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Samen Beter Nieuwkoop Lijst 1 lanceert verkiezingsprogramma  
 
Samen Beter Nieuwkoop (SBN) lanceert haar verkiezingsprogramma ‘Samen groeien we 
verder’. ‘Samen groeien we verder’ verwoordt de werkwijze van SBN, we bouwen verder op wat 
er allemaal bereikt is.  

Samen groeien we verder 

Veel bereikt 
De afgelopen 12 jaren droeg SBN bestuursverantwoordelijkheid in de persoon van wethouder Guus 
Elkhuizen. Er is véél gerealiseerd in de gemeente en daar zijn we trots op. Veel nieuwe koop-, maar 
ook (sociale) huurwoningen, voorbereidingen voor de bouw van veel meer woningen, nieuwe scholen 
(Ashram en IKC’s Ter Aar en Zevenhoven), een moderne sporthal en horecavoorziening bij het IKC in 
Ter Aar. Recreatievoorzieningen als Papeneiland, strand Zomer, plannen Paradijsweg en 
natuurplannen voor de Noordse Buurt. Ruimte en ondersteuning voor (sport)verenigingen, muziek en 
kunst & cultuur. Bovendien ruimte om te ondernemen en corona-ondersteunende maatregelen boven 
op de steunpakketten van de overheid.  
 
Inwoners op nummer 1. 
Samen Beter Nieuwkoop is dé lokale partij van, voor én dichtbij inwoners, verenigingen en bedrijven. 
De inwoners staan bij ons op nummer 1! Dat is in alles wat SBN doet het motto. We ondersteunen en 
stimuleren samenwerking door organisaties en inwoners te verbinden, en met inspraak en 
medezeggenschap. Beslissingen nemen we door inbreng en belangen van alle partijen af te wegen. 
Maar voor SBN blijft het niet bij praten: er is immers wél tempo nodig om knelpunten op te lossen en 
zaken te realiseren voor onze inwoners, ondernemers en verenigingen. 

Ambities en speerpunten 

Drie hoofdthema’s vormen de kern van ons verkiezingsprogramma. 

1. Samen Groen Wonen en Werken. Het accent ligt op woningbouw voor jong en oud, met zorg 
en met speelmogelijkheden voor kinderen in de buurt. Met oog en aandacht voor de 
leefomgeving en duurzaamheid, met als doel waardering van inwoners voor het groen, de 
rust, de ruimte en onze gemeente. 

2. Samen voor Sterke Dorpen. Waar wat te doen is, te beleven valt, waar inwoners er voor 
elkaar zijn en er ruimte is voor kunst, cultuur en ondernemers. 

3. Samen Gezond Leven. Met blijvende aandacht voor gezondheid, goede zorg- en 
onderwijsvoorzieningen en behoud van sportvoorzieningen. 

Het verkiezingsprogramma vind je hier: https://www.samenbeternieuwkoop.nl/Verkiezingen/  
 
Kandidatenlijst Samen Beter Nieuwkoop 
Begin februari bracht Samen Beter Nieuwkoop haar kandidatenlijst naar buiten. Met dit persbericht, 
lanceert SBN haar verkiezingsprogramma ‘Samen groeien we verder”.   

Noot voor de redactie: 
Voor meer informatie: Lizet Keijzers (fractievoorzitter en lijsttrekker, 0649879741).  
info@samenbeternieuwkoop.nl 

10 februari 2022 

-- 
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Samen Beter Nieuwkoop Lijst 1 presenteert 50 kandidaten 
 
Samen Beter Nieuwkoop is er trots op ook bij de gemeenteraadsverkiezingen 16 maart 2022, weer 
een lijst met 50 kandidaten te kunnen presenteren. De lijst bestaat uit een mix van oude vertrouwde 
kandidaten, nieuwe kandidaten, inwoners uit al onze dorpen, man, vrouw, variërend in de leeftijden 
van 17 t/m 76 jaar en van verschillende afkomst. Met deze kandidaten, zet Samen Beter Nieuwkoop 
zich breed gedragen in voor inwoners, ondernemers en organisaties. Díe staan voor Samen Beter 
Nieuwkoop altijd op de eerste plaats. Samen met de 50 kandidaten, zet Samen Beter Nieuwkoop weer 
een mooie verkiezings-campagne neer: “Samen groeien we verder”!  

Kandidatenlijst Samen Beter Nieuwkoop 
Op 13 januari stelde de Algemene Leden Vergadering van SBN haar kandidatenlijst van 50 vast. 23 
Januari bracht SBN de eerste 15 kandidaten naar buiten. In dit persbericht presenteert SBN nu de 
complete lijst. In de tweede week van februari, publiceert SBN haar verkiezingsprogramma. 
 
Noot voor de redactie: 
Voor meer informatie: Lizet Keijzers (lijsttrekker, 0649879741).  
info@samenbeternieuwkoop.nl - 4 februari 2022 

 -- 
 
Jetze Plat kiest ook voor Samen Beter Nieuwkoop 
 
‘Wij zijn de sportiefste gemeente van Nederland’ zei handbiker en triatleet Jetze Plat toen hij eind vorig 
jaar met burgemeester Robbert-Jan van Duijn bij Sint Nicolaas langs ging. Mooi gezegd, maar dat 
moet je dan wel waarmaken, dacht hij er toen bij. En dus zocht hij een sportieve lokale politieke partij 
om daaraan ook daadwerkelijk zijn steentje bij te kunnen dragen. ,,Dat kan alleen maar Samen Beter 
Nieuwkoop zijn’’, zegt de 30-jarige tweevoudige olympisch kampioen. ,,Eén van hun partijleden was 
jaren geleden al de initiatiefnemer van de Sportverkiezing. Ik voel me thuis bij deze partij.’’  

Voor Jetze houdt het niet op na het behalen van het WK triatlon en de Olympische spelen. Hoewel hij 
een volle agenda heeft met trainingskampen en wedstrijden wil deze inwoner van Vrouwenakker zich, 
namens Samen Beter Nieuwkoop, vol inzetten op sport en bewegen in de buitenruimte. ,,Dat met 
name de jeugd meer zou moeten bewegen moet geen loze kreet zijn’’, vindt hij.  ,,Ik wil er toe doen, 
door zichtbaar en tastbaar te zijn. Niet alleen in verkiezingstijd, maar ook daarbuiten.’’ 

Wij zijn er trots op dat Jetze Plat voor Samen Beter Nieuwkoop heeft gekozen.  
Doet u dat ook? 

Kandidatenlijst Samen Beter Nieuwkoop 
Op 13 januari stelde de Algemene Leden Vergadering van SBN haar kandidatenlijst van 50 vast. 23 
Januari bracht SBN de eerste 15 kandidaten naar buiten. In het persbericht van 4 februari “Samen 
Beter Nieuwkoop Lijst 1 presenteert kandidatenlijst van 50”, presenteert SBN nu ook de complete lijst. 
Met voorliggend persbericht presenteert Jetze Plat zich. 
 
Noot voor de redactie: 
Voor meer informatie: Lizet Keijzers (lijsttrekker, 0649879741).  
info@samenbeternieuwkoop.nl 

 -- 
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23 januari 2022 Top-kandidaten op LIJST 1 
 
Samen Beter Nieuwkoop Samen Beter Nieuwkoop presenteert vol trots de eerste 15 kandidaten van 
haar kandidatenlijst. De top 15 bestaat uit enthousiaste nieuwe kandidaten plus de huidige bekende 
Samen Beter Nieuwkoop ploeg. Lizet Keijzers lijsttrekker  

Lizet Keijzers lijsttrekker 
De 55 jarige fractievoorzitter Lizet Keijzers uit Zevenhoven, ervaren raadslid (sinds 2014), voert de 
lijst aan.  
“Ook dit jaar is onze kandidatenlijst tot aan de nok toe gevuld met maar liefst 50 fantastische en zeer 
betrokken inwoners uit al onze mooie dorpen. Onze kandidatenlijst is zeer divers van samenstelling 
met daarin jong en oud, verschillende achtergronden en ervaringen en al onze dorpen daarin 
vertegenwoordigd. Met de 50 SBN-ers gaan wij weer een mooie verkiezingscampagne neerzetten”. 
 
Oude vertrouwde gezichten 
Op 2 staat Guus Elkhuizen, die gedurende 12 jaar de wethouder namens Samen Beter Nieuwkoop 
is. Hij woont in Woerdense Verlaat, is gespecialiseerd in de leefomgeving zoals openbare ruimte, 
mobiliteit, wonen, sport, ruimtelijke ordening en Schiphol en heeft tot in Den Haag naam en faam 
gemaakt op het stikstofdossier (natuur). SBN-raadsleden Ines de Ridder (3. Nieuwkoop), Mariëlle de 
Romijn (4. Ter Aar), Wilfred Geerlof (5. Noorden), Leo Visser (6. Nieuwkoop) en Bianca Verhage 
(9. Nieuwkoop), zijn ook allemaal terug te vinden bij de eerste 15 kandidaten. Ook de kersverse SBN-
er Lise Domburg-Rietveld (28 jaar, Zevenhoven), lid van de fractie sinds december 2021, doet mee 
op plaats 11. Net als de 17 jaar jonge Dyanne Metzelaar uit Nieuwveen, bij de fractie sinds eind 2020. 
Zij staat op plaats 13. 

Nieuw bloed: jong én oud 
Onder de eerste 15 kandidaten, zijn er zes nieuwe kandidaten. Laura Kroes (28 jaar), woonachtig in 
Ter Aar en werkzaam als onderwijzeres in Langeraar komt - met stip - binnen op plaats 8. Remco 
Hendriks, die begin 2020 na 10 jaar de politiek verliet en breed bekend is onze gemeente, maakt zijn 
rentree op plaats 7. Zijn passies zijn voetbal (hij is trainer en jeugdcoördinator bij Altior) en onderwijs, 
waarin hij werkzaam is.  De 29 jarige Yazan Abd Alnour uit Ter Aar, financieel deskundige werkzaam 
in de accountancy, komt nieuw binnen op plaats 10. Hij woont nu vijf jaar in onze gemeente en wil 
graag zijn bijdrage aan onze mooie Nieuwkoopse samenleving leveren. De Nieuwkoopse 
voetbalfanaat Johan Boers, gepensioneerd en daarvoor werkzaam als teamleider bij de buitendienst 
van onze gemeente, staat op plaats 12. Op 14 is de in Nieuwveen alom bekende Kees Verhaar te 
vinden. Uit Noorden staat Ank Mourits, in het dagelijks leven coach/counselor en lifecoach en actief 
bij dorpsraad de Koet, op plaats 15. 

Samen Beter Nieuwkoop is er voor jou! 
De oude vertrouwde kandidaten, nemen de nieuwe kandidaten op de lijst van 50 mee in de campagne 
en de gemeentepolitiek, zodat continuïteit en kennis binnen Samen Beter Nieuwkoop geborgd wordt. 
Zo zet Samen Beter Nieuwkoop zich breed gedragen in voor inwoners, ondernemers en organisaties. 
Zíj staan voor Samen Beter Nieuwkoop altijd op de eerste plaats. 
 
Kandidatenlijst Samen Beter Nieuwkoop 
Op 13 januari stelde de Algemene Leden Vergadering van SBN haar kandidatenlijst vast. Begin 
februari presenteert SBN de complete lijst. De eerste 15 kandidaten stellen we in dit bericht alvast aan 
het publiek voor. 
 
Noot voor de redactie: 
Voor meer informatie: Adrie van Lith (partijvoorzitter, 0653387810) en Lizet Keijzers (fractievoorzitter 
en lijsttrekker, 0649879741).  
info@samenbeternieuwkoop.nl 

22 januari 2022 
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 -- 
 
16 december 2021. Visie op transitie warmte: inwoners centraal.  
 
De ambitie vanuit Den Haag (klimaatakkoord) is om in 2050 aardgasvrij te zijn. Daarom moeten 
gemeentes van het Rijk een Transitievisie Warmte opstellen. Deze visie beschrijft de manier waarop 
gebouwen en woningen in de gemeente Nieuwkoop van verwarmen via aardgas naar duurzamere 
vormen van verwarmen gaan.  

In de besluitvormende raad van 16 december 2021 heeft Ines de Ridder namens Samen Beter 
Nieuwkoop benadrukt dat de inwoners wat Samen Beter Nieuwkoop betreft centraal staan in de 
gehele energietransitie.  

Inwoners willen gewoon weten: wat kost het mij en wat levert het mij op? En kan het energienet het 
allemaal wel aan? We lezen namelijk dagelijks in rapporten over netwerkschaarste. Dat omvormers 
van zonnepanelen uitvallen waardoor de inwoners een laag rendement hebben.  

Samen Beter Nieuwkoop wil de inwoners behoeden voor extra kosten door bijvoorbeeld deze 
congestie op het netwerk. Wat staat de inwoner te wachten aan indirecte verhoging van kosten? 
Eigenaren van woningen die geconfronteerd worden met én hogere kosten van energie én dan ook 
nog extra investeringen doen van duizenden euro’s voor het verplicht aanpassen van hun 
koopwoning.  

Kortom: voor Samen Beter Nieuwkoop is het nog steeds allemaal lastig uit te leggen ook gezien het 
beleid in andere landen om ons heen. Verduurzaming is absoluut nodig en daarom hebben we ook 
ingestemd met de Transitievisie Warmte, maar wij hebben wel benadrukt dat “van het gas af” stap 
voor stap gaat, en vooral betaalbaar blijft voor onze inwoners.   
Deze visie is opgesteld met de kennis van hier en nu. Daarom is Samen Beter Nieuwkoop mede-
indiener van een voorstel dat in januari 2024 de visie wordt getoetst aan de stand van de dan 
geldende technieken en kennis over de energiestructuur. 

 -- 
 
18 November 2021. Sport en bewegen: subsidies voor sport en uitvoeringsplannen 
 
Er is eindelijk een echte doorbraak op het dossier sportsubsidies. Het raadsvoorstel met daarin de 
uitvoeringsplannen sport en bewegen is met ruime meerderheid goedgekeurd door de gemeenteraad. 
Ook Samen Beter Nieuwkoop heeft zich keihard ingezet voor een gelijkere verdeling van subsidie voor 
de sportclubs. Ons raadslid Ines de Ridder stelde dan ook dat nu de bal bij de sportverenigingen ligt 
om het gebruik van hun terrein zo optimaal mogelijk voor meer doelgroepen in te zetten. Ook is er een 
goed gesprek geweest over de toekomt van zwembad De Wel. We staan voor een grote beslissing. Of 
renoveren van een echt sterk verouderd zwembad met een hele grote som geld. Of we gaan inzetten 
op hoe en waar er een compleet nieuw zwembad gebouwd kan worden met daarbij nog extra 
sportfaciliteiten. Op donderdag 18 november jl heeft de gemeenteraad besloten tot een degelijk 
onderzoek naar deze twee opties. Met het akkoord gaan met de huidige uitvoeringsplannen zorgen 
we er kortom voor dat de basis voor sport, spel en plezier voor een groot aantal inwoners van 
gemeente Nieuwkoop beschikbaar blijft en wordt. 
 
-- 
 
11 November 2021 - Algemene beschouwingen: beschikbaar houden van de woningen voor 
onze eigen lokale inwoners.  
 
Op 11 november werden de algemene beschouwingen over de begroting 2022-2025 gehouden. 
Fractievoorzitter Lizet Keijzers ging in haar betoog in op corona, wonen en de lokale economie. 
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Tijdens het betoog, diende Samen Beter Nieuwkoop 4 voorstellen in. Die vind je op deze plaats: 
Bekijk de voorstellen. Hieronder enkele delen van het betoog.  

In een tijd van grote maatschappelijke opgaven en veranderingen, met daar doorheen de corona 
crisis, is het extra belangrijk er vanuit de lokale overheid, onze gemeente, voor onze inwoners te zijn. 
Ook de ogenschijnlijk kleinere dingen doen er dan toe. Zo hebben wij in de raad aandacht gevraagd 
voor de ombouwtjes rond de afvalcontainers in de voortuinen, waar vergunning met legeskosten voor 
nodig zijn. 

De druk op de woningmarkt is ongekend hoog, en er is een landsbreed gesteund woonprotest. De 
woningmarkt zit hopeloos vast, het grote aantal problemen zorgt ervoor dat ook onze jongeren en 
starters hopeloos vast zitten: nl bij hun ouders in huis. Om dit mee vlot te trekken zijn de afgelopen 
jaren al erg veel middelen en instrumenten ingezet door ons, die de komende tijd hun waarde verder 
zullen gaan uitwijzen. 

Hoe hoog het bouwtempo ook is, het blijft ‘dweilen’ met de kraan open. De wachttijden voor een 
sociale huurwoningen zijn hoog.   
Daar komt bij dat het aantal asielzoekers in Nederland flink toenemende is. Dit leidt hoe dan ook tot 
hogere door het rijk verplicht gestelde taakstellingen voor de huisvesting van statushouders.  

Samen Beter Nieuwkoop wil graag dat hier stevig op geacteerd wordt, zodat er zoveel mogelijk 
vrijkomende sociale huurwoningen beschikbaar blijven voor onze eigen lokale inwoners. Daarom 
vragen wij hier om twee toezeggingen van de wethouder: 
1) de eerste gevraagde toezegging is om geschikte locaties te zoeken voor (tijdelijke) huisvesting voor 
statushouders en eventueel andere bijzondere doelgroepen, zoals bijvoorbeeld de succesvolle units in 
Zevenhoven;  
2) de tweede gevraagde toezegging is om individuele statushouders in woningen of kamers voor één 
persoon te huisvesten, of met drie of vier individuele statushouders gezamenlijk in gezinswoningen. 

De sociale en economische impact van Corona zijn groot. Alles wat wij kunnen doen om Corona 
werkbaar te maken in onze lokale samenleving, is op te pakken. Samen Beter Nieuwkoop vindt 
vrijheid daarbij een groot goed. Samen Beter is daarom trots op de inspanningen van het college en 
resultaten daarvan. Er is keihard gewerkt aan gezondheid, welzijnsbezoeken en sport en bewegen. 
De manier waarop het college er was én is voor ondernemers, inwoners en verenigingen, is bijzonder 
waardevol & warm, zowel financieel als moreel. 

In de raad van 26 oktober hebben wij gesprek gevoerd of stimuleringssubsidies denkbaar zijn gericht 
op onderlinge samenwerking in winkelstraten, winkelcentra en dorps overstijgend. Want, binden, 
boeien en behouden van ondernemers in de dorpskernen is essentieel voor de leefbaarheid in onze 
kernen. Vanuit Nieuwkoop Herstelt, zijn nog middelen beschikbaar, en hiermee kunnen wij als 
gemeente onze steun laten blijken 

Voorzitter, dit x geen windmolens, zonnevelden en 30 km/uur gebied en zebrapaden. Onze andere zo 
“geliefde” debat-onderwerpen. Samen Beter Nieuwkoop sluit met deze kijk op corona & gezondheid, 
wonen en de lokale economie, deze algemene beschouwing van de 11e van de 11e van 2021, graag 
af, onder dankzegging aan college en organisatie voor al het mooie werk voor onze 
samenleving. Op naar maart 2022, de gemeenteraadsverkiezingen! 

 -- 
 
18 November 2021. Bestemmingsplan Buytenwech-Noord vastgesteld! 
 
Voor Buytenwech-Noord is een fantastisch groene woningbouwplan bedacht, waar de gemeenteraad 
op 18 november het bestemmingsplan voor vastgesteld heeft. De nieuwe klimaat- en duurzaamheids-
opgaven die op ons afkomen, hebben een plek gekregen in dit mooie plan. De ontsluiting van het plan 
is evenwichtig, en belast de bestaande woonwijk niet. Voorzien is in verschillende woningbouwtypen, 
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voor meerdere doelgroepen geschikt. Belangrijk gezien de woningbehoefte. Er komen in totaal 290 
woningen in het plan: 230 op gemeentelijk grondgebied, en 60 woningen op het grondgebied van een 
ontwikkelaar. Er zijn zienswijzen op het bestemmingsplan ingediend, die van zorgvuldige reacties en 
antwoorden zijn voorzien. In de gemeenteraad van 18 november, werd er vol lof over het plan en het 
proces gesproken. Wethouder Guus Elkhuizen van Samen Beter Nieuwkoop heeft hier de afgelopen 
jaren hard aan laten werken, en is blij dat het bestemmingsplan nu vastgesteld kan worden. Onlangs 
stond dit mooie artikel in de regionale krant.  

Nieuwkoop krijgt nieuwe woonwijk: hier worden straks 230 huizen gebouwd 

Nieuwkoop krijgt na lange tijd weer een nieuwbouwwijk. En die mag je met 230 woningen best 
groot noemen voor een dorp van ruim 9400 inwoners. Maar omwonenden willen nog meer.  

Wellicht komen aan de noordoostkant van Buytewech-Noord nog een aantal starterswoningen. De 
Nieuwkoopse gemeenteraad moet morgenavond het plan voor die nieuwe wijk vaststellen.  

Daarmee wordt een periode van liefst zes jaar afgesloten van voorbereiden en inspraak organiseren, 
maar ook problemen oplossen. Vooral de landelijke bouwstop door de te hoge stikstofgehaltes in de 
lucht was een onverwachte tegenvaller. Daar ging ongeveer een jaar aan verloren. 

Het wordt zeker niet ‘hup, we leggen die wijk vol met bakstenen en klaar’ 
Guus Elkhuizen 

Volgens wethouder Guus Elkhuizen (ruimtelijke ontwikkeling, Samen Beter Nieuwkoop) waren al die 
jaren nodig, omdat de nieuwe wijk volgens nieuwe landelijke regels (vanaf 2022) is opgezet. 
Nieuwkoop heeft daarmee de kans als nationaal voorbeeld te dienen. 

Hoosbuien 

Die nieuwe regels staan in het Omgevingsplan, waarin bij een wijk als deze veel méér dan alleen de 
plek van huizen, wegen en plantsoenen wordt geregeld. Het gaat ook over de vraag hoeveel natuur 
en groen er in zo’n wijk is en of er bijvoorbeeld genoeg watergangen zijn om hevige hoosbuien op te 
vangen. Verder moet volgens de Omgevingswet iets zijn bedacht voor een duurzame 
energievoorziening. 
Dat alles is mooi uit de verf gekomen, vindt Elkhuizen. ,,Dit project heeft uitgeblonken in participatie. 
Het wordt zeker niet ‘hup, we leggen die wijk vol met bakstenen en klaar’. Het wordt niet een 
verzameling woningen, maar een complete woonomgeving waarin huizen staan. Zowel vanuit 
Nieuwkoop als van ver daarbuiten horen we niets dan lof.’’ 

Huurwoningen 

Volgens de opzet die de gemeenteraad nu moet goedkeuren, komen er 230 woningen in het gebied 
achter de Nieuwveenseweg. Van die huizen wordt een kwart sociale huurwoning. Verder moet 10 
procent in de categorie 'middeldure huur’ vallen en nog eens 10 procent ‘goedkope koop’. Daarmee 
sluit het aanbod volgens Elkhuizen goed aan op de vraag op de lokale woningmarkt. 
Maar enkele direct aanwonenden van de Nieuwveenseweg willen aan dat woningaanbod nog wel wat 
toevoegen.  

We hebben het enkele keren bij de gemeente aangekaart 

Jaco Verweij 

Jaco Verweij: ,,Het begon ooit als grapje. M’n vader en zijn buurman hadden ooit wat grond van een 
agrariër gekocht. Deze 3000 vierkante meter achter onze woningen grenst aan de grond van de 
gemeente. Toen dit plan Buytewech-Noord in 2015 bekend werd, zei m’n vader met een vette 
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knipoog: ‘Dan kunnen m’n vijf kleinkinderen mooi op dat achterterrein wonen. Zit ik tussen hen in en 
word ik op m'n oude dag verzorgd.’ Vanuit die gedachte kwamen we op het idee om hier pakweg 
veertien tiny houses te bouwen.’’ 

Boot afgehouden 

Helemaal uitgewerkt is dat idee niet. Of het koop of huur wordt, is bijvoorbeeld onduidelijk. ,,We geven 
de grond niet weg, het moet wel een rendabel iets opleveren. Maar het plan is primair geboren uit 
de behoefte aan startershuisvesting, zoals wij die in onze eigen omgeving merken.’’ 
Verweij: ,,We hebben het enkele keren bij de gemeente aangekaart. Maar het lukte tot nu toe niet om 
er op een gelijkwaardige manier over verder te praten.’’ Naar zijn gevoel hield de gemeente steeds de 
boot af. ,,Maar voordat je een plan wilt indienen, moet je eerst weten of er met de gemeente over te 
praten valt’’, vat Verweij het dilemma van de buurtbewoners samen. 
Wethouder Elkhuizen belooft dat de voorzet van Verweij niet in een lade verdwijnt. ,,Dat boek wordt 
niet gesloten. En we wachten ook niet tot de laatste dakgoot van Buytewech-Noord is gemonteerd.’’ 
Het gaat hem er alleen om dat dit idee niet wordt gekoppeld aan het nieuwbouwplan. Dat zou dan 
immers ‘in de wacht’ moeten. 

 -- 
 
Wat vinden de inwoners de komende vier jaar belangrijk? 
 
SamenBeterNieuwkoop wil van de inwoners weten wat zij voor de komende 4 jaar belangrijk vinden. 
Alle opmerkingen, voorstellen, suggesties en ideeën zijn welkom. Stuur een e-mail naar: 
info@samenbeternieuwkoop.nl Neem telefonisch contact op via: 06 4987 97 41 Maar ook ’ns 
aanschuiven bij ons wekelijks overleg is mogelijk! 
 
 -- 
 
11 november 2021 - Voorrang bij nieuwbouw voor onze eigen lokale inwoners 
 
Hoe hoog het bouwtempo ook is, het blijft ‘dweilen’ met de kraan open. Het vinden van een betaalbare 
huur- of koopwoning is welhaast onmogelijk. Voor de sociale huurwoningen zetten de 
woningstichtingen het succesvolle maatwerk in. Daarmee komt een deel van de woningen met 
voorrang terecht bij onze inwoners. Zo iets wil Samen Beter Nieuwkoop ook voor goedkope koop- en 
middeldure koop- en huurwoningen.  

Hoe hoog het bouwtempo ook is, het blijft ‘dweilen’ met de kraan open. Het vinden van een betaalbare 
huur- of koopwoning is welhaast onmogelijk. Voor de sociale huurwoningen zetten de 
woningstichtingen het succesvolle maatwerk in. Daarmee komt een deel van de woningen met 
voorrang terecht bij onze inwoners. Zo iets wil Samen Beter Nieuwkoop ook voor goedkope koop- en 
middeldure koop- en huurwoningen.  
Samen Beter Nieuwkoop heeft voorgesteld om per project afspraken te maken met bouwers, 
ontwikkelaars en beleggers. Zo kan gedurende bijvoorbeeld de eerste 3 maanden van het te koop en 
te huur aanbieden van de woningen, voorrang gegeven worden aan doorstromers, aan starters uit de 
gemeente (die nog bij hun ouders in de gemeente wonen, of op kamers wonen), en aan mensen die in 
onze gemeente werken. Een soort van voorinschrijving. Ook heeft Samen Beter Nieuwkoop 
voorgesteld om voor middeldure huurwoningen een aparte voorrangsregeling in de 
huisvestingsverordening op te gaan nemen. Door slim voorrang te regelen op het nieuwe 
woningaanbod, hebben onze eigen inwoners de grootste kans op het vinden van een woning. 

 -- 
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11 November 2021 - Vergemakkelijken overstap naar een kleinere levensloopbestendige 
woning 
 
Voor inwoners op leeftijd, is de overstap van een oudere grote woning, naar een kleinere 
levensloopbestendige nieuwe woning vaak moeilijk. Daar is meestal een hogere huurprijs mee 
gemoeid. Zo worden grotere woningen onnodig lang vastgehouden door kleine huishoudens. En 
daardoor hebben gezinnen weer een kleinere kans op een passende woning. Samen Beter 
Nieuwkoop ziet echter veel kansen om oudere inwoners te helpen die overstap te maken.  

Voor inwoners op leeftijd, is de overstap van een oudere grote woning, naar een kleinere 
levensloopbestendige nieuwe woning vaak moeilijk. Daar is meestal een hogere huurprijs mee 
gemoeid. Zo worden grotere woningen onnodig lang vastgehouden door kleine huishoudens. En 
daardoor hebben gezinnen weer een kleinere kans op een passende woning. Samen Beter 
Nieuwkoop ziet echter veel kansen om oudere inwoners te helpen die overstap te maken. Zo kan je 
denken aan: 
- de inzet van wooncoaches;  
- de inzet van verhuispremies;  
- het gelijk houden van de huur bij een overstap;  
- tegemoetkomingen in de verhuiskosten, bijdragen aan verduurzamingen en bijdragen aan de 
aanpassing van de woning in het kader van de Wet maatschappelijke ondersteuning. 
Samen Beter Nieuwkoop stelde daarom een voorstel op, welke op 11 november door de meeste 
fracties werd ondersteund. Er is besloten om de woningstichtingen te vragen om samen met de 
gemeente, huurdersverenigingen en andere belangenverenigingen, hiervoor een uitvoerbaar actieplan 
te maken, en daar ook de ervaringen in andere gemeenten bij te betrekken. 

 -- 
 
8 Juli 2021 – Omgevingsvisie: visie op de toekomst van gemeente Nieuwkoop 
 
Na een proces van een paar jaar, met veel betrokkenheid van inwoners, organisaties en de 
dorpsraden, is op 1 juli de omgevingsvisie Nieuwkoop vastgesteld. Een groot deel van de 
samenleving heeft meegewerkt aan deze visie. Daar is Samen Beter Nieuwkoop erg blij mee en trots 
op.  

In de omgevingsvisie, is de toekomstvisie op onze gemeente verwoord en verbeeld. Er staat in wat we 
in onze leefomgeving belangrijk vinden om te behouden, te versterken en te ontwikkelen. De visie is 
een uitnodiging om samen aan de leefomgeving te blijven werken. De visie vervangt de Structuurvisie 
uit 2009.  
In de visie zijn zeven ‘NIeuwkoopse drijfveren” het vertrekpunt: 
1. Rust en ruimte 
2. Weids landschap 
3. Bijzondere natuur 
4. Centrale ligging 
5. Dorps karakter 
6. Levendige dorpen 
7. Saamhorigheid. 
Er zijn drie ambities geformuleerd: gelukkige mensen, sterke dorpen en een groene toekomst. De visie 
is uitgewerkt in drie deelgebieden, omdat op het niveau van de dorpen en het landschap, de visie écht 
betekenis krijgt. 

Aan de uitvoering van de visie werkt de gemeente samen met inwoners, ondernemers, organisaties 
en initiatiefnemers. De omgevingsvisie blijft in ontwikkeling, maar de 7 drijfveren en de 3 ambities 
blijven steeds het gezamenlijke uitgangspunt. 
Je kan de visie hier downloaden en lezen: 
https://nieuwkoop.bestuurlijkeinformatie.nl/Document/View/accb19a2-ad79-4618-84e1-b34b213854c2 
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 -- 
 
8 juli 2021 – Mooi woningbouwplan Teijlerspark II Nieuwveen  
 
Samen Beter Nieuwkoop is blij met dit mooi woningbouw plan:  

• er komen 63 (wat kleinere) woningen voor starters en jongeren en gezinnen; 
• er is een goed stedenbouwkundig plan uit de participatie gerold; 
• er komen bij wijze van experiment ook 3 tiny-houses. 

Samen Beter wil graag dat het bestemmingsplan zo snel mogelijk in procedure gebracht wordt. De 
woningen moeten wat ons betreft éérst onder de aandacht gebracht worden van jongeren en inwoners 
uit onze eigen gemeente, zodat zij zoveel mogelijk kans van slagen hebben op verkrijgen van een 
woning in dit plan. Belangrijk is dat de vrij-op-naam prijzen beheerst gehouden worden, en dat 
gekeken wordt of met bijvoorbeeld koopgarantconstructies de in prijs gestegen woningbouw toch 
bereikbaar gehouden kan worden voor de doelgroepen. In het najaar horen we hier meer over. 
Tot slot heeft Samen Beter Nieuwkoop voorgesteld om lokaal te bouwen, en lokale ontwikkelaars / 
bouwers te vragen om dit plan te realiseren, en een beroep op hen te doen om de kosten beheerst te 
houden. 

 -- 
 
8 Juli 2021 - Nieuwkoop Bouwt 8 juli 2021 – Voorstel “Nieuwkoop Bouwt”  

Afgelopen najaar, diende Samen Beter Nieuwkoop een voorstel genaamd “aanvalsplan woningbouw” 
in. Dat was de aanleiding voor de gemeente, om te komen met een voorstel om een projectbureau 
woningbouw in te richten. Bij de bouw van woningen komt wat SBN betreft té veel, wet- en 
regelgeving en proceduretijd kijken. Daarbij worden we gehinderd door stikstofregels, 
luchtvaartcontouren en soms langdurige bestemmingsplanprocedures. Daarbij zitten beslissingen van 
de afgelopen 10 jaar van ons VVD-kabinet, vreselijk in de weg: 

• afschaffen van de minister van volkshuisvesting in 2010; 
• want de bouw van woningen kon prima aan de markt overgelaten worden, zo was de 

gedachte; 
• woningbouwcorporaties werden verhuurdersheffingen opgelegd zodat hun financiële 

speelruimte beperkt werd, terwijl juist zíj bouwen voor de minderbedeelden en kwetsbare 
inwoners; 

• falend stikstofbeleid. 

De nieuwbouw van woningen is zo tot stilstand gekomen, en dat in een zo welvarend land als 
Nederland. Toch zien we dat we in onze gemeente Nieuwkoop nog heel wat woningen gebouwd 
hebben, en ook nog veel woningen gaan bouwen: 

• van 2015 t/m 2020 nam het aantal inwoners toe van 27.110 naar 28.800: 1.700 extra 
inwoners in 5 jaar tijd; 

• in die periode werden er gemiddeld per jaar 305 omgevingsvergunningen om te kunnen 
bouwen aangevraagd; 

• van 2014 t/m 2020 zijn er volgens het CSB gemiddeld 154 woningen per jaar bijgekomen, en 
van 2021 t/m 2030 worden er naar verwachting gemiddeld 158 woningen per jaar gebouwd. 

Het lukt kortom onze gemeente, om tegen de stroom van het kabinetsbeleid in, toch nog woningen te 
laten bouwen. Samen Beter Nieuwkoop is daar erg blij mee. De inrichting van een projectenbureau 
woningbouw, moet mee borgen dat de woningbouw op tempo blijft plaatsvinden. 

 -- 
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1 Juli 2021 – Ideeën van inwoners  
 
Als onderdeel van de behandeling van de financiële stukken, zijn er veel voorstellen van inwoners 
besproken en gehonoreerd. Fractievoorzitter Lizet Keyzers stelde daarover het volgende aan de orde 
in haar beschouwing.  

“De motiemarkt voorzitter, vond Samen Beter Nieuwkoop erg inspirerend. Wij stellen voor dit vaker te 
doen, én ook vaker raadsbreed de samenleving in te trekken. En daarvoor te zoeken naar een nóg 
efficiëntere manier van vergaderen, zodat we tijd voor onze inwoners vrijspelen. We bedanken op 
deze plaats alle inwoners die de moeite genomen hebben hun waardevolle suggesties en ideeën met 
ons te delen: van bloembakken, bankjes en de naam van het nieuwe plein in Nieuvween, tot aan 
grootstere ideeën zoals wandelpaden en een recreatiegebied bij het Argonnepark. We hebben de 
volgende opmerkingen en vragen aan het college over de inwonervoorstellen: 
1) kan het college toezeggen om hard te sturen op een “op tempo” planning voor een goed en 
passend woningbouwplan voor de Vlinderlocatie, passend in de centrumvisie voor Ter Aar? 
2) We zien graag pilots innovatief verlichten van fietspaden, niet alleen binnen de bebouwde kom, 
maar óók buiten de bebouwde kom zoals eerder door onze fractie aangekaart, graag reactie van de 
wethouder hierop; 
3) Het IKC Ter Aar vervult straks ook de dorpshuisfunctie Ter Aar. Wij roepen het college op om de 
vinger aan de pols houden om te zien of in alle behoeften wordt voorzien en als er witte vlekken 
blijken, samen met de inwoners en dorpsraad  te  onderzoeken of en hoe daarin kan worden voorzien. 
 
Vanuit aangedragen ideeën, kaarten wij hierbij alvast aan dat we graag samen met de andere fracties 
willen nagaan hoe de verkeersveiligheid op wegen als Simon van Capelweg, Achterweg en 
Kennedylaan verder te verbeteren is. Daarbij ook de vraag aan de wethouder om de ‘spaarpaal’, zoals 
in Schagen ingezet, te onderzoeken op werking en haalbaarheid. Dit is een beloningssysteem. Bij 
rijden onder de maximumsnelheid, wordt dit geregistreerd en vervolgens beloond met een 
spaarbedrag, dat in het dorp kan worden ingezet. Wat te denken van sparen voor een klein beginnetje 
voor de gesuggereerde fietstunnel in Nieuwkoop onder de N231? Om daar wat eerste stappen te 
gaan zetten, dient zo direct de VVD een voorstel in om dit vraagstuk in kaart te brengen. Voor een 
rustigere snelheid op de Prolkade in Noorden, werken we nog aan een voorstel.” 

Samen Beter Nieuwkoop diende samen met andere politieke partijen de volgende voorstellen in, en al 
deze voorstellen zijn vastgesteld: 
- uitleg stappen om te komen tot particulier initiatief woningbouw; 
- verkeersveilige Blokland en Uiterbuurtweg; 
- omheind hondenuitlaat terrein en losloopgebieden. 
Andere voorstellen die zijn vastgesteld en ondersteund door Samen Beter Nieuwkoop zijn:  
- het onderzoeken of er een subsidieregeling voor Groene Daken kan komen; 
- het zetten van eerste stappen en doen van onderzoek naar de haalbaarheid van een fietstunnel 
onder de N231 in Nieuwkoop. 

 -- 
 
1 Juli 2021 – Wegwijzer voor woningbouw initiatieven 
 
Samen Beter Nieuwkoop heeft een voorstel ingediend voor goede communicatie over de mogelijkheid 
van woningbouw door particulieren.  

Samen Beter Nieuwkoop heeft een voorstel ingediend voor goede communicatie over de mogelijkheid 
van woningbouw door particulieren. Daar bestaat inmiddels heel goed beleid voor. Maar de kennis 
daarover en het kunnen vinden van de weg is vaak niet eenvoudig voor inwoners. Daarom heeft 
Samen Beter Nieuwkoop, ook namens enkele andere partijen, een voorstel ingediend om een 
wegwijzer (folder) te ontwikkelen, met daarin uitleg van de stappen van idee tot vergunning: Motie 
SBN CDA NN D66 - Communicatie particuliere initiatieven woningbouw (Aangenomen 1-7-2021).pdf 
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 -- 
 
1 Juli 2021 - Vooruitzichten financieel: blíjven uitvoeren!  
 
Op 1 juli werden de jaarlijkse Voorjaarsnota, Jaarrekening en Uitgangspuntennotitie besproken. 
Fractievoorzitter Lizet Keyzers hield een pleidooi om te focussen op uitvoering. Je leest het hieronder.  

“Corona heeft onze samenleving diep geraakt, en dat doet het ondanks versoepelingen nog steeds. 
Ook herstel kost energie, tijd en geld. De coronaperiode is zwaar geweest - en soms nu nog - voor 
grote delen van onze inwoners en ondernemers. Samen Beter is blij met de steun welke onze 
gemeente heeft kunnen geven. Vaak moreel. Soms met ruimere terrassen en ondersteuning in 
organisatie van evenementen. Een enkele keer financieel. Ook blij zijn we in verband met corona, met 
de omgevingsvisie, plannen voor natuur in Ruichenborg II, bos in de Noordse Buurt, gezondheids-
/sport-/en beweegbeleid, speelbeleidsplan, komende welzijnsbezoeken, centrum-visies & visie 
recreatie/toerisme. 

Maar voorzitter, in alleen beleid, kan je niet leven. Het komt aan op uitvoering en realisatie. Zo is er 
vorig en dit jaar, ondanks corona, veel zichtbaar geworden: 160 nieuwe woningen, 
(pré)mantelzorgwoningen, het met veel enthousiasme in gebruik genomen IKC in 7hoven, binnenkort 
het IKC Ter Aar, Papeneiland Langeraar, start werk nieuwe speel & beweegplek De Zudde, bedrijven 
Schoterhoek II en acties verduurzaming en vergroening gezien klimaatdoelen.  
Idee uit de motiemarkt is verminderen van bureaucratie. Samen Beter Nieuwkoop ziet graag lean- en 
meanprocessen voor onze inwoners en verenigingen, en meer uitvoeringsbeleid om het visiebeleid - 
met vaak toch wel veel open deuren – te concretiseren in maatregelen.  

Graag horen wij van de wethouder, wanneer we de evaluatie van het najaar 2019 ingerichte 
ondernemersfonds tegemoet kunnen zien. Ook nodigen wij het college graag nogmaals uit om met 
onze fractie een vaartocht over de Nieuwkoopse plassen te maken. En zo het gemis van het kunnen 
varen van een fatsoenlijke ronde met bijvoorbeeld de Meesloot erin te kunnen ervaren. 
Samen Beter Nieuwkoop is blij met het voorstel voor een financiële bijdrage voor een 
burgermeetnetwerk vliegtuiggeluid. Schiphol is ons economisch lief, maar er is balans terug te vinden 
in de afgelopen decennia toegenomen impact op de leefomgeving. We danken en complimenteren 
hierbij de twee inwoners die een vereniging gaan oprichten. Met die vereniging willen zij over 
Schiphol, de luchtvaart en de benodigde balans tussen economie en gezondheid & leefklimaat 
meepraten. En daarmee ons gebied in de Schiphol overleggen beter op de kaart zetten.  

Er zijn veel woningbouwplannen in voorbereiding met stedenbouwkundige plannen en participatie, 
centrum Nieuwveen, Koetshuis, TeylersparkII, Noordeinde en Ashram en Buytenwegh Noord. Bouwen 
is hard nodig, en we vinden het erg vervelend dat ook in de woningbouw Corona negatieve effecten 
achterlaat. Personeels- en materiaaltekorten in de bouw, enorm toegenomen bouwkosten. Bouwen 
van betaalbare woningen is zo niet mogelijk, dat raakt onze jongeren en inwoners met een smallere 
beurs erg hard. Samen Beter Nieuwkoop betreurt dat, sterker gezegd: we balen daar enorm van! Álle 
denkbare instrumenten zijn in te zetten om dit waar mogelijk te compenseren. Graag reactie hierop 
van het college.We zijn wel erg blij met het effect dat onze motie aanvalsplan woningbouw, heeft: het 
collegeplan voor een projectbureau woningbouw om vaart in de plannenmakerij te kunnen maken en 
houden. 
Dan de recreatieparken Zevenhoven. De door de provincie geboden opening voor legalisatie van het 
wonen, vraagt helaas nog wat extra stappen om ook ruimte in het woningbouwprogramma te krijgen. 
Die is immers keihard nodig gezien de enorm hoge druk op de woningmarkt. Bij deze roep ik de 
fracties die in Provinciale Staten vertegenwoordigd zijn op, om hier over met de provinciale fracties in 
gesprek te gaan.  
 
Gister is bekend geworden hoe de incidentele 1,3 miljard voor de jeugdzorg verdeeld wordt: 
Nieuwkoop 1,3 miljoen - Kaag en Braassem 1,2 miljoen - Alphen aan den Rijn 7,8 miljoen. Graag hoor 
ik van de wethouders of dit een faire verdeling lijkt gezien de tekorten, en of regionaal samenwerken 
ook niet zou moeten betekenen regionaal budget samenvoegen en samen besteden.”  
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Het verdere betoog ging in op de motiemarkt gehouden voor en met inwoners, en op 
verkeersveiligheid. Je vindt dit in het andere website artikel. 

 -- 
 
19 juni 2021 Het is tijd voor een Column De energiestrategie, in gewone mensenstaal ‘komen er 
zonnevelden en windmolens en zo ja waar?’. Een groot maatschappelijk thema dat velen in heel 
Nederland bezighoudt. Geen wonder: het rijk heeft een strakke doelstelling en dito planning uitgerold. 
Op 3 juni 2021 lag het piece-de-resistance voor de eerste stap – de “RES1.0” – in de gemeenteraad 
voor. Besluiten nemen hierover is een zware taak voor regio’s en gemeentes en dus ook voor de 
gemeenteraden. Geruststellend is dat besloten is dat er géén windmolens in Nieuwkoop komen. Wel 
zijn er zoekgebieden voor zonnevelden, waarvan we er ook het liefst zo min mogelijk willen. Vrijwel 
iedereen, ook Samen Beter Nieuwkoop, vindt dat we zoveel mogelijk ‘zon op daken’ zouden moeten 
realiseren. Een paar weken na het besluit, hebben we er een column over geschreven, gepubliceerd 
in de Nieuwkoper:  

https://www.nieuwkoper.nl/sbn-raadslid-zijn-is-verantwoordelijkheid-nemen-ook-over-de-
energiestrategie/ 

 -- 
 
1 Juli 2021 – Verkeersveilige Blokland en Uiterbuurtweg  
 
Omdat Blokland en Uiterbuurtweg in 2022 groot onderhoud krijgen, kan tegelijkertijd de 
verkeersveiligheid aangepakt worden.  

Allerlei soorten verkeer maakt gebruik van deze smalle weg. Dat moet vooral ook mogelijk blijven 
gezien de gevestigde agrarische bedrijven. Daarom hebben SBN-ers Dyanne Metzelaar en Lizet 
Keyzers, samen met de andere politieke partijen voorgesteld om: 

• Het reconstructieplan voor Blokland en Uiterbuurtweg op te stellen in samenspraak met 
aanwonenden, gebruikers en gevestigde (agrarische) bedrijven en andere relevante 
stakeholders; 

• het reconstructieplan te combineren met maatregelen die ook de verkeersveiligheid verbeteren. 
 
 -- 
 
8 Juli 2021 Sport- en beweegbeleid weer een stap verder. 
 
Nadat in 2020 het sportakkoord tussen verenigingen en gemeente werd gesloten, is nu ook het sport- 
en beweegbeleid voor de nabije toekomst vastgesteld. Een mooi vertrekpunt voor zowel verenigingen 
als gemeente voor optimalisering van het sport- en beweegaanbod, en voor een efficiënt en 
multifunctioneel gebruik van de sportaccommodaties.  

Samen Beter Nieuwkoop wil dat iedere inwoner kan meedoen, óók aan sport en bewegen.  Voor 
iedere inwoner moet er toegang zijn tot een geschikte (sport)activiteit. Daarvoor zijn er ook initiatieven 
van de sportverenigingen nodig. 

Het is goed om te zien dat er tussentijds al grote stappen worden gezet. Samenwerking van een 
aantal muziekverenigingen in het Muziek-Akkoord. Tennisverenigingen die de handen ineen slaan 
voor de toekomst. Sportverenigingen met introductie-acties. En “walking-footbal”: wandel-voetbal voor 
ouderen.  
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De drang van enkele politieke partijen om de opgestelde visie volledig te wijzigen heeft Samen Beter 
Nieuwkoop niet gesteund. De visie is het vertrekpunt en heeft draagvlak bij sportverenigingen. Er 
wordt gewerkt aan concrete plannen voor:  
- binnensport accommodaties; 
- subsidiëring van buitensport;  
- bewegen in de openbare ruimte;  
- de rol van sportpunt Nieuwkoop; 
- de toekomst van zwembad De Wel.  
Samen Beter Nieuwkoop kijkt met interesse uit naar het onderzoek naar de kosten van het 
noodzakelijk groot onderhoud van zwembad De Wel. Ook de optie nieuwbouw wordt doorgerekend. 

In september volgen er uitgewerkte plannen over het subsidiebeleid. Evaluatie van het huidig beleid is 
daarvoor één van de uitgangspunten. Ook hier steekt Samen Beter Nieuwkoop in op een eigentijdse 
aanpak, inzichtelijk en getoetst aan de zelfredzaamheid, de toekomstwaarde en de financiële 
huishouding van verenigingen. 

 -- 
 
08-07-2021 Sport- en beweegbeleid weer een stap verder. 
 
Nadat in 2020 het sportakkoord tussen verenigingen en gemeente werd gesloten, is nu ook het sport- 
en beweegbeleid voor de nabije toekomst vastgesteld. Een mooi vertrekpunt voor zowel verenigingen 
als gemeente voor optimalisering van het sport- en beweegaanbod, en voor een efficiënt en 
multifunctioneel gebruik van de sportaccommodaties.  

Samen Beter Nieuwkoop wil dat iedere inwoner kan meedoen, óók aan sport en bewegen.  Voor 
iedere inwoner moet er toegang zijn tot een geschikte (sport)activiteit. Daarvoor zijn er ook initiatieven 
van de sportverenigingen nodig. 

Het is goed om te zien dat er tussentijds al grote stappen worden gezet. Samenwerking van een 
aantal muziekverenigingen in het Muziek-Akkoord. Tennisverenigingen die de handen ineen slaan 
voor de toekomst. Sportverenigingen met introductie-acties. En “walking-footbal”: wandel-voetbal voor 
ouderen.  

De drang van enkele politieke partijen om de opgestelde visie volledig te wijzigen heeft Samen Beter 
Nieuwkoop niet gesteund. De visie is het vertrekpunt en heeft draagvlak bij sportverenigingen. Er 
wordt gewerkt aan concrete plannen voor:  
- binnensport accommodaties; 
- subsidiëring van buitensport;  
- bewegen in de openbare ruimte;  
- de rol van sportpunt Nieuwkoop; 
- de toekomst van zwembad De Wel. 

Samen Beter Nieuwkoop kijkt met interesse uit naar het onderzoek naar de kosten van het 
noodzakelijk groot onderhoud van zwembad De Wel. Ook de optie nieuwbouw wordt doorgerekend. 

In september volgen er uitgewerkte plannen over het subsidiebeleid. Evaluatie van het huidig beleid is 
daarvoor één van de uitgangspunten. Ook hier steekt Samen Beter Nieuwkoop in op een eigentijdse 
aanpak, inzichtelijk en getoetst aan de zelfredzaamheid, de toekomstwaarde en de financiële 
huishouding van verenigingen. 

 -- 
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2021-04-25 De regionale energiestrategie (RES) In Nederland werken 30 regio’s aan een eigen 
RES.  
 
Gemeente nieuwkoop behoort tot de regio Holland Rijnland. Een regio met 13 gemeenten, 
waterschappen, provincie Zuid-Holland en netbeheerder. Gezamenlijk wordt een strategie gevormd. 
Een zoektocht naar alternatieven voor aardgas, zoals restwarmte uit de haven van Rotterdam of 
geothermie maar ook duurzame alternatieven voor vervoersmogelijkheden en het onderzoek naar 
mogelijkheden hoe we elektriciteit kunnen opwekken binnen de eigen regio.  

En met name dat laatste onderwerp geeft veel beroering bij ons allemaal, als inwoner maar ook als 
raadslid om jullie stem te vertegenwoordigen in onze gesprekken met Holland Rijnland. Guus 
Elkhuizen en zijn team werken keihard aan de belangen van al onze dorpskernen in de gesprekken 
met bestuurders. Fantastisch was ook de opkomst bij de digitale bijeenkomsten. We hebben hiermee 
in de corona-periode tóch de mogelijkheid om met jullie te sparren over de mogelijkheden. Maar ook 
de petities die zijn ingediend bij Guus Elkhuizen zijn gelezen en gehoord.  

Niets doen is geen optie, dat weten we allemaal. Maar Samen Beter Nieuwkoop wil niet te grote 
stappen zetten én niet te snel. De technische ontwikkelingen gaan zo snel. De opwek-capaciteit van 
een zonnepaneel vandaag is morgen alweer verouderd. Met andere woorden, om onze opgave te 
bereiken hebben we vandaag bijvoorbeeld 50 hectare panelen nodig maar volgend jaar misschien 
maar 25 hectare. Wat ons betreft zetten we steeds kleine stappen.  

Gemeente nieuwkoop heeft aangegeven dat we zoveel als mogelijk “zon op dak” willen nastreven, dat 
opwekken van elektriciteit alleen langs grote infrastructuur (a4, a44, n11) moet plaatsvinden en dat 
onze natuur en historische waarden belangrijk zijn.  

Nu is het van belang dat we binnen de regio Holland Rijnland onze belangen blijven benadrukken. 
Immers we hebben niet alleen de RES in onze gemeente als uitdaging maar ook nog de bodemdaling, 
de stikstof uitstoot als remmer van de woningbouw en veeteelt, de problematiek dat Schiphol wenst te 
groeien in aantal vliegbewegingen terwijl onze gemeente al veel geluidshinder ervaart en bovendien 
door extra groei van Schiphol wij ook weer geremd wordt in het bouwen van huizen. Én we willen een 
betere bereikbaarheid van onze dorpskernen en daarom investeren in een beter netwerk van 
openbaar vervoer, zoals met een betere aansluiting bij regio Amsterdam via een hoogwaardige ov-
verbinding Alphen a/d Rijn - Uithoorn. 

Aan jullie de oproep om kritisch de gesprekken en ontwikkelingen te volgen. Stuur ons jullie ideeën, 
juist in dit vraagstuk. Het gaat tenslotte om de leefbaarheid die we moeten behouden voor onze 
(klein)kinderen.  

 -- 
 
2021-04-15 Samen Beter Nieuwkoop trekt samen op met Youngboyz 
 
Jongeren bewust maken van de politiek, dat is één van de doelen van de lokale partij Samen Beter 
Nieuwkoop. Betrokken raken bij onderwerpen als bouwen voor starters en jongeren, het 
jeugdsportfonds en het jongeren & jeugdbeleid. Samen Beter Nieuwkoop zoekt verbinding met de 
jongeren in onze regio. Recent startte de 16 jaar jonge Nieuwveense Dyanne Metzelaar als lid van de 
fractie. Zij is nu fractie assistente en zet zich in voor nog meer aandacht voor jongeren en voor 
levendige dorpen.  

Wilfred Geerlof & Lizet Keijzers, raadsleden bij Samen Beter Nieuwkoop, lichten toe: ‘Jongeren 
vormen de toekomst van onze maatschappij, wij willen ons richten op deze doelgroep. Door 
verbinding te zoeken met jonge ondernemers proberen we de politiek onder de aandacht te brengen 
bij de jeugd in de regio. Het kledingmerk Youngboyz is hier een mooi voorbeeld van. Twee 
ondernemende jongens met een mooie toekomstvisie. Naast het hebben van een eigen kledinglijn 
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staat samenwerken hoog op het lijstje van Youngboyz, ze verdiepen zich daarnaast ook actief in 
kleding & duurzaamheid. 

In onze regio werkt Youngboyz aan een groot netwerk en dit past precies bij onze ambities: SAMEN 
NÓG BETER.’ 

Dorus & Sebas van Youngboyz reageren: ‘Politiek is vaak niet onder de aandacht van jongeren maar 
wij staan er wel bij stil dat je bewust moet worden van de politiek omdat dit jouw recht is om je stem te 
laten gelden in de samenleving. En begin dan met lokale politiek. Dit is belangrijk voor de toekomstige 
generatie. 

Met deze samenwerking met de lokale partij Samen Beter Nieuwkoop, willen wij helpen om de politiek 
onder de aandacht brengen bij jongeren. We creëren bewustwording bij jongeren en hopen dat zij zich 
hierdoor in de (lokale) politiek gaan verdiepen.’ 

 -- 
 
22 april 2021 - Woningbouw Noordeinde: inwonersparticipatie met open vizier. 
 
Mei 2020 zorgde de startnotitie Tochtpad Noordeinde voor veel beroering in het dorp. Dat er aan de 
Dobbe een woningbouwplan zou komen, was voor omwonenden en inwoners van het dorp een 
complete verrassing. Dat resulteerde in de vraag van Samen Beter Nieuwkoop en Natuurlijk 
Nieuwkoop, voor een gesprek met de bewoners Dobbe/Schinkel Noordeinde, alvorens verdere 
stappen te zetten. April 2021 lag er naar aanleiding van de gesprekken een voorstel in de raad om 
een plan te gaan maken voor woningbouw langs de Dobbe en op de Diamantlocatie.  

SBN-raadslid Lizet Keyzers heeft samen met Kees Hagenaars van Natuurlijk Nieuwkoop, meerdere 
gesprekken met bewoners gevoerd. De bewoners Dobbe/Schinkel hielden eerder al in hele kort tijd 
een enquete, die veel ingevuld werd. Ook de bewoners St. Janstraat/Jacob van Damstraat lieten van 
zich horen. Woningen bouwen in Noordeinde leeft. Er is al veel gebouwd in het plan Noordereinde. 
Waar komen dan precies welke woningen? Hoeveel? Hoe ingepast? Hoe bereikbaar? Een 
verkeersveilige  bereikbaarheid van het speelveld. De groene inpassing. Dat alles houdt de direct 
omwonenden en ook andere inwoners van dit kleine dorp flink bezig terwijl er nog géén plannen 
onderzocht en getekend zijn. 

Omdat de wens van Samen Beter Nieuwkoop is dat er met een open vizier, en met een gelijk 
‘speelveld’, gewerkt wordt aan de plannen, is er door ons, samen met Natuurlijk Nieuwkoop, een 
voorstel gemaakt voor heldere participatie door de inwoners. Lizet Keyzers, zelf wonende in 
Noordeinde, zette dit besluitvoorstel uiteen. Besloten is, dat er een aantal realistische 
stedenbouwkundige varianten voor de invulling van de woningbouw komen. Deze worden aan de 
direct omwonenden en de inwoners van Noordeinde en Zevenhoven voorgelegd voor reacties en om 
daar over in gesprek te gaan. Daaruit rollen dan de exacte locaties en uitwerking van woningbouw, 
met als (gecombineerde) opties de Dobbe, de kiss & ride zone, de Diamant en het huidige speelveld. 
Dat er een veilig bereikbaar speelveld moet blijven is uitgangspunt. 

VVD en D66 gingen niet mee in het voorstel. VVD houdt vast aan de planning en aan het plan te 
bouwen aan de Dobbe en op de Diamant. D66 hield het wel of niet bouwen aan de Dobbe nog geheel 
ongewis. 

Op basis van de participatie-resultaten wordt er een definitieve uitwerking opgenomen  in een concept 
bestemmingsplan voor inspraak. Wethouder Elkhuizen van Samen Beter Nieuwkoop gaf aan  in dit 
participatietraject SAMEN met de inwoners op pad te gaan en te kiezen voor zorgvuldigheid en daar 
de juiste tijd voor te nemen. 
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Samen Beter Nieuwkoop bedankt de inwoners uit Noordeinde die de raad benaderd hebben voor hun 
tijd en betrokkenheid en ideeën. Wij vertrouwen er op dat hier – samen – een mooi en gedragen plan 
tot stand komt waarmee het dorp en de woningzoekenden blij worden gemaakt.   

 - 
 
18-03-2021 Goed leven in Nieuwkoop  
 
Gezond en lekker leven voor de inwoners van de gemeente nieuwkoop dat is waar de 
gezondheidsnota: Goed leven in Nieuwkoop voor staat. SBN is blij met deze nota omdat hierbij onze 
inwoners centraal staan en er aandacht is voor gezondheidsbevordering.  

Belangrijke punten uit de nota zijn Samen gezond, gezond gedrag en een gezonde omgeving. Waar je 
woont wil je lekker en gezond leven in een huis wat bij je past en in een warme sociale en groene 
omgeving. Dat willen wij voor de gemeente Nieuwkoop! 

Samen gaan we voor gezonde inwoners waarin een goede samenwerking tussen maatschappelijk 
organisaties, verenigingen, gemeentelijke organisatie en inwoners belangrijk is. Elkaar ontmoeten en 
oog hebben voor elkaar en hulp bieden waar nodig. Een samenleving waarin iedereen naar eigen 
vermogen mee mag doen, want iedereen hoort erbij. 

 -- 
 
18 maart 2021 – Nóg meer COVID-19 steun beschikbaar voor maatschappelijke organisaties. 
 
In 2020 is een steunfonds COVID-19 van € 500.000,-- ingericht voor maatschappelijke organisaties, 
met als voorwaarde dat er faillissement dreigt. Er is een aanvullend fonds toegevoegd van € 200.000,-
-, waarbij die voorwaarde wordt losgelaten.  

Zo wordt het ook mogelijk voor organisaties die met een Covid-19 gerelateerd exploitatietekort over 
2020 kampen, een subsidie aan te vragen. 
Samen Beter Nieuwkoop bij bespreking van dit voorstel ook aandacht gevraagd voor het jaar 2021: 
ook nu nog hebben maatschappelijke organisaties voelbaar te maken met Covid-19, en dient er waar 
nodig sprake te zijn van financiële ondersteuning. 

 -- 
 
22 maart 2021 – Woningen langer beschikbaar voor de doelgroepen  
 
In 2020 stelde de gemeenteraad een maatregel vast, waarmee nieuw gebouwde koopwoningen tot € 
200.000,-- langer beschikbaar blijven voor de groepen inwoners die op een goedkopere woning zijn 
aangewezen.  

Samen Beter Nieuwkoop heeft in de gemeenteraad een voorstel gedaan, om zo’n maatregel 
ook te gaan nemen voor nieuwe koopwoningen die duurder zijn dan € 200.000,-- 
Ook voor woningen tussen  € 200.000,-- en circa € 250.000,-- à € 300.000,-- is het belangrijk om de 
woningen voldoende lang beschikbaar te houden voor de groepen inwoners die die prijsklassen 
kunnen betalen. 
Daarom is het zaak om prijsopdrijving en speculatie te voorkomen:  

Motie vreemd zelfbewoningsplicht 

Het voorstel werd omarmd door alle partijen en werd unaniem aangenomen. 
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 -- 
 
18 Maart 2021 Duurzaamheidsprogramma ook leesbaar voor inwoners 
 
Donderdag 18 maart is over het duurzaamheidsprogramma besloten. Over het best wel grote 
document met bijbehorende bijlage is zowel in de MR als de BR lang gediscussieerd wat resulteerde 
in vruchtbare uitkomsten.  

Dit programma is uiteindelijk voor maar ook met de inwoners van de gemeente, dus voor hen moet het 
vooral een helder plan zijn. 

Samen Beter Nieuwkoop heeft daarom verzocht om een publieksversie waar de inwoners kunnen zien 
en lezen wat er de komende jaren allemaal gepland is. Afgesproken is dat regelmatig in Nieuwkoop 
Nieuws wordt gepubliceerd over duurzaamheid. 

Met de uitvoering van dit programma is een groot bedrag gemoeid, maar wel SMART genoeg 
gemaakt waardoor de haalbaarheid succesvol kan zijn. SBN heeft ook samen met CDA en Natuurlijk 
Nieuwkoop verzocht om van het grote bedrag een bijdrage te reserveren voor ondersteuning en 
uitvoering van duurzaamheidsinitiatieven uit de samenleving. Dit is ook besloten. Samen Beter 
Nieuwkoop is blij met de uitkomst en ziet uit naar de voortgang van het duurzaamheidsprogramma.  

 -- 
 
22 maart 2021 - Evenementen weer op weghelpen. 
 
SBN heeft een verzoek mee ingediend waarin de gemeente is verzocht om zo snel mogelijk met alle 
initiatiefnemers van evenementen in de gemeente Nieuwkoop aan tafel te zitten om te inventariseren 
hoe er op een verantwoorde manier gestart kan worden met de voorbereiding van hun evenementen 
en op welke manier de gemeente hen daarbij kan ondersteunen.  

Hiermee wil SBN een hart onder de riem steken  van alle vrijwilligers en andere betrokkenen. SBN wil 
op deze manier actief meedenken waar de gemeente hen kan ondersteunen. Wij zien dat naast sport 
en bewegen ook evenementen en sociale ontmoetingen bijdragen aan  gezondheid. 
Het verzoek is met volledige instemming van de raad aangenomen. Wij kijken uit naar de feestelijke 
momenten in de nabije toekomst! 

 -- 
 
2021-02-20 – Samen werken aan een beter plan voor Schiphol. 
 
Op zaterdag 20 februari 2021 kopte de Telegraaf financieel, dat er een “plan B voor Schiphol nodig is 
in plaats van groei”. Lees hieronder de tekst van het volledige artikel van Yteke de Jong, waarin 
Samen Beter Nieuwkoop wethouder Guus Elkhuizen aan het woord is.  

“Er moet een plan B komen voor Schiphol, waarin de luchthaven vooral kijkt naar welke verbindingen 
onze economie nodig heeft. Daarvoor pleit een groep bestuurders in de regio Schiphol en milieugroep 
MOB van Johan Vollenbroek. 
Schiphol meldde vrijdag een verlies van €568 miljoen als gevolg van de coronacrisis. Toch blijft de 
luchthaven uitgaan van groei in de komende decennia. „Een groot Schiphol is gestoeld op Nederland 
distributieland. De groeistrategie richting 2050 gaat daar ook weer van uit, terwijl je luchtvaart moet 
bezien in relatie tot de totale economie die wij als Nederland willen hebben. De samenhang der 
dingen en een visie ontbreekt”, zegt wethouder Guus Elkhuizen van de gemeente Nieuwkoop. Samen 
met zijn collega-wethouder Kiki Hagen van de gemeente Ronde Venen zit hij in het bestuurlijk overleg 
van Schiphol. 
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Vier tientjes 
Deze week werd bekend dat Schiphol een natuurvergunning krijgt voor 500.000 vliegbewegingen, het 
huidige maximum. Een volgend kabinet moet de groei daarna regelen, zoals vastgelegd in de 
luchtvaartnota. 
Elkhuizen: „Er is een plan B nodig. We willen een Schiphol dat de economie ondersteunt, in plaats van 
een doel op zich. Het gaat om de kwaliteit van de verbindingen, niet om de zoveelste vlucht van vier 
tientjes naar Barcelona.” De Europese Commissie staat onderscheid op het soort vluchten niet toe, 
hoewel ook het kabinet en Schiphol dat wel willen onderzoeken. 

Luchtvaartnota 
Bestuurders en omwonenden van de luchthaven kunnen de komende weken reageren op de 
luchtvaartnota en de herindeling van luchtruim. Daarbovenop komt nog het stikstof- en natuurbeleid 
en de aanstaande Omgevingswet. De luchtruimherziening is er volgens de wethouders om 
toekomstige groei te faciliteren. De burgerluchtvaart vliegt vanuit het zuiden van Nederland richting 
Schiphol. „Dat leidt in het Groene Hart en Utrecht tot nog meer overlast”, zegt wethouder Hagen. 
„Eigenlijk wil ik de gevolgen van de wijziging van de aanvliegroute eerst beter in kaart hebben voordat 
we over die groei beslissen.” 
De wethouder wijst ook op de schade voor de gezondheid van een luchthaven. „De laatste jaren is 
meer onderzoek gedaan naar de effecten op de omwonenden. Die inzichten zul je mee moeten 
nemen in de toekomstplannen voor de luchthaven.” 
Vollenbroek zal met MOB de afgegeven milieuvergunning van Schiphol aanvechten. „Schiphol kan 
flink terug in het aantal vliegbewegingen, als er meer voor tickets betaald gaat worden.” Hogere 
havengelden zijn een oplossing om tickets duurder te maken, maar die worden vastgesteld in 
samenspraak met de vliegmaatschappijen. 
Topman Dick Benschop van Schiphol wil niet ingaan op het krimpscenario. Hij wijst erop dat de 
luchthaven de komende jaren ’gecontroleerd’ terug wil naar 500.000 vliegbewegingen ondanks de 
terugval van 2020. „Als dat bereikt is, kijken we verder. Ik verwacht dat groei mogelijk is in ruil voor 
meer duurzaamheid.” Vorig jaar had de luchthaven 227.000 vliegbewegingen, de omvang die de 
voorstanders van krimp graag zien. De projecties van de mondiale luchtvaart gaan juist nog uit van 
een verdubbeling van het verkeer. 

Failliet KLM 
Zou een failliet KLM niet alle problemen oplossen? „KLM zal moeten afslanken en met een of 
meerdere partners gaan samenwerking in de concurrentie tegen Aziatische maatschappijen, die zoals 
bekend, fors gesubsidieerd worden. Die concurrentie houdt KLM toch niet vol. Dat is niet anders dan 
bij de boeren die het op de wereldmarkt ook afleggen in de bulkproductie”, zegt Vollenbroek. 
Vollenbroek en de wethouders zien een oplossing in beter gebruik van de huidige capaciteit van 
Schiphol, zeker nu het plan van een luchthaven in zee van de baan lijkt. Elkhuizen: „Er is geen 
gedegen breed maatschappelijk onderzoek naar start- en landingsbanen in zee gedaan. Hier staat de 
samenleving ondanks alle gepleegde inspanningen en zelf gedane onderzoeken wederom buitenspel. 
“ 

 -- 
 
2021-02-04 Samen Beter Nieuwkoop omarmt het plan voor Reghthuysplein en ondernemers 
 
Eindelijk komt er beweging om te bouwen aan een mooi centrum van Nieuwkoop met o.a. een nieuwe 
inrichting van het Reghthuysplein. Ines de Ridder heeft namens SBN bij de behandeling van het 
centrumplan Nieuwkoop benadrukt dat het binden, boeien en behouden van bestaande ondernemers 
van groot belang is. We willen bouwen aan een levendig centrum met winkels en horeca.  

Waar iedereen zich thuis voelt, jong en oud.  Waar mooie evenementen worden georganiseerd en 
waar we wekelijks kunnen genieten van de weekmarkt. Al met al ook een goede basis om jeugd in ons 
dorp te behouden. SBN heeft de wens uitgesproken om bij de inrichting en activiteiten ook meer het 
water aandacht te geven, bijvoorbeeld met een steiger waardoor je een korte wandeling door de 
haven kunt lopen. Heb jij leuke ideeën voor ons Reghthuysplein? Meld je dan bij de gemeente! We 
willen met en voor inwoners en ondernemers aan de slag!  
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De lockdown zorgt voor groot omzetverlies bij veel ondernemers, met name de detailhandel en horeca 
wordt geraakt. Het landelijk steunpakket is niet dekkend. En in specifieke gevallen van bijvoorbeeld 
een overstap naar grotere winkelruimte en grotere bijbehorende voorraad wordt het helemaal een 
lastige kwestie. Samen Beter Nieuwkoop heeft tijdens de besluitvormende raad van 4 februari jl. een 
oproep gedaan aan het college en voltallige gemeenteraad om aandacht te vragen bij het rijk. 
Aandacht voor maatwerk. Samen Beter Nieuwkoop blijft in deze moeilijke tijd aandacht vragen voor de 
ondernemers en roept zowel het college als alle raadsleden op om in gesprek te blijven met de 
ondernemers in onze gemeente. En al helemaal met die ondernemers in moeilijke omstandigheden. 
Behoud van ondernemers in onze dorpen is zo belangrijk voor al onze inwoners, jong en oud. We 
willen niet nog meer leegstand. De oproep mede namens de andere coalitiepartijen gedaan - is met 
een ruime meerderheid aangenomen. Maar met verbazing is gereageerd op het standpunt van de 
VVD die stelt er voor haar ondernemers te zijn en nu geen gehoor gaven.  

Het college heeft toegezegd een brief te sturen naar de staatssecretaris met een dwingende oproep. 
Ook heeft Samen Beter Nieuwkoop de wethouder geattendeerd op het nieuwste initiatief vanuit de 
provincie Zuid-Holland. Dat betreft een samenwerking met gemeenten en bedrijfsleven in de regio ter 
ondersteuning van het midden- en kleinbedrijf. Om dit te bereiken wil de provincie MKB-deals sluiten.  

 -- 
 
2021-02-05 Actief informeren inwoners over bestemmingsplannen 
 
Er is geregeld sprake van aanpassing van een bestemmingsplan. Daarvoor wordt dan een procedure 
doorlopen, en kunnen inwoners die ‘belanghebbend’ zijn, bijvoorbeeld omdat ze er vlakbij wonen, een 
zienswijze of zelfs een bezwaarschrift indienen.  

Een bestemmingsplan regelt waarvoor de grond in een bepaald gebied gebruikt mag worden. In het 
plan zitten juridisch bindende regels die voor iedereen gelden. Zoals waar wel en waar niet gebouwd 
mag worden, het vlak waarbinnen gebouwd mag worden, de hoogte, en om wat voor functies het gaat 
zoals wonen, winkels, bedrijven, natuur, water, groen, verkeer et cetera. 

Aanpassingen in bestemmingsplannen kunnen dus belangrijke gevolgen voor de leefomgeving van 
direct omwonenden hebben. Daarom regelt de wet dat bij een bestemmingsplanprocedure, er formele 
publicaties nodig zijn. Die kan eenieder lezen. Dat gebeurt op www.overheid.nl, in de Nieuwkoop 
Nieuws en in de Staatscourant. Samen Beter Nieuwkoop vindt dat niet genoeg. Daarom heeft Samen 
Beter een voorstel opgesteld, om voortaan ook de direct omwonenden met een gemeentelijke 
(nieuws)brief huis-aan-huis te informeren over de bestemmingsplanprocedure. 

Vaak gaan de aanpassingen in de bestemmingsplannen om plannen van particulieren. Er is ook 
besloten dat de gemeente de particuliere initiatiefnemers voortaan dringend adviseert om vóórdat de 
bestemmingsplanprocedure start, de omwonenden en direct-belanghebbenden te informeren over de 
plannen. 

Het voorstel van Samen Beter Nieuwkoop is raadsbreed omarmd, en door alle politieke partijen mee 
ingediend en vastgesteld. 
https://www.nieuwkoop.nl/document.php?m=14&fileid=277829&f=9bf1a996a6a52716eb3ee707f1d2ae
a2&attachment=1&c=328165 

 -- 
 
2021-02-04 Maatwerk steun ondernemers  
 
De lockdown zorgt voor een omzetverlies bij een groot aantal ondernemers, met name in de 
detailhandel en horeca. Het landelijke steunpakket voor ondernemers is niet dekkend. En in specifieke 
gevallen van bijvoorbeeld een overstap naar grotere winkelruimte en dus ook een grotere voorraad 
wordt het helemaal een zeer lastige kwestie.  
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Namens Samen Beter Nieuwkoop heeft ons raadslid Ines de Ridder tijdens de besluitvormende raad 
van donderdag 4 februari een oproep gedaan aan het college om aandacht te vragen bij de 
Rijksoverheid. Aandacht voor maatwerk. 
Samen Beter Nieuwkoop roept op om in gesprek te blijven met de ondernemers in onze gemeente. En 
al helemaal met die ondernemers in moeilijke omstandigheden. Behoud van ondernemers in onze 
dorpen is zo belangrijk voor al onze inwoners, jong en oud.  
We willen immers niet nog meer leegstand in onze dorpen. De oproep is met een ruime meerderheid 
aangenomen, en werd ook namens CDA en Natuurlijk Nieuwkoop gedaan. Het college heeft 
toegezegd dat er op korte termijn een schriftelijk oproep naar de staatssecretaris wordt uitgestuurd. 
Samen Beter Nieuwkoop heeft het college ook geattendeerd op het nieuwste initiatief vanuit de 
provincie Zuid-Holland. Dat is een samenwerking met gemeenten en bedrijfsleven in de regio ter 
ondersteuning van het midden- en kleinbedrijf. Om dit te bereiken wil de provincie regionale MKB-
deals sluiten.  
Samen Beter blijft in deze moeilijke tijd aandacht vragen voor onze ondernemers. 

 -- 
 
2021-02-06 Groene Hart visie nodig  
 
Met alle druk op de ruimte, wordt er een visie op het Groene Hart nodig. In een artikel in het Algemeen 
Dagblad, op 6 februari 2021, sprak Samen Beter Nieuwkoop wethouder Guus Elkhuizen de wens uit 
om het Groene Hart als één gebied te zien, en te kijken waar je wat wél, en wat níet neerzet.  

De druk op het Groene Hart bestaat onder meer uit de plannen van het rijk voor plaatsing van 
windmolens en zonnevelden om zo duurzaam energie op te wekken. Samen Beter Nieuwkoop vindt 
windmolens in het Groene Hart niet passend, behalve langs de grotere wegen A4 en N11. 

Ook heeft de gemeente gereageerd op de mogelijk verder toenemende overlast van Schiphol boven 
onze gemeente, omdat Uithoorn op verlegging van een vliegroute aandringt. De fractie van Samen 
Beter Nieuwkoop stelde dit eerder al aan de 
orde: https://www.facebook.com/samenbeternieuwkoop/posts/3335629233328369 

Gelukkig gaan er steeds meer stemmen op om het de kwaliteiten van het Groene Hart te koesteren, 
zoals de landschapsadviseurs van de drie provincies stellen in hun rapport:Advies Regionale 
Energiestrategieën en het Groene Hart | Bestuurlijk platform Groene Hart 

Samen Beter Nieuwkoop blijft aandringen op een juiste balans tussen een fijne leefomgeving, 
voldoende ruimte om te wonen en te werken en de kwaliteiten van ons landschap. 

 -- 
 
17-12-2020 - Vernieuwing woonfonds goed voor bouw sociale woningen! 
 
Het woonfonds is vernieuwd. Dit ging niet zonder veel discussie in de gemeenteraad. Nieuwkoop kent 
al jaren een woonfonds. Ontwikkelaars of beleggers storten daar een bedrag in als zij geen of ‘te 
weinig’ sociale woningen bouwen. Als meer sociale woningen worden gebouwd dan het percentage 
dat in de verordening is opgenomen (35%), kan er - onder voorwaarden - een financiële bijdrage uit 
het fonds worden verkregen.  

De vernieuwing is nodig omdat het woonfonds niet goed blijkt te werken. Het is te aantrekkelijk om ‘af 
te kopen’ in plaats van sociale woningen te bouwen. Het opgebouwde fonds wordt bovendien te 
weinig benut. Met de vernieuwing komt er een beter werkend woonfonds en daardoor komt er ook 
sneller meer sociale woningbouw. 
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Niet alleen de gemeente en de woningbouwcorporaties dragen zorg voor de bouw van sociale 
woningen. Op deze manier wordt ook van ontwikkelaars gevraagd daaraan hun bijdrage te leveren. 
Samen Beter Nieuwkoop, Natuurlijk Nieuwkoop en CDA stemden voor deze vernieuwing. De voltallige 
oppositie, VVD, D66 en SGP-CU, stemde helaas tegen het voorstel. Deze partijen vonden de 
verordening onder meer ‘zijn doel voorbij schieten’, en resulteren in te hoge gevraagde bijdragen. 
Daarmee zijn zij kennelijk van mening dat gemeente en corporaties financieel het grootste aandeel 
moeten leveren in de bouw van sociale woningen. Samen Beter Nieuwkoop vindt dat niet reëel. Als 
vooral de gemeente in haar eigen woningbouwplannen het leeuwendeel van de benodigde sociale 
woningen realiseert, kost dat onze gemeente en daarmee onze samenleving veel extra geld. 

Wij zijn van mening dat ook particuliere ontwikkelaars hun bijdrage te leveren hebben aan de grote 
maatschappelijke vraag naar sociale woningen. Vooral veel starters en jongeren maar ook tal van 
gezinnen en senioren, zijn vanwege een ‘smallere beurs’ immers aangewezen op een sociale woning. 

Het voorstel had een meerderheid van stemmen. Het college zal haar ervaringen met het vernieuwde 
woonfonds op verzoek van Samen Beter Nieuwkoop met de raad blijven delen. Als er verdere 
verbeteringen in het woonfonds noodzakelijk blijken, zijn aanpassingen mogelijk. 

  -- 
 
10-12-2020 Nieuw verkeers- en vervoersplan beschikbaar. 
 
De gemeente investeert de komende 10 jaren flink in verkeersveiligheid en leefbaarheid! Het nieuwe 
verkeers- en vervoersplan is samen met inwoners gemaakt voor de inwoners.  

Het is een vernieuwend plan waarin oplossingen voor verkeersknelpunten zijn opgenomen. 
De maatregelen zijn een verbetering voor alle weggebruikers. Fietsers, automobilisten, busvervoer en 
voetgangers. Hier vind je het nieuwe verkeersplan: Zie artikel op nieuwkoop.nl 

Samen Beter Nieuwkoop heeft met een aanvullend besluit extra aandacht gevraagd voor de 
verbetering van de inrichting van de centrale wegen door de dorpskernen. Uitgangspunt is de 
verkeersdeelnemers beter te scheiden en waar mogelijk de snelheid van gemotoriseerd verkeer te 
verlagen en daarmee de veiligheid en de leefbaarheid te verbeteren. De in het recente verleden door 
ons zo bepleitte “rondwegen” om Nieuwkoop en Noorden, blijken niet dienstbaar te zijn aan de 
mobiliteit. Ten eerste zit er door Nieuwkoop en Noorden relatief wat minder “doorgaand verkeer” om 
van zo’n rondweg gebruik te maken (zie het gemeten doorgaand verkeer op de afbeelding). Ten 
tweede trekt de aanleg van nieuwe wegen juist extra – doorgaand – verkeer aan, een effect dat niet 
gewenst is. Al op korte termijn wordt echter tot actie overgegaan met het plaatsen van ""vaste"" 
smileys op de Achterweg in Nieuwkoop en de Simon van Capelweg in Noorden. Na een jaar wordt dit 
geëvalueerd en wordt bepaald of er meerdere vaste smileys geplaatst moeten worden in de 
dorpskernen. 

Samen Beter Nieuwkoop heeft ook een voorstel mee ingediend ter verbetering van de 
oversteekbaarheid van wegen in onze dorpskernen. Door het plaatsen van knipperlichten die 
geactiveerd worden bij activiteit bij het zebrapad. Een voorstel dat Samen Beter eerder al, in 2018 
deed, maar toen nog geen voet aan de grond kreeg:Zie artikel op nieuwkoop.nl 

Tot slot is door ons ook een voorstel ondersteund om met de instanties in overleg te blijven over, en 
onderzoek te doen naar, een betere verbinding van de provinciale weg N231 op de in Noord-Holland 
gelegen provinciale weg N201. Of en hoe de Oude Spoorbaan hierin van betekenis kan zijn, is nog de 
vraag. Wij zijn echter blij dat deze weg een paar jaar geleden wel is voorzien van grasbetonkeien, 
maar toen mede dankzij een aanpassing van het besluit, op suggestie van Samen Beter Nieuwkoop, 
niet afgewaardeerd is naar 60 km/uur weg! Zie artikel op samenbeternieuwkoop.nl 
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  -- 
 
10-12-2020 Plan voor Paradijs aan de Plas 
 
Het plan voor het Paradijs aan de Plas is weer een stap verder. Op 10 december 2020 stelde de 
gemeenteraad het bestemmingsplan vast voor fase 1 van dit mooie plan. Dat ging niet vanzelf. Het 
plan om verouderd glas om te zetten in wonen, recreatie en natuur, met onder meer 
wandelmogelijkheden langs de Langeraarse Plas, leverde niet alleen enthousiasme van de 
initiatiefnemers en de gemeente op.  

Ook waren er verschillende kritische zienswijzen van omwonenden over onder meer de 
verkeersveiligheid. De raad nam daarom een aanvullend besluit om de verkeerssituatie nauwlettend in 
de gaten te houden. De vraag van ons raadslid Lizet Keyzers of het geleerde in fase 1 over de 
mogelijke inbreng van omwonenden een betere plek krijgt in de tweede fase, werd volmondig met ja 
beantwoord door Samen Beter Nieuwkoop wethouder Guus Elkhuizen. 

Nu het plan voor fase 1 is vastgesteld, wordt verder gewerkt aan het plan voor fase 2 van het Paradijs 
aan de Plas.  

 -- 
 
12-11-2020 Algemene beschouwingen: door met bouwen  
 
12 November bespraken we de begroting in de raad. Mede dankzij twee voorstellen van Samen Beter 
Nieuwkoop en enkele andere partijen, werd het debat vooral over woningbouw gevoerd.  

Het rijk confronteert ons steeds meer met risicovolle ontwikkelingen waardoor de kans bestaat dat er 
in Nieuwkoop minder gebouwd kan worden. Zoals nieuwe normen geluidhinder, Schiphol, 
stikstofregels, windmolens en zonnevelden, Groene Hart beleid van de provincie en mogelijke plannen 
om woningbouw vooral bij de grotere plaatsen zoals Alphen aan den Rijn te concentreren. En dat 
terwijl bouwen in en bij ónze dorpen broodnodig is om te voorzien in middendure huur en betaalbare 
woonruimte voor o.a. starters en senioren. Want daarmee houden we onze dorpen en voorzieningen 
vitaal en leefbaar. Samen Beter hield een vurig pleidooi om vast te houden aan onze woningbouw 
afspraken in de regio, en om te kijken of er versneld gebouwd kan worden op onder meer de 
voormalige locaties van scholen. De voorstellen werden allebei met veel draagvlak aangenomen.  

Artikel ad.nl 

 -- 
 
26-5-2016 Kadernotitie subsidiebeleid gemeente 
 
Nieuwkoop 2017 Subsidie is gemeenschapsgeld en dat moet op een goede manier besteed worden. 
Verenigingen krijgen nu een Waarderingssubsidie en/of een Activiteitensubsidie. Deze worden nu 
samengevoegd tot één subsidie.  

Van de verenigingen wordt verwacht dat ze voor het subsidiegeld iets terug doen wat ten goede komt 
van de gemeenschap. 

Bijvoorbeeld de Club 50 Plus: zij organiseren veel creatieve, informatieve maar ook muzikale 
middagen voor hun leden. En als meerwaarde voor de samenleving organiseren zij o.a. 
soosmiddagen in de Kaleidoskoop, kaartavonden voor ouderen en fietsen voor voor ouderen. 
Hierdoor worden veel ouderen geactiveerd die anders mogelijk in hun eentje thuis blijven zitten. 
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Samen Beter vindt het belangrijk dat verenigingen en organisaties ook andere mensen betrekken bij 
activiteiten. Juist deze extra activiteiten zorgen dat inwoners het gevoel krijgen dat ze mee kunnen 
doen en erbij horen. 

Dit is wat Samen Beter Nieuwkoop belangrijk vindt in het kader van het Sociaal Domein. Want Samen 
zijn wij de kracht van de Samenleving. 

Samen Beter heeft gevraagd om ondersteuning voor verenigingen die het aanvragen van subsidie 
lastig vinden. De wethouder heeft dit toegezegd. Er worden informatieavonden georganiseerd en er is 
hulp voor het invullen van de formulieren. 

 -- 
 
5-11-2015 Verkoop kavels Vivero Langeraar  
 
Samen Beter beloofde voor de gemeenteraad verkiezingen de inwoners van Langeraar betaalbare 
woningen voor starters, sociale huurwoningen en woningen voor andere doelgroepen. Het 
bestemmingsplan Vivero is definitief vastgesteld en op 5 november tekende Samen Beter wethouder 
Guus Elkhuizen in de Altior kantine een kontrakt met bouwer Bolton voor 35 bouwkavels. Samen 
Beter is blij voor de inwoners van Langeraar dat een lang gekoesterde wens in vervulling is gegaan. 
Eerst een nieuwe Langeraarse weg, vervolgens een nieuw Altior complex en nu 150 woningen voor 
Langeraar. Echt iets om trots op te zijn.  
 
-- 
 
15-10-2015 Duurzame openbare verlichting In  
 
2014 is het nieuwe beheersplan voor de openbare verlichting vastgesteld door de gemeenteraad. 
Samen Beter wethouder Guus Elkhuizen stelde vanuit het college voor om in 2015, 2016 en 2017 
jaarlijks extra geld te reserveren voor energiezuinige LED-verlichting in de straten. Met LED-verlichting 
wordt energie bespaard. De lampen kunnen gedimd worden, zodat ook de CO2 uitstoot wordt beperkt. 
De gemeente pakt elk jaar een deel van de verlichting aan. Wilt u weten of uw straat erbij zit? Lees 
dan hier verder:  

In 2014 is het nieuwe beheersplan voor de openbare verlichting vastgesteld door de gemeenteraad. 

Samen Beter wethouder Guus Elkhuizen stelde vanuit het college voor om in 2015, 2016 en 2017 
jaarlijks extra geld te reserveren voor energiezuinige LED-verlichting in de straten. 

Met LED-verlichting wordt energie bespaard. De lampen kunnen gedimd worden, 

zodat ook de CO2 uitstoot wordt beperkt. 

De gemeente pakt elk jaar een deel van de verlichting aan. Wilt u weten of uw straat erbij zit? Lees 
dan hier verder: 

http://www.nieuwkoop.nl/home/nieuws_44105/item/energiezuinige-led-verlichting-in-de-
straten_216688.html 

 -- 
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26-5-2016 Afvalbeleid 2016-2020, Analyse en verkenning van scenario’s  
 
De raad heeft het besluit genomen om onderzoek te doen hoe onze inwoners in de toekomst het afval 
willen laten ophalen. De inzet is om in 2020 75% meer afval te scheiden.  

Samen Beter heeft aangegeven dit te willen stimuleren door te werken met differentiatie  in de 
tarieven. Hoe meer afval er gescheiden wordt hoe goedkoper voor onze inwoners. Uit een enquête en 
gesprekken met de inwoners moet onder meer blijken of inwoners liever ondergrondse containers 
willen of bijvoorbeeld meer containers in de tuin. 
Samen Beter gaat er van uit dat dit onderzoek op korte termijn plaats vindt zodat wij snel de volgende 
stappen kunnen zetten naar een duurzamere gemeente. 

 -- 
 
22-9-2015 Huisvesting vluchtelingen  
 
Samen Beter vindt dat de gemeente niet achterover kan leunen en haar ogen sluiten voor hetgeen er 
rondom ons heen gebeurt. Maar we vinden ook dat er een weloverwogen beslissing genomen moet 
worden en we ons niet alleen moeten laten leiden door de emotie. Wat Samen Beter betreft laten we 
in eerste instantie grote(re) gemeenten het voortouw nemen in het huisvesten van vluchtelingen. Over 
het algemeen zal daar meer ervaring/know how zijn en meer voorzieningen, zoals bijvoorbeeld het 
openbaar vervoer. Wij zijn ons ondertussen aan het oriënteren hoe andere gemeenten dit aanpakken. 
Daarnaast willen wij dat er goed in kaart wordt gebracht wat de impact is op de Nieuwkoopse 
samenleving. Samen Beter vindt dat het college samen met de raad moet optrekken en hoopt dat we 
als gemeente niet door het COA voor een voldongen feit worden gesteld. -- 
 
15-9-2016 Meerjarensubsidie zwembad Aarweide toegekend! Op 15 september heeft de raad 
besloten om een meerjarensubsidie toe te kennen aan zwembad Aarweide.  

Samen Beter vindt dit van groot belang en is hier blij mee. Zwembad Aarweide is een belangrijk 
onderdeel van onze gemeente en de meerjarensubsidie biedt zekerheid richting de toekomst. 
Stichting Aarweide kan nu duurzame investeringen doen voor de langere termijn. 
Het zwembad staat zowel binnen als buiten de gemeente bekend als een mooi en goed zwembad 
waar onze inwoners veel plezier beleven. De vele vrijwilligers en het het bestuur verdienen wat Samen 
Beter betreft respect en waardering. 
Wij wensen het bestuur en de vrijwilligers veel succes! 

 -- 
 
18-2-2016 Op naar een regionale uitstraling van de kern van Nieuwkoop  
 
De wens van veel partijen en de gemeente is een regionale uitstraling van de kern Nieuwkoop. De 
gemeenteraad is op 18 januari akkoord gegaan met een voorstel om onderzoek te doen naar het 
“DNA” van Nieuwkoop. Samen Beter pleitte ervoor dat dit met alle relevante partijen gebeurd: - de 
individuele ondernemers; - de belangenorganisaties; - mensen uit maatschappelijke organisaties; - 
mensen met ervaring met centra, en met de poten in de klei; - recreanten en plasgebruikers; - en niet 
in de laatste plaats onze Nieuwkoopse inwoners. Per slot van rekening kennen zij het centrum en 
omgeving goed.  

Verder dienen ook eerdere ideeën en plannen te worden meegenomen in het onderzoek. 

Ook de ondernemersinitiatieven voor verplaatsing van winkels van het Kennedyplein naar de 
omgeving Achterweg/Dorpsstraat worden tegen het licht gehouden. 

Samen Beter hoopt dat betrokken partijen enthousiast meedoen aan het onderzoek. 
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 -- 
 
1-10-2016 Volgende stap snel internet buitengebied is in gang gezet!  
 
Samen Beter Nieuwkoop wethouder Guus Elkhuizen zet zich in voor snel internet in de 
buitengebieden van Nieuwkoop.  

Inmiddels is het zover dat er genoeg inschrijvingen zijn om de volgende stap te zetten op weg naar de 
aanleg van supersnel internet en glasheldere TV. Die volgende stap is een convenant tussen de partij 
die glasvezel aanlegt en de gemeente (planning eind oktober tekenen convenant). Daarna wordt de 
aanleg voorbereid en worden er vergunningen aangevraagd (tijdsduur 3 maanden). Vervolgens 
worden de abonnementen aangeboden en afgesloten (tijdsduur 2 a 3 maanden). Als minstens 50% 
van de inwoners en bedrijven in het buitengebied een abonnement heeft afgesloten, kan de aanleg 
van start gaan. Dat duurt ongeveer 3 maanden.  
Als alles vlot verloopt is er dus voor de zomer van 2017 snel internet in het buitengebied van 
Nieuwkoop. 
Woon jij in het buitengebied en wil je ook snel internet? Nu kan het nog voor de lage instapprijs! 
Straks betaal je veel en veel meer: https://nieuwkoop.snelinternetbuitengebied.nl 

 -- 
 
30-06-2016 Financiële stukken.  
 
De gemeenteraad heeft het Jaarverslag 2015, de Voorjaarsnota 2016 en de Uitgangspuntennotitie 
2017-2020 vastgesteld. Samen Beter heeft twee moties ingediend. Bij de Voorjaarsnota de Motie 
'Werkervaringsplekken MBO-ers' en bij de Uitgangspuntennotitie de Motie 'Ruimte voor partculiere 
woningbouw'. In onderstaande betogen hebben wij zaken aangestipt die wij van belang vinden. Ook 
de motivatie voor de moties is hier terug te vinden. 4 bijlagen  

Jaarverslag 2015 

Als we naar het jaarverslag kijken dan wordt het jaar positief afgesloten met ruim 3,8 miljoen. Dit is 
een knappe prestatie van het college en de ambtelijke organisatie. Zeker als je kijkt naar wat er 
allemaal is gedaan en de voorafgaande zorgen in het sociaal domein, maar daar kom ik later nog op 
terug. 

Laten we bij de ruimtelijke ontwikkeling beginnen. 

Wij willen onze jongeren in de eigen gemeente kansen bieden en behouden! We lezen dat dit steeds 
beter lukt. Een voorbeeld is Ter Aar West, waar 71% van de woningen naar mensen uit onze 
gemeente zijn gegaan en de gemiddelde leeftijd op 26 jaar ligt. 

Een ander succes is het strand in het Meijepark. Wij horen positieve geluiden en het is prachtig dat er 
zoveel mensen in de gemeente gebruik van maken. We moeten waken dat het niet ten onder gaat 
aan het eigen succes, maar gelukkig worden er al maatregelen genomen voor extra ligweide. 

Helaas hebben we ook te maken met teleurstellingen. De woonzorgzone in de kern Nieuwveen gaat 
voorlopig niet door, hopelijk komt de WSN snel met een nieuw plan zodat we woonruimte kunnen 
realiseren voor de ouderen in het hart van Nieuwveen. 

Wat voor Samen Beter ook teleurstellend is, is het afwijzen van legaliseren van de recreatieparken 
door de provincie. We laten het er echter niet bij zitten! Met de besturen van de parken wordt er 
gekeken hoe we verder samen op kunnen trekken. Bij het ruimtelijk beheer is er een begin gemaakt 
met het organiseren van LED verlichting op straat. Dit is nog niet af, maar hopelijk wordt het spoedig 
voortgezet. Zoals iedereen weet vind Samen Beter de verkeersveiligheid in onze mooie gemeente erg 
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belangrijk. Wij zijn dan ook blij met het vaststellen van het stappenplan voor veilige fietsroutes. 
Iedereen moet veilig kunnen deelnemen aan het verkeer. 

Bij verkeersveiligheid hoort ook veilig parkeren en gelukkig zijn er al mooie successen behaald om 
extra parkeergelegenheid te ontwikkelen in onder andere de Bornstraat in Ter Aar en Schoterveld in 
Nieuwveen. 

Er zijn stappen gezet voor het nieuwe afvalbrengstation. Deze gaat er komen in combinatie met een 
nieuw bedrijfspand voor de buitendienst. 

Over het algemeen dalen de klachten voor wat betreft de openbare ruimte. Alleen de klachten over 
speelvoorzieningen zijn verdubbeld. Hier vragen wij aandacht voor. 

Voor het sociaal domein was 2015 een spannend jaar. 

We mogen concluderen dat we het over het algemeen goed doen. Dit betekent niet dat we achterover 
kunnen leunen. We zullen nog verder moeten door ontwikkelen en natuurlijk zijn er ook nog een 
aantal zorgen, onder andere over de SWA. Maar daar komt mijn collegs straks op terug. 

Tom in de buurt heeft een goede start gemaakt en wordt steeds meer zichtbaar. Wij gaan er van uit 
dat zij nog meer de samenwerking zullen zoeken met bestaande organisaties en verenigingen die al 
jaren goed werk leveren. 

Op onderwijs gebeurd er ook onwijs veel. 

Het strategisch huisvestingsplan voor onze basisscholen is vastgesteld en het nieuw te bouwen 
Ashram college blijft in het hart van de kern Nieuwkoop. Mooie plannen die het onderwijs zeker ten 
goede gaankomen. 

De werkervaringsplekken voor HBO en WO-ers vindt Samen Beter belangrijk. Het wordt door zowel 
de organisatie als de mensen die de ervaringsplekken bezet hebben als positief ervaren. 

Samen Beter hoopt dat deze plekken uitgebreid kunnen worden voor MBO-ers en zal daarom bij de 
voorjaarsnota een motie indienen samen met de MPN-Pn en VVD. (eventueel nog andere) 

Voor wat betreft Bestuur en Dienstverlening zijn we nog meer ""inwoners"" vriendelijk geworden. 

Het KCC is bijvoorbeeld nu ook iedere donderdagavond open. Als wij naar onze wekelijkse 
raadsavonden komen, kunnen we zien dat hier dankbaar gebruik van wordt gemaakt. 

Het gebruik van de website en social media wordt steeds beter. 

Dit hebben we zeker kunnen merken in oktober 2015 toen deze lijnen continu werden ingezet bij de 
crisisopvang van vluchtelingen. 

Onze inwoners werden hierdoor goed op de hoogte gehouden. 

De complimenten voor wat betreft de crisisnoodopvang gaan niet alleen naar de afdeling 
communicatie, maar naar de gehele ambtelijke organisatie. 

In korte tijd is er iets neergezet, waardoor de week relatief rustig is verlopen, dank hiervoor! 

Ook willen wij hier de bereidheid van onze inwoners nog eens benoemen. Vele inwoners hebben zich 
deze week ingezet voor de crisisopvang, waardoor er genoeg dagbesteding en materialen aanwezig 
waren. 
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Dit geeft maar weer aan dat we in Nieuwkoop tot mooie dingen instaat zijn en dat we Samen met 
onze inwoners komen tot een Beter Nieuwkoop. 

Voorjaarsnota 2016 

Samen Beter wil het college hartelijk bedanken voor het aanbieden van de VJN. 

De VJN geeft ons een kleine kijk in de keuken van 2016 voor wat betreft de vorderingen op beleids- 
en financieel gebied over het eerste kwartaal van 2016. 

 Samen Beter wil enkele punten uit de stukken specifiek belichten om onze aandacht hier nogmaals 
op te vestigen. 

Van buiten naar binnen 

Een mooi voorbeeld van een initiatief vanuit de samenleving is de natuurspeelplaats in Nieuwkoop 
waar nu al veel gebruik van gemaakt wordt. 

Er zijn in het eerste kwartaal 18 initiatieven vanuit de samenleving ingediend, een mooi aantal, maar 
laten we niet gaan wachten tot iedereen het Gemeentehuis binnen stapt. 

Zichtbaar, laagdrempelig, bereikbaar en aanspreekbaar zijn dat is belangrijk voor onze inwoners. 
Actief blijven in de contactmomenten met onze inwoners. 

Positief in dit kader vinden wij het terugdringen van administratieve lasten en dat er begeleiding 
beschikbaar is voor de aanvrager. Voorbeeld van kleine veranderingen van omdenken binnen de 
organisatie. 

De centrumplannen voor de kern Nieuwkoop waar een groep betrokken inwoners en ondernemers 
met elkaar uitzoeken wat het DNA van de kern is willen we niet onbenoemd laten. Het is een goede 
zaak dat er niet de gemeente maar de inwoners en ondernemers zelf zoeken naar een basis voor de 
toekomstplannen. 

Ook zijn wij blij dat de uitvoering van de Economische Actie agenda is ingezet en dat de GN hierin een 
faciliterende rol op zich heeft genomen. Er vindt regelmatig afstemming plaats met de VON, zij zijn 
degene die de belangen behartigen vanuit de ondernemers in Nieuwkoop. 

Recreatie en Toerisme: 

Ook op het gebied van recreatie en toerisme zijn er mooie ontwikkelingen gaande. In het eerste 
kwartaal is er een warme samenwerking is ontstaan tussen ondernemers en de Gemeente in het 
samenwerkingsverband NON. De recreatieve routes worden steeds duidelijker, laat dat maar over aan 
Joost Blijie en de NON. 

Van alledaags naar beleving en beweging: 

Wat we goed vinden gaan zijn de vele kleine initiatieven die op de achtergrond plaats vinden, maar 
vanwege hun geringe omvang niet altijd zichtbaar zijn voor de samenleving. Maar deze initiatieven 
spelen een grote rol in het welbevinden van onze inwoners. 

Belangrijk voor het welbevinden van onze inwoners is een actieve invulling van vrije tijd om ons vitaal 
en gezond te houden. Een mooie basis richting de sport is hierin gelegd met de aanstelling van de 
Buurtsportcoaches in onze Gemeente. De coaches zijn druk bezig om er te zijn voor de samenleving. 
Maar laten we de verenigingen niet vergeten, natuurlijk bieden we het verenigingsleven een 
vernieuwd subsidiebeleid en mogen we trots zijn op onze gemeentelijke goed gefaciliteerde 
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accommodaties, maar laten we de verenigingen en de vele vrijwilligers ook handvatten geven. Laten 
we nu ook eens inzetten met een goede ambtelijke capaciteit op sport om nog meer ondersteuning te 
kunnen bieden. 

Werk en Inkomen: 

Ik had het zojuist over het welzijn van al onze inwoners, waar wij ons echt zorgen om maken is dat wij 
in het kader van de Participatiewet beschut werk en garantiebanen dienen te realiseren. 

Mede ingegeven door de bezuinigingsopdracht vanuit het Rijk is met de SWA afgesproken te voorzien 
in 1,5 FTE beschut werk voor Nieuwkoop. Inmiddels is duidelijk dat dit aantal onvoldoende is om de 
behoefte aan beschut werk in te vullen. Bovendien heeft de minister onlangs aangegeven dat de 
bezuinigingsopdracht niet mag leiden tot het uitsluiten van arbeidsgehandicapten tot de arbeidsmarkt. 

Samen Beter wil dat, in het kader van de discussie rondom de toekomstige invulling van de 
Participatiewet en de SWA, er ingezet wordt op het realiseren van beschut werk voor een ieder die 
daar op basis van de indicatiestelling aanspraak op kan maken. Wij vragen de wethouder bij deze om 
dit mee te nemen in de toekomstvisie SWA. 

Motie Werkervaringsplekken MBO: 

Zoals al in het jaarverslag genoemd vindt Samen Beter de werkervaringsplekken voor HBO en WO-
ers van belang voor hun toekomst. 

Maar er zijn in onze gemeente ook genoeg MBO-ers die werkervaring kunnen gebruiken in aanloop 
naar een baan. 

Samen Beter hoopt dat de werkervaringsplekken uitgebreid kunnen worden voor MBO-ers en heeft 
daarvoor het initiatief genomen om een motie in te dienen. 

Deze motie is door een meerderheid van de raad aangenomen. 

Uitgangspuntennotitie 2017 - 2020 - MidTermReview. 

Meer in gesprek. Een meer inclusieve samenleving, veel meer timmeren en bouwen. En dat alles 
duurzamer, multifunctioneler en slimmer. De Mid Term Review illustreert dat onze financiële positie 
veel ambities heeft waargemaakt. En dat er nog veel in de pijplijn zit. Wel met zorgpunten zoals 
risico's in de bouwprojecten, zorgen over het afdoende zijn van de budgeten voor de jeugdhulp en de 
zorg over de SWA. Laten we daar samen alert op blijven. 

Als eerste wil ik stilstaan bij de kracht van de samenleving: meer in gesprek. 

We werken meer van buiten naar binnen. We voeren meer het gesprek. We vervangen traditionele 
werkwijzen steeds meer voor experimenten. Voor Samen Beter mag dat ook voor de gemeenteraad 
leiden tot minder formeel vergaderen. Maar wel meer met de inwoners in gesprek. Ons bestaansrecht 
is immers onze gemeenschap met al haar inwoners, ondernemers en verenigingen en organisaties. 
Initiatieven uit de samenleving doen er toe! 

Het tweede punt is een meer inclusieve samenleving.  

In het sociaal domein is veel bewogen en ontwikkelen we door. Positieve gezondheid, veerkracht en 
erbij horen, GELUK, is wat al onze inwoners verdienen. Slimme en multifunctionele oplossingen zoals 
integrale kind-centra en de koppeling van sport daar aan, dragen in de optiek van Samen Beter bij aan 
een meer inclusieve samenleving. De uitbreiding van de beleidsformatie op het sociaal domein kan 
rekenen op onze instemming 
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Ten derde: meer en slimmer aan de weg timmeren. 

Ook hier kondigt het college extra inzet van middelen en capaciteit aan. Om de plannen voor de 
verkeersveilige fietsroutes snel uit te voeren. Gebruik makend van cofinancieringen. En ook letterlijk 
werk met werk makend. Zoals bij onderhoud en aanpassingen van de openbare ruimte tegelijkertijd 
het verbeteren van de verkeersveiligheid en het parkeren. Bijzonder goed nieuws is dat gister de 
provincie tot inzet van € 1,5 miljoen cofinanciering voor het fietspad langs de Zevenhovenseweg heft 
besloten. De bij de begroting in te vullen PM-post uit deze Uitgangspuntennotitie voor dit belangrijke 
fiets project komt dus mooi op tijd. 

In de Uitgangspuntennotitie / Mid Term Review blijft het college goed inspelen op de kracht van de 
samenleving, het sociaal domein en de verkeersveiligheid. Lof daarvoor. Ook duurzaamheid is op alle 
fronten in beweging aan het komen: Samen Beter ziet uit naar de duurzaamheidsagenda. 

Dan kom ik op ons vierde en laatste punt. Wonen en bouwen.  

Ook hier zijn en worden er nog flinke ambities waargemaakt: goed lopende woningbouwlocaties, meer 
sociale woningbouw en de combinatie van zorg en wonen. 

Op één punt zien wij graag een aanscherping. 

En dat is het gaan bieden van méér ruimte voor bouwen door particulieren. 

Door de zogenaamde bouwcontingenten in regionaal verband moesten er veel initiatieven geweigerd 
en on hold gezet worden. 

Dat vindt Samen Beter slecht voor het maatschappelijk initiatief, en slecht voor de economie. 

De zeer recente woningbouwprognoses van de provincie bieden ook onze gemeente veel meer 
ruimte. 

Daarom dienen wij bij deze een motie in om die extra ruimte mee in te gaan zetten voor de bouw van 
woningen door particulieren. 

Naast wat ik zojuist stelde, constateren we nl: 

• Dat de vrije ruimte in de huidige planlijst woningbouw t/m 2019 slechts iets meer dan 20 
woningen is; 

• We daarboven op een extra afspraak van zo’n 430 woningen hebben kunnen maken speciaal 
voor de Noordse Buurt; 

• We overwegen daarbij, naast wat ik hiervoor stelde, verschillende punten: 
• Het college geeft in de Uitgangspuntennotitie aan dat ze criteria zal ontwikkelen op basis 

waarvan (individuele) bouwplannen getoetst worden die nu niet mogelijk zijn in de 
bestemmingsplannen; 

• Woningbouw kent een lange voorbereidingstijd. 

We concluderen dan ook dat er veel aanleidingen zijn voor een grondige actualisatie van de 
Nieuwkoopse planlijst woningbouw. 

Daarom verzoeken wij het college om: 

1. De nieuw in de regio af te spreken planlijst woningbouw in een zorgvuldig lokaal en regionaal 
proces tot stand te laten komen en de gemeenteraad hierbij te betrekken (zoals o.a. ook bij de 
te ontwikkelen criteria die ik zojuist noemde); 
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2. Daarbij voor de invulling van de extra ruimte die ontstaat voorrang te geven aan particuliere 
woningbouwinitiatieven voor ruimte voor ruimte en voor inbreidingen en 
transformaties/herstructureringen, alsook voor sociale huurwoningen; 

3. Daarbij in te zetten op continuering van de afspraak Noordse Buurt als extra afspraak 
bovenop de nieuw af te spreken bouwprogramma’s woningen. 

Deze door ons ingediende motie 'Ruimte voor particuliere woningbouw' hebben wij teruggetrokken 
omdat er op dit moment geen meerderheid in de raad is. Wij (zullen) overwegen om de motie op een 
later tijdstip nogmaals in te dienen. Door de gevoerde discussie over de motie is in de raad 
afgesproken dat hier spoedig structureel over gesproken wordt.  

 -- 
 
15-9-2016 Onzekere tijden voor Sociale Werkvoorziening Alphen a/d Rijn (SWA)  
 
Samen Beter maakt zich ongerust. De participatiewet beïnvloedt het voortbestaan van de SWA.  

Op basis van de participatie wet wordt voor de medewerkers een beweging van binnen naar buiten 
beoogd. Door de hoge huisvestingslasten van de SWA is er echter geen prikkel om medewerkers uit 
te plaatsen. 

Daarnaast wordt vanuit Alphen aan den Rijn aangestuurd op bestuurlijke veranderingen. De SWA 
moet omgevormd worden naar een werkbedrijf. Op deze wijze moet de sturing op zowel de sociale 
werkplaats als de uitkeringsgerechtigden in één hand komen. 

Door bundeling van de krachten wil men meer mensen aan het werk krijgen. 

De plannen klinken geweldig. Iedereen moet mee doen en zoveel mogelijk mensen terug in het 
reguliere arbeidsproces. Werkgevers worden opgeroepen om hun aandeel te nemen in dit proces. Het 
aantrekken van de economie is hierbij een stimulans. 

De SWA is tot op heden een gemeenschappelijk regeling waarin Alpen aan den Rijn, Kaag en 
Braassem en Nieuwkoop participeren. De afbouw van de WSW (Wet Sociale Werkvoorziening) 
betekent een gestaag afnemen van het aantal cliënten. 

Het bieden van werkplekken in het kader van beschut werken komt nog nauwelijks van de grond. 
Hierdoor nemen de financiële lasten met betrekking tot de SWA naast de hoge huisvestingskosten 
onevenredig toe. Tijd voor een andere koers. 

In de afgelopen maanden is veelvuldig overleg geweest tussen de gemeenteraden en bestuurders 
vanuit de drie gemeente. Allen zijn er over eens dat de functie van de SWA behouden moet blijven. 
De gemeenten verschillen vooralsnog op het punt hoe dit georganiseerd moet worden en op welke 
wijze de financiering geregeld dient te worden. 

Er is nog veel onduidelijkheid met betrekking tot de financiële gevolgen van het opheffen van de 
gemeenschappelijk regeling. 

Samen Beter zet zich primair in voor het behoud van de functie van de sociale werkplaats. De 
inwoners van Nieuwkoop, die werkzaam zijn binnen de sociale werkplaats gaan ons aan het hart. Het 
veilig stellen van hun werkgelegenheid is onze primaire insteek. Maar wel tegen een acceptabele 
financiële bijdragen. 

Om de huisvestingskosten meer marktconform te maken is vanuit de gemeenschappelijke regeling 
voorgesteld om de lopende leningen af te lossen. 
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Op 15 september heeft de raad ingestemd met het incidenteel bijdrage aan het verlagen van de 
huisvestingslasten van SWA en een bedrag van € 1,5 mln. beschikbaar gesteld. 

Samen Beter vindt dit een goede stap in het kader van het verlagen van de vaste lasten van de SWA. 
We houden onze zorg met betrekking tot de huisvestingslasten mede gezien de grote leegstand in het 
gebouw van de SWA. Het zoeken naar nieuwe huurders moet onverminderd hoge prioriteit krijgen. 

We hopen dat daarmee de al jaren slepende discussie kan worden afgerond en onze zorg weer uit 
kan gaan naar het bieden van goede werkvoorzieningen voor de zwakkere inwoners. 

 -- 
 
1-12-2016 De jeugd onze zorg  
 
Tijdens de besluitvormende raadsvergadering heeft de gemeenteraad ingestemd met het beschikbaar 
stellen van extra geld voor jeugdhulp.  

Tijdens de besluitvormende raadsvergadering heeft de gemeenteraad ingestemd met het beschikbaar 
stellen van extra geld voor jeugdhulp.Veel aandacht gaat uit naar de jeugdhulp in onze gemeente. Het 
is een van de meest complexe aandachtsgebieden waar we als raad mee te maken hebben. De 
gemeenten zijn hiermee opgezadeld door de landelijke overheid met een behoorlijke korting op het 
budget. Onze insteek is om niet te beknibbelen op de zorg. Om dit te bereiken moet er dus gezocht 
worden naar efficiënter omgaan met het verstrekken van zorg en minder administratieve lasten. 

Samen Beter realiseert zich dat de kosten voor de baat uitgaan. In het verlengde hiervan is er geld 
beschikbaar gesteld voor het verbeteren van de jeugdzorg. Ingestoken wordt op het versterken van de 
jeugd- en gezinsteams en betere samenwerking met andere instanties (bv Veilig thuis, jeugdhulp en 
onderwijs). 
Ook is extra geld beschikbaar gesteld om achterstanden door de toegenomen vraag weg te werken. 

Zijn hiermee de problemen uit de wereld? Samen Beter is daarvan nog niet overtuigd. Wij zullen het 
transformatieproces dan ook goed blijven volgen. 
Wij roepen de inwoners van Nieuwkoop op om ons te blijven informeren. De ervaringen helpen ons bij 
het verbeteren van de jeugdzorg in onze gemeente. 

 -- 
 
10-12-2015 Gronduitgifte sociale huurwoningen en dekking van de verkoop van grond voor 
sociale woningbouw in plan Langeraar Oost/Vivero  
 
Samen Beter heeft zich bij de coalitieonderhandelingen ingezet voor het realiseren van een 
honderdtal betaalbare woningen in de gemeente. Wij zijn blij dat een deel van deze woningen in 
Langeraar komen. Hier zijn al jaren geen sociale huurwoningen gebouwd dus dat wordt hoog tijd.  

Met de woningbouwcorporaties Woondiensten Aarwoude en Woningstichting Nieuwkoop zijn 
afspraken gemaakt over de gronduitgifte bestemd voor sociale huurwoningen. Voor het realiseren van 
20 sociale huurwoningen in het plan Langeraar Oost/Vivero door Woondiensten Aarwoude, 
dientdekking te worden gegeven voor het tekort dat ontstaat in de grondexploitatie GZ-32 Langeraar 
Oost als gevolg van de gronduitgifte daar. De raad heeft ingestemd met dit voorstel. 

 -- 
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10-12-2015 Beheerplan speelvoorzieningen 2016-2020  
 
De gemeente is verantwoordelijk voor het functioneren van de openbare speelvoorzieningen. Voor het 
beheer en onderhoud werkt de gemeente met beheerplannen. De gemeente heeft ruim 100 
speelplekken in beheer.  

Een beheerplan is een hulpmiddel voor de gemeente om tot een goed afgewogen beheer te komen. 
Op die manier zorgt de gemeente er voor dat speelvoorzieningen niet alleen veilig zijn, maar er ook 
goed uitzien en leuk zijn om te spelen. Het beheerplan geeft inzicht in het aantal speeltoestellen, de 
maatregelen die nodig zijn om de speeltoestellen in goede staat te houden, wanneer ze moeten 
worden vervangen en de kosten die dit met zich meebrengt. 

Samen Beter vindt het belangrijk dat inwoners, in dit geval de kinderen, betrokken worden bij 
aanpassingen, vervangingen en renovaties. Per slot van rekening zijn zij de gebruikers. 

 -- 
 
23-6-2016 Heropening van de Sloot van de Graaf voor motorvoertuigen. 
 
Heropening van de Sloot van de Graaf voor motorvaartuigen. In het Raadsvoorstel vaststellen 7e 
verordening tot wijziging van de APV Nieuwkoop 2012 staat onder meer de heropening van de Sloot 
van de Graaf voor motorvaartuigen.  

De Nieuwkoopse Plassen vormen een trekpleister voor onze eigen inwoners én voor hen daar ver 
buiten. Het ontsluiten, toegankelijker maken van dit gebied en het uitbouwen van voorzieningen 
zijn  doelstellingen die de gemeente zich voor de komende jaren heeft gesteld. 

Samen Beter is groot voorstander van het ontsluiten en toegankelijker maken van het gebied voor 
onze inwoners. 

De Sloot van de Graaf is een belangrijke vaarverbinding tussen de Nieuwkoopse Plassen en de Meije. 
En daarmee een belangrijke schakel om een rondje Meije te kunnen varen 

De sloot is momenteel te ondiep en vanwege de dichte begroeiing niet bevaarbaar. Daarnaast kan 
schade ontstaan aan de oevers, zeker als er te hard gevaren wordt. 

De gemeente gaat de sloot geschikt maken voor recreatief vaarverkeer en heeft de eigenaren het 
aanbod gedaan oeverbeschoeiing aan te brengen. Ook zal de sloot op diepte gebracht worden. 

Verder heeft de gemeente als vaarwegbeheerder de onderhoudsplicht voor een watergang die als 
vaarweg wordt toegevoegd aan het routenetwerk. 

De raad heeft deze APV verordening unaniem aangenomen waardoor er in de toekomst een mooie 
rondje Meije gevaren kan worden. 

 -- 
 
30-8-2016 Persbericht ""Invulling wethoudersvacature in Nieuwkoop 
 
In de afgelopen weken hebben de coalitiepartijen intensief overleg gevoerd over de mogelijkheden om 
de vacature in te vullen die ontstaat door het vertrek van Trudy Veninga.  

Het vinden van een kandidaat die het ‘werk in uitvoering’ soepel en succesvol kan overnemen is een 
uitdaging. Het wethouderschap is een vak apart en instappen in een rijdende trein halverwege een 
coalitieperiode is niet makkelijk. 
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Nieuwkoop verdient een wethouder die de samenleving goed kent en snel resultaten kan boeken. Er 
wachten de nieuwe wethouder op korte termijn forse opgaven, met de voorbereiding van verschillende 
bestemmingsplannen en de nodige uitdagingen rond het dossier werk en inkomen en de sociale 
werkvoorziening. De inwerktijd in deze dossiers is vrijwel nihil. Daarom hebben SBN en D66 een 
voorkeur voor een kandidaat met kennis van de lokale omstandigheden. 

Met het CDA is er na diverse gesprekken geen overeenstemming gekomen over een geschikte 
kandidaat. Het was lastig dat het CDA slechts één kandidaat wilde voordragen. SBN en D66 hebben 
daarom uiteindelijk andere opties verkend, waarbij ook rekening werd gehouden met de uitslag van de 
laatste gemeenteraadsverkiezing. Daarbij is gebleken dat Paul Platen, op dit moment voorzitter van de 
VVD-fractie, bereid is om het wethouderschap op zich te nemen. De VVD is bereid tot 
collegedeelname met inachtneming van een aantal punten waarop zij in de resterende periode 
resultaten wil bereiken. 

SBN en D66 betreuren dat het vertrek van Trudy Veninga tot gevolg heeft dat er een onverwacht 
einde komt aan een tot nu toe succesvolle coalitie, maar hebben gemeend dat het het meest in het 
belang van de gemeente en de inwoners is om te kiezen voor een kandidaat die de gemeente en de 
belangrijkste dossiers al goed kent. SBN en D66 zijn blij met de bereidheid van de VVD om deze 
kandidaat te leveren en tot de coalitie toe te treden. 

Aan de gemeenteraad zal voorgesteld worden om Paul Platen per 15 september 2016 te benoemen 
tot wethouder van de gemeente Nieuwkoop. 

SBN 

D66 

 -- 
 
6-10-2016 Actieprogramma Duurzaamheid 2016-2018 
 
Al in 2015 stelde de gemeenteraad de Duurzamheidsagenda 2005-2018 vast. Hierin staan de 
Nieuwkoopse ambities voor duurzaamheid. Deze ambities zijn verder uitgewerkt in het 
Actieprogramma Duurzaamheid 2016-2018.  

Voor vastgoed, werken, mobiliteit, afvalbeleid, intern gemeentelijk beleid en PR & communicatie zijn er 
acties bedacht. Acties die bijdragen aan de verduurzaming van onze gemeente. 

Bijvoorbeeld: 

- de gemeente doet mee aan het Duurzaam Bouwloket. Samen met het loket wordt een wijkgerichte 
aanpak bedacht om inwoners kennis te laten maken met de mogelijkheden om de eigen woning te 
verduurzamen; 

- stimuleren van de bouw van Nul op de Meter woningen, waarbij alle in- en uitgaande energiestromen 
op jaarbasis in balans zijn. Door Stichting DrieKoppenLand is het initiatief genomen voor de bouw van 
Nul op de Meter woningen in het Land van Koppen; 

- er komen 10 openbare laadpalen bij in onze gemeente, zodat elektrische voertuigen daar kunnen 
opladen. 

Samen Beter Nieuwkoop heeft het Actieprogramma Duurzaamheid omarmd. Wij vinden wel dat er aan 
het programma acties toegevoegd moeten kunnen worden. Bijvoorbeeld op het gebied van de 
openbare ruimte en water. Wij denken dan aan materiaalgebruik, maatregelen om het regenwater snel 
af te voeren en “klimaatbomen”. Dat zijn gezonde “stads”bomen met meerdere functies zoals het 
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afvangen van fijnstof, opname van CO2, biodiversiteit, flora & fauna, schaduwwerking en verkoeling 
door verdamping. 

 -- 
 
3-11-2016 De fractie van Samen Beter is weer compleet!  
 
Verschuivingen binnen de fractie van Samen Beter door vertrek van Janine Wahl.  

Op donderdag 3 november was het afscheid van Janine Wahl als raadslid.  
Janine is toe gesproken door Frans Buijserd namens het college, Berry Dors namens de 
gemeenteraad en Remco Hendriks namens Samen Beter. Veel lovende woorden voor Janine over 
haar betrokkenheid en haar raadswerk, een echte volksvertegenwoordiger en we zullen haar missen. 
Via deze weg willen we haar nogmaals bedanken. 

De door haar vertrek vacante raadszetel is ingevuld door Marco Slinger. Wij zijn blij dat Marco Slinger 
deze plaats inneemt. Marco is al sinds 2014 actief voor Samen Beter als fractieassistent. Marco heeft 
zijn hart liggen in de zorg en heeft al eerder aangetoond een goed woordvoerder op dit gebied te 
zijn.  Wij wensen hem veel succes. 

Vanuit het young potential programma van de gemeente hebben Saskia Poen en Niels Rood 
aangegeven dat zij graag actief willen worden voor Samen Beter als fractie assistent. Wij zijn hier heel 
blij mee. Niet alleen vanwege de expertise die zij inbrengen maar ook omdat de vacante plaats van 
Marco hierdoor wordt opgevuld. Leuke bijkomstigheid is dat de gemiddelde leeftijd van de fractie een 
stuk lager wordt! 
Saskia en Niels zijn maandag 7 november officieel beëdigd door de burgemeester. 
Ook Saskia en Niels wensen wij heel veel succes in hun nieuwe rol als fractie assistent. 

 -- 
 
24-3-2016 zwembad Aarweide gaat voor duurzaam!  
 
Donderdag 24 maart is in de gemeenteraad unaniem besloten om een lening te verstrekken aan 
zwembad Aarweide. Er wordt een duurzaam energievoorziening gerealiseerd voor het verwarmen van 
het zwemwater. Met gezuiverd water uit de waterzuivering van Nieuwveen wordt het zwembadwater 
opgewarmd.  

Warmte van het afvalwater wordt gebruikt via een warmtewisselaar en de waterstromen blijven strikt 
gescheiden. Door deze energievoorziening kan het zwembad veel energie besparen. 
Samen Beter ondersteunde dit voorstel omdat hiermee de duurzaamheid in de gemeente Nieuwkoop 
weer een stapje verder komt, 
De lening zou in eerste instantie verstrekt worden tegen een rente van 2,5%. 
Samen Beter heeft samen met andere partijen een amendement ingediend om de rente te verlagen 
naar 1,6%. Zwembad Aarweide kan ieder steun in de rug gebruiken gezien hun belangrijke 
maatschappelijke rol in de gemeente. Het amendement is unaniem aangenomen. 

 -- 
 
9-6-2016 Aanrijtijden ambulance buitengebieden  
 
In de Besluitvormende raad heeft Samen Beter Nieuwkoop samen met de VVD een motie ingediend. 
Hierin vragen wij het college om de aanrijtijden van ambulances in bijvoorbeeld Woerdense Verlaat 
nogmaals onder de aandacht te brengen bij de RDOG (regionale samenwerking voor onder andere 
ambulances).  
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De norm is dat een ambulance op een A1 melding (urgente melding) binnen 15 minuten ter plaatse 
moet zijn. Helaas wordt deze norm in de buiten gebieden niet altijd gehaald. 

Samen Beter vind het zeer belangrijk dat de norm om op tijd te komen wel gehaald wordt. Wij willen 
dat bij levensbedreigende situaties er zo spoedig mogelijk een ambulance is en in ieder geval binnen 
15 minuten! 

De motie is door de raad aangenomen. 

 -- 
 
15-10-2015 Ter Aar Vernieuw Verbonden weer een stap dichterbij!  
 
De gemeenteraad heeft de opzet voor het plan voor Ter Aar Vernieuwd Verbonden vastgesteld. Dit 
plan is de basis voor het nog te maken bestemmingsplan. Samen met de scholen, kinderopvang, 
bibliotheek en de voetbal- en tennisvereniging is er gewerkt aan dit plan. Voor het realiseren van het 
integraal kindcentrum zijn er aanpassingen aan de terreinen van de voetbal- en tennisvereniging 
noodzakelijk. Naast een nieuw schoolgebouw worden er ook 14 sociale huurwoningen gebouwd. 
Samen Beter heeft extra aandacht gevraagd voor de afwikkeling van het verkeer, met name van 
(spelers)bussen. Ook heeft Samen Beter aangedrongen op een betere informatievoorziening aan de 
omwonenden. Er worden weer nieuwsbrieven verstuurd en er komt een inloopavond. 
 
 -- 
 
6-10-2016 Woonvisie vastgesteld  
 
Op 6 oktober 2016 heeft de gemeenteraad de nieuwe woonvisie vastgesteld. De visie is geschreven 
met input van veel inwoners, verenigingen en organisaties zoals de dorpsraden.  

De woonvisie legt het gemeentelijk woonbeleid vast. Er wordt stilgestaan bij onder andere 
duurzaamheid, vergrijzing, wonen & zorg, woningbouw voor jongeren, meer invloed van de koper, 
particuliere initiatieven en de voorraad sociale huurwoningen. 

Samen Beter heeft benadrukt dat er over alle kernen verdeeld goede aandacht moet zijn voor de 
aanpasbaarheid van woningen en voor seniorenwoningen: in 2014 zal maar liefst 18% van onze 
inwoners ouder zijn dan 75 jaar (nu is dat 7%). Op ons verzoek is dit opgenomen in de woonvisie; 

Daarnaast is speerpunt van Samen Beter dat er voldoende gebouwd wordt voor onze jongeren. Daar 
draagt ook onze woningvoorraad sociale huur aan bij. Het afgelopen half jaar zijn er besluiten 
genomen om meer sociale huurwoningen te bouwen; 

Samen Beter heeft – ook al in juli dit jaar bij de Voorjaarsnota - gevraagd om meer ruimte te bieden 
voor particuliere initiatieven voor woningbouw. Er is toegezegd dat  voor het eind van dit jaar er een 
startnotitie over dit onderwerp komt. 

Tot slot heeft Samen Beter een motie ingediend om ook een visie en actueel beleid over het gebruik 
van de vele recreatiewoningen in onze gemeente te maken. De motie is unaniem aangenomen. Wij 
vinden dat de visie op de recreatiewoningen duidelijkheid moet gaan geven over de overwegend 
permanent bewoonde recreatieparken in Zevenhoven. 

 -- 
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18-2-2016 Criteria voor toekennen budget aan initiatieven uit de samenleving.  
 
Donderdag 18 februari is er een raadsvoorstel vastgesteld over burgerinitiatieven. Met dit voorstel zijn 
de criteria bepaald waaraan deze moeten voldoen. Doormiddel van een amendement (wijziging aan 
het voorstel) heeft Samen Beter ervoor kunnen zorgen dat bijvoorbeeld ondernemers of marktkooplui 
die in de gemeente werken, maar niet woonachtig zijn, ook initiatieven kunnen indienen. De 
initiatieven moeten wel ten goede komen aan de gemeente Nieuwkoop en moeten een langdurig 
effect hebben. Samen Beter hoopt op veel mooie initiatieven. Weer een mooi voorbeeld waarbij van 
buiten naar binnen gewerkt kan worden. 
 
 -- 
 
2-7-2020 Samen Beter vraagt aandacht voor de agrarische sector  
 
In de gemeenteraad waar de financiële stukken besproken werden, heeft Samen Beter Nieuwkoop 
aandacht gevraagd voor onze agrarische sector.  

In de gemeenteraad waar de financiële stukken besproken werden, heeft Samen Beter Nieuwkoop 
aandacht gevraagd voor onze agrarische sector. De gemeente maakt een visie op de toekomst, en zal 
dus ook, samen met de agrarische sector, een visie nodig hebben op hun toekomst en die van ons 
buitengebied. Onderzoek tijdens de corona tijd, waarbij het verkeer, een flink deel van de economie 
en de luchtvaart even helemaal platlagen, maar waarbij de landbouw kon door functioneren, heeft ons 
geleerd dat de landbouw een belangrijk aandeel (46%) heeft in de stikstofuitstoot. 
Dat betekent wat Samen Beter betreft, dat er een financieel ingrijpende herstructurering nodig is, die 
financiële inzet van provincies en rijk vraagt. Ook de bodemdaling en de verduurzaming & 
energietransitie gaat de landbouwsector niet voorbij. Er is niet alleen visie, maar ook lobby 
noodzakelijk. Samen Beter Nieuwkoop wethouder Guus Elkhuizen, volgt de ontwikkelingen in het 
stikstof- en andere omvangrijke dossiers, dan ook op de voet. 

 -- 
 
18-2-2016 Inkoopstrategie Jeugdhulp 2017  
 
Samen Beter gaat voor goede jeugdzorg. Dit is onderstreept met het vaststellen van uitgangspunten 
voor de toekomst van jeugdhulp en het ondersteunen van het inkoopbeleid jeugdzorg.  

De uitgangspunten jeugdzorg zijn als volgt beschreven: 

• Hulp bieden op basis van een gezamenlijk plan tussen jeugdigen/gezinnen en gemeente 
• De regie zoveel mogelijk laten bij het gezin 
• Veiligheid is een verantwoordelijkheid van ieder mens die met kinderen te maken heeft 
• Ondersteuning bij voorkeur plaatsvindt in de eigen leefomgeving 

Om deze punten te realiseren zal de gemeente professionele hulp moeten aantrekken en inzetten. 
Hiertoe wordt gebruik gemaakt van diverse jeugdhulporganisatie vanuit de regio. 

Om een beeld te geven omtrent wat voor hulpvragen aan de orde zijn het volgende overzicht: 

• Ambulante jeugdhulp (zonder verblijf) 

1. Jeugdhulp uitgevoerd door lokale Jeugd en Gezin Team (JGT) 
2. Ambulante jeugdhulp op locatie van de aanbieder 
3. Daghulp op locatie van de aanbieder 
4. Jeugdhulp in het netwerk van de jeugdige 
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• Jeugdhulp met verblijf 

1. Pleegzorg 
2. Gezinsgericht 
3. Gesloten plaatsing 
4. Overige jeugdhulp met verblijf 

• Veiligheid 

1. Jeugdbescherming 
2. Jeugdreclassering 
3. Voogdij 
4. Veilig Thuis 

Gezien de omvang, de benodigde professionaliteit  en het (financieel-) risico op de diverse gebieden 
trekt de gemeente Nieuwkoop gemeenschappelijk op met de overige gemeenten in de regio Holland 
Rijnland. Althans dat was de doelstelling. 

Alpen aan den Rijn en later ook Kaag en Braassem stapte voor een deel uit dit gemeenschappelijke 
traject. Aanvankelijk ging het dan om de invulling van de JGT’s (punt 1a van de hierboven gegeven 
opsomming), maar naar nu blijkt strekt dit zich over een veel breder gebied uit. Samen Beter maakt 
zich zorgen over de gevolgen van deze handelswijze voor de inkoop en uitvoering van jeugdzorg voor 
Nieuwkoop in Holland Rijnland verband. 

Samen Beter staat volledig achter het genomen raadsbesluit om de Jeugdhulp gezamenlijk met de 
overige Holland Rijnland gemeenten in te kopen. Samen Beter heeft de wethouder wel meegegeven 
dat de consequenties van het afwijkende gedrag van Alphen aan den Rijn en Kaag en Braassem niet 
nadelig (kwalitatief en financieel) uit mag werken op de jeugdzorg in Nieuwkoop. 

 -- 
 
9-7-2020 – Ook een Integraal Kindcentrum in Woerdense Verlaat!  
 
In navolging van Ter Aar en Zevenhoven waar op dit moment de IKC ’s gebouwd worden, zullen ook 
Woerdense Verlaat, Nieuwveen en Langeraar volgen met nieuwe IKC’s.  

In navolging van Ter Aar en Zevenhoven waar op dit moment de IKC ’s gebouwd worden, zullen ook 
Woerdense Verlaat, Nieuwveen en Langeraar volgen met nieuwe IKC’s. Er wordt gestart met het 
ontwikkelen van de plannen om ook in deze kernen een IKC ( integraal kind centrum ) te ontwikkelen. 
Op 9 Juli stelde de gemeenteraad de update van het strategisch plan onderwijs(huisvesting) vast. 
Nieuw daarin is een IKC in Woerdense Verlaat. Voor de kleine school De Meent in dit dorp was met 
het vorige “scholenplan” uit 2015 nog onvoldoende duidelijk wat de toekomst zou brengen. 

Samen Beter is hier heel erg blij mee. Een IKC is meer dan een schoolgebouw. Er  worden 
verschillende functies in 1 gebouw ondergebracht zoals naast onderwijs ook kinder- en 
buitenschoolse opvang, sporten/bewegen en welzijnsactiviteiten. Daarmee vervult het gebouw een 
belangrijke rol voor educatie, maar is het daarnaast ook een sociale ontmoetingsplek voor jong en 
oud. Goed voor de leefbaarheid van onze dorpen. 

Met dit plan is de huisvesting van onze scholen goed geregeld en zijn straks alle scholen binnen de 
gemeente Nieuwkoop relatief nieuw en duurzaam! Ook wordt er veel aandacht besteed aan de 
buitenruimtes van de nieuw te bouwen IKC ’s. Niet alleen stenen schoolpleinen, maar 
buitenspeelplaatsen met veel groen. Wel zo fijn in onze landelijke dorpen! 
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 -- 
 
12-11-2015 Algemene beschouwingen  
 
De Algemene beschouwingen zijn het moment voor de gemeenteraad om met elkaar in gesprek te 
gaan over de plannen die het college voor 2016 heeft gepresenteerd. En natuurlijk de financiele 
consequenties hiervan. Samen Beter heeft onder andere aandacht gevraagd voor de volgende zaken: 
- Raadsbrede discussie als er duidelijk is hoeveel de tekorten zijn in het Sociaal Domein. - Snel 
oppakken van ontwikkelen van een Visie voor de kern Nieuwkoop. - In gesprek blijven met onze 
buurgemeenten en de provincie over de regionale planlijst woningbouw - OZB belasting voor 
verenigingen met eigen accommodaties. De volledige tekst over de algemene beschouwingen klik op 
lees meer.  

12-11-2015 Algemene beschouwingen 

De Algemene beschouwingen zijn het moment voor de gemeenteraad om met elkaar in gesprek te 
gaan over de plannen die het college voor 2016 heeft gepresenteerd. En natuurlijk de financiele 
consequenties hiervan.  

Samen Beter heeft onder andere aandacht gevraagd voor de volgende zaken: 

- Raadsbrede discussie als er duidelijk is hoeveel de tekorten zijn in het Sociaal Domein. 

- Snel oppakken van ontwikkelen van een Visie voor de kern Nieuwkoop. 

- In gesprek blijven met onze buurgemeenten en de provincie over de regionale planlijst woningbouw 

- OZB belasting voor verenigingen met eigen accommodaties. 

De volledige tekst vindt u onderaan. 

Ingediende moties: 

De motie ‘in stand houden voorraad betaalbare sociale huurwoningen’ heeft Samen Beter niet 
gesteund. 

In de motie werd het college gevraagd om in overleg te treden met Vestia om oplossingen te 
ontwikkelen, gericht op het zoveel mogelijk in stand houden van hun voorraad betaalbare 
huurwoningen in Zevenhoven en Nieuwveen. Wij vinden dat er beter gewacht kan worden op de 
woonvisie. Hier wordt al aan gewerkt. Om vervolgens het gesprek met Vestia stevig in te zetten. 

De motie ‘Proces Herziening Subsidiebeleid ‘ heeft Samen Beter niet ondersteund. De strekking van 
de motie is a) om de betrokken organisaties/verenigingen in december 2015 te informeren over de 
resultaten van de gehouden bijeenkomsten en b) hen gelegenheid te geven daarop te reageren. En 
dit aansluitend in januari 2016 met de raad te bespreken of de resultaten/reacties moeten leiden tot 
heroverweging van het plan van aanpak. 

Samen Beter vindt dat dit onnodig leidt tot vertraging van het proces. Dit is niet in het belang van de 
organisaties en verenigingen. Daarnaast is er al een tweede ronde gesprekken met hen ingepland. 

Samen Beter is er voorstander van dat voorstellen waar grotere bedragen mee gemoeid zijn via een 
raadsvoorstel naar de raad komen. De motie ‘grote uitgaven onderbouwd in begroting en jaarrekening’ 
is dan ook door ons ondersteund. 
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Deze motie houdt in dat bij voorstellen (tot nieuw beleid) in de begroting en bij voorstellen in het kader 
van een resultaatbestemming (overschot in de jaarrekening), waarmee per voorstel een bedrag van € 
100.000,-- of meer is gemoeid er een uitwerkingsvoorstel naar de raad komt. 

De motie ‘Groenwedstrijd’ om voor deelname aan de Entente Florale 2016 een separaat voorstel aan 
de gemeenteraad voor te leggen, is door ons niet ondersteund. We willen graag doorpakken en de tijd 
is tekort voor een raadsvoorstel. Deelname betekent een opsteker voor de gemeente. Het heeft een 
positieve invloed op de leefomgeving en op het gebied van recreatie en toerisme. 

De motie ‘regionale uitstraling Nieuwkoop' betreft het beleid om een visie voor het centrum Nieuwkoop 
op te stellen, maar hier eerst een separaat voorstel aan de gemeenteraad voor te leggen. Deze 
hebben wij na wijziging van de tekst ondersteund. Door de wijziging loopt het proces geen vertraging 
op. Dit vinden wij belangrijk, de ondernemers wachten al lang genoeg. Het college komt met een 
uitwerkingsvoorstel. 

In de motie ‘integrale aanpak fysieke leefomgeving’ wordt het college gevraagd om de gemeenteraad 
in de eerste helft van 2016 een voorstel voor te leggen. Daarin wordt uiteen of én zo ja, op welke 
manier lokaal (herijking Structuurvisie) en/of regionaal een integrale omgevingsvisie wordt opgesteld. 
Bij dit voorstel moet het college tevens aangeven welke sectorale plannen, waaronder het 
Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan (GVVP), meegenomen worden in deze omgevingsvisie(s) en 
hoe/wanneer inwoners en gemeenteraad bij deze beleidsvorming worden betrokken. Samen Beter 
heeft deze motie ondersteund. 

De motie ‘brainstorm bijeenkomst transformatie gebieden’ gaat over het organiseren van een 
brainstormavond. Met als doel om samen met belanghebbenden uit de glastuinbouw het gesprek te 
voeren en conclusies te trekken over de (gemeentelijke) invulling van de ""ruimtelijke instrumenten"". 
Deze instrumenten moeten het de glastuinbouwsector mogelijk maken op economisch verantwoorde 
en duurzame wijze (door) te produceren. Over deze ruimtelijke instrumenten kan de portefeuillehouder 
vervolgens overleg voeren met de Greenport en de Provincie. Samen Beter heeft de motie 
ondersteund maar de wethouder wel meegegeven dat we hopen dat het geen dubbel werk betekent. 

Tekst Samen Beter Algemene beschouwingen 2015. 

Voorzitter, 

We willenbeginnen met complimenten voor de organisatie voor de duidelijk leesbare stukken. 

Het komend jaar vragen statushouders, schoolgebouwen en zorg een verhoogde aandacht. 

De toestroom van statushouders, de nieuwbouw van scholen en de korting op de rijksbijdrage in het 
Sociaal Domein ziet Samen Beter als de grootste uitdagingen voor het komende jaar. 

We kunnen er niet omheen dat onze inwoners zich zorgen maken over de toestroom van 
statushouders. 

Op 24/11 gaan we met onze inwoners in gesprek om meer duidelijkheid te scheppen en input uit de 
samenleving op te halen. 

De nieuwbouw van scholen is volop in ontwikkeling 

• de plannen voor het Ashram en Ter Aar vernieuwd verbonden worden concreet, 
• schoolfusies worden bespreekbaar en leiden tot gedachten over gezamenlijke nieuwbouw en 
• vervanging van oude voor nieuwe, duurzame schoolgebouwen staat hoog op de agenda. 

Het Rijk gaat de bezuinigingen op het Sociaal Domein structureel doorvoeren. 
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We zullen keuzes moeten maken. 

De jeugdzorg richt zijn prioriteit op vroeg signaleren en voorkomen van doorstroom naar duurdere 
specialistische hulp. 

Het college heeft de korting van het rijk op de Jeugdzorg vertaald in een bezuiniging op de 
gespecialiseerde zorg en niet op de JGT's. 

Wij kunnen ons hierin vinden omdat de JGT's de kans moeten krijgen zich verder te ontwikkelen. 

Door de inzet van JGT's is immers de vroegsignalering mogelijk.  

Wij willen het college met klem verzoeken bij dreigende tekorten te handelen conform de aangenomen 
motie, waarin we gevraagd hebben om een raadsbrede discussie. 

Naast de verhoogde aandacht voor statushouders, schoolgebouwen en zorg blijft de rest van 
de gemeentelijke winkel ook gewoon open. 

Samenwerking op allerlei fronten is noodzakelijk gezien de complexe taken. Als het in het belang is 
van onze inwoners moet er ook over provinciale grenzen heen gekeken worden. 

Zoals voor het werkgeversservicepunt. Veel van onze inwoners vinden werk op bijvoorbeeld de 
Veiling en Schiphol. 

Samenwerking met Noord-Holland is hier dus logisch. 

Samen met ondernemers en andere stakeholders wordt er een visie ontwikkeld op het centrum van 
de kern Nieuwkoop. Gezien de initiatieven van onze ondernemers vinden wij dat dit met vaart 
opgepakt moet worden. 

Onze tuinders moeten wij blijven faciliteren. 

Laten we alert blijven op de provinciale uitleg over de beschikbare ruimtelijke instrumenten. 

En natuurlijk zijn wij benieuwd naar de uitwerking van de Visie Greenport. 

In de Noordse Buurt zijn vrijwel alle glasopstallen verdwenen. 

Vanuit de samenleving zijn veel initiatieven opgehaald. 

Het is nu aan de gemeente en haar inwoners om de invulling van de Noordse Buurt concreet te 
maken. 

De Structuurvisie is aan een actualisatie toe en dit kan dan meteen in lijn met de nieuwe 
omgevingswet. 

Aandacht daarbij voor wonen, agrarische omgeving, recreatie gebieden en bedrijventerreinen. 

Sociale woningbouw vraagt extra inspanning: 

bouwen voor jongeren, starters, ouderen en mensen die zich geen koop- of dure huurwoning kunnen 
veroorloven. 
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De huurwoningen in Vivero en de ombouw van Aar- en Amstel naar 50 plus woningen zijn goede 
stappen. 

De taakstelling voor statushouders mag deze doelstellingen niet in de weg staan. 

Maar tegelijkertijd zijn we wel verplicht deze taakstelling in te vullen. 

Een grote opgave die ook niet ten koste mag gaan van de mogelijk te bouwen aantallen woningen. 

Wij blijven het college oproepen in gesprek te blijven met de regio en de provincie over flexibele 
omgang met de regionale planlijst woningbouw. 

Daarbij zijn de afspraken over de 430 extra woningen als kostendragers voor de Noordse Buurt voor 
Samen Beter HEILIG. 

We moeten alert blijven op de verkoop van onze gronden in de lopende grondexploitaties. 

Particuliere initiatieven zoals CPO en de makelaarsaanpak zijn succesvol en willen we vasthouden. 

Samen Beter vindt dat we geen verdere gemeentelijke grondaankopen moeten doen. 

We willen niet nog meer risico's lopen dan we noodgedwongen nog steeds doen vanwege de Noordse 
Buurt aankopen, 

De vertraging van het nieuwe afvalbeleidsplan vinden we jammer. 

2016 is dan ook HET jaar van de besluiten over dit onderwerp. 

Samen Beter gaat er vanuit dat onze inwoners en bedrijven in een vroeg stadium worden betrokken. 

Zij krijgen immers te maken met een nieuwe methode van afvalscheiding. 

 We hebben veel stappen gezet op het gebied van de verkeersveiligheid. 

Samen Beter is in afwachting van de inloopavonden over de verkeersveilige fietsroutes. 

We vragen ook aandacht voor de afhandeling van het fietsverkeer bij de aanleg van de rotonde 18 
Kavels/N231. 

Wij hebben begrepen dat de personele bezetting schaars is en vragen het college alles in het werk te 
stellen zodat belangrijke onderwerpen als veilige fietsroutes en afvalbeleidsplan volgens planning 
afgerond worden. (Zie PB pag. 22) 

Samen Beter is voorstander van het fenomeen ""het raadsvoorstel"" om gelden beschikbaar te 
stellen. 

In de PB staat een voorstel om € 100.000 beschikbaar te stellen voor deelname aan de Nationale 
Groencompetitie 2016. De keuze van het college om nu via de begroting dit geld beschikbaar te 
krijgen kunnen we in dit geval, gezien de tijdsdruk rond het inschrijfmoment, billijken. 

Wij zijn nieuwsgierig naar de gesprekken met de verenigingen over het gemeentelijk subsidiebeleid. 
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We zijn blij dat het college in de MR heeft aangegeven niet alleen te kijken wat we kunnen doen met 
de OZB belasting maar dit in samenhang te doen met de gastvrijheid van de verenigingen voor 
andere gebruikers. 

Het solvabiliteitsratio terug op orde brengen door overschotten toe te voegen aan de Algemene 
Reserve is een goed uitgangspunt. 

Samen Beter vindt echter dat we wel flexibel moeten blijven. 

Als een deel van een overschot ergens hard nodig is, is een goede afweging nodig. 

Voor maatschappelijke initiatieven komt er voor de komende 5 jaar een budget van € 20.000 per 
jaar. 

Dit geld is er zowel voor dorpsraden als voor wijkinitiatieven. 

Graag zien wij dit gecommuniceerd in het Nieuwkoop Nieuws.  

Samen Beter is positief gestemd dat het college zoveel van buiten naar binnen werkt. 

Een mooi voorbeeld is het flexibele bestemmingsplan Vivero, met bijzonder veel inzet van de 
dorpsraad. 

Voorzitter, afsluitend 

In 2016 zijn er veel zaken die onze aandacht vragen. 

Er wacht ons weer een boeiend jaar. Samen Beter wil met de andere partijen en het college hieraan 
voortvarend invulling geven. 

 -- 
 
23-4-2020 Wijk Schoterveld aardgasvrij?  
 
Proeftuin aardgasvrije wijk. Samen Beter Nieuwkoop stemde voor de motie voor een 
subsidieaanvraag voor een proeftuin aardgasvrije wijk, Schoterveld in Nieuwveen. Dat Samen Beter 
Nieuwkoop hier voor stemde, wil niet zeggen dat wij voorstander zijn van een gang naar 100% 
gasloos wonen.  

Samen Beter Nieuwkoop stemde voor de motie voor een subsidieaanvraag voor een proeftuin 
aardgasvrije wijk, Schoterveld in Nieuwveen.  Dat Samen Beter Nieuwkoop hier voor stemde, wil niet 
zeggen dat wij voorstander zijn van een gang naar 100% gasloos wonen. Met als gevolg dat we onze 
inwoners op enorme kosten gaan jagen met het aanschaffen van vervangende warmtebron, de 
warmtepomp. Ellendig veel herrie, bijstoken in de winter, hogere elektriciteitsrekening en ruimtegebrek 
vanwege de aanleg van een zgn. machinekamer. Wij denken hierbij met name aan het pijnpunt 
bij  alle bestaande woningen binnen onze gemeente waar isolatie in het algemeen nog een grote 
kostenpost is voor de bewoner. Laat staan dat we de gaskraan dichtdraaien en eisen dat de bewoner 
andere warmtebronnen moet toepassen. Wij hopen dat deze proeftuin aanzet tot verdere innovatie 
dan alleen de gaskraan dichtdraaien binnen onze gemeente. Zoals het benutten van technische 
mogelijkheden die nu nog in het in het beginstadium zijn en waarmee pilots worden uitgevoerd.  

 -- 
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3-11-2016 Bestemmingsplan landelijk gebied vastgesteld.  
 
Na een traject van overleg en inspraak van meer dan twee jaar, is op 3 november het 
bestemmingsplan Landelijk Gebied vastgesteld door de gemeenteraad. Dit is een enorme mijlpaal. 
Het plan legt alle bestemmingen vast, zodat voor de inwoners, agrariërs en (recreatie)ondernemers in 
het gebied duidelijk is wat voor ontwikkelingen mogelijk zijn. Om het plan goed te kunnen beoordelen, 
is de fractie van Samen Beter bij veel inwoners en ondernemers langs geweest en in gesprek gegaan. 
Ook zijn inwoners op eigen initiatief bij onze fractie geweest voor een toelichting van hun situatie. Dit 
heeft ons heel erg geholpen om tot een goed besluit over dit belangrijke plan te komen  

Het betoog van Samen Beter: 

Voorzitter, collega's, aanwezige inwoners en ondernemers en luisteraars, 

Voor ons ligt het besluit over het bestemmingsplan landelijk gebied in onze gemeente, het grootste 
bestemmingsplan dat onze gemeente rijk is. Zoals de voorzitter zojuist aangaf: het enige grote 
agendapunt van deze speciaal ingeplande raad. 

Het plan gaat ook over een groots gebied: het gebied van onze agrariërs, andere ondernemers en 
vele inwoners. En een gebied met veel bezoekers: wandelaars, fiets- en vaarliefhebbers, en andere 
recreanten. 

Het plan gaat ook over een groot proces. Een proces met veel inspraak en overleg en gesprekken. 
Over privé belangen, en over maatschappelijke belangen. Wij willen alle inwoners en organisaties die 
input hebben geleverd en in gesprek met de gemeente zijn gebleven, heel erg bedanken voor hun 
inzet en energie en creativiteit. Ook dank aan de organisatie en het college voor alle inzet voor dit 
grote en belangrijke plan. 

Wel wil Ik kort nog bij een verbeterpunt van de gemeentelijke dienstverlening stilstaan. 
Wij hebben begrepen dat na het collegebesluit de planschade overeenkomsten naar de betrokkenen 
zijn verstuurd. Vervolgens was er slechts drie weken tijd voor een handtekening. De meeste inwoners 
krijgen of nooit, of maar 1 x in hun leven met zo'n overeenkomst te maken. Dan wil je je wel goed 
kunnen laten informeren voordat je je handtekening zet. Vandaag is ons dit geïllustreerd met de 
inspraakreactie van mevrouw Balvert. Wij willen het college dan ook vragen om bij alle volgende 
plannen al in een eerder stadium concept overeenkomsten toe te sturen. Kan de wethouder dit 
toezeggen?  
Daarnaast meteen de volgende vragen aan de wethouder gezien het inspreken hier van mevrouw 
Balvert:  
- hebben alle nu voor het eerst inbestemde gedoogde situaties een planschade overeenkomst gehad? 
- is er voor deze situatie - gezien het moment van ter kennis komen van dit onderwerp bij mevrouw 
Balvert - tijd te kopen in het proces voor mevrouw Balvert? 

Vaak heeft het proces tot verbeteringen van het plan geleid, maar niet overal en voor iedereen bleek 
dat mogelijk: 

* Soms zitten juridische onmogelijkheden begrijpelijke wensen in de weg, zoals de wens van het 
agrarisch bedrijf Meije 334 over de periode van gebruik van de er naast gelegen camping. Wij hadden 
dit graag willen regelen in dit plan, maar helaas kan dat niet.  
Wij hopen dat beide partijen hier in goed gesprek gaan met elkaar en tot onderlinge afspraken kunnen 
komen. En wij willen het college vragen om zich te blijven inleven in de gebeurtenissen uit het 
verleden en de betekenis daarvan voor betrokkenen, ook al nemen gedane zaken geen keer. 
Naar aanleiding van de uitspraak van de inspreker dat het bedrijf juridisch platgelegd zou worden in 
geval van klachten over geurhinder, horen wij graag de reactie daarop van de wethouder. 

* En soms sluiten de wensen van meerdere partijen mogelijk niet helemaal aan bij de wensen van 
andere partijen. Zoals bij het gebied over de mogelijke grondruilingen in de Meijegraslanden. LTO en 
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Stichting Meijegraslanden en twee buurtcomités houden hier een warm pleidooi voor een omvangrijker 
gebied waar geruild kan worden. Maar: sluit dit wel aan bij het natuurbeheersplan? En waar is de stem 
van Natuurmonumenten en van de Provincie? Graag hoor ik dan ook van de wethouder hoe hij tegen 
het voorstel voor een ruimer ruilgebied aankijkt. 

* Soms zitten ook kwesties zoals bijvoorbeeld recht van overpad tegen een redelijke vergoeding, 
wensen van andere inwoners in de weg. De mogelijkheid voor een goed in de omgeving in te passen 
brug op een mooi deel van de Meije is daarvan het resultaat. Zeer tegen het zin van de daar 
tegenover wonende bewoners.  
Wij zijn van mening dat er in het bestemmingsplan geen uitzonderingsposities gecreëerd moeten 
worden voor de aanleg van een brug op dit unieke stukje Nieuwkoop. Daarom dienen wij hierover een 
amendement in, samen met vier andere partijen. Ik benadruk daarbij dat het ons er niet om te doen is 
dat hier geen brug kan komen, het is ons er om te doen dat voor deze situatie dezelfde manier van 
werken geldt als voor andere situaties in het plan. 

Graag sluit ik af met nogmaals grote complimenten aan iedereen die een bijdrage aan dit mooie 
bestemmingsplan heeft geleverd. Samen Beter kan niet anders dan blij zijn met dit goede plan. 

 -- 
 
2-7-2020 Verantwoord vliegen naar 2050?  
 
Het rijk heeft de Ontwerp-Luchtvaartnota 2020-2050 “Verantwoord vliegen naar 2050” uitgebracht. De 
gemeenteraad van Nieuwkoop heeft een zienswijze vastgesteld.  

Het Rijk heeft de Ontwerp-Luchtvaartnota 2020-2050 “Verantwoord vliegen naar 2050” uitgebracht. 
De gemeenteraad van Nieuwkoop heeft een zienswijze vastgesteld. Samen Beter Nieuwkoop 
betoogde dat Schiphol, dat economie & werkgelegenheid brengt en daarmee voor veel onze inwoners 
van belang is voor bijvoorbeeld hun werk, ons jammer genoeg ook veel overlast bezorgt. Met nadelige 
gevolgen voor onze gezondheid en natuur door uitstoot en geluid. En met ingeperkte mogelijkheden 
voor woningbouw door de luchtvaartcontouren. De gemeenteraad vond een stevige zienswijze op zijn 
plaats. Het behoud van een goede economische rol van Schiphol, moet prima samen kunnen gaan 
met een voor de inwoners gezonde hoeveelheid luchtverkeer. Ook onderzoek naar een luchthaven op 
zee blijven we bepleiten. Je vindt de brief van de gemeenteraad hier: 
https://online.ibabs.eu/ibabsapi/publicdownload.aspx?site=Nieuwkoop&id=6a836de3-ec1a-4a9f-a9fc-
7e1884e05426 

 -- 
 
11-10-2016 Vertrek Janine Wahl als fractievoorzitter  
 
Janine Wahl heeft aangegeven dat zij stopt als raadslid in verband met haar gezondheid. Het bestuur 
en fractie van Samen Beter Nieuwkoop betreuren dit maar respecteren haar moeilijke beslissing. Wij 
hopen dat het snel beter gaat met de gezondheid van Janine.  

Moeilijk afscheid van de politiek 

Met pijn in mijn hart heb ik besloten om te stoppen met het raadswerk. 

Dit besluit heb ik niet van gisteren op vandaag genomen. 

Ik denk dat velen weten dat ik last heb van een chronische beperking en dat vooral 
avondbijeenkomsten een steeds zwaardere belasting vormen. 
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Ruim 6,5 jaar heb ik mij met veel plezier ingezet voor de samenleving waarvan de laatste 2,5 jaar als 
fractievoorzitter. Veel op pad geweest, contacten gelegd met inwoners, relaties opgebouwd en veel 
geleerd. 

Ik wil een ieder bedanken voor het vertrouwen dat ik heb gekregen maar ook voor de samenwerking. 

Deze zal ik gaan missen, maar ik blijf aanspreekbaar en betrokken bij Samen Beter met 
werkzaamheden op de achtergrond zoals communicatie. 

Graag wil ik ook de fractie van Samen Beter bedanken. Dankzij hun support is het mij gelukt om lange 
tijd mijn werk als raadslid en de afgelopen periode als fractievoorzitter te blijven doen. 

Remco Hendriks heeft mij regelmatig vervangen en zal mij opvolgen als fractievoorzitter van SBN. Ik 
heb er al het vertrouwen in dat hij hierin goed zal slagen. 

Ook mijn collega’s in de gemeenteraad en het college van burgemeester en wethouders wil ik 
bedanken voor de plezierige samenwerking. 

Ik wens hen veel succes en wijsheid met de dossiers die er aan komen. 

Janine Wahl 

Samen Beter Nieuwkoop 

 -- 
 
21-1-2016 Huisvesting statushouders: extra sociale woningbouw!  
 
Gemeenten zijn verplicht meer statushouders op te nemen. Statushouders zijn vluchtelingen met een 
(tijdelijke) verblijfsvergunning. Zij moeten dan ook gehuisvest worden in tijdelijke of in permanente 
woningen. Eind november organiseerden het College van Burgemeester en Wethouders en de 
gemeenteraad een inloopavond over mogelijke te onderzoeken locaties voor de huisvesting van 
statushouders. Begin januari was de meningvormende raad over het door het College voorgestelde 
raadsvoorstel. In dit raadsvoorstel worden voorstellen gedaan voor het huisvesten van statushouders. 
Uit de reacties op en na de inloopavond werd duidelijk dat het onderwerp erg leeft. Veel bewoners 
deden tijdens de raad of in een brief dan ook diverse suggesties tot verbetering voor het 
raadsvoorstel. 21 Januari werd het raadsvoorstel besproken in de besluitvormende raad. Er zijn in 
totaal 10 amendementen ingediend, waarvan er 7 zijn aangenomen. Ook zijn er 2 moties ingediend 
welke beiden zijn aangenomen. De raad is met deze amendementen en moties duidelijke een andere 
koers ingeslagen.  

Samen Beter Nieuwkoop is hier erg sturend in geweest. Wij hebben het initiatief voor 5 
amendementen en 1 motie genomen. 
Deze zorgen ervoor dat het verdere onderzoek goed kijkt naar sociale woningbouw voor onze 
Nieuwkoopse woningzoekenden, én statushouders. 
Wij willen gaan voor duurzame permanente oplossingen, en we willen voorkomen dat de druk op de 
voorraad sociale huurwoningen verder toeneemt. 
Hierdoor komen er voor iedereen meer woningen beschikbaar. 
Natuurlijk kunnen er ook tijdelijke oplossingen noodzakelijk zijn. Als dit zo is, zien wij graag vooraf 
helder gemaakt hoe tijdelijk tijdelijk is. 
Tot slot hebben we de sociale aspecten benadrukt.  Zowel de veiligheid van onze inwoners als de 
veiligheid van de statushouders, als scholing en integratie moeten meegewogen worden in het 
onderzoek. 
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In april volgt er verdere besluitvorming over de locaties voor extra sociale woningbouw. 

Voor meer algemene informatie over huisvesting statushouders: 
http://www.nieuwkoop.nl/home/huisvesting-statushouders_45062/ 

In ons betoog kun je verder nalezen waar onze amendementen en moties over gingen. 

Betoog Samen Beter: 
Al sinds de jaren 90 zijn gemeenten verplicht om statushouders op te nemen. Statushouders zijn 
vluchtelingen met een al dan niet tijdelijke verblijfsvergunning. 
Er is een grote instroom van vluchtelingen. Daardoor neemt het aantal statushouders toe. Ook onze 
gemeente staat voor de taak, eigenlijk moet ik zeggen verplichting, om een groter aantal 
statushouders te huisvesten dan tot nu toe is gebeurd. 
Niets doen in de gemeente Nieuwkoop betekent dat de eigen regulier woningzoekenden met lege 
handen blijven staan. 
Samen Beter gaat daarom voor oplossingen die én goed voor onze inwoners, én goed voor het 
landelijke vraagstuk van de huisvesting van statushouders zijn.   
Alle fracties hebben in gezamenlijkheid bijgedragen aan de tot standkoming van het proces om in 
gesprek te gaan met onze inwoners, en daarmee aan het voorliggende raadsvoorstel.  
In het raadsvoorstel wordt uitgegaan van onderzoek naar alternatieven voor het plaatsen van tijdelijke 
wooneenheden. Wij hebben echter een sterke voorkeur voor duurzame permanente oplossingen. 
Immers, woningen voor iedereen voorkomen dat de druk op de sociale woningvoorraad groter wordt. 

In ons betoog staan we verder stil bij de door Samen Beter zo gewenste duurzame permanente 
oplossingen. 
1. Ten eerste meer sociale woningbouw. 
2. Als tweede punt onze grondexploitaties. 
3. Als derde onderwerp hoe tijdelijk is tijdelijk? Kunnen we dat inkaderen?  
4. En als last but not least de maatschappelijke aanvaardbaarheid van de locaties. 

1. Meer sociale woningbouw. 
Na het opstellen van het raadsvoorstel heeft het rijk de spelregels opgerekt.  
Hierdoor is het ook mogelijk om extra sociale huurwoningen te bouwen. Zoals u begrijpt is Samen 
Beter hier erg blij mee. 
Wij dienen dan ook samen met CDA, D66, MPN-PN en SGP-CU een amendement in. 
Daarmee  leggen we vast om ook de mogelijkheid te onderzoeken voor het bouwen van extra sociale 
huurwoningen, zowel voor statushouders als regulier woningzoekenden. 
Dit amendement is door de raad unaniem aangenomen. 

2. Onze grondexploitaties. 
Het raadsvoorstel gaat uit van gronden van de corporaties of van  de gemeente welke niet in  een 
grondexploitatie liggen. Dit legt een beperking op voor het bouwen van extra sociale huurwoningen.  
Samen Beter heeft al eerder in het proces bepleit om te kijken naar de grondexploitaties. 
Inmiddels ligt er een brief van het college waarin zij aangeven zij bereidt zijn om ook de gronden 
binnen de grondexploitaties mee te nemen in het onderzoek. 
Om het raadsbesluit aan te laten sluiten op deze situatie dienen wij dan ook samen met CDA, D66, 
MPN-PN enSGP-CU een amendement in om de tekst in beslispunt 2e te wijzigen, zodanig dat ook 
gronden in grondexploitaties deel kunnen uitmaken van het onderzoek. 
Dit amendement is door de raad aangenomen. 

3. Hoe tijdelijk is tijdelijk? Inkadering waar mogelijk. 
Natuurlijk kan het noodzakelijk zijn om in eerste instantie statushouders te huisvesten in tijdelijke 
wooneenheden. Dit als overbrugging tot er extra sociale huurwoningen zijn gerealiseerd. De nieuw te 
bouwen woningen staan er niet à la minute.  
Samen Beter heeft over het gebruik van tijdelijke eenheden een paar vragen: 
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1) kan de portefeillehouder bij het onderzoeken van tijdelijke huisvesting uitsluitsel geven over de 
mogelijke termijn van gebruik van de tijdelijke wooneenheden?  
(Het antwoord van de portefeuillehouder hierop was dat het college bij het voorstel met uitwerkingen 
een inschatting zal geven van de tijdelijke termijnen. Samen Beter is blij met deze toezegging) 

2) kan de portefeuillehouder bij het onderzoeken van de tijdelijke huisvesting in het Koetshuis 
rekening houden met omwonenden door het onderzoek vooral te richten op de vleugel aan de kant 
van de kerk? Dit om de bewoners van de Hoefslag tegemoet te komen. 
(Het antwoord hierop was dat er al gesprekken zijn met Woningstichting Nieuwkoop over de 
mogelijkheid om gedeelten van het Koetshuis geschikt te maken voor huisvesting, maar dat dit niet 
alleen zal gebeuren voor de vleugel aan de kant van de kerk) 

4. Maatschappelijke aanvaardbaarheid  
Wij vinden dat de afweging van welke locaties in aanmerking komen niet alleen gebasseerd mag zijn 
op bouwkundige en financiële effecten.Vooral ook de sociale aspecten moeten meegewogen worden.  
Hiervoor dienen wij een amendement in samen met CDA en D66 waarin we een beslispunt 
toevoegen. 
Namelijk het beslispunt om de mogelijkheden van scholing, begeleiding en integratie van 
statushouders en de gevolgen voor veiligheid en veiligheidsgevoel voor direct omwonenden en 
betrokkenen mee te wegen. 

Wij verwachten gezien de tijdsdruk géén uitgewerkt plan, maar een toetsing van de voor- en nadelen 
van de locaties. 

Haast is geboden. Er ligt immers een grote huisvestingsopgave voor de eerste helft van dit jaar. Wij 
willen niet dat er zo veel tijd in onderzoeken gestoken wordt opdat daardoor de huisvesting van 
statushouders ten koste gaat van andere woningzoekenden. 

Voorzitter, 
Onlangs kregen we informatie vanuit de provincie over de status van de woningbehoefte. Door diverse 
oorzaken blijkt de behoefte momenteel groter te zijn dan het geplande aanbod. In dit kader heeft 
provinciale staten een motie aangenomen om werk te gaan maken van meer goedkopere 
woonmogelijkheden in Zuid-Holland. Wat ons betreft maken we gebruik van deze zoektocht en gaan 
we ons inzetten om ook voor Nieuwkoop extra bouwmogelijkheden te verwerven met name gericht op 
sociale huurwoningen voor jongeren. In dit kader hebben we een motie voorbereid. Alvorens deze in 
te dienen horen we graag van het college of zij bereid zijn om de gesprekken aan te gaan met de 
provincie en de regio gemeenten om het aantal bouwmogelijkheden in onze gemeente uit te breiden 
en of een motie hierbij voor het college een extra ondersteuning is. 
(De motie die Samen Beter hiervoor heeft ingediend is unaniem aangenomen) 

 -- 
 
1-6-2020 Ruimte voor terrassen - horeca weer open! 
 
Begin mei stelde Samen Beter Nieuwkoop, samen met de VVD, vragen over ondernemers en Covid-
19 aan de gemeente, welke 18 mei in de gemeenteraad uitgebreid beantwoord zijn.  

Begin mei stelde Samen Beter Nieuwkoop, samen met de VVD, vragen over ondernemers en 
Covid-19 aan de gemeente, welke 18 mei in de gemeenteraad uitgebreid beantwoord zijn.  

In de introductie van de vragen heeft SBN benadrukt vooral ruimhartig te zijn naar de horeca die per 1 
juni weer open mag, en hen alle ruimte voor tijdelijk ruimere terrassen te bieden, zoals gebruik 
makend van de openbare ruimte en parkeerterreinen. SBN heeft vooraf tal van horeca ondernemers 
bezocht om hen te vragen hoe het gaat, en wat hun wensen zijn. 
Inmiddels is het zo ver, en zijn de meeste horeca ondernemers open binnen de COVID-19 
maatregelen. Gemeente Nieuwkoop geeft waar dat nodig en mogelijk is, tijdelijk ruimte aan ruimere 
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terrassen. Samen Beter Nieuwkoop wenst de horeca veel succes en hoopt dat onze inwoners en 
bezoekers weer uitgebreid van de horeca gebruik maken. 
Hier vind je de door ons gestelde vragen, welke vooral gaan over de noodzaak en mogelijkheden van 
hulp aan onze ondernemers 

https://online.ibabs.eu/ibabsapi/publicdownload.aspx?site=Nieuwkoop&id=bc4e3e52-ed65-4b6e-
8282-efc7b40bfed1 

 -- 
 
21-4-2016 Huisvesting statushouders  
 
De gemeenteraad is akkoord gegaan met het voorstel ""Huisvesting en integratie statushouders"".  

Dit betekent dat er extra sociale huurwoningen gebouwd worden in: 

• Langeraar, locatie Vivero (9) 
• Nieuwveen, locatie De Verwondering (12) 
• Langeraar, locatie Damstaete (20) 
• Ter Aar, locatie Middelweg, 5 tot 10 sociale huurwoningen 
• Nieuwveen, locatie Teylerspark (bij Teylersplein) (20) 
• In het Koetshuis (Dorpsstraat Nieuwkoop) komen 30 tijdelijke wooneenheden 
• In Zevenhoven, aan de Stationsweg 3, komen 12 tijdelijke wooneenheden 

Samen Beter vindt dat huisvesting van statushouders niet ten koste mag gaan van onze eigen 
woningzoekenden. Wij hebben ons vanaf het allereerste moment, dat dit onderwerp is besproken, 
hard gemaakt voor de bouw van extra sociale huurwoningen. Er is gehoor gegeven aan onze oproep. 

De eerste extra woningen komen in Ter Aar, Langeraar en Nieuwveen.  
In het Koetshuis in Nieuwkoop en aan de Stationsweg in Zevenhoven komt tijdelijke huisvesting voor 
statushouders. Daarmee overbruggen we de tijd die noodzakelijk is voor het realiseren van de extra 
sociale huurwoningen. De nu vrijkomende huurwoningen blijven hierdoor beschikbaar voor onze 
woningzoekenden. Na de zomer komt er een nieuwe woonvisie. Dan kijken we ook voor de kernen 
Nieuwkoop en Ter Aar naar locaties voor meer extra sociale huurwoningen. 
 
Veel omwonenden van het Koetshuis maken zich grote zorgen en zien liever niet dat het Koetshuis 
gebruikt wordt voor tijdelijke huisvesting van statushouders. Om meer draagvlak te vinden bij deze 
omwonenden diende  Samen Beter een amendement in.  
Voor duidelijkheid naar de bewoners hebben wij voorgesteld om: 

• in de voorgestelde 30 kamers niet meer dan 35 statushouders te huisvesten 
• de periode van huisvesting te maximeren op 5 jaar 

We hebben wel het amendement moeten aanpassen om een meerderheid in de raad te vinden.  
Het aantal van 35 personen is blijven staan. Het aantal jaren van 5 ook maar met de toevoeging dat 
de Woningstichting maximaal een jaar krijgt om de statushouders gefaseerd uit te plaatsen. Wel 
hebben we aan de voorkant van de 5 jaar bedongen dat deze periode ingaat op het moment dat de 
eerste sleutel wordt overhandigd aan een statushouder. De gefaseerde ingebruikname valt dus 
binnen de termijn van 5 jaar.  
 
Bijgaand vind u ons betoog: 

Betoog huisvesting statushouders BR 21 april 2016 
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Opvang van vluchtelingen en huisvesten van statushouders is niet nieuw en gebeurt al enkele 
decennia. 

De instroom is echter fors toegenomen. Hierdoor zijn gemeenten verplicht om meer statushouders 
dan voorheen te huisvesten. Dit legt een groot beslag op de bestaande sociale woningvoorraad. 
Waardoor de wachttijd voor een huis voor onze eigen woningzoekenden fors toeneemt. Een zoektocht 
naar andere, tijdelijke huisvestingsmogelijkheden was dan ook noodzakelijk. 

In mijn betoog ga ik in op de volgende drie punten: 

1. Extra sociale huurwoningen 
2. Het Koetshuis als tijdelijke huisvesting 
3. De zorgen bij de omwonenden van het Koetshuis  

1. Extra sociale huurwoningen In de BR van januari heeft Samen Beter er voor gepleit dat we 
niet alleen kijken naar tijdelijke huisvesting, maar dat we vooral extra sociale huurwoningen 
gaan bouwen. 

Zo kunnen we voorkomen dat jongeren en andere woningzoekenden nóg langer moeten wachten op 
een sociale huurwoning dan nu al het geval is. 

Natuurlijk is er tijd nodig om de extra sociale huurwoningen te bouwen. De eerste extra geplande 
woningen worden pas in de tweede helft van 2017 opgeleverd. 

Wij vinden het beslist niet acceptabel als de wachttijd voor onze woningzoekenden nog verder 
oploopt. Als we nu niets doen, zal dat wel gebeuren. Afgelopen maanden al zijn nagenoeg alle vrij 
gekomen huurwoningen aan statushouders toegewezen. De inzet van tijdelijke huisvesting is voor 
Samen Beter dan ook een absolute noodzaak. 

1. Noodzaak inzet Koetshuis voor tijdelijke huisvesting 

Sinds september zijn de gehele raad en het college samen nauw opgetrokken om deze moeilijke klus 
tot een zo goed mogelijk einde te brengen. Alle partijen waren het er over eens dat er iets moest 
gebeuren: zowel tijdelijk als structureel. 

Wij hebben ons er dan ook over verbaasd dat er zoveel discussie is (geweest in de MR) over de 
noodzakelijkheid van de inzet van het Koetshuis. 

Voor diegenen die die noodzaak niet zien: wilt u onze jongeren en andere woningzoekenden dan in de 
kou laten staan? 

Woonvormen  

Door omwonenden van het Koetshuis zijn een aantal suggesties gedaan over andere woonvormen. 

• Het huisvesten van meerdere statushouders in één woning. Dit heeft niet onze voorkeur. Voor 
zover we hebben kunnen achterhalen, is hier weinig ervaring mee. Er is weinig zicht op wat er 
achter de voordeur gebeurt, in tegenstelling tot huisvesting in het Koetshuis met een 
huismeester. Tevens moet er hierbij gebruik gemaakt worden van het reeds bestaande 
aanbod en zal het dus ook een langere wachttijd voor onze reguliere woningzoekenden 
opleveren. 

• Daarnaast het idee om de statushouders die alleen in een eengezinswoning wonen te 
verzoeken om een andere statushouder op te nemen. Dit idee gaat ons te ver. Zodra iemand 
in onze gemeente wordt gehuisvest is het voor ons een inwoner van onze gemeente. Aan 
andere alleenstaande inwoners in eengezinswoningen stellen we deze vraag ook niet.  
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• Er zijn meerdere rekenschema's opgesteld, o.a. door omwonenden, waaruit zou blijken dat 
het Koetshuis niet noodzakelijk is. We hebben echter geconstateerd dat de aannames waarop 
de schema's zijn gebaseerd niet allemaal kloppen. 

Wij vinden het zeker positief dat men meedenkt in het zoeken naar oplossingen. 

De diverse suggesties en rekenschema's hebben we goed bekeken maar we zijn er niet van overtuigd 
dat deze er toe bijdragen dat het tijdelijke gebruik van het Koetshuis niet noodzakelijk is. 

Er is door meerdere insprekers gesproken over de goede voorbeelden van Opnieuw Thuis. We 
hebben de website bekeken en het viel ons op dat Opnieuw Thuis ook de mogelijkheid vermeldt om 
bestaand zorgvastgoed tijdelijk of permanent in te zetten voor statushouders.  

1. De zorgen bij de omwonenden van het Koetshuis 

In de BR in januari hebben wij gepleit voor spreiding over de kernen. 

Wij zijn ervan overtuigd dat het voorstel op termijn zorgt voor spreiding van de statushouders over de 
kernen. Tegelijkertijd hebben wij er begrip voor dat omwonenden van het Koetshuis dit anders 
ervaren. 

In de MR van 7 april is vooral gesproken over de huisvesting van statushouders in het Koetshuis. Dit 
geeft wel aan hoe het leeft bij de omwonenden. 

In de hoop op meer draagvlak en vooral ook meer duidelijkheid voor de omwonenden dienen wij het 
amendement Koetshuis in. 

Met de volgende twee punten willen we de bewoners tegemoet komen, en hen een handreiking 
bieden. 

1. Ten eerste willen we het aantal bewoners op de 30 kamers maximeren op 35. Dit geeft in 
ieder geval de mogelijkheid om in een paar kamers echtparen of een ouder met kind te 
huisvesten. WSN heeft dit aantal zelf genoemd en zal het vast geen probleem vinden als dit 
vastgelegd wordt in een convenant (privaatrechtelijke overeenkomst) 

2. Ten tweede willen wij een termijn van maximaal 5 jaar voor huisvesting van statushouders in 
het Koetshuis. Gezien de huisvestingsopgave en de geringe kans dat dit op korte termijn zal 
wijzigen vinden wij deze termijn redelijk. (afwijkingsbesluit)  

3. Vijf jaar zou voldoende moeten zijn om de tijd te overbruggen tot de extra sociale 
huurwoningen zijn opgeleverd. 

Tot slot 

We willen de wethouder vragen om de tijdelijke huisvestingslocaties zoveel mogelijk gefaseerd in 
gebruik te nemen. In de MR is door mw. Barnard van WSN gezegd dat dit 'wijs en verstandig' zou zijn. 

Samen Beter pleit ervoor de noodzaak van de tijdelijke huisvestingslocaties goed te blijven monitoren, 
zoals door de wethouder gezegd in de MR. In juli 2018 is er een evaluatie over de huismeester. Dit 
lijkt ons het moment om ook de nog resterende gebruiksduur van de tijdelijke locaties te beschouwen. 

Ons pleidooi is samengevat om onze eigen inwoners niet in de kou te laten staan. Laten we er met 
man en macht voor zorgen dat de wachttijden voor de sociale huurwoningen weer genormaliseerd 
worden. 
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 -- 
 
15-10-2020 - Woningbouwvisie Ter Aar Noord-Oost oplossing voor verkeersdrukte  
 
Kerkweg De Kerkweg in Ter Aar is drukker geworden sinds opening van de VOMAR. Binnenkort opent 
ook de Action haar deuren.  

De Kerkweg in Ter Aar is drukker geworden sinds opening van de VOMAR. Binnenkort opent ook de 
Action haar deuren. In 2018 al vroeg Samen Beter Nieuwkoop om een verkeersplan, en om uitvoering 
van passende verkeersmaatregelen op de Kerkweg. Daar wordt, samen met de bewoners, goed naar 
gekeken. Op korte termijn komen er snelheidsdisplays en 30 km/uur aanduidingen op de weg. Er 
wordt onderzocht of landbouw- en zwaar verkeer andere routes kan krijgen. De bewoners vinden dat 
er genoeg “pleisters geplakt” zijn op de Kerkweg. Samen Beter Nieuwkoop wethouder Guus Elkhuizen 
is in overleg met de provincie om ruimte voor woningbouw in Ter Aar Noord-Oost te krijgen. Zodra die 
ruimte er is, komt er een visie voor woningbouw in Ter Aar Noord-Oost, met daarin ook de 
mogelijkheden naar structurele vermindering van de verkeersdruk op de Kerkweg. Samen Beter 
Nieuwkoop roept de politieke partijen die in Proviciale Staten zijn vertegenwoordigd (CDA, VVD, D66 
en SGP-CU), op om hiervoor te blijven lobbyen bij hun provinciale collega’s. 

 -- 
 
Samen Beter Nieuwsbrief Elk half jaar publiceert Samen Beter een nieuwsbrief. 
 
In deze nieuwsbrief kunt u zien welke activiteiten er zijn ondernomen door onze raadsleden en fractie 
medewerkers om uw stem te laten gelden in de raad.  

Download hier de gehele nieuwsbrief 

 -- 
 
17 -9- 2015 Raad stelt geld beschikbaar voor veiligere fietsroutes!  
 
Samen Beter Nieuwkoop wethouder Guus Elkhuizen heeft gewerkt aan een plan voor veilige 
fietsroutes. Hierin staan suggesties voor betere fietsvoorzieningen en snelheidsremmers. Hiervoor is 
geld beschikbaar gekomen. Inwoners kunnen actief meedenken voordat de verbeteringen worden 
uitgevoerd. Er komen inloopbijeenkomsten. Hiervoor heeft Samen Beter een amendement opgesteld. 
Deze is door alle partijen ondersteund. In het plan zitten verbeteringen voor alle kernen, bijvoorbeeld:  

In het plan zitten verbeteringen voor alle kernen, bijvoorbeeld: 

- verbetering van de oversteek Kattenbrug –Geerweg in Nieuwveen 

- verbetering van het Vijfbruggenpad tussen Noordeinde en Zevenhoven; 

- betere aanduidingen voor fietsers op de kruising Noordenseweg/Dorpsstraat/Nieuwveenseweg in 
Nieuwkoop; 

- verhoogde ligging fietsoversteek Landlustpad in Ter Aar; 

- verbetering aansluiting Geerweg/Langeraarsweg in Langeraar; 

- verbetering kruising Papenbrug met Westkanaalweg (door de provincie) bij Papenveer; 

- rode suggestiestroken voor de fietsers op het Nieuwveens Jaagpad in Vrouwenakker en Nieuwveen; 
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- aanpassen fietsoversteek Hogedijk/Prolkade in Noorden. 

Sommige verbeteringen kunnen al snel worden uitgevoerd. 

Andere zaken zullen uitgevoerd worden als het groot onderhoud plaats vindt. 

 
Een maatregel die niet kon worden opgenomen is een vrijliggend fietspad langs de 
Zevenhovenseweg. 

Hier fietsen dagelijks veel schoolkinderen. Er zijn geregeld klachten over bijna-ongevallen. 

In het gemeentelijk verkeers- en vervoersplan van 2010 is daarom prioriteit gegeven aan dit plan. 

De gemeente kan dit gezien de hoge  kosten helaas niet alleen betalen en uitvoeren. De provincie 
heeft dit plan echter niet meer op haar agenda staan. 

Samen Beter Nieuwkoop heeft daarom samen met de VVD, CDA en MPN-PN een motie ingediend. 

In de motie wordt het college opgeroepen om z.s.m. in gesprek te gaan met de provincie om dit plan 
weer op de agenda terug te krijgen. En dit binnen een half jaar terug te rapporteren aan de raad. 

 -- 
 
23-6-2016 Van Structuurvisie naar Omgevingsvisie. 
 
Samen Beter wenst géén opmaat naar een gemeentelijke herindeling! Herijking Structuurvisie In 2009 
heeft onze gemeente een structuurvisie vastgesteld met daarin het toekomstbeeld voor onze 
gemeente voor 2040.  

Alhoewel pas 7 jaar onderweg is er al veel veranderd en uitgevoerd de afgelopen tijd. De 
structuurvisie is daarom herijkt. Er is in de visie teruggeblikt en vooruitgekeken: welke doelen en 
ambities gelijk kunnen blijven en welke bijgesteld? 

Ingegaan  wordt op: 

-       duurzaamheid; 
-       bereikbaarheid; 
-       de agrarische sector, kassen, natuur & landschap; 
-       het watersysteem; 
-       recreatie en toerisme; 
-       bouwen voor de toekomst. 

Er wordt verder gewerkt met de indeling in A-, B- en C-kernen (met veel respectievelijk minder of 
vrijwel geen voorzieningen) en de verdeling in zones: 

-       de dynamische noordwestelijke zone; 
-       een agrarisch en open middengebied; 
-       een zuidwestelijke zone met natuur en extensieve 
recreatie. 

Op 23 juni stelde de gemeenteraad de herijking van de Structuurvisie vast. 
 
Omgevingsvisie; 
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De wet verandert: er komt in 2019 een nieuwe omgevingswet. De structuurvisie wordt een 
omgevingsvisie. 

De herijking van de structuurvisie is de input voor de op te stellen omgevingsvisie. 

Er lag op 23 juni een raadsvoorstel voor om samen met Kaag en Braassem en Alphen aan den Rijn 
een omgevingsvisie op te stellen. Dit raadsvoorstel ging Samen Beter een stap te snel. 

Door met twee “30.000 min” gemeenten samen te werken met een “100.000 plus"" gemeente voelde 
dit voor Samen Beter als een opmaat naar een gemeentelijke herindeling. 

Een omgevingsvisie is een belangrijk document voor de toekomstige ontwikkeling van Nieuwkoop en 
raakt al onze inwoners en ondernemers. 

Het was het merendeel van de raad onvoldoende duidelijk of deze omgevingsvisie ook met andere 
partijen, dan de voorgestelde, of gewoon alleen opgesteld kan worden. Of dat het toch het slimst is 
om met Kaag en Braassem en Alphen aan den Rijn samen te werken. 

Samen Beter heeft daarom een motie ingediend die in meerderheid werd ondersteund. 

Met de motie heeft het college de opdracht gekregen om ook andere vormen samenwerking op een rij 
te zetten, en daarna met een nieuw voorstel terug te komen naar de raad. 

 -- 
 
9-07-2020 Nieuwkoop koestert ook haar monumenten en musea. 
 
Vlak voor de zomer is in de gemeenteraad besloten over de subsidie voor het museumplein en het 
vaststellen van een nieuw subsidieplafond voor monumentenzorg.  
Voor de inwoners van onze gemeente Nieuwkoop, vindt SBN het enorm belangrijk dat zowel de 
diverse musea als de mooie monumenten behouden blijven en onderhouden worden. SBN is wel van 
mening dat er op beide stukken goed geëvalueerd moet worden op structurele basis.  
Hieronder wat quotes uit beide betogen die door SBN zijn voorgelegd. 
Nota Erfgoed. 

Al sinds 2014 is men aan de slag gegaan om te inventariseren welke objecten in de gemeente 
omtrent gebouwen een cultuur/historische waarde  hebben.  Er zijn drie publieksbijeenkomsten 
geweest met eigenaren, waar is besproken wat voor hun belangrijk is en wat hun ideen daarover zijn. 
De mooie en bijzondere verhalen en foto's van weleer, deed ook SBN weer beseffen dat deze oude 
pandjes in de kernen belangrijk zijn voor de gemeente juist omdat ze het verhaal van vroeger 
vertellen. Dit moeten wij koesteren en vooral als wij Nieuwkoop Toeristisch/Recreatief maar ook 
Economisch op de kaart willen zetten, het een kan niet zonder het ander.  

Subsidie museumplein. 

SBN steunt de subsidie met die kanttekening dat we moeten blijven evalueren. Daarvoor lijkt het SBN 
goed om hier gelijk momenten voor te bepalen (bv na 1,5 en na 3 jaar). Daarnaast vinden wij van SBN 
dat de scholen nog meer betrokken moeten worden bij ons culturele erfgoed en dat hier ook best 
meer aandacht aan besteed mag worden. Net als het nog aantrekkelijker maken van het museumplein 
om meer bezoekers te trekken.   

 -- 
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24-9-2020 Méér mensen aan het werk!  

Op donderdag 24 september heeft de gemeenteraad ingestemd met “Nieuwkoop Werkt 2.0.”, de 
opvolger van het actieplan uit 2015. Hetactieplan zet er op in dat er méér mensen aan werk geholpen 
worden.  

Op donderdag 24 september heeft de gemeenteraad ingestemd met “Nieuwkoop Werkt 2.0.”, de 
opvolger van het actieplan uit 2015. Hetactieplan zet er op in dat er méér mensen aan werk geholpen 
worden. 

Nieuwkoop Werkt 2.0 evalueert  het eerdere actieplan gaat in op de landelijke en lokale 
ontwikkelingen. Door de coronacrisis is de economie in zeer korte tijd drastisch veranderd. Daar speelt 
het actieplan op in. 

Er wordt daarom actief ingestoken op beperking instroom in de WW en ook de aanvragers van de 
TOZO regeling worden actief benaderd. Ook komt er een accounthouder voor Nieuwkoop. 
Werkervaringsplekken, extra aandacht voor mensen met een uitkering én een grote afstand tot de 
arbeidsmarkt en een betere verbinding tussen zorg, ondersteuning en werk, zijn belangrijke 
speerpunten. Het werkbedrijf Rijnvicus speelt een belangrijke rol in de uitvoering. 
Ons raadslid Wilfred Geerlof kon namens Samen Beter Nieuwkoop alle acties in Nieuwkoop werkt 2.0 
van harte ondersteunen: #SAMEN STERK ! 

 -- 
 
28-05-2020 Windmolens en zonnevelden in de achtertuin van Nieuwkoop? 
 
Donderdag 28 mei jl. hebben we een complex dossier behandeld in de raadsvergadering: de 
Regionale Energie Strategie (RES). In een RES worden de nationale afspraken uit het Klimaatakkoord 
in 31 regio’s uitgewerkt. De gemeente Nieuwkoop zit in de RES-regio Holland Rijnland. In de RES1.0 
wordt de regionale visie op elektriciteit, gas en warmte voor de periode tot 2030 uitgewerkt.  

Donderdag 28 mei jl. hebben we een complex dossier behandeld in de raadsvergadering: de 
Regionale Energie Strategie (RES). In een RES worden de nationale afspraken uit het Klimaatakkoord 
in 31 regio’s uitgewerkt. De gemeente Nieuwkoop zit in de RES-regio Holland Rijnland. In de RES1.0 
wordt de regionale visie op elektriciteit, gas en warmte voor de periode tot 2030 uitgewerkt. 

Tijdens de raadsvergadering is door SBN gesproken over de technische inhoud: wat betekent de 
energiedoelstelling voor het landschap binnen onze gemeente? Hoe informeren wij de inwoners en 
hoe betrekken wij onze achterban bij het ontwikkelen van een Regionale Energie Strategie. SBN vindt 
het heel belangrijk om inwoners  en ondernemers te betrekken om samen op pad te gaan in dit 
proces. 

En dat in een tijd dat we heel andere vraagstukken hebben door de Corona-crisis. Veel inwoners 
maken zich zorgen over hun gezondheid en die van hun geliefden, maar ook maken zij zich zorgen 
over hun baan. Ondernemers zetten alle zeilen bij om hun hoofd boven water te houden. Bovenop al 
deze onverwachte ontwikkelingen moeten we gaan praten met onze inwoners over windmolens en 
zonnepanelen in de achtertuin van onze gemeente. 

Let wel SamenBeterNieuwkoop stelt de energie-opgave niet ter discussie. Deze opgave is vastgesteld 
door politici aan de zogenaamde Klimaattafels; (inter-)nationale afspraken zijn basis hiervan. Maar we 
ondersteunen de huidige denkrichting van Holland Rijnland niet. De impact op ons landschap van de 
huidige denkrichting van Holland Rijnland is enorm. Holland Rijnland schetst windturbines en 
zonnepanelen nabij de Nieuwkoopse Plassen. Het zijn niet alleen zonnepanelen en windturbines die 
geplaatst moeten worden maar wat te denken van de bijbehorende infrastructuur en het 
wegennetwerk voor de onderhoudsploegen met hun grote vrachtwagens om de transformatorhuizen 
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te bereiken. Bovendien vragen zonnevelden meer infrastructuur, is dit kostbaar in productie en aanleg 
én heeft hoog risico op brandgevaar. 

We zien wel mogelijkheden voor het opwekken van zon- en windenergie in de visie van de provincie 
Zuid-Holland. De provincie Zuid-Holland benadrukt namelijk dat het Groene Hart moet worden ontzien. 
Hierin wordt benoemd dat opwekking van duurzame elektriciteit mogelijk is langs de grote 
infrastructuur. Dit betekent langs de snelwegen A4 en A44 en de N11 in onze regio. 

Tenslotte benadrukt SamenBeterNieuwkoop dat er goede afstemming moet komen met de 
omliggende regio’s. Anders lopen mensen die precies op de grens tussen regio's wonen het risico dat 
ze met extra veel windmolens of zonnepanelen worden geconfronteerd. In sommige regio's wordt juist 
gekeken naar de grenzen, omdat dat geregeld om buitengebied gaat waar de inpassing van 
windturbines en zonnepanelen gemakkelijker zou gaan. En onze gemeente bevindt zich precies in het 
grensgebied met 2 andere provincies; gemeente Ronde Venen (Utrecht), Aalsmeer (Noord-Holland) 
en gemeente Haarlemmermeer (Noord-Holland). 

Laat je stem horen! En blijf ons volgen op Facebook en via onze website voor de updates. 

 -- 
 
10-12-2015 Nieuwbouw afvalbrengstation en huisvesting buitendienst  
 
De gemeente is wettelijk verplicht een voorziening te hebben waar de inwoners afval kunnen 
aanbieden. Een afvalbrengstation is dus een essentiële voorziening in het gemeentelijk afval-beleid, 
die gericht is op het zo goed mogelijk scheiden van herbruikbare afvalstromen. En wordt ook steeds 
belangrijker nu de landelijke scheidingsdoel- stellingen zijn aangescherpt.  

De gemeente beschikt nu over twee afvalbrengstations, welke niet meer voldoen. 

Het genomen raadsbesluit omvat zowel een voorstel tot realisatie van een afvalbrengstation als de 
realisatie van nieuwe bedrijfshuisvesting voor de buitendienst. Het is de bedoeling beide 
voorzieningen op bedrijventerrein Schoterhoek op één locatie te ontwikkelen. Dit moet leiden tot 
efficiency-voordelen in ruimtegebruik en beheer. 

Op grond van ons inkoopbeleid wordt het toepassen van duurzame bouwmaterialen als eis 
opgenomen in de bestekken. 

Bij de realisatie van de nieuwe gemeentewerf wordt de methodiek BREEAM-NL toegepast. Dit is een 
beoordelingsmethode om de duurzaamheidprestatie van gebouwen te meten. 

Samen Beter heeft in de raad aangegeven dat wij het belangrijk vinden dat er gekeken wordt dat het 
nieuw te bouwen afvalbrengstation maximaal duurzaam wordt binnen de gestelde kosten en dat het 
waar dit haalbaar is het zo rendabel mogelijk zal zijn. 

Doormiddel van een amendement wat ingediend is door Samen Beter samen met D66 kregen zij de 
volledige steun van alle raadsleden. 

Later wordt nog gekeken wie het afvalbrengstation gaat beheren, hiervoor zijn nog drie opties 
namelijk: Cyclus, eigen beheer of de Gebr. Kuijff. 

 -- 
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28-05-2020 - Groene oase in Driekoppenland aanwinst voor Noorden  
 
In het dorp Noorden zijn er in een kort tijdsbestek veel mooie nieuwe ontwikkelingen. Verbeterde 
wegen, een verfraaid dorpsplein en de nieuwe woonwijk DrieKoppenland” zo vertelt SBN wethouder 
Guus Elkhuizen vol trots.  

“In het dorp Noorden zijn er in een kort tijdsbestek veel mooie nieuwe ontwikkelingen. Verbeterde 
wegen, een verfraaid dorpsplein en de nieuwe woonwijk DrieKoppenland” zo vertelt SBN wethouder 
Guus Elkhuizen vol trots.  
Midden in deze wijk wordt september 2020 begonnen met een de aanleg van een heus park. 
Glunderend vertelt ons raadslid Wilfred Geerlof verder: “Een groen oase met beplanting, bomen, 
speelmogelijkheden voor iedere leeftijd, wandelpaden, rustpunten en waterpartijen. Dit park wordt 
voor iedereen toegankelijk en daarmee een enorme aanwinst voor heel Noorden”.   
Aan de rand komt een fietspad richting de “rooie dijk” naar Zevenhoven, de Noordse Buurt en de 
recreatieparken. Hierdoor kunnen fietsers van/naar de andere dorpen gemakkelijk en veilig hun weg 
van/naar Noorden vinden en ook nog eens genieten van dit mooie park! 

 -- 
 
15-9-2016 Inventarisatie verkeersborden.  
 
De gemeenteraad heeft ingestemd met het inventariseren van de verkeersborden in de gemeente.  

Het oerwoud van borden is Samen Beter al jaren een doorn in het oog. 
Op sommige plaatsen staan er zoveel dicht op elkaar dat het er niet duidelijker op wordt. Hierdoor 
kunnen onveilige verkeerssituaties ontstaan. 
Wij vinden het dan ook een goede zaak dat er een inventarisatie uitgevoerd wordt en het aantal 
borden, waar mogelijk, verminderd wordt. 
Nadat er een onafhankelijke organisatie naar heeft gekeken, zullen ook de dorpsraden en onze 
inwoners bij de inventarisatie betrokken worden. 

 -- 
 
24-9-2-20 Visie op detailhandel  
 
Een klankbordgroep van ondernemers, vastgoedeigenaren en gemeente Nieuwkoop hebben in 
samenwerking een gedegen geactualiseerde versie van de detailhandelsvisie gemaakt.  

Een klankbordgroep van ondernemers, vastgoedeigenaren en gemeente Nieuwkoop hebben in 
samenwerking een gedegen geactualiseerde versie van de detailhandelsvisie gemaakt. Ons raadslid 
Ines de Ridder heeft in de gemeenteraad aangestuurd op behoud van de supermarktfunctie in de 
kleine kernen nú en in de toekomst. Dit voorstel is met meerderheid van stemmen aangenomen. 
Bovendien heeft zij ook voor het Kennedyplein een lans gebroken. Als er zich onverhoopt leegstand 
aandient, blijft er de mogelijkheid van een herstructurering. Zo kan er altijd, samen met de huidige 
ondernemers, gestuurd worden op behoud van een optimaal aanbod van winkels.  

 -- 
 
Coalitie akkoord “Samen verbindend en vertrouwd vooruitgaan”  
 
Het coalitie akkoord met de titel “verbindend, vertrouwen en vooruitgaan” is aangenomen! Dit akkoord 
is na krap 3 weken het resultaat van het overleg tussen Samen Beter Nieuwkoop, CDA en Natuurlijk 
Nieuwkoop. Het programma is vooruitstrevend en verbindend zoals de titel aangeeft. Daarnaast 
pakken we het vertrouwde van de vorige raadsperiode mee en gaan we met alle partijen hard aan de 
slag de komende 4 jaar. -- 
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15-10-2015 De toekomst van onze scholen. Op donderdag 15 oktober heeft de raad diverse 
raadsvoorstellen vastgesteld over de toekomst van onze scholen. Als eerste het raadsvoorstel 
""duurzaamheid schoolgebouwen"". Samen Beter is blij met het vaststellen van dit plan. Wij vinden het 
belangrijk dat we duurzame gebouwen in de gemeente neerzetten. We hebben in gestemd met een 
ambitie van score BREEAM 3. Dit houdt in dat de scholen op het gebied van duurzaamheid ""very 
good"" zijn.  

Samen Beter heeft extra aandacht gevraagd voor de mogelijkheid dat de scholen mee kunnen 
investeren in duurzaamheid . Zo kunnen scholen in de toekomst financiële voordelen halen uit 
bijvoorbeeld energiebesparende maatregelen. 

Ook vinden wij  de leerlingen in onze gemeente goed onderwijs moeten kunnen volgen in moderne 
gebouwen. 
Daarom heeft Samen Beter ingestemd met het raadsvoorstel ""strategisch plan onderwijs en 
huisvesting"". Het is een ambitieus plan waarbij er de komende jaren minimaal drie nieuwe 
basisschoolgebouwen gebouwd gaan worden.  
De scholen in Langeraar, Nieuwveen en Zevenhoven zijn aan vervanging toe.  
In het raadsvoorstel staat een prioritering aangegeven. Andere partijen hebben een voorstel ingediend 
(amendement) om deze prioritering los te laten. 
Samen Beter heeft uiteindelijk ingestemd met het amendement. Maar pas toen duidelijk werd dat de 
schoolbesturen niet leidend zijn in de volgorde van bouwen. Dit is belangrijk zodat niet alleen alle 
stakeholders gehoord worden, maar ook de mogelijke financiële gevolgen in kaart blijven voor de 
gemeente. 
Eerder al heeft Samen Beter aandacht gevraagd voor de school in Woerdense Verlaat. Wij hopen dat 
er nog een lange toekomst is voor De Meent. Hier moet rekening mee gehouden worden mocht de 
school uiteindelijk gerenoveerd of opnieuw gebouwd worden. 

Niet alleen het basisonderwijs maar ook het voortgezet onderwijs heeft nieuwe huisvesting nodig. 
Hiervoor is het raadsvoorstel ""Krediet nieuwbouw Ashram"" vastgesteld. 
Het Ashram college is mede namens Samen Beter weer een stap dichterbij de nieuwbouw. Al tijdens 
de verkiezingen van 2014 is er veel aandacht door ons besteed aan de hoognodige nieuwbouw van 
het Ashram college. 
Er gaat een nieuw Ashram college gebouwd worden op de locatie van het oude gemeentehuis in de 
kern Nieuwkoop.  
Samen Beter is blij met deze ontwikkelingen. Wij hebben al in een vroeg stadium aangegeven dat het 
een multifunctioneel gebouw moet worden. Op deze wijze heeft de gehele gemeente profijt van dit 
nog te bouwen schoolgebouw. 

 -- 
 
1-12-2016 Duurzaam Bouwen  
 
De gemeenteraad heeft besloten om vanaf 2017 korting op bouwleges te geven als een woning met 
een ""EPC-waarde"" van 0 wordt gebouwd.  

Het EPC (energieprestatiecoëfficiënt) van een woning is bepalend voor het energieverbruik: de 
energie voor verwarming/koeling, ventilatie en warm water. Hoe lager de EPC hoe minder energie er 
wordt verbruikt. 

Verwacht wordt dat in 2020 de EPC-waarde in het landelijk bouwbesluit 0 zal worden. 

De korting is 25% van de bouwleges, met een maximum tot €2.500,--. 

Samen Beter hoopt dat dit inwoners en ondernemers stimuleert om duurzaam te bouwen. 
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 -- 
 
23-05-2020 De uitvoering van het klimaatakkoord botst frontaal met de natuur in gemeente 
Nieuwkoop!  
 
Donderdag 28 mei a.s. gaat Samen Beter Nieuwkoop in debat over windmolens en zonnepanelen in 
onze gemeente. Deze avond neemt de gemeenteraad een besluit over de concept-invulling en de 
komend jaar nog te doorlopen participatie van de Regionale Energie Strategie.  

We staan voor een belangrijke opgave: de energietransitie. Zaterdag 23 mei schreef de Telegraaf er 
over, zie foto. 

Donderdag 28 mei a.s. gaat Samen Beter Nieuwkoop in debat over windmolens en zonnepanelen in 
onze gemeente. Deze avond neemt de gemeenteraad een besluit over de concept-invulling en de 
komend jaar nog te doorlopen participatie van de Regionale Energie Strategie. 

Luister en kijk – via de gemeentewebsite live mee met het gesprek binnen de raad over dit enorme 
complexe vraagstuk �� https://www.nieuwkoop.nl/gemeenteraad/bekijk-enof-beluister-de-
raadsvergadering_41675/   

 -- 
 
16-5- 2020 SBN wethouder Guus Elkhuizen in Nieuwsuur over woningbouw Bouwen in het 
Groene Hart?  
 
Vlak voor de coronacrisis zat Nederland nog midden in een stikstofcrisis  

Bouwen in het Groene Hart? Vlak voor de coronacrisis zat Nederland nog midden in een stikstofcrisis. 
En die crisis belemmerde onder andere de woningbouw. Er is een tekort aan ruimte voor nieuwe 
huizen. Onze wethouder Guus Elkhuizen stelt dat wel getekend wordt aan ruimte voor windmolens in 
natuurgebied, maar de bouw van nieuwe (sociale) woningbouw in weilanden grenzend aan de dorpen 
is nauwelijks mogelijk maar wel hard nodig.  
Hier kan je Nieuwsuur terugkijken, het item over bouwen in het Groen Hart start op 21 minuten 40 
seconden ��. 

https://www.npostart.nl/nieuwsuur/16-05-2020/VPWON_1310799 

 -- 
 
9-7-2020 Méér woningbouw voor starters, jonge gezinnen en senioren  
 
Woningbouw is de basis voor levendige dorpen en gemeenschappen, vitale voorzieningen, 
verenigingen en scholen, en voor onze lokale en regionale economie. SBN wethouder Guus Elkhuizen 
heeft een programma op laten stellen dat de nadruk legt op de bouw van woningen voor starters, 
jonge gezinnen en senioren. Woningen voor deze doelgroepen zijn het hardst nodig.  

Woningbouw is de basis voor levendige dorpen en gemeenschappen, vitale voorzieningen, 
verenigingen en scholen, en voor onze lokale en regionale economie. SBN wethouder Guus Elkhuizen 
heeft een programma op laten stellen dat de nadruk legt op de bouw van woningen voor starters, 
jonge gezinnen en senioren. Woningen voor deze doelgroepen zijn het hardst nodig. 

Wonen en zorg 
Omdat de bevolking vergrijst, heeft de fractie van Samen Beter bijzondere woon-zorgvormen voor 
ouderen in de gemeenteraad bespreking gebracht, zoals bijvoorbeeld Het Ouden Huis: 
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https://www.hetoudenhuis.nl/. Op initiatief van onze raadsleden Lizet Keyzers en Leo Visser, is er 
besloten dat de gemeente woon-zorg concepten en locaties daarvoor onderzoekt.   

Méér woningen voor starters 
Ook is door onze fractie, samen met andere fracties, het initiatief genomen om te kijken of er meer 
woningen voor starters mogelijk zijn in Ter Aar en in Noorden, Noordse Dorp en Woerdense Verlaat. 
Zo gaf ons raadslid Wilfred Geerlof aan dat in Noorden, Noordse Dorp en Woerdense Verlaat de 
bevolking relatief minder jong is dan in de rest van de gemeente. Extra reden om hier goed naar 
mogelijkheden voor starterswoningen te kijken. 

Startnotities woningbouwplannen 
Zowel voor Nieuwveen (Teijlerspark II, 9 juli 2020) als voor Noordeinde (Diamantschool/Tochtpad, 28 
mei 2020) zijn startnotities vastgesteld door de gemeenteraad. Voor deze locaties starten 
onderzoeken en gesprekken met de omwonenden en andere betrokkenen om zo te komen tot 
afgestemde en gedragen woningbouwplannen. Voor de locatie in Noordeinde, is op initiatief van 
Samen Beter Nieuwkoop en Natuurlijk Nieuwkoop afgesproken om eerst met de bewoners van de 
Dobbe e.o. in gesprek te gaan, voordat gestart wordt met het verdere onderzoek naar woningbouw op 
de strook grond langs de Dobbe. Dat deze grond mogelijk bebouwd kan worden, was namelijk nog 
niet eerder ter sprake geweest. 
 
Meer stuur op sociale huur, middenhuur en goedkope koopwoningen 
De in de raad vastgestelde doelgroepenverordening is een sturingselement voor de gemeente om in 
het bestemmingsplan van nieuw te bouwen sociale huur, middenhuur en goedkope koopwoningen 
(maximaal € 200.000,--) de maximum prijsgrenzen en de doelgroepen kan bepalen. Hiermee worden 
ook particuliere ontwikkelaars ‘verplicht’ om ook deze categorieën woningen te bouwen.  

Samen Beter Nieuwkoop pleitte voor kortere instandhoudingstermijn goedkope koop 
Er is in de doelgroepenverordening ook een instandhoudingstermijn vastgelegd: op deze manier 
blijven de goedkope koopwoningen langer beschikbaar voor starters. Het college stelde een termijn 
van drie jaar voor. Samen Beter wilde dit graag terugbrengen naar één jaar. Omdat helaas meerdere 
andere partijen de termijn juist wilden verhogen, is de instandhoudingstermijn vastgesteld op vijf jaar. 
In die vijf jaar, kan de koopwoning dus niet voor een hoger bedrag verkocht worden. De fractie van 
Samen Beter Nieuwkoop denkt dat dit niet ten gunste komt van de starter binnen onze gemeente. In 
vijf jaar tijd kan er veel gebeuren in het leven van jonge inwoners. Een stap naar een groter huis 
neemt zo meer tijd in beslag. Immers de verkoopprijs van je starterswoning zal in de eerste vijf jaar 
geen overwaarde realiseren waarmee de aankoop van een groter huis makkelijker gefinancierd kan 
worden. En wat te denken als je niet meer aan je financiële verplichtingen kan voldoen van je 
starterswoning door arbeidsongeschiktheid, verliezen van baan of beëindigen van je relatie?   
SBN heeft deze argumenten genoemd in de raadsvergadering, maar kreeg onvoldoende gehoor. Ons 
devies bij de aankoop van een nieuwbouw starterswoning is dan ook om wel goed op de clausules te 
letten. 

Buytewech-Noord 
Voor Buytewech-Noord is er een raadsbreed akkoord bereikt op een woningbouwprogramma dat 
beter aansluit bij starters, jonge gezinnen en senioren. Er wordt op verzoek van Samen Beter 
Nieuwkoop bovendien bekeken of er op een locatie in de buurt  een wijziging kan plaatsvinden van 
dure naar goedkopere/middeldure woningen. 
De rotonde op de Nieuwveenseweg wordt aangepast zodat deze een efficiënte en veilige ontsluiting 
van de nieuwe wijk wordt. Voor deze ontsluiting is het bestemmingsplan vastgesteld.  

 -- 
 
10-11-2016 Algemene beschouwingen  
 
De gemeenteraad heeft de Najaarsnota en de Programmabegroting 2017 met algemene stemmen 
goedgekeurd. De Najaarsnota geeft een tussentijds overzicht van het begrotingsjaar 2016 en de 
Algemene beschouwingen zijn het moment voor de gemeenteraad om met elkaar in gesprek te gaan 
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over de plannen van het college voor 2017 en de financiele consequenties hiervan. Over het 
algemeen gaat het vaststellen van de begroting gepaard met veel moties en amendementen. Dit jaar 
zijn er echter geen moties of amendementen ingediend over de begroting zelf. Dit is een groot 
compliment voor het college waard; het betekent dat het college op de goede weg is. Daarbij zit het 
financiële tij mee. In de Najaarsnota en de Algemene Beschouwingen heeft Samen Beter aandacht 
gevraagd voor 'duurzaamheid', 'gelukkige inwoners', 'dienstverlening', 'veiligheid', 'verkeersveiligheid', 
'onderwijs', de 'SWA', 'hondenbelasting' en 'koopzondagen'. Samen Beter heeft voor deze avond het 
voortouw genomen om een Motie in te dienen over de zondagopenstelling. Wij vinden dat 
ondernemers zelf moeten kunnen uitmaken hoe laat ze op zondag opengaan. De openingstijden voor 
de zondagen worden gelijk getrokken met de andere dagen in de week. Hiervoor komt er nog een 
aangepaste winkeltijdenverordening. Samen Beter is blij met de Najaarsnota en de 
Programmabegroting. Het ziet er voor de komende jaren financieel goed uit! Voor de volledige tekst 
over de algemene beschouwingen klik op 'lees meer'.  

Betoog najaarsnota 2016 

De najaarsnota neemt ons op een korte en overzichtelijke manier mee in wat er tot en met augustus 
dit jaar terecht is gekomen van de voornemens uit de vorige door ons vastgestelde begroting. Onze 
fractie wil graag drie punten kort belichten: 1) duurzaamheid, 2) gelukkige inwoners en 3) de 
gemeentelijke dienstverlening. 

Onze gemeente is steeds meer bezig met duurzaamheid. In 2015 al stelden we een agenda 
duurzaamheid vast. De afgelopen jaren is er bovendien ook al veel in gang gezet zoals: - zoals 
uitgangspunten voor duurzaam gebouwde onderwijshuisvesting: er staan maar liefst 4 nieuwe 
integrale kind centra op het programma en met de bouw van het nieuwe Ashramcollege wordt nu 
gestart; - zoals duurzame investeringen in zwembad Ter Aar, op Schoterhoek II en bij de aanstaande 
bouw van de nieuwe gemeentewerf & het afval brengstation; - ook loopt er een enquête naar de 
wensen over de inzameling van het afval. Wij zijn erg benieuwd naar wat de resultaten betekenen 
voor het nieuwe plan voor afvalinzameling. Sinds kort hebben we ook een actieprogramma 
duurzaamheid. De gemeentelijke voorbeeldfunctie wordt stap voor stap meer en meer zichtbaar. En 
wij hopen dat ook onze inwoners en ondernemers stap voor stap meer en meer bezig zijn met 
duurzaamheid. 

Het sociaal domein blijft volop in beweging: gelukkige inwoners is waar we naar streven. Wij zijn blij 
met de ruimte voor samenlevingsinitiatieven, de afgelopen maand vastgestelde woonvisie en de 1e 
stappen in vernieuwing van het vrijwilligersbeleid. Ook de voor onze inwoners zo belangrijke 
mogelijkheid om te kunnen sporten is volop aan bod gekomen dit jaar: - met het gereedkomen van het 
kunstgrasveld in Ter Aar zijn alle voetbalvelden gerealiseerd; - er zijn meerdere buurtsportcoaches 
actief; - en er zijn eerste belangrijke stappen gezet met het beheer van de 
binnensportaccommodaties. De wethouder heeft ons in de Mening vormende Raad aangekondigd om 
al onze accommodaties, waaronder de binnensport, door een bredere bril te bekijken. Een bredere bril 
dan alleen de bezettingsgraad en de kosten en wijze van beheer. Samen Beter ziet daar naar uit. Ook 
zien wij uit naar de evaluatie en herijking van het sportbeleid dat ook op de rol staat. 

Tot slot de gemeentelijke dienstverlening. Wij hebben een hoge landelijke notering voor onze 
digitale dienstverlening. Dat is fijn, maar zo’n hoge waardering wil Samen Beter ook voor de niet-
digitale dienstverlening van de gemeente. Voor Samen Beter staat persoonlijk contact, maatwerk en 
het in gesprek gaan met onze inwoners, ondernemers en verenigingen en organisaties steeds voorop. 
Dit ligt in lijn met de ingezette werkwijze ‘van buiten naar binnen'. We zien dit ook meer en meer terug 
in het werk van de gemeentelijke organisatie en we verwachten dit ook terug te zien in het werken aan 
de nieuwe omgevingswet zoals de omgevingsvisie en omgevingsplannen. 

Ik sluit af met een compliment van Samen Beter aan het college en de organisatie voor het werk tot nu 
toe en de zichtbare stappen in het van buiten naar binnen werken. 

Betoog Algemene beschouwingen 2017  
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Vanavond staat de jaarlijkse begroting op het programma. 

Dit is toch altijd een spannend moment hoe we er de komende jaren voor staan met onze mooie 
gemeente. Ook dit keer ziet het er positief uit en als Samen Beter zijn we hier meer dan blij mee.  

Wat voor Samen Beter belangrijk is, is een stukje veiligheid. 

Veiligheid in de breedste zin van het woord. 

We hebben de burgemeester tijdens de Meningsvormende raad horen zeggen dat als er veel politie 
landelijk ingezet wordt bij het bestrijden van terreur, dit ten koste gaat van kleinere zaken. 

Samen Beter ziet dit als prioriteiten stellen. Wat overigens niet betekent dat we onze ogen moeten 
sluiten voor kleine overtredingen. 

Rijdt onze buurman te hard door de wijk, dan moeten onze inwoners elkaar durven aanspreken en 
laten wij als raadsleden daar zelf het voortouw in nemen. We leven in een relatief kleine samenleving, 
waar veel mensen elkaar kennen, met zijn allen maken we onze gemeente zoals hij is. Samen Beter is 
tevreden zoals het nu gaat. Als je naar de indicator van de burgerpeiling kijkt dan scoren wij 
structureel beter op alle zaken dan landelijk. Dat betekent niet dat we achterover kunnen leunen, want 
van een voldoende kunnen we altijd een goed maken! 

Veiligheid is echter meer dan bijvoorbeeld criminaliteit. 

Ook zijn dit de aanrijroutes van onder andere brandweer en ambulance. Dit blijft een zorg en met 
name in onze buitengebieden. Wij zijn dan ook erg nieuwsgierig naar de bijeenkomst hierover op 17 
november. Veiligheid is ook het verkeer. 

Samen Beter wilt dat iedereen veilig gebruik kan maken van het verkeer. De rotonde op de 
Achttienkavels, waar wij ons hard voor hebben gemaakt, gaat er komen en er is verder een reserve 
van 1,5 miljoen opgenomen in de begroting voor een mogelijk losliggend fietspad langs de 
Zevenhovenseweg. 

Wij zijn blij dat wethouder Elkhuizen in de Meningsvormende raad heel duidelijk heeft aangegeven dat 
met het vaststellen van dit bedrag het proces eindelijk in werking gezet kan worden. Alle zaken en alle 
partijen zullen serieus worden genomen, de provincie, de aanwonenden, de gebruikers en de 
werkgroep die de petitie in werking heeft gesteld waar maar liefst 1727 handtekeningen voor zijn 
gezet. 

Wat voor ons belangrijk is, dat is de veiligheid van de verkeersdeelnemers. Dit moet hoe dan ook 
voorop staan, wat Samen Beter betreft liever nu handelen voordat er ernstige ongelukken gebeuren. 
Als we het over verkeersveiligheid hebben dan blijven wij aandacht vragen voor sluipverkeer. 
Hiervoor moeten we blijven samenwerken met de omliggende gemeenten. Onze gemeente heeft hier 
veel overlast van en we roepen het college op om hier aandacht voor te blijven vragen. 

Dan sluiten we het stukje veiligheid af en gaan we naar het onderwijs.  

Zoals iedereen weet hebben wij het onderwijs hoog in het vaandel staan! Het doet ons goed om de 
hekken om het oude gemeentehuis te zien staan. Er is al een start gemaakt met het slopen en 
volgend jaar zullen er mooie stappen gemaakt gaan worden met het bouwen van het Ashram college. 

Ook de IKC’s (Integrale Kind Centra) die we gaan bouwen in Ter Aar, Langeraar, Nieuwveen en 
Zevenhoven zullen hopelijk snel meer vorm gaan krijgen. 



 
 

 
Archief nieuwsberichten SBN – p.62 

Wij vragen wel aandacht voor het proces om te komen tot de locatie van de IKC’s. In de kernen 
Zevenhoven en Noordeinde is hier al enige onrust over ontstaan. 

Neem de inwoners mee in meer keuzes en niet alleen de twee huidige locaties. Ook hier moeten we 
goed van buiten naar binnen werken en is het belangrijk dat er veel draagvlak voor de uiteindelijke 
locatie is. 

Zo'n gebouw zetten we tenslotte neer voor minimaal 40 jaar. Zoals ieder ander jaar vragen wij ook nu 
weer voor multifunctioneel gebruik. Combineer zaken als zorg, onderwijs en sport met elkaar en laat 
onze inwoners trots zijn op het IKC in hun dorp. De SWA (Sociale Werkplaats Alphen a/d Rijn) blijft 
een financiële zorg en wij zijn benieuwd hoe het gaat uitpakken met een mogelijk einde van de 
gemeenschappelijke regeling. Niet alleen hoe het dan verder gaat, maar ook hoe zit het met de 
frictiekosten die ontstaan. Als Samen Beter maken wij ons hier ernstige zorgen over en wij verwachten 
dan ook dat wij nauw betrokken blijven bij alle ontwikkelingen. Dan gaan we naar de 
hondenbelasting. Zoals in de MR aangekondigd wilt Samen Beter van de hondenbelasting af. In de 
Meningsvormende Raad van 17 november zullen wij officieel aangeven dat wij de hondenbelasting 
willen afschaffen. Wij gaan met een voorstel komen om deze onzinbelasting af te schaffen. 

De laatste weken is er veel onrust ontstaan over de zondagsopenstelling van winkeliers. 

In 2014 zijn wij tot een weloverwogen besluit gekomen om onze winkeliers de winkels op zondag te 
laten openen vanaf 12.00 uur. 

Echter is het zo dat de tijd en de ontwikkelingen op dit gebied snel gaan. Onze winkeliers, waaronder 
de Intratuin en verschillende supermarkten, hebben veel inwoners uit onze gemeente in dienst en 
hebben een belangrijke rol in onze samenleving. Zij moeten hun hoofd boven water kunnen houden 
om onder andere arbeidsplekken te kunnen regelen voor onze inwoners. 

Wat Samen Beter betreft weet de ondernemer wat het beste is voor zijn zaak en weet die ondernemer 
wanneer hij het beste open kan om zijn klanten te kunnen bedienen. 

Je hebt tegenwoordig meer en meer te maken met internetverkoop en als ik mijn kerstverlichting of 
mijn boodschappen op zondagochtend wilt laten bezorgen dan is dat nu al mogelijk. 

Waarom mogen onze winkels dan niet open zijn? 

Laten we respect hebben voor een ieder in dit land. Iedereen leeft zijn of haar leven, de één wil op 
zondagochtend naar de kerk, de andere naar oma, weer een ander naar een pretpark of dierentuin, 
maar er zijn ook mensen die graag hun boodschappen doen of gezellig winkelen in bijvoorbeeld de 
Intratuin. 

Ook hebben wij mensen gesproken die het juist erg leuk vinden om op zondag te werken. Zij geven 
aan dat het winkelend publiek op deze dag vaak ontspannen is en er een gezellige sfeer hangt. 

Wij dienen daarom ook een motie in samen met de VVD en D66 waarin wij het college vragen om zo 
spoedig mogelijk de zondagsopenstelling in de detailhandel vrij te geven en vragen hen tot die 
tijd niet te handhaven. 

 -- 
 
27-10-2016 Samen Beter vindt hondenbelasting onzinbelasting! 
 
Samen Beter Nieuwkoop pleit voor afschaffing honden belasting  
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Een belasting ingevoerd in de middeleeuwen toen honden werden gebruikt als werkdier. Gelukkig zijn 
honden al jaren geen werkdier meer en worden ze voornamelijk gehouden als gezeldschapsdier. Met 
als uitzondering de hulphonden, maar hun eigenaren zijn vrijgesteld van hondenbelasting. 
In december komt Samen Beter dan ook met een voorstel om de hondenbelasting af te schaffen. Dit 
heeft geen gevolgen voor de lasten van andere inwoners, er komt namelijk de komende jaren meer 
geld beschikbaar vanuit het rijk. 
Één van de grootste ergernissen van inwoners is de hondenpoep in de open ruimte. 
Wij vragen dan ook aan hondenbezitters om de hondenpoep op te ruimen, zoals dat nu natuurlijk ook 
al zou moeten gebeuren. 

 -- 
 
1-12-2016 koopzondagen en hondenbelasting  
 
Op initiatief van Samen Beter zijn tijdens de Besluitvormende Raad twee voor ons belangrijke zaken 
geregeld: Verruiming openingstijden van de koopzondagen en Afschaffing hondenbelasting.  

Ten eerste het verruimen van de openingstijden van de koopzondagen. Wij vinden het belangrijk dat 
ondernemers kunnen ondernemen en dat zij niet gehinderd worden door onnodige regels van de 
overheid. De verordening winkeltijden is gewijzigd. 

Vanaf nu mogen winkels zelf bepalen hoe laat en of ze op zondag opengaan. Hiermee voldoen we 
aan de vraag van vele grote en kleine ondernemers. 

Ten tweede hebben wij een amendement ingediend voor afschaffing van de hondenbelasting. Voor 
Samen Beter een Onzinbelasting! De belasting is vroeger ingesteld omdat de hond een werkdier was. 
Nu worden honden hoofdzakelijk gebruikt als gezelschapsdier en op geen enkel gezelschapsdier 
wordt belasting geheven. Daarnaast vinden wij het een onzinbelasting omdat de inkomsten in de 
algemene reserve terecht komen en nauwelijks aan faciliteiten t.b.v honden wordt besteed.  Vanaf 1 
januari 2017 hoeft hondenbelasting niet meer betaald te worden. 

 -- 
 
3-9-2020 Go boeren Go Boeren  
 
Een groep boeren in het Groene Hart denkt de oplossing te hebben voor het Nederlandse 
stikstofprobleem. Met deze oplossing lossen zij 3 crises in één keer op, aldus Paul Rijken, adviseur bij 
het stikstofcollectief Zuid-Holland en Utrecht.  
Een groep boeren in het Groene Hart denkt de oplossing te hebben voor het Nederlandse 
stikstofprobleem.  Met deze oplossing lossen zij 3 crises in één keer op, aldus Paul Rijken, adviseur bij 
het stikstofcollectief Zuid-Holland en Utrecht.  
De boeren willen de uitstoot tot wel 65% verlagen met nieuwe koeienstallen. Deze vermindering in 
uitstoot ontziet uiteindelijk de unieke omgeving o.a. in gemeente Nieuwkoop! En bovendien zijn de 
aanpassingen van het boerenbedrijf te gebruiken in heel Nederland.  
Donderdag 3 september presenteren lokale melkveehouders samen met belangenorganisatie LTO-
Noord in restaurant De Watergeus deze oplossing voor de stikstofcrisis. Onze wethouder Guus 
Elkhuizen omarmt dit initiatief en gaat zich inzetten om snel door te pakken.  
SamenBeterNieuwkoop is blij dat er nu een plan is wat leidt tot innovatie van o.a. boerenbedrijven en 
waarmee vastgelopen bouwprojecten losgetrokken kunnen worden in gemeente Nieuwkoop en 
omgeving.  
https://www.nieuweoogst.nl/nieuws/2020/09/03/boeren-nieuwkoopse-plassen-willen-stikstofruimte-
verleasen 
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 -- 
 
18-10-2018 ""Super"" compromis impuls voor centrum  
 
Ter Aar Samen Beter kiest voor investeren in het centrum van Ter Aar en is blij met het behaalde 
compromis waar velen zich in kunnen vinden. De VOMAR supermarkt kan in het centrum komen: - of 
op de Vlinderlocatie met woningen en horeca; - of aan het Lindenplein in het plan van de 
ondernemers.  

Beweging supermarkt naar het centrum van Ter Aar 

Op voorstel van Samen Beter is besloten dat het nieuwe plan moet gaan passen in de 
toekomstrichting van het totale centrum: het hele gebied Vosholplein, (omgeving) Vlinderlocatie en 
Lindenplein. Achter de Intratuin komen er dan in de nabije toekomst woningen. 
 
Maart 2018 nam de gemeenteraad een gewaagd besluit, namelijk een zogenaamd 
voorbereidingsbesluit, om te voorkomen dat er op grond van het bestemmingsplan uit 2013 een 
supermarkt achter de Intratuin zou kunnen komen.  
Omdat het geenszins zeker was dat dat zou slagen, wekten wij géén verwachtingen dat de 
supermarkt daar niet zou komen.  
 
Samen Beter deed een voorstel om te investeren in het centrum in plaats van in juridische procedures. 
met heel veel financiele risico's voor de hele gemeente. Dat voorstel haalde het toen niet. 
 
Inmiddels heeft het genomen voorbereidingsbesluit de gemeente de ruimte gegeven om over 
verschillende oplossingen in gesprek te gaan. Echter wel binnen zeer krappe tijd en met weinig tot 
geen mogelijkheden voor betrokkenheid van inwoners en ondernemers.  
Om die reden werd op voorstel van Samen Beter besloten om vanaf nu die betrokkenheid te 
realiseren bij de verdere uitwerking van de plannen.  
 
Omdat de verkeersveiligheid goed geregeld moet worden, deden we ook voorstellen om op tijd met 
verbeteringen aan de Kerkweg te komen. Dat is nodig omdat de supermarkt zich wel tijdelijk achter de 
Intratuin vestigt. Ook moeten er voor de beweging van de supermarkt naar het centrum maatregelen 
genomen worden op de Westkanaalweg en de toekomstige rotonde met de Aardamseweg. Zodat ook 
voetgangers, fietsers en schoolgaande kinderen veilig op pad kunnen.  
 
Samen Beter hoopt dat de ondernemers en de projectontwikkelaar tot een goede uitwerking van de 
plannen voor het centrum kunnen komen, en wenst hen daarbij alle succes en een goede 
samenwerking. 

 -- 
 
6-2-2020 Starterslening mooi initiatief  
 
Met het vernieuwen van de starterslening doet de gemeente een hele mooie en goede zet richting de 
‘jongeren’ en ook andere starters van Nieuwkoop.  

Op donderdag 6 februari hield gemeenteraadslid Bianca Verhage van Samen Beter Nieuwkoop 
onderstaand betoog. 

Met het vernieuwen van de starterslening doet de gemeente een hele mooie en goede zet richting de 
‘jongeren’ en ook andere starters van Nieuwkoop. 

Hiermee zetten we de deur open om vooral in onze mooie gemeente te blijven wonen, of zelfs terug te 
komen naar Nieuwkoop, met wat financiële hulp. Een heldere instructie voor juist deze doelgroep is 
noodzakelijk. Het financiële proces van een huis kopen is voor velen complex. 
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Samen Beter Nieuwkoop steunt dit voorstel en neemt de woorden van de wethouder serieus als het 
gaat om de nodige publicatie en ruchtbaarheid over deze lening. We zien een uitgebreid artikel in 
Nieuwkoop Nieuws, en goede informatie op de website, met plezier tegemoet. 

Dit had betrekking op raadsvoorstel betreffende de starterslening welke weer nieuw leven in wordt 
geblazen! 

Starters kunnen € 37.500,- lenen voor de aankoop van hun eerste woning. 

Ook inmiddels naar een andere gemeente vertrokken “Nieuwkopers”, kunnen als zij afgelopen 10 jaar 
minimaal 1 jaar in Nieuwkoop ingeschreven stonden, gebruik maken van de starterslening. 

 -- 
 
01-05-2020 Trotse wethouder opent nieuwe wijk in Langeraar  
 
Binnen een jaar is er in het mooie Langeraar een prachtige wijk met Sociale huurwoningen gebouwd.  

Afgelopen week heeft SBN Wethouder Guus Elkhuizen vol trots een mooie nieuwe wijk met sociale 
huurwoningen in Langeraar geopend. Deze woningen zijn volledig energie neutraal en levensloop 
bestendig. Deze woningen zijn in eerste instantie beschikbaar voor mensen uit de gemeente namelijk 
Ter Aar en Langeraar. Hiermee geven we onze eigen inwoners waaronder starters een kans op een 
volledig energie neutrale woning. 

Zie in bijgaande film hoe de wethouder terugkijkt op de aanloop naar dit project en ook hoe hij 
vooruitkijkt naar nog meer van dit soort mooie wijken.   

 -- 
 
4 juli 2019 – Samen Beter pleit voor versnellen woningbouw  
 
Samen Beter pleit in de bespreking van de voorjaarsnota voor het kunnen blijven bouwen in onze 
gemeente!  

4 Juli besprak de gemeenteraad de voorjaarsnota en uitgangspuntennotitie die de voorloper van de 
begroting zijn.  
Samen Beter heeft in dat debat gepleit voor het kunnen blijven bouwen in onze eigen gemeente. 

Om te kunnen blijven bouwen, heeft onze wethouder Guus Elkhuizen ervoor gezorgd dat de 
gemeenten Nieuwkoop, Kaag en Braassem en Alphen aan den Rijn samen een woonoffensief hebben 
ingezet. 
Daarnaast heeft Samen Beter gepleit voor versnelling van de bouw van nieuwe 
woningproducten. Zoals kleinere betaalbare woningen, middeldure 
huurwoningen en levensloopbestendige woningen. Met de bouw van nieuwe 
typen woningen waar vraag naar is, komt er doorstroming op gang in de 
woningen en dat betekent weer ruimte voor nieuwkomers en verplaatsers op 
de woningmarkt. 
Samen Beter diende twee moties in, die allebei unaniem zijn aangenomen. 

 -- 
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23-4-2020 Duurzaamheidsvouchers ook voor de huurders  
 
Op 23 maart '20 is er in de besluitvormende raad ingestemd met duurzaamheidsvouchers voor 
woningeigenaren. Samen Beter Nieuwkoop gaf in een betoog aan dat dit voor de wooneigenaren een 
cadeautje was maar zag dit tegelijkertijd als een kans voor de huurwoningen.  

23-4-2020 Duurzaamheidvouchers misschien niet alleen voor koopwoningen 

Op 23 maart '20 is er in de besluitvormende raad ingestemd met duurzaamheidsvouchers voor 
woningeigenaren. Samen Beter Nieuwkoop gaf in een betoog aan dat dit voor de wooneigenaren een 
cadeautje was maar zag dit tegelijkertijd als een kans voor de huurwoningen.  

Om hier direct op door te pakken is er aan het college gevraagd (door middel van een motie) om te 
onderzoeken of dit ook voor de huurders mogelijk gemaakt kon worden. Het is nu aan het college om 
met een goed voorstel te komen.  

 -- 
 
09-10-2018 "Bushalte komt retour" 
 
SBN vraagt en krijgt aandacht voor wachtgelegenheid bij bushalte De Vlinder.  

Sinds de herinrichting van de Aardamseweg, ontbreekt er aan de zuidzijde van de weg een bushokje 
tegenover de Vlinder-halte in Ter Aar. SBN heeft hier aandacht voor gevraagd bij het college. 

Het college neemt nu in onderzoek hoe hier een comfortabele wachtgelegenheid kan komen. 

 
SBN heeft in dezelfde brief ook enkele verkeerssituaties in Zevenhoven en Noordeinde aangekaart. 

link naar gemeente website  

 -- 
 
27-1-2020 Scholenbouw op koers – nieuw Ashram college in gebruik - start opstellen 
woningbouwplan locatie Lindelaan  
 
Het mooi uitgevoerde en zeer moderne nieuwe Ashram college is in gebruik genomen.  

Het mooi uitgevoerde en zeer moderne nieuwe Ashram college is in gebruik genomen. Dat is fijn voor 
de school en de leerlingen. Het gebouw is van alle gemakken voorzien, en voorziet in alles wat bij het 
moderne onderwijs nodig is.  
Voor de plek waar het oude gebouw van het Ashram college en de gymzaal staan, aan de Lindelaan, 
komt woningbouw onder meer voor ouderen en voor starters/jongeren. De plannen daarvoor worden 
het komende jaar gemaakt. Dit gebeurt in samenspraak met onder meer de omwonenden. Het 
startsein daarvoor wordt gegeven met een zogenaamde “startnotitie” van SBN wethouder Elkhuizen. 
Deze is 23 januari in de gemeenteraad besproken. 

 -- 
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27-09-2018 Mooi ontwerpplan voor IKC/Sporthal  
 
Ter Aar Na heel wat jaren zoeken naar het juiste plan voor Ter Aar Vernieuwd Verbonden, is er nu het 
Voorlopig ontwerp van het IKC en de sporthal.  

Samen Beter ziet dat er met aandacht is gewerkt aan het plan. Daarbij is het van belang dat het een 
vriendelijk gebouw wordt voor de gebruikers en bezoekers, en dat het gebouw passend is in zijn 
omgeving. 
 
Er is een uitdaging aan gegaan om op deze relatief kleine oppervlakte het meest haalbare eruit te 
halen. Om het gebouw passend te maken in zijn omgeving wordt de sporthal verdiept gebouwd. Bij de 
sporthal komt er ruimte voor een gezellige kantine die door alle gebruikers en bezoekers te gebruiken 
is: een nieuwe sociale ontmoetingsplek in Ter Aar! 
 
Samen Beter heeft aandacht gevraagd voor een goede buitenruimte, waarbij er ook groene- en 
speelruimte voor de kinderen en bewoners uit de buurt zal blijven. Verder heeft Samen Beter sterk 
benadrukt dat het belangrijk is om ook in de plannen voor de buitenruimte van het IKC en de sporthal 
en de wijdere omgeving daarvan, de input van omwonenden te blijven op te halen. De wethouder 
heeft ons toegezegd dat zij dat zal doen. 

 -- 
 
23-4-2020 Steunfonds helpt maatschappelijke organisaties; nu nog de ondernemers.......  
 
Op 23 april heeft de gemeenteraad unaniem besloten over de inzet van het gemeentelijke steunfonds. 
Het steunfonds is bedoeld voor non-profit organisaties. Als zij door de corona maatregelen niet meer 
in staat zijn hun activiteiten te organiseren, en financieel ‘failliet’ dreigen te gaan, is het steunfonds 
daarvoor een vangnet.  

23-4-2020 Steunfonds helpt maatschappelijke organisaties 

Op 23 april heeft de gemeenteraad unaniem besloten over de inzet van het gemeentelijke steunfonds. 
Het steunfonds is bedoeld voor non-profit organisaties. Als zij door de corona maatregelen niet meer 
in staat zijn hun activiteiten te organiseren, en financieel ‘failliet’ dreigen te gaan, is het steunfonds 
daarvoor een vangnet. 

Al op 17 maart stelden onze raadsleden Lizet Keijzers en Wilfred Geerlof vragen over hoe de 
gemeente haar (horeca)-ondernemers en verenigingen en organisaties kan steunen in deze ook 
financieel zo lastige tijden:https://www.nieuwkoop.nl/gemeenteraad/antwoorden-op-vragen-van-de-
raad_41669/item/sv-2020-11-tijdelijke-verlichting-lokale-financiele-druk-sbn-a_322250.html 

In de gemeenteraad heeft Samen Beter Nieuwkoop betoogd ook (financiële) aandacht te hebben voor 
de kleinere ondernemers zoals de lokale horeca, ondernemers die leven van evenementen 
en seizoensbedrijven. Juist zíj dragen bij aan de leefbaarheid van onze dorpen en gemeenschap, 
maar vallen nogal eens buiten de boot van de rijksregelingen, en ook buiten de boot van dit mooie 
steunfonds. 
Toegezegd is dat de gemeente goed in gesprek blijft met de ondernemers en de vinger aan de pols 
houdt. Samen Beter blijft hier boven op zitten. 

 -- 
 
16-05-2019 Bestemmingsplan voor IKC Zevenhoven 
 
IKC in Zevenhoven, betrokkenen en belanghebbenden voelen zich goed bij het vaststellen van de 
plannen.  
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In Zevenhoven komt een nieuwe school, met daarbij ook andere voorzieningen zoals kinderopvang: 
een Integraal Kind Centrum (IKC). Het ontwerp van het gebouw en de omgeving is in goed overleg 
met de omwonenden en betrokken partijen opgesteld.  er waren hierdoor geen belanghebbenden die 
bezwaar hadden op het plan. Op 16 mei is het bestemmingsplan vastgesteld en kan er spoedig 
aanbesteed en gebouwd gaan worden. 
Voorbeeld van een mooie samenwerking tussen betrokkenen en belanghebbenden in Zevenhoven. 

 -- 
 
4 juli 2019 - Insteken op de VOMAR bij de Intratuin was van het begin af aan de beste strategie!  
 
Gelijk Samen Beter wordt nu bevestigd! Op 4 juli was het afrondende raadsdebat over de komst van 
supermarkt VOMAR naar de Intratuin aan de Kerkweg in Ter Aar. Besloten is om geen ander 
bestemmingsplan vast te stellen voor het gebied, maar om de VOMAR te laten vestigen. De 
planschade kosten zouden veel te hoog zijn.  

Samen Beter heeft al bij het allereerste begin, 8 maart 2018, gezegd dat de komst van de supermarkt 
niet gewenst was maar gefaciliteerd moest worden. Het bestemmingsplan stond dat toe, en wij 
beseften destijds al dat de planschade hoog en sonde geld zou zijn, geld dat beter in het centrum en 
in de verkeersveiligheid gestoken kan worden.  
 
Lees hieronder het betoog van onze fractievoorzitter Remco Hendriks. 
 
Vertrouwen komt te voet en gaat te paard. 
En met dit dossier is het vertrouwen van onze inwoners te paard gegaan! 
 
Dit dossier is eigenlijk begonnen in 2006, de raad heeft toen in alle wijsheid besloten dat er 
detailhandel mag komen op de locatie achter de intratuin. In 2013 is dit nog eens herbevestigd en 
vervolgens is er in mei 2017 een vergunning verleend. 
Begin 2018 kwam er echter onrust waarop de hele raad zich af heeft gevraagd of dit een wenselijke 
situatie is, daarop zijn scenario’s geschetst met mogelijkheden en daarbij de gevolgen van ieder 
scenario. 
Op 5 februari 2018 kwam daarop een brief dat bij het wijzigen van het bestemmingsplan er een 
planschade zou komen die hoger zou uitvallen dan die ons nu wordt geschetst! 
 
Het is een heel naar dossier geworden en ik denk dat dit alle partijen onderschrijven! Echter hebben 
wij dit wel zelf in de hand gehad en sommigen vragen zich af: waarom dan? 
 
Op 8 maart 2018 kwam er vervolgens in het geheim een voorbereidingsbesluit wat in meerderheid 
werd aangenomen door de raad. 
Waarschuwingen van de hoge planschade werden in twijfel getrokken en we zetten het door! 
Nu is het argument “we hebben toen tijd gekocht”, weliswaar tijd waarin veel is gebeurd, maar ook 
onrust is ontstaan, en mensen en partijen beschadigd zijn! 
 
Partijen die verweten worden dat ze “zijn gaan liggen”, maar: zijn dat juist niet die partijen die toen al 
de realistische blik hadden en de brief van 5 februari serieus namen, want de bedragen zouden nog 
hoger uitvallen dan nu. 
 
Is het dan gaan liggen? Of is het sturen op realiteit en voldongen feiten waar we voor stonden en niet 
regeren in emotie en je kop in het zand steken? 
Dat mag iedereen voor zichzelf gaan invullen, feit is wel dat dit allemaal een erg vreemde timing was! 
Het is namelijk zo dat ik op 8 maart 2018 namens Samen Beter om tijd heb gevraagd aan de rest van 
de raad, de enige die hier serieus op in ging was de heer van Belzen, alleen toen ik een tijdsbestek 
van twee weken vroeg, was dat ook voor de heer van Belzen een brug te ver. 
Dat zijn bijzondere situaties die gebeurd zijn, die we nu eindelijk vanavond gaan afsluiten. 
 
Wanneer dit benoemt wordt, zoals vorige week in de MR wordt het gezien als vies spel en niet fair. 
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Maar u kunt u afvragen of het in maart 2018 allemaal zo fair is gegaan. 
 
Dit is allemaal gebeurd, we kunnen hier lang over praten, we kunnen hier kort over praten, we kunnen 
een welles nietes discussie gaan voeren, maar vanuit de VON en vanuit het college wordt nu een roep 
gedaan om de motie van 8 maart 2018 die Samen Beter indiende, toch uit te gaan voeren. 
Ondanks dat het niet onze keuze is geweest hebben wij ons ten allen tijde constructief opgesteld om 
mee te denken en mee te praten in het proces wat gelopen is. 
Wij voldoen daarom graag aan de oproep van de VON en het college om onze motie nogmaals in 
stemming te brengen. En hopelijk wordt deze unaniem gesteund, om het vertrouwen niet te voet, maar 
rennend terug te winnen! 

 -- 
 
12-12-2019 - Subsidie voor led-verlichting voor de tennisverenigingen 
 
In 2017 werd er al door politieke partijen geconstateerd dat tennis ook gekwalificeerd wordt als 
breedtesport en een financiële impuls nodig was voor de zes tennisverenigingen in onze gemeente.  

In 2017 werd er al door politieke partijen  geconstateerd dat tennis ook gekwalificeerd wordt als 
breedtesport en een financiële impuls nodig was voor de zes tennisverenigingen in onze gemeente. 
De tennisverenigingen in onze dorpsgemeenschappen leveren ook een essentiële bijdrage aan 
gezondheid van onze inwoners en de sociale binding in de dorpen binnen onze gemeente. 

Samen Beter Nieuwkoop is van mening dat samenwerking tussen de tennisverenigingen gestimuleerd 
moet worden, en dat ook zij 

een financiële impuls nodig hebben. 

Samen Beter is zich ook bewust van het belang van de overgang naar een duurzame 
energievoorziening. 

Daarom heeft Samen Beter een langdurig traject gevolgd in samenwerking met de tennisverenigingen 
en een aantal andere fracties. Dit heeft geresulteerd in een akkoord in de besluitvormende raad van 
12 december 2019 voor een aanzienlijk subsidiebedrag voor LED verlichting als bijdrage in 
verduurzaming en toekomstbestendig maken van het sportaanbod bij de tennisverenigingen. 

 -- 
 
16-05-2019 Nieuw verkeers- en vervoersplan 
 
Hoe houden we Nieuwkoop verkeersveilig en hoe beweegt het verkeer.  

De afgelopen jaren is het drukker geworden op de wegen. Landbouwverkeer is een probleem: hoe 
geven we dat veilige en adequate routes?  
Er is veel verkeer door een aantal dorpen zoals Noorden. Hoe zorgen we voor minder overlast? En 
vooral: hoe houden we het verkeersveilig of maken we het veiliger voor de fietsers en voetgangers? 
Op 16 mei werd de startnotitie voor het nieuwe verkeers- en vervoersplan in de raad vastgesteld. Met 
camera’s op verschillende plaatsen in de gemeente, wordt een week lang het verkeer geregistreerd. 
Zo worden de stromen doorgaand verkeer in beeld gebracht. 

 -- 
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30-08-2018 Op innitiatief van inwoners is driekoppenland onder de pannen  
 
Een succesvol burger-initiatief in Noorden resulteert in een mooie en groene nieuwbouwwijk 
""Driekoppenland"".  

Een succesvol burger-initiatief in Noorden resulteert in een mooie en groene nieuwbouwwijk 
""Driekoppenland"". 

Nieuwbouwwoningen in Noorden, 

Er komen 54 (betaalbare) woningen in Driekoppenland in Noorden. Zelfbouw, sociale huurwoningen, 
vrije kavels en rijwoningen in verschillende prijsklassen. Zo komen er eindelijk weer 
verhuismogelijkheden voor (jonge) inwoners van Noorden. Veel inwoners kijken hier al geruime tijd 
naar uit. 

Een aantal jonge inwoners uit Noorden volgden een jaar geleden de gemeenteraad van 14 september 
2017, waarin het bestemmingsplan voor de eerste bouwfasen van Driekoppenland werd vastgesteld.  
 
Nu een klein jaar later is het zover en wordt dit initiatief beloond. De woningen komen er! Op 
donderdag 30 augustus 2018 ondertekende SBN wethouder Guus Elkhuizen de overeenkomst met de 
aannemer. De aannemer koopt grond voor 25 rij- en hoekwoningen in het plan. Al deze woningen 
worden zonder gasaansluiting gebouwd, er komen waterpompen.   

Succesvol burgerinitiatief 
Dit is een enorm compliment voor het burgerinitiatief van Stichting Driekoppenland. 
SBN wethouder Elkhuizen: “Al voor 2014 stonden inwoners klaar om een woningbouwplan op te 
stellen: de Stichting Driekoppenland werd opgericht. Het is ongelofelijk knap en bijzonder dat dit plan 
op deze wijze en in dit tempo tot stand is gekomen.” 

SBN hoopt nu dat de manier waarop dit hele project gestalte heeft gekregen andere inwoners 
aanmoedigt meer betrokken te zijn bij de omgeving en mogelijke ideeën en wensen te delen met de 
gemeente. 

 -- 
 
12-12-2019 Scholenbouw op koers - bouw IKC’s Ter Aar en Zevenhoven bijna van start  
 
Op 12 december stelde de gemeenteraad de budgetten vast voor de bouw van de IKC’s in Ter Aar en 
in Zevenhoven.  

In Ter Aar komen er naast ruimte voor de scholen en kinderopvang ook een sporthal met bijbehorende 
modern ingerichte ‘kantine’, een bibliotheek en ruimte voor Centrum voor Jeugd en Gezin. 
Vanzelfsprekend wordt er duurzaam gebouwd, en ook de openbare ruimte er omheen en de 
Westkanaalweg worden verkeersveilig en mooi heringericht. 

In Zevenhoven komt er in de school ook ruimte voor kinderopvang. Het plan voor de buitenruimte is in 
overleg met de omwonenden en betrokken partijen opgesteld, en voorziet in slim dubbelgebruik voor 
het stallen van fietsen, en spelen binnen en buiten schooltijd. 

De bouw van beide IKC’s start in het voorjaar van 2020. Na de zomer 2021 zijn de IKC’s klaar voor 
gebruik. 
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 -- 
 
26-03-2020 - Méér mogelijkheden voor prémantelzorgwoningen.  
 
De regels voor mantelzorgwoningen zijn versoepeld. SBN wethouder Guus Elkhuizen voor wonen 
zegt hierover: “prémantelzorgers hebben behoefte aan zorg of zien die de komende 10 jaar ook 
steeds dichter bij komen, maar kunnen wel nog prima voor zichzelf zorgen.  

De regels voor mantelzorgwoningen zijn versoepeld. SBN wethouder Guus Elkhuizen voor wonen 
zegt hierover: “prémantelzorgers hebben behoefte aan zorg of zien die de komende 10 jaar ook 
steeds dichter bij komen, maar kunnen wel nog prima voor zichzelf zorgen. Zij willen vaak graag in de 
buurt van hun mantelzorger wonen. Bijvoorbeeld ouders die graag bij één van hun kinderen willen 
wonen, en die voor hen kunnen zorgen”. 

Voor prémantelwoningen mag je maximaal 75 m2 vloeroppervlak bouwen (binnen de bouwde kom, 
buiten de bebouwde kom is dit 100 m2). De vergunning voor zo’n woning blijft maximaal 10 jaar 
geldeig. Het kan een inpandig afgescheiden gedeelte zijn van de oorspronkelijke woning, of 
een  aanbouw of zelfstandig bouwwerk elders op het terrein/woonkavel. De vergunning vervalt als de 
ontvanger van mantelzorg overlijdt of verhuist. De woonruimte wordt dan weer onderdeel van de 
hoofdwoning, of moet in geval van een tijdelijk bouwwerk worden gesloopt. 

 -- 
 
04-04-2019 Afval scheiden oké maar niet te ingewikkeld!  
 
Voor Samen Beter moet afval scheiden echt makkelijk zijn en daardoor lonen.  

Op 4 oktober vergaderde de gemeenteraad over de plannen voor afvalscheiding. 

Daarbij betaal je minder als je minder restafval aanbiedt. Samen Beter Nieuwkoop wil dat het voor 
onze inwoners makkelijk gemaakt wordt om afval scheiden. Bij het voorstel dat er ligt, zijn er volgens 
Samen Beter nog verbeteringen mogelijk, zoals: 
een keuze voor een 3e container (voor PMD) (iedereen krijgt met het genomen besluit een 3e 
container,inwoners die dat willen, kunnen zelfs een 4e container voor papier krijgen);mini 
milieupleintjes bijvoorbeeld bij de supermarkten, waar papier en PMD naar toe gebracht kan worden. 
Vooral voor inwoners die weinig ruimte in en rond het huis hebben, is dat handig. 

Deze ideeën van Samen Beter Nieuwkoop werden jammer genoeg niet door de meerderheid van de 
gemeenteraad omarmd. Dat zou de doelstelling om ‘van afval naar grondstof’ te komen en tot veel 
minder restafval per inwoner te komen immers nog dichterbij brengen. 
Wel is ons voorstel ‘luisteren naar en maximaal informeren van de inwoners’ zoals ons raadslid 
Mariëlle de Romijn dat inbracht aangenomen. Afspraak is nu dat er een gespreksronde per dorp komt 
over het afvalbeleid. Ook wordt er intensief gecommuniceerd. De resultaten van de gesprekken, 
communicatie en evaluatie worden gebruikt om, waar nodig, maatwerk te leveren. Ook komen er 
afvalcoaches. Samen Beter is hier blij mee: zo hopen we tot een duurzame afvalinzameling te komen 
met draagvlak onder de inwoners. 

Samen Beter heeft met mitsen en maren na een lang debat ingestemd met het voorstel: “Omdat we 
ons bewust zijn van onze verantwoordelijkheid. Maar we gaan heel kritisch volgen wat er gebeurt met 
de evaluatie. Ook blijven we aansturen op meer mogelijkheden om het de inwoners makkelijker te 
maken en daarmee meer stimulans te geven voor afvalscheiding” aldus fractievoorzitter Remco 
Hendriks. 
Hoe de afvalinzameling er per 1 januari 2020 uit komt te zien kan je hier lezen:  
http://www.nieuwkoop.nl/home/nieuws_44105/item/afval-scheiden-loont_297880.html 

Van oktober t/m december 2019 wordt er eerst proefgedraaid. 
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 -- 
 
12-12-2020 Minder meer betalen voor het afval: een tientje eraf.  
 
Vanaf 1/1/2020 is er een nieuwe afvalinzameling met gescheiden aanlevering van afval zodat het met 
het nieuwe tariefsysteem goedkoper zou worden voor onze inwoners  

Vanaf 1/1/2020 is er een nieuwe afvalinzameling met gescheiden aanlevering van afval zodat het met 
het nieuwe tariefsysteem goedkoper zou worden voor onze inwoners. Maar ondertussen zijn de 
kosten voor de verwerking van het afval zó gestegen, dat er in totaal tóch weer meer betaald moet 
worden door onze inwoners.  
Dit vindt Samen Beter Nieuwkoop niet goed uit te leggen. Daarom heeft de fractie van Samen Beter 
Nieuwkoop net zo lang overleg gevoerd met het college van burgemeester en wethouders en met de 
andere fracties, totdat er een oplossing gevonden is om de lokale belastingen op de afvalstoffen en op 
het riool toch nog iets goedkoper te maken. Zo is er voor het jaar 2020 ongeveer een tientje voordeel 
ontstaan voor elk huishouden op deze twee belastingen samen. 

 -- 
 
01-09-2018 Hartewens Hockey Club Nieuwkoop eindelijk werkelijkheid  
 
HCN voorzitter Michiel Pelsner en SBN wethouder Guus Elkhuizen deden zaterdag 1 september een 
woordje voor de feestelijke in gebruik name van het vernieuwde hockeyveld. In 2017 besloot de 
gemeente financieel bij te dragen aan dit hockeyveld, dat gerenoveerd moest worden om afkeuring 
door de bond te voorkomen. SBN wenst HCN en alle spelers veel succes met dit fantastische veld. -- 
 
17-3-2020 Doe jij mee en maak jij een kleurplaat voor de ouderen in de gemeente Nieuwkoop Doe jij 
mee en maak jij een kleurplaat voor de ouderen in de gemeente Nieuwkoop. 

Deze kleurplaat mag ingeleverd worden bij de winkels van de Kruijf, Bianca Verhage (Zinkschaar 11 
Nieuwkoop), Lizet Keyzers (Noordhoek 18 Zevenhoven/Noordeinde) of Marielle de Romijn 
(Aalscholverlaan 15, Ter Aar ) dan gaan wij de kleurplaten bij de juiste instanties bezorgen. 

Download hier de kleurplaten -- 
 
15-11-2018 Verkeersveiligheid Oude Spoorbaan. Om de verkeersveiligheid op de Oude Spoorbaan, 
van Nieuwveen richting De Hoef< te vergroten is vanavond besloten dit stap voor stap aan te pakken.  

Er komen eerst grasbetonblokken waarmee de berm steviger wordt. Op verzoek van Samen Beter 
Nieuwkoop komt er niet nu meteen, maar pas later mogelijk een inrichting tot 60 km/uur-weg. In het op 
te stellen verkeers- en vervoersplan wordt daarvoor eerst onderzocht of dat geen nadelige effecten op 
het verkeer op andere wegen in onze gemeente heeft. 

 -- 
 
14-11-2019 Jammer! Geen fietspad Zevenhovenseweg.  
 
Begin 2016 verzamelde de werkgroep losliggend fietspad Zevenhovenseweg (met daarin ons SBN 
raadslid Lizet Keyzers en haar dorpsgenote Sonja Groeneveld) meer dan 1500 handtekeningen voor 
een veiligere Zevenhovenseweg met een losliggend fietspad.  

Begin 2016 verzamelde de werkgroep losliggend fietspad Zevenhovenseweg (met daarin ons SBN 
raadslid Lizet Keyzers en haar dorpsgenote Sonja Groeneveld) meer dan 1500 handtekeningen voor 
een veiligere Zevenhovenseweg met een losliggend fietspad. De provincie kwam met geld over de 
brug, de gemeente volgde. Er werden oude onderzoeken uit de kast gehaald, en actueel gemaakt. 
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Alle denkbare varianten zijn onderzocht. Het rakelde echter veel emotie op bij de direct aanwonenden: 
zij willen hun gronden niet verkopen. Er zijn drempels gekomen, de chicanes zijn verdwenenen. Er 
komt LED in de weg die de fietsers in het donker beter zal geleiden. Het moet gezegd: de weg is en 
wordt veiliger, maar Samen Beter vindt het jammer dat er geen fietspad kan komen langs de 
Zevenhovenseweg, maar heeft ook begrip voor de aanwonenden. 
Het geld dat nu over is, komt in een potje voor andere maatregelen om de fietsveiligheid in onze 
gemeente te verbeteren. 

 -- 
 
Collegeprogramma “Verbinden, vertrouwen, vooruitgaan” vastgesteld.  
 
Op 12 Juli is het collegeprogramma van de coalitie Samen Beter Nieuwkoop, CDA en Natuurlijk 
Nieuwkoop vastgesteld. Het collegeprogramma geeft inzicht in de plannen van de nieuwe coalitie.  

Collegeprogramma “Verbinden, vertrouwen, vooruitgaan” vastgesteld. 

12 Juli is het collegeprogramma van de coalitie Samen Beter Nieuwkoop, CDA en Natuurlijk 
Nieuwkoop vastgesteld. SBN wethouder Guus Elkhuizen presenteerde het collegeprogramma aan de 
gemeenteraad: 

”We gaan verder met de vernieuwende manier van besturen, in verbinding met de totale 
gemeenschap. Onze inwoners zijn onze aandeelhouders en als aandeelhouder verdien je ook 
medezeggenschap”. Hij bedankte ook de “niet-coalitiepartijen” D66, SGP-CU en VVD voor hun input 
in het collegeprogramma. Samen Beter is trots op dit vastgestelde collegeprogramma.  

Lizet Keyzers beschouwde namens Samen Beter Nieuwkoop de maatschappelijke opbrengsten, de 
verbindingen en de integrale aanpak gericht op onze inwoners. Zoals verenigingen & sport, wonen & 
zorg en woningbouw gezien de woningbehoefte, óók in de kleinere kernen.  In het bijzonder stond 
Samen Beter stil bij onze winkels en detailhandel: de twee centra in Nieuwkoop en de toekomst van 
het centrum van Ter Aar en de relatie met de ontwikkelingen bij de Intratuin in Ter Aar. Samen Beter 
wil dat er ook in het centrum van Ter Aar wordt geïnvesteerd, zoals in de Vlinderlocatie en het 
Lindenplein en in in de bereikbaarheid en verkeersveiligheid. 

 -- 
 
15-03-2020 Van brainstormen via ondernemersverkiezing naar stilstaan  
 
Laten we vooral op elkaar letten en zorg hebben voor elkaar. En ons er samen doorheen slaan!  

Vorige week nog druk met brainstorm avond centrum Ter Aar, Ondernemersverkiezing, Regionale 
Energie Strategie en Toekomstvisie. Vanaf eind vorige week staat het even stil. Samen Beter blijft met 
onze ondernemers & inwoners meedenken in deze moeilijke tijd. Laten we vooral op elkaar letten en 
zorg hebben voor elkaar. En ons er samen doorheen slaan! 

 -- 
 
Samen voor een Beter centrum Ter Aar.  
 
Woningbouw en horeca op de Vlinderlocatie, zoals beloofd. Dus geen supermarkt op de 
Vlinderlocatie, maar achter de Intratuin. Het geld niet met juridische procedures weggooien maar dat - 
Samen met de inwoners -investeren in een beter centrum voor Ter Aar en in een verkeersveilige 
Kerkweg.  
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Terug naar het eerste voorstel waar Samen Beter Nieuwkoop in aanloop naar de verkiezingen keihard 
op afgerekend werd. Het standpunt dat Samen Beter al in maart 2018 in nam, is nu 1.5 jaar later,  na 
al het overleg en onderzoek met de betrokkenen en ondernemers, toch nog tot een raadsbesluit 
gekomen. 

In het traject van de komst van de VOMAR naar Ter Aar, is er op 17 januari een debat door de raad 
gehouden om haar besluit van 18 oktober om te buigen. 
Er is samen met de ondernemers onderzocht wat de mogelijkheden en consequenties zijn van de 
supermarkt op de Vlinderlocatie (dit kreeg de naam: plan C), en van de supermarkt op de plek van de 
fietsenwinkel aan de Westkanaalweg en het Lindenplein (plan D). 

Samen Beter vindt plan C een verslechtering van de entree van Ter Aar en het centrum, en 
verkeersonveilig. Ook de ontbreekt een logische verbinding tussen de winkels, dit zorgt ervoor dat er 
geen logische doorloop is en hierdoor ontbreekt een verdere samenhang in het centrum. Er is geen 
'looprouting'. Waardoor hiervoor uiteindelijk het draagvlak ontbreekt. Plan D is simpel te kostbaar. 

Na stevig debat is besloten om: 
*Plan C en D niet verder uit te werken, en dus op de Vlinderlocatie samen met de inwoners en 
ondernemers het beloofde plan te gaan ontwikkelen; 
*Er moet een duidelijke visie op het centrum van Ter Aar komen. Een duidelijk plan (visie) voor het 
complete centrum van Ter Aar het beloofde Vlinderplan onderdeel van is. 
Naast dit alles moet De Kerkweg verkeersveiliger gemaakt worden en hier moet een duidelijk 
verkeersplan voor opgesteld worden. 

Achter de Intratuin komt de VOMAR: dus geen juridische procedures die veel tijd kosten en zowel bij 
verlies als bij winst grote financiële gevolgen hebben. Deze rekening zal dan voor rekening van de 
inwoners komen. Samen Beter ziet dan liever een winkel achter de Intratuin als een zak geld in de 
sloot' zoals Remco Hendriks tijdens de raadsvergadering verwoordde. 

Besproken gaat worden of naast en eventueel op de VOMAR woningbouw kan in plaats van andere 
detailhandel. 

 -- 
 
17-03-2020 Een kleurplaat voor alle opa's en oma's  
 
Bianca Verhage en Wilfred Geerlof starten in samenwerking met Samen Beter Nieuwkoop, Bakker de 
Kruijf, Wijdezorg en Zoetemelk Media Service een kleurplatenactie voor alle ouderen die nu 
noodgedwongen alleen thuis zitten.  

Bianca Verhage en Wilfred Geerlof starten in samenwerking met Samen Beter Nieuwkoop, 
Bakker de Kruijf, Wijdezorg en Zoetemelk Media Service een kleurplatenactie voor alle ouderen 
die nu noodgedwongen alleen thuis zitten. 

Het is allemaal nogal wat. Nederland op slot dus ook de Gemeente Nieuwkoop op slot. Niet meer op 
bezoek bij (o)pa en (o)ma, juist nu ze wel wat gezelschap kunnen gebruiken. Samen Beter Nieuwkoop 
slaat de handen in één met Zoetemelk Media Service, Bakker de Kruijf en stichting Wijdezorg om het 
net wat aangenamer te maken. 

""We roepen alle kinderen van de Gemeente Nieuwkoop op om voor alle ouderen een leuke kleurplaat 
in te kleuren"", aldus SBN. De kleurplaten mogen ingeleverd worden bij de filialen van Bakker de 
Kruijf, Bianca Verhage (Zinkschaar 11 Nieuwkoop), Lizet Keyzers (Noordhoek 18 
Zevenhoven/Noordeinde) of Marielle de Romijn (Aalscholverlaan 15, Ter Aar ). ""Wij gaan de 
kleurplaten bij de juiste instanties bezorgen"", aldus SBN. 
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Je kunt de kleurplaten downloaden via deze site https://www.nieuwkoper.nl/wp-
content/uploads/2020/03/KleurplaatSBN-min.pdf  of vanaf donderdag afhalen bij één van de 
vestigingen van Bakker de Kruijf. Wil je laten zien wat je voor mooie kleurplaat je hebt gemaakt tag 
Samen Beter Nieuwkoop dan op Instagram of Facebook. 

 -- 
 
14/11/2019 - ondernemersfonds voor betere samenwerking  
 
Samen Beter ondersteunt initiatieven en ontwikkelingen die door de samenleving worden opgepakt. 
Samenwerkingsverbanden van ondernemers juichen we toe.  

Samen Beter ondersteunt initiatieven en ontwikkelingen die door de samenleving worden 
opgepakt. Samenwerkingsverbanden van ondernemers juichen we toe. Zoals ondernemers die werk 
maken van het bijvoorbeeld meer veilig, toekomstbestendig maken en het verduurzamen van 
bestaande bedrijventerreinen. De gemeente moet onze ondernemersverenigingen & netwerken (zoals 
de BIZ Nieuwkoop & Ter Aar en Vereniging Ondernemers Nieuwkoop) blijven ondersteunen en 
faciliteren. En ook de goede samenwerking met hen voortzetten. 

Samen Beter werkt mee aan de inrichting van een ondernemersfonds omdat dit een impuls voor de 
lokale economie kan zijn en de samenwerking naar een hoger plan tilt. Maar we hebben wel een 
amendement aan het originele plan toegevoegd met als doen om een tussenevaluatie te plannen in 
2021 en we zullen het draagvlak en initiatieven binnen de clusters van dit fonds kritisch blijven 
volgen.    

 -- 
 
12-07-2018 Buytewech-Noord is een feit!  
 
Startsein voor ontwerp voor nieuwe woonwijk Buytenwech-Noord 12 Juli nam de gemeenteraad een 
positief besluit over het woningbouwplan voor Buytewech-Noord.  

Startsein voor ontwerp voor nieuwe woonwijk Buytenwech-Noord 

Er wordt samen met inwoners hard doorgewerkt aan een mooi woningbouwplan. Samen Beter is blij 
met dit plan. Deze woningbouw komt tegemoet aan de vraag van de inwoners en het geeft meer 
mogelijkheden voor inwoners een woning te kopen of te huren. Dit project zal  doorstroming op de 
woningmarkt op gang brengen en ervoor zorgen dat met name starters en jonge gezinnen kansen 
krijgen. Ook is extra woningbouw goed voor onze verenigingen, winkels en andere voorzieningen.  
SBN suggereerde een half jaar terug een rondweg rondom de bestaande en nieuwe woonwijk aan te 
leggen. Deze suggestie is uitgebreid onderzocht. Uit de participatie is een andere ontsluiting gerold: 
via een rechtstreekse aansluiting op de N231. Er komt geen aansluiting op de bestaande wijk. 
Hierdoor ontstaat er géén extra verkeersbelasting in de bestaande wijk. SBN is blij met dit resultaat. 

Er wordt nu hard doorgewerkt aan het ontwerp voor de nieuwe woonwijk. Ook hierbij zullen inwoners 
en belanghebbenden worden gevraagd hun suggesties te geven. SBN zal het proces blijven volgen. 

 -- 
 
Paradijselijke visie voor de Paradijsweg.  
 
Tuinders en ander eigenaren in het gebied Paradijsweg Natte Kant werken keihard aan een plan met 
woningen, wandelroutes, natuur & (water)recreatie aan de Langeraarse Plassen.  
Jaren geleden al wilden veel tuinders en andere eigenaren in het gebied aan de westkant van de 
Paradijsweg stoppen met hun bedrijf en hun bedrijfswoning omzetten in een gewone woning. Toen 
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was dit vaak financieel nog niet mogelijk.  
De provincie heeft subsidie gegeven om in dit gebied samen aan de slag te gaan. Afgelopen maanden 
is het ruim 60 betrokkenen in het gebied gelukt om tot een mooie visie voor de toekomst van dit 
gebied te komen. De “ruimte-voor-ruimte” regeling wordt ingezet. Daarbij wordt voor metrages 
gesloopt glas metrages woning teruggekregen. Het merendeel van het glas verdwijnt, en er komen 
woningen, wandelroutes, natuur en (water)recreatie voor in de plaats. Zo worden de Langeraarse 
Plassen beter bereikbaar voor meer inwoners. Een lang gekoesterde wens van inwoners en de 
dorpsraad. 
 -- 
 
14-02-2020 Woningbouw, natuur en recreatie in ruil voor kassen Nog even geduld en dan kunnen de 
kaseigenaren aan de bak. Het was een ontspannen en gezellige middag tussen de bloemen.  

Na een lang en intensief proces is maandag 13 januari de kogel door de kerk gegaan: de 
overeenkomsten voor de Paradijsweg Natte Kant zijn ondertekend. SBN wethouder Elkhuizen is erg 
tevreden met dit mooie resultaat. “Woningbouw, natuur en recreatie in ruil voor kassen met als grote 
bijvangst veel minder CO2 uitstoot. De procedure voor het bestemmingsplan loopt. Na afronding 
daarvan kunnen de plannen van de kaseigenaren uitgevoerd worden.” Ook de provincie Zuid-Holland 
is in haar nopjes met het resultaat: 

https://www.zuid-holland.nl/actueel/nieuws/februari-2020/verouderd-glastuinbouwgebied-maakt-
ruimte-natuur/ 

 -- 
 
Begroting 2020-2023 De begroting geeft de inkijk in de financiële situatie de komende vier jaren 
van onze gemeente.  
 
Wat Samen Beter er van vindt, lees je in de algemene beschouwing door ons raadslid Lizet Keyzers:  

Algemene beschouwingen SBN, november 2019. 

De beschouwingen, gaan over de toekomst van onze gemeente. Daar werken we – samen met 
organisaties en inwoners - waaronder ook kinderen en jongeren -  hard aan. Zoals een nieuwe 
omgevingsvisie, en tal van andere belangrijke toekomstonderwerpen. 
We houden ons de komende maanden bezig met een nieuwe burgemeester. Ook bepalend voor 
onze toekomst.  
Dit is de laatste algemene beschouwing voor onze huidige burgemeester. Een compliment aan hem, 
voor de financiële huishouding, van de afgelopen 5 à 6 jaar: Nieuwkoop staat er financieel sterk 
voor. En het is beslist fijner wonen, én ook fijner politiek bedrijven, in een gemeente die financieel 
sterk is.  
 
Een ander compliment aan het college en de organisatie, zijn de aantallen werkplekken 
werkervaring, re-integratie- en SROI/Rijnvicu in onze eigen organisatie. Goed dat wij hier zelf 
stevig aan bijdragen! Samen Beter ziet nl. graag, dat íedereen kansen krijgt. We leven immers in een 
inclusieve samenleving, Nieuwkoop is een inclusieve gemeente, met inclusieve dorpen en 
gemeenschappen, waar er voor iedereen een huis is, mét of zonder regenboogvlag.  
 
Erg belangrijk, maar ook erg spannend, vinden wij de stap om op eigen kracht, de jeugdzorgin te 
gaan kopen. Wij willen het college vragen, hier ook onze eigen organisatie goed op toe te rusten. 
Sporten en bewegen, maar ook cultuur- en andere maatschappelijke activiteiten, houden ons 
gezond en vitaal, brengen inwoners bij elkaar, en zorgen voor minder zorgkosten. Ook daar, ligt 
volgens ons één van de sleutels, voor de opgelopen kosten in de jeugdzorg. Net als bij Veilig Thuis: 
hoe vroeger gesignaleerd, hoe meer kans op oplossingen. 
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Zoals vorige week gezegd, heeft SBN een stevige wens over ons zwembad en de sporthallen. 
Bijvoorbeeld ons mooie zwembad de Wel dat er nu 30 jaar staat, gaat nogal wat onderhoudskosten 
tegemoet de komende jaren, en dan komen daar nog duurzaamheidsinvesteringen bij.  Wij pleiten er 
hier voor, om alvast eens de kosten en baten op een rij te zetten van een nieuw zwembad, al dan niet 
op een andere plek, en al dan niet in combinatie met andere functies. Zo ook voor de wat oudere 
sporthallen. 

Wij denken dat daar win-win’s zitten: financieel én maatschappelijk. En mogelijk zelfs ook met een 
nieuwe woningbouwlocatie. 

Want zoals iedereen weet, houden wij niet op met dromen over goed wonen. We dromen er niet 
alleen over, we zien dat het college flinke stappen zet. Koetshuis. Centrum Nieuwveen. Buytenwegh 
Noord. Niet alleen grotere, en standaardwoningen, maar JUIST ook kleinere, en meer bijzondere 
woningen, sociale huurwoningen, betaalbare koopwoningen en middeldure huur.  
En zélfs de eerste stapjes voor een locatie in VrouweNakker. Onze oproep in onze moties een half 
jaar geleden ‘blijven bouwen in onze eigen gemeente’ en ‘versnellen bouw nieuwe woningtypen’ 
krijgen daarmee alle aandacht. 

Wij blijven het roepen: woningen bouwen voor starters is prio nummer 1. Waar voor ons ook meer 
aandacht naar mag uitgaan, zijn woonvormen voor ouderen, met verschillende behoeften aan zorg. 
De toenemende vergrijzing en de aanpassingen in de zorg betekenen wat ons betreft dat er méér 
nieuwe, voor ouderen prettige ‘samenwoon’vormen mogen komen, waarbij mensen er voor elkaar 
kunnen zijn. Of zoals ons raadslid Leo Visser het al langer zegt: het ‘bejaardenhuis’ moet eigenlijk 
gewoon weer terugkomen. Futurahuis Nieuwveen, & Aar & Amstel zijn goede voorbeelden. Of een 
Knarrenhof, of een Ouden Huis - een soort Futurahuis voor mensen die op een sociale huurwoning 
zijn aangewezen. Graag zouden wij een toezegging van de wethouders wonen en sociaal domein 
krijgen, om hiervoor naar méér mogelijkheden te kijken, samen met de woningstichtingen. 

Wij zijn blij met alle inzet van het college op de dossiers Schiphol en Stikstof, en pleiten er hier voor 
om dat niet alleen op woningbouw in te steken, maar ook op het ondersteunen van onze agrariërs. 
Het lijkt er op, dat in het hele stikstof debat, er partijen zijn die verborgen agenda’s hebben door alleen 
de boeren als de grote schuldigen aan te wijzen. Dit terwijl de Rotterdamse haven, Schiphol, 
vrachtverkeer en het buitenland grote stikstof vervuilers zijn. SBN is trots op onze boeren. Zij behoren 
tot ons cultureel erfgoed. Maar er zal in de agrarische sector méér geïnvesteerd moeten worden zoals 
in moderniseringen met minder uitstoot tot gevolg, en in het mogelijk maken van vrijwillige 
verplaatsingen. Wij horen graag van de wethouder of en hoe de gesprekken hierover met de provincie 
lopen. Ook lijkt het er op dat Nederland jaren geleden een rigide uitvoering van de natuurwetgeving 
heeft doorgevoerd ten opzichte van andere Europese landen. 

Wij willen de wethouder vragen om hier de gesprekken met relevante partijen over aan te gaan. Zodat 
we daarmee kunnen voorkomen dat agrariërs verplicht moeten stoppen en ‘verkassen’. 

Zoals wij vaak zeggen, vinden we dat we bij alle inzet op duurzaamheid, goed rekening moeten 
houden met de portemonnee van onze inwoners. Komend jaar, staat voor onze inwoners in het teken 
van méér afvalcontainers, bedoeld om béter het afval te scheiden en daarmee het uitsparen van 
centen. Daar gingen we vanuit SBN schoorvoetend in mee, want het milieu verlangt wat van ons 
allemaal. 
De landelijk toegenomen kosten, zorgen er echter voor dat de financiële voordelen met een speld in 
een hooiberg gezocht moeten worden. Daarom dienen wij – samen met VVD en SGP-CU - de  motie 
‘minder (meer) betalen voor afvalscheiding’ in. De afvalstoffenheffing, neemt alweer verder toe. Dat 
de afvalstoffenheffing weer verder toeneemt, werkt wat tegendraads op het voordeel van het nieuwe 
afvalbeleid. Dat is dus niet zo stimulerend voor de inwoners het afval goed te scheiden. Wíj kunnen 
dat niet goed uitleggen aan onze inwoners.  
De septembercirculaire. heeft een positief effect. Volgens ons moet er dan ook iets van ruimte te 
vinden zijn, om de afvalstoffenheffing te verlagen. Daarom stellen wij met de motie voor, dat het 
college dat verder uitzoekt, en ons in december al het resultaat voorlegt. Zodat we hopelijk al in 2020 
de afvalstoffenheffing iets kunnen verlagen. 
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Tot slot wil ik afsluiten met een oproep aan onszelf. We steken in op veel en goede participatie. Dat is 
goed. En we zijn ons aan het heruitvinden: “Wat voor raad willen we zijn?”.  
SBN roept daarbij op: laten we het over de hoofdlijnen blijven hebben. Interessanter én begrijpelijker 
voor onze inwoners.  
Voorzitter, ik sluit af, wellicht is dat nog eens een training waard? 

 -- 
 
8-11-2018 Algemene beschouwingen, Wat vind Sbn van de financiele vooruitzichten tot 2022 
begroting 2019-2022.  
 
Op 8 maart behandelde de gemeenteraad de najaarsnota en de begroting. In die stukken wordt 
vooruitgekeken met het oog op de financiën. Samen Beter legde in haar reactie op de najaarsnota de 
nadruk op de samenwerking binnen de gemeenteraad, en met de inwoners, ondernemers en 
verenigingen en instellingen. Lees daarvoor het betoog van ons raadslid Ines de Ridder.  

De najaarsnota, de bestuurlijke voortgangsrapportage van de eerste acht maanden van 2018 met als 
uitgangspunt de begroting 2018-2022. Dank aan het college en ambtenaren voor de heldere 
uiteenzetting. 
De voorstellen uit deze nota hebben een sterk voordelig effect op de begroting met een tussentijds 
positief resultaat van € 450.000.  
 
De economische situatie maar OOK de toekomstige bereidheid tot samenwerking en het voeren van 
een transparant en kritisch debat binnen de raad zijn van invloed zijn op de financiële situatie van 
onze gemeente, ONZE achterban: de inwoners EN ondernemers! 
 
Zonder in herhaling te vallen van hetgeen ons is voorgelegd in de nota wil ik namens Samen Beter 
uitspreken dat voor de complexe dossiers die we nog gaan behandelen een goede weg is ingezet met 
het college en de raad.  
Kort memoreer ik dat er bereidheid is bij de fracties tot samenwerking bijv. in het dossier Detailhandel 
Ter Aar. Ook in de regiocommissie is de uitspraak gedaan dat een gemeentebreed debat en 
behandeling van de vraagstukken in de klankbordgroepen Energie en Sociaal Domein de voorkeur 
geniet. Op deze wijze wordt er expertise opgebouwd en efficiënt ingezet voor onze inwoners.   

 -- 
 
28-2-2020 Nieuwbouwproject Noorden is voor de moderne mens  
 
Op dinsdag 3 maart gaat de werving van 12 sociale huurwoningen in Noorden van start. Deze worden 
gevestigd in de nieuwe wijk Driekoppenland.  

Op dinsdag 3 maart gaat de werving van 12 sociale huurwoningen in Noorden van start. Deze worden 
gevestigd in de nieuwe wijk Driekoppenland. 

Woningstichting Nieuwkoop (WSN) gaan van start met 12 hypermoderne huurwoningen. De woningen 
zijn gasloos, hebben zonnepanelen, een warmtepomp en een ventilatie met warmteterugwinning. De 
huurder kan daarnaast de woning nog uitbreiden met extra (energiezuinige) voorzieningen. 

Het gaat om 8 eengezinswoningen, 2 benedenwoningen en 2 bovenwoningen allemaal met een 
specifieke leeftijdsgroep. Zo is er aan iedere doelgroep gedacht. Meer info hierover kunt u vinden 
op www.hureninhollandrijnland.nl 

De oplevering zal begin 2021 zijn. 
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 -- 
 
8-11-2018 Bladkorven op de proef  
 
Samen Beter heeft bij de behandeling van de begroting het initiatief genomen om bladkorven in de 
openbare ruimte te plaatsen.  

 In de herfst ligt er altijd veel bomenblad op straat en in de tuinen. Er komt daarom – bij een verzoek 
van inwoners of dorpsraden aan de gemeente – een proef met bladkorven in de openbare ruimte. 
Speciaal voor het blad van de gemeentebomen. Samen Beter Nieuwkoop heeft dit initiatief genomen 
omdat veel inwoners de kwaliteit van de leefomgeving erg belangrijk vinden. 

 -- 
 
Nieuwbouw Ashram Nieuwkoop eindelijk van de grond Na de zomer start op deze locatie in 
Nieuwkoop de bouw van het nieuwe Ashramcollege.  

Een mooie vernieuwde school voor onze jongeren. Lees hier waarom Samen Beter voor extra budget 
stemde om de school te kunnen bouwen. 

Samen Beter is blij met de aanstaande nieuwbouw voor het Ashram-college. De bouw start na de 
zomer. Wij willen goed onderwijs voor onze jongeren. Daar hoort een nieuw Ashram college bij: het 
huidige schoolgebouw is aan vervanging toe. Al in 2014 stemde de gemeenteraad in met de 
voorbereiding van het nieuwe plan. Een paar jaar later werd het bouwbudget vastgesteld. Dat 
bouwkrediet is vorig jaar verhoogd voor duurzaamheid. 

Op 7 juni 2018 heeft de gemeenteraad ingestemd met een extra geld: er was bovenop de € 6,1 
miljoen, € 1,4 miljoen aan extra budget nodig. Samen Beter heeft hier ook mee ingestemd. Ons 
raadslid Remco Hendriks stelde: “Het extra krediet is onvermijdelijk omdat de prijzen in de markt 
gestegen zijn. Daar kunnen wij niet omheen. Bovendien vinden wij goed onderwijs heel erg belangrijk 
voor onze jongeren”. 

Wel heeft Samen Beter aangegeven dat het belangrijk is om de lopende en komende projecten voor 
Integrale Kindcentra, zoals in Ter Aar, Zevenhoven en daarna ook in Langeraar en Nieuwveen, goed 
financieel in de gaten te houden om te voorkomen dat we voor financiële verassingen komen te 
staan.  

“Liever een bericht te veel aan de gemeenteraad, dan een bericht te weinig of te laat”, aldus Remco 
Hendriks. 

 -- 
 
12-09 'Ruimte voor ""Extra"" Ruimte regeling'  
 
Op weg naar betere ruimte voor ruimte regels! Sbn doet een voorstel voor meer ruimte in de 
bestaande regeling.  

De ruimte voor ruimte regeling maakt bouwen van woningen in ruil voor sloop van kassen of 
agrarische bedrijfsbebouwing mogelijk. Omdat velen niet tevreden zijn over de regeling heeft SBN 
aangedrongen op verbeteringen. De concept ruimte voor ruimte extra regeling is besproken in de raad 
van 12 september en in een extra bijeenkomst op 19 september van vertegenwoordigers van de 
raadsfracties. Raadslid Lizet Keyzers:  “SBN wil dat er mogelijkheid komt voor bemiddeling tussen 
vraag en aanbod en dat de mogelijkheid bestaat om bij sloop nog wat glas/schuren te laten staan om 
als schuur bij de woning te gebruiken.” Er komt dan ook nog een aangepast voorstel. 
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 -- 
 
08-11 de begroting voor 2019-2022  
 
De begroting geeft de inkijk in de financiële situatie de komende vier jaren van onze gemeente. Wat 
Samen Beter er van vindt, lees je in de algemene beschouwing door ons raadslid Lizet Keyzers:  

Voor ons ligt de begroting voor de komende vier jaren. 

In de afgelopen zeven jaar tijd is onze gemeente gegroeid van zo’n 27.000 naar bijna 29.000 
inwoners, omdat we veel woningen hebben kunnen bouwen. Gaan we de komende vier jaar er nog 
eens 1.000 inwoners erbij krijgen? In ieder geval wil Samen Beter doorgaan met het bouwen van 
woningen. Voor starters, jongeren, senioren en voor onze inwoners die een sociale huurwoning nodig 
hebben. 

De grenzen aan groei en uitbreiding komen echter voor ons gevoel ook wel in zicht. Laten we dat 
goed bekijken in de omgevingsvisie. 

- Denk aan ons landelijk gebied, natuur & recreatie en het Groene Hart. 

- En na Langeraar Noord-West en Buytenwegh, raken we buiten onze dorpen uitgebouwd. Laten we 
op die locaties goed voor doelgroepen bouwen. 

- Maar zeker denken we daarbij ook aan de verkeersdoorstroming, de verkeersveiligheid en de 
leefbaarheid op en rondom onze wegen, vaak door onze dorpen. Fijn dat er vanuit de rapporten over 
landbouwverkeer en naar de verkeersveiligheid op de kanaalwegen, nu gewerkt gaat worden aan een 
gemeentelijk verkeers- en vervoersplan. Met daarin ook aandacht voor fietsverkeer en openbaar 
vervoer. Ook de knelpunten in de verkeersveiligheid zoals die door onze inwoners gemeld worden, 
blijven voor ons prioriteit houden. 

- Ook het voor onze regio economisch zo belangrijke Schiphol, nadert zijn grenzen: gezondheid en de 
kwaliteit van de leefomgeving zijn belangrijke graadmeters. Samen Beter Nieuwkoop ziet ook kansen 
voor de leefomgeving in hardere wet- en regelgeving gericht op schoner en stiller vliegverkeer. 
Uitplaatsingen naar andere luchthavens of zelfs het verplaatsen van Schiphol naar een andere 
locatie? Veiligheid, leefbaarheid en gezondheid in onze dorpen! Maar ook enkele mogelijkheden voor 
uitbreiding met woningbouw in de toekomst, vinden wij belangrijk. 

Omdat de leefomgeving hot topic voor onze inwoners is, dienen wij een motie in over bladkorven. Iets 
dat we NIET in de financiële meningvormende raden in bespreking hebben gebracht. Omdat dit pas 
daarná op ons pad kwam. Dit jaar vielen de blaadjes namelijk wat later van de bomen af. Wij willen het 
college vragen om een proef met bladkorven te doen in het seizoen waarin de bladeren van de bomen 
vallen. Op een locatie waar daar behoefte aan is. Dan kunnen we daarna kijken of we verder gaan 
met bladkorven. Voor - na alle aandacht afgelopen jaar aan onkruidbestrijding - een nóg schonere 
openbare ruimte en voor schonere tuinen in het najaar. Daar maken we veel inwoners blij mee. 

Dan het sociaal domein. De jeugdzorg. Wij zien in de begroting het grote negatieve financiële effect 
van het loslaten van het solidariteitsbeginsel door Leiden en enkele andere gemeenten in de regio 
Holland Rijnland. Wij maken ons daar grote zorgen over. Wij willen het college vragen om na te gaan 
of de jeugdzorg in onze gemeente wel regionaal geregeld moet worden, of dat dat misschien toch 
beter lokaal, zélf, te regelen is. En, zijn er voorbeelden van gemeenten waar wij daarover inspiratie 
kunnen opdoen? 

Ook werkt de regio aan aanpassing van de regels voor de woonruimte verdeling. Samen Beter 
Nieuwkoop stelt daarbij op voorhand dat een regionale woonmarkt vanzelfsprekend goede regels 
nodig heeft. Aan de maatwerk mogelijkheden die we vaak inzetten bij nieuwe sociale huurwoningen, 
voor onze inwoners uit het betreffende dorp, willen we beslist vasthouden. De huisvesting van 
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speciale doelgroepen met een specifieke zorgbehoefte, moet wat Samen Beter betreft, lokáál 
geregeld worden. Daar zouden wij graag zoveel mogelijk solidair zijn aan onze eígen inwoners. En 
NIET te solidair met probleemsituaties uit andere gemeenten. Samen Beter wil onderdak bieden aan, 
en bouwen voor de Nieuwkoopse doelgroepen, de doelgroepen uit onze eigen gemeente. 

Ook de mogelijkheden voor het mantelzorgwonen moeten verbeterd worden. Welke belemmeringen 
ervaren onze inwoners met de huidige regels en procedures en hoe kunnen we die oplossen? 

Om verder bij te dragen aan het welbevinden van onze inwoners, hebben wij sporten en bewegen op 
recept enkele weken terug ingebracht als bespreekpunt. Het is wel duidelijk geworden dat dit flinke 
uitdagingen zijn. Wij willen het college vragen of gesprekken met partijen over hoe te komen tot 
sporten en bewegen op recept, alvast opgepakt kunnen worden. Vooruitlopend op een visie op 
sporten en bewegen. En daarbij zeker ook te kijken naar de mogelijkheden van welzijnscoaches en 
beweegcoaches in de zorg. Gemeente Gorinchem was recent winnaar van het “beste initiatief op 
sport- en beweeggebied” met een beweegcoach in de zorg. Dat werd gezien als een schoolvoorbeeld 
van een eenvoudig idee met een grote uitwerking. 

Een ander onderwerp dat wij inbrachten als bespreekpunt was de begraafplaatscapaciteit. Dit omdat 
de openbare begraafplaatsen Nieuwveen en Zevenhoven op de nominatie staan om te zijner tijd te 
sluiten vanwege grondwater- en andere technische vraagstukken. 

College, u gaat een beheerplan voor de begraafplaatsen opstellen zo begrijpen wij. Wilt u dan nog 
eens heel goed en actueel bekijken, of en op welke wijze alle openbare begraafplaatsen kunnen 
blijven bestaan. Wij zien graag dat voor onze inwoners de huidige mogelijkheden blijven bestaan om 
begraven te kunnen worden in het eigen dorp. 

Het Noordse Buurt initiatief van het college om op zoek te gaan naar een paar grotere gebiedspartijen, 
zoals het waterschap en natuurmonumenten, volgen wij met heel veel belangstelling. Wij vragen het 
college daarbij goed samen te werken met de dorpsraad-werkgroep Noordse Buurt. 

Ik kom tot een afsluiting. Een ruime maand terug hebben we als raad een belofte opgesteld. Daarin 
hebben we afgesproken aandacht te geven aan dat, wat belangrijk is voor Nieuwkoop, en aan de 
mensen voor wie dat belangrijk is. 

Samen Beter Nieuwkoop spreekt daarbij de wens uit om als raad méér op pad en op werkbezoek te 
gaan bij onze inwoners, ondernemers en verenigingen/organisaties. Laten we als raad geregeld uit 
het gemeentehuis stappen, en nóg meer dan nu de samenleving in gaan. 

de link naar de begroting: 

https:/nieuwkoop.begroting-2019.nl/ 

 -- 
 
11 juli 2019 – Mooi plan dorpsplein Noorden  
 
Samen Beter wethouder Guus Elkhuizen heeft een mooi plan voor het dorpsplein Noorden laten 
maken. Dat is met veel ideeën van de betrokken ondernemers, omwonenden, inwoners en de 
dorpsraad van Noorden gedaan.  

 
Het plein wordt praktischer en fraaier ingericht met meer groen, bloemen, nieuwe lantaarnpalen, zit 
mogelijkheden en meer bruikbare parkeerplaatsen en 2 invalidenparkeerplaatsen. De Simon van 
Capelweg wordt ter hoogte van het plein heringericht en met de komst van twee zebrapaden veiliger 
over te steken. Op 11 Juli heeft de gemeenteraad het plan vastgesteld, en akkoord 
gegeven op het geld dat nodig is voor de herinrichting.   
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-- 
 
6-2-2020 Wisseling van de wacht: welkom Wilfred Geerlof  

Na een periode van 10 jaar heeft Remco Hendriks afscheid genomen, zijn plek wordt vervuld door 
Wilfred Geerlof  

Na een periode van 10 jaar heeft Remco Hendriks afscheid genomen van SBN. SBN bedankt hem 
voor zijn waardevolle inbreng in de partij en de politiek. Er zijn veel successen geboekt de afgelopen 
jaren.  
Per 6 februari wordt zijn plaats binnen de gemeenteraad ingevuld door Wilfred Geerlof. 
Wilfred is een succesvolle zakenman met hart voor zijn eigen voetbalclub NSV waar hij sinds kort 
voorzitter is. Ondanks dat weet hij ruimte te vinden om binnen Samen Beter Nieuwkoop deze positie in 
te komen nemen. Wij heten Wilfred van harte welkom en wensen hem succes toe met deze nieuwe 
uitdaging. 
 
 -- 
 
Wethouder Guus Elkhuizen en Raadslid Marielle de Romijn namens Samen Beter beëdigd 
Namens  
 
Samen Beter Nieuwkoop is Mariëlle de Romijn als nieuw raadslid beëdigd. Eerder op dezelfde avond 
is Guus Elkhuizen voorgesteld als Wethouder, dit is door de raad aangenomen. Doordat Guus 
Elkhuizen aangesteld is als wethouder was er een plaats vrij in de raad welke is ingevuld door 
Mariëlle. Wij wensen beiden veel wijsheid en plezier in de nieuwe functie. Verder is deze avond het 
nieuwe college gepresenteerd en zijn de nieuwe wethouders Antoinette Ingwersen (CDA) en 
Bernadette Wolters (Natuurlijk Nieuwkoop) geïnstalleerd waarmee Nieuwkoop na de verkiezingen 
weer een volledig bestuur heeft.  
 
-- 
 
05-11-2020: Gemeente Nieuwkoop: een gastvrije beleving van Hollandse natuur en cultuur  
 
Het is verwerkt in de nieuwe visie voor recreatie en toerisme voor de gemeente Nieuwkoop en op 5 
november jl. door de raad vastgesteld.  

Het is verwerkt in de nieuwe visie voor recreatie en toerisme voor de gemeente Nieuwkoop en op 5 
november jl. door de raad vastgesteld. 

Een visie met een mooie  en kansrijke ambitie om meer bezoekers naar onze prachtige 
landschappelijke dorpen te trekken en waarbij deze bezoekers zich welkom voelen. 

Draagvlak vanuit de samenwerkingspartners zoals onze ondernemers, zzp-ers en vrijwilligers vindt 
Samen Beter belangrijk. 

Samen de visie uitdragen waarin er aandacht is voor alle dorpen in onze gemeente met mooie 
toeristische recreatieve plekken en mogelijkheden. 

 -- 
 
16-11-2017 Zevenhovenseweg moet verkeersveiliger.  
 
Samen Beter strijd al jaren voor een verkeersveilige Zevenhovense weg, de eerste stappen zijn gezet!  
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Al vanaf 2008 is een fietspad langs de Zevenhovenseweg een wens, om te beginnen van de 
provincie, vervolgens ook van de gemeente. Het geld voor aanleg ervan ontbrak echter nog. Anderhalf 
jaar gelden verzamelde een petitie-werkgroep veel steun voor het fietspad. De provincie en de 
gemeente reserveerden geld voor een fietspad.  

Snelheid moet omlaag. 

Dat was het startsein voor de gemeente voor een onderzoek. Dit leverde, doordat aanwonenden en 
grondeigenaren geen grond willen verkopen, jammer genoeg meer onmogelijkheden dan 
mogelijkheden op. De aanwonenden en ook het onderzoeksbureau geven aan dat de snelheid van het 
autoverkeer omlaag moet. Dan zou met een andere weginrichting de verkeersveiligheid van fietsers te 
verbeteren zijn. Zelfs een inrichting met klinkers tussen de fietsstroken werd genoemd door wethouder 
Guus Elkhuizen van SBN. 

Verder onderzoek naar fietspad. 

Dit ging de politieke partijen uit de gemeenteraad echter nog niet ver genoeg. Allen pleitten uiteindelijk 
voor verder onderzoek naar een fietspad. Remco Hendriks van SBN: “Laten we kijken hoe we de weg 
zo veilig mogelijk kunnen maken. Het hele perceel van het hoogheemraadschap, waarvan de weg en 
de sloten zijn, moeten mee in het onderzoek”. Het raadsbesluit van 14 december was na een pittig 
debat unaniem: verder onderzoek naar een fietspad. 

Chicanes eruit, drempels er in. 

De chicanes worden alvast vervangen door drempels. Insprekers zoals aanwonenden, petitie-
werkgroep en Fietsersbond pleitten voor meerdere maatregelen zoals bijvoorbeeld verlichting. Ook de 
dorpsraad Zevenhoven/Noordeinde i.o. liet van zich horen en wil een veilige oplossing. 

Wethouder Elkhuizen is blij met deze vervolgopdracht. “Graag neem ik deze opdracht aan om te 
kijken hoe we de Zevenhovenseweg fietsveilig kunnen maken”. 

 -- 
 
12-06 Bouwmogelijkheden door nieuwe afspraken over vlieghinder.  
 
Op 11 mei heeft de gemeenteraad de nieuwe afspraken over vlieghinder en bouwmogelijkheden 
vastgesteld. Door deze nieuwe afspraken komen er extra bouwmogelijkheden in onze gemeente in 
Nieuwveen, Nieuwkoop en Vrouwenakker.  

Wel moeten toekomstige bewoners vooraf goed geïnformeerd worden over de hinder van vliegtuigen. 
Samen Beter ziet meer hinder in onze gemeente door verdere groei van Schiphol niet zitten. 
De gemeenteraad heeft besloten om voor Teijlerspark in Nieuwveen, een locatie in Vrouwenakker 
voor 16 woningen, en voor Buytenwegh Noord in Nieuwkoop woningbouwplannen te maken.  
- Voor Teijlerspark wordt er eerst naar het totale gebied gekeken alvorens er verder wordt gegaan met 
de procedure van het bestemmingsplan Teijlerspark 1, waar 20 sociale huurwoningen gepland zijn. Dit 
om het gebied van een goede ontsluiting en inrichting te voorzien.  
- Voor Buytenwegh Noord is er al direct een startnotitie vastgesteld door de gemeenteraad zodat 
gestart kan worden met het opstellen van het plan. Duurzaam bouwen is hierbij een belangrijk punt. 
Ook voor de locaties waar nu de scholen in Ter Aar zitten en voor de Ashramlocatie is besloten om 
daar woningbouwplannen voor te maken. 

Samen Beter is blij met deze besluiten: zo kan er ook de komende jaren voor elk wat wils gebouwd 
worden en kunnen we zowel jongeren als gezinnen en senioren van woningen gaan voorzien. 
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 -- 
 
20-06-2017 Unieke mening vormende raad over sporthal ‘De Vlinder’  
 
20 Juni heeft de raad een mening kunnen vormen over de keuze voor de toekomst van Sporthal “De 
Vlinder” in Ter Aar. De keuze bestaat uit het behoud van de vlinder of uit een nieuw te bouwen 
Sporthal bij het geplande IKC, waarbij er een herinrichting zal plaatsvinden van de huidige locatie van 
de vlinder met in ieder geval gelijkwaardige Horeca. .  

Op initiatief van SBN-wethouder Guus Elkhuizen is er in dit proces veel samenspraak geweest met 
inwoners, belanghebbenden in Ter Aar en gebruikers van de sporthal en de horeca. Donderdag 20 
juni zijn de meest betrokken partijen aan tafel uitgenodigd om met de raad in discussie te gaan over 
de ‘voors en tegens’ van beide optie’s.  
Voor Samen Beter Nieuwkoop is deze avond van enorm belang geweest. Nadat het college een 
voorstel had gedaan om een nieuwe Sporthal te overwegen hebben de Wethouder en Samen Beter 
gemeend dat dit samen met de inwoners van Ter Aar moet gebeuren. Dit resulteerde in een mening 
vormende raadsvergadering waar voor het eerst inwoners aan deelnamen. 
De inhoudelijk goede discussie leverde veel informatie op. De inbreng van de vertegenwoordigers aan 
tafel waren:  ‘de facebook groep’ 'de vlinder moet blijven, de Dorpsraad, de Sportverenigingen en het 
Integraal Kind Centum (IKC). De informatie die hieruit kwam was waardevol en belangrijk in de 
vorming van een definitieve mening en besluit voor Samen Beter. 

Er is voor de raad nog veel werk en er zijn veel vragen te beantwoorden voor de besluitvormende raad 
op 6 juli a.s.  

 -- 
 
Samen Beter Nieuwkoop weer de grootste!  
 
Afgelopen dinsdag 27-03-2018 zijn de uitslagen van de gemeenteraad verkiezingen door de raad 
goed gekeurd. Hiermee is het officieel dat Samen Beter Nieuwkoop haar 6 zetels behoud.  

Samen Beter bedankt haar kiezers voor het vertrouwen. 
Dankzij dit vertrouwen zijn we de komende 4 jaar met 6 raadsleden vertegenwoordigd in de raad. Hier 
zijn we trots op! 
We blijven ons samen met jullie inzetten voor een mooie gemeente waar we met plezier kunnen 
wonen, werken en leven! 

De Raadsleden zullen 29-03-2018 geïnstalleerd worden. 

De voorlopige 6 raadsleden voor Samen Beter Nieuwkoop zijn: 

Guus Elkhuizen 
Lizet Keijzers 
Remco Hendriks 
Leo Visser 
Marco Slinger  
Ines de Ridder. 

 -- 
 
Collegeprogramma aangeboden Het nieuwe college heeft het collegeprogramma voor de 
komende vier jaar (2014-2018) vastgesteld en aangeboden aan de gemeenteraad.  
 
Het programma heeft als titel en kernboodschap ""de kracht van de samenleving"".  
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Het programma heeft als titel en kernboodschap ‘De kracht van de samenleving’. In het programma 
staat een aantal uitgangspunten waarmee het college aan de slag gaat. De rode draad in het 
programma is, dat het college op alle onderdelen wil samenwerken met partners, inwoners en 
ondernemers. Zij wil midden in de samenleving staan en zo ‘van buiten naar binnen’ werken 
(veranderende overheid).  
 
Luisteren en verbinden  
Als partner van de samenleving zal het college meer sturen op het proces. Dit betekent dat zij bij 
beleidsvragen de samenleving actief opzoekt en vraagt om mee te denken. Wat is nodig, wat zijn 
knelpunten, hoe kunnen we die gezamenlijk worden opgelost? Dit kan door naar elkaar te luisteren, 
de vraag te horen en te verbinden. Op deze manier komt de dynamiek en kennis van inwoners in de 
gemeentelijke organisatie.  
Het collegeprogramma wordt donderdag 17 juli in de laatste vergadering voor het zomerreces 
besproken. Aangezien het programma door de coalitie is opgesteld ligt het voor de hand dat het ook 
door een meerderheid van de raad zal worden goedgekeurd. 

Het volledige collegeprogramma 'De kracht van de samenleving' is hier te downloaden (pdf). 

 -- 
 
Sbn bestuurder Adrie van Lith krijgt lintje  
 
Onze SBN bestuurder Adrie van Lith ontving vandaag bij de jaarlijkse lintjesregen een lintje voor zijn 
grote inzet als vrijwilliger in de sport en media. Samen Beter Nieuwkoop is trots op inwoners die zo 
betrokken zijn bij de samenleving. Uiteraard feliciteren wij alle gedecoreerden die deze koninklijke 
onderscheiding ontvangen hebben. -- 
 
17-11-2017 Renovatie hockeyveld bij HCN mogelijk door 6 ton subsidie. Samen Beter wethouder 
Guus Elkhuizen, met sport in zijn portefeuille, heeft het verzoek van HCN voor subsidie voor de 
noodzakelijke renovatie van het hoofdveld positief gehonoreerd.  

Subsidie 6 ton 
De gemeenteraad beslist 14 december definitief over de subsidie van 6 ton. Hiermee kan de 
hockeyclub blijven investeren in de sport en de uitrustingen van de spelers zonder de contributie te 
verhogen. Zo kan de Nieuwkoopse Hockeyclub aantrekkelijk blijven voor haar spelers, en deze sport 
in Nieuwkoop blijven aanbieden. 

Belangrijke rol sportclubs in de samenleving 
“De sportclubs in de dorpen vervullen een belangrijke rol in de samenleving. Een goede reden om niet 
alleen te investeren in voetbal wat van oudsher gebeurt, maar ook in de hockey”, aldus wethouder 
Elkhuizen. 

Bezoek aan HCN 
In mei dit jaar bezocht de fractie van Samen Beter Nieuwkoop de hockeyclub, om over de toekomst 
van de club van gedachten te wisselen. Op de foto is HCN voorzitter Michiel Pelsner in gesprek met 
onder meer Remco Hendriks, fractievoorzitter. 

 -- 
 
26-06-2014 Fusie Zuwe Hofpoort Ziekenhuis  
 
In de regio is veel onrust over de voorgenomen fusie van het Zuwe Hofpoortziekenhuis in Woerden 
met het St. Antonius Ziekenhuis in Nieuwegein. Ook vanuit inwoners en professionele organisaties uit 
onze gemeente komen er veel vragen en verontruste reacties. Vooral over het verdwijnen van 
spoedeisende zorg en de geboortezorg maar ook over het verdwijnen van werkgelegenheid.  
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In de regio is veel onrust over de voorgenomen fusie van het Zuwe Hofpoortziekenhuis in Woerden 
met het St. Antonius Ziekenhuis in Nieuwegein. Ook vanuit inwoners en professionele organisaties uit 
onze gemeente komen er veel vragen en verontruste reacties. Vooral over het verdwijnen van 
spoedeisende zorg en de geboortezorg maar ook over het verdwijnen van werkgelegenheid. 

Samen Beter deelt de zorgen van onze inwoners. 

De gezamenlijke raden van de regiogemeenten hebben een verklaring opgesteld aan de Raden van 
Bestuur van bovengenoemde ziekenhuizen. Hierin spreken zij hun zorg uit over de voorgenomen fusie 
en roepen de Raden van Bestuur op om hun fusieplannen dusdanig vorm te geven dat: 

• in het Zuwe Hofpoort Ziekenhuis in Woerden voor langere termijn een breed aanbod van 
kwalitatief hoogwaardige (klinische en spoedeisende) zorg beschikbaar blijft; 

• in de regio waarvan onze gemeenten deel uitmaken voor langere termijn een voldoende en 
gevarieerd aanbod van werkgelegenheid voor zowel lager als hoger opgeleiden blijft; 

• communicatie hierover intensief, breed en transparant plaatsvindt, met alle inwoners, 
betrokken overheden en anderen in het gehele verzorgingsgebied; 

Het zal duidelijk zijn dat Samen Beter deze regionale motie mede heeft ondertekend. 

 -- 
 
16-11-2017 Beleids- en beheerplan wegen.  
 
Samen Beter wethouder Elkhuizen heeft een nieuw plan voor het beheer- en onderhoud van de 
wegen op laten stellen.  

Met dit plan is er weer een actuele planning beschikbaar om de wegen goed te blijven onderhouden. 
Voor het burgerinitiatief Langeraarseweg van enkele inwoners is er op initiatief van enkele partijen 
waaronder Samen Beter Nieuwkoop extra geld (€260.000,—) gereserveerd. Dat is immers beloofd 
aan de inwoners. 
Daarnaast heeft Samen Beter Nieuwkoop gepleit voor een integrale beleidsvisie op het beheer van de 
openbare ruimte, met input van de dorpsraden, inwoners en andere partijen. De openbare ruimte is 
immers de leefomgeving aan onze inwoners. Er kan met zo’n beleidsvisie ook beter aangesloten 
worden bij de dorpsplannen van de dorpsraden. Het voorstel om te verkennen hoe tot zo’n integrale 
beleidsvisie te komen, is , na uitleg en doorzettingskracht van SBN raadslid Lizet Keyzers, door de 
gehele raad omarmd. 

 -- 
 
1-05-2017 Plan voor fietsveilige Zevenhovenseweg.  
 
De gemeenteraad heeft op 11 mei besloten geld te besteden aan een plan voor een fietsveilige 
Zevenhovenseweg.  

De provincie betaalt mee aan het plan om een fietspad aan te leggen. De aanwonenden en 
grondeigenaren worden nauw betrokken bij het opstellen van het plan. Samen Beter is hier erg blij 
mee. Een veilige oplossing voor de fietsers is hier erg belangrijk. Zo gaf Samen Beter wethouder Guus 
Elkhuizen aan dat tussen 2013 en 2017 het autoverkeer met 25% en het fietsverkeer met 50% is 
toegenomen. Dit onderstreept de noodzaak voor een veilige oplossing. 

 -- 
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09-11-2017 Begroting 2018-2021 vastgesteld Nieuwkoop is weer financieel gezond te noemen.  
 
Op 9 november is de laatste begroting vastgesteld voordat er op 21 maart 2018 weer verkiezingen 
zijn. Samen Beter is er blij mee dat de OZB 3% lager is. Het tarief voor de afvalstoffenheffing is wel 
verhoogd, maar via een voorstel van Samen Beter Nieuwkoop, is de verhoging niet €18,- per 
aansluiting, maar € 6,- minder. Er wordt in vier jaar tijd flink gespaard voor een energiezuinig 
Nieuwkoop. Voor onkruidbestrijding is er meer geld beschikbaar gesteld, zodat de openbare ruimte er 
beter uit komt te zien. Die moet immers schoon, heel en veilig zijn! Ons is toegezegd dat er voor de 
zomer 2018 actuele Nieuwkoops route informatie komt op de website Ontdek Nieuwkoop. Lees hier 
de betogen van Marco Slinger over de najaarsnota, en van Lizet Keyzers over de begroting. Ook is 
een kort overzicht over de begroting toegevoegd.  

Betoog t.a.v. de begroting Namens Sbn door Lizet Keijzers. 

Voor ons ligt de programmabegroting. 73 Miljoen waarmee we Nieuwkoop leefbaar houden  met 
gelukkige inwoners, waarmee we Nieuwkoop duurzamer maken, en waarmee we Nieuwkoop 
economisch op de kaart houden. 

Dat doen we van buiten naar binnen�. Voor Samen Beter mag het samenwerken met de 
samenleving best nog een tandje meer. Zoals 'de samenleving met de raad aan tafel"" In het 
proces voor De Vlinder bracht deze manier van werken ons en de samenleving meer, betere en 
diepgaandere inzichten. Laten we dit op maat blijven inzetten. Bij het bestemmingsplan Ter Aar 
Vernieuwd Verbonden zijn er veel zorgen van de omwonenden. Zoals over de verkeersveiligheid op 
de Westkanaalweg. Ook de dorpsraad wenst betrokkenheid. Zij lopen over van ideeën voor Ter Aar. 
College: betrek hen allen goed bij de uitwerking van de plannen, en maak ook nu weer, het van buiten 
naar binnen werken echt waar! 
In de recente bijeenkomst over burgerparticipatie, is het idee ontstaan om coaches vanuit de 
gemeente, zogenaamde wegwijzers� aan te wijzen. Zij kunnen onze inwoners als nodig de weg 
wijzen binnen de gemeente.  
Samen Beter is groot voorstander van zulke verdere verbeteringen in de samenwerking met onze 
inwoners. De ambitie van Samen Beter is niet alleen op plaats nr. 1 in onze digitale dienstverlening, 
maar ook op plaats nr. 1  in het voeren van het gesprek met onze inwoners. 
 
Ik stap over op een leefbaar Nieuwkoop. 

Samen Beter is erg blij met het initiatief van inwoners uit Zevenhoven/Noordeinde voor een 
dorpsraad.  Werkend aan het IKC, wordt binnenkort de oude Zevenhof gesloopt, goed  voor de rust en 
de veiligheid in de directe omgeving. Het  woningbouwplan bij Noordeinde, zal de leefbaarheid van 
deze dorpen goed doen. De tijdelijke woningen voor statushouders worden ook ingezet voor dakloze 
inwoners van onze gemeente, een kleine groep mensen waar we ook goed naar moeten omzien. 
Samen Beter vraagt hierover aan het college om het goede gesprek met de omwonenden te blijven 
voeren. 

Wij zijn blij met de extra rijksmiddelen voor kinderen met armoede.. We juichen de aangekondigde 
overstap van jeugdcultuur- en jeugdsportfonds, naar fondsen voor ook volwassenen die te kampen 
hebben met armoede, toe. 
Over de rijkskortingen op de jeugdzorg die er aan komen maken we ons zorgen. We vragen het 
college de raad goed mee te blijven nemen in alle stappen. 

De openbare ruimte is de leefomgeving van onze inwoners. Die moet schoon, veilig en heel zijn. 
Samen Beter is blij met de intensievere onkruidbestrijding. We vinden het fijn, dat juist bij deze voor 
onze inwoners zo zichtbare kwaliteit, er volop gewerkt wordt met mensen met een afstand tot de 
arbeidsmarkt.  
Ook aan de verkeersveiligheid is en wordt hard gewerkt. Goede maatregelen en alternatieven voor 
het zwaar landbouwverkeer vinden wij erg belangrijk.  
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Ook aan woningbouw werken we hard door. Zoals het naar voren gehaalde bestemmingsplan 
driekoppenland, de kavels voor zelfbouw, woningen voor jongeren en de sociale huurwoningen. Dit 
houdt de kernen vitaal en leefbaar. Wij zien uit naar het beleid voor kleinere particuliere 
woningbouwinitiatieven. Ook zien wij uit naar een â€“ hopelijk unaniem - raadsbesluit over de 
beleidsvisie over het wonen op de recreatieparken. De mogelijkheid om permanent te kunnen wonen 
op de parken, moet gewoon goed geregeld worden wat Samen Beter Nieuwkoop betreft. 

Over de groeiplannen van Schiphol zijn we bezorgd. Economisch is Schiphol en groei daarvan 
belangrijk, Ã³Ã³k voor Nieuwkoop en haar inwoners en ondernemers. Maar gezien hinder en overlast 
in onze gemeente en regio, is een breed maatschappelijk debat voor de juiste keuzes op zijn plaats. 
Wij zijn dan ook blij met het initiatief voor de bewustwordingscampagne â€œgeef stilte een stemâ€�. 

Dit brengt ons bij Nieuwkoop economisch op de kaart. Samen Beter is blij met het initiatief van het 
college om partijen in het centrum van Nieuwkoop bijeen te brengen, via een bemiddelaar. Wij 
pleiten ervoor om ook de inwoners te betrekken, zodra er een centrum plan van ondernemers en 
eigenaren is. 

De Greenport Aalsmeer zet goede stappen. Vertrouwenspersonen zijn aangesteld, en er is een 
ontwikkelbedrijf opgericht. Er zijn subsidies beschikbaar. Nu nog even het kaartmateriaal van de 
Greenport over Nieuw Amstel OostÂ  goed aanpassen aan de visie van onze gemeente. De 
economische voorspoed die ook de tuinders aan zien komen, betekent voor Samen Beter niet, dat 
voor Nieuw Amstel Oost andere posities worden ingenomen. Nieuw Amstel Oost 1a en 1b is er voor 
onze lokÃ¡le ondernemers. Voor verdere uitbreidingen van Nieuw Amstel Oost, is Samen Beter 
Nieuwkoop niet thuis. 
Op de Paradijsweg natte kant is veel inzet nodig van de betrokken tuinbouwers. Wij vragen het 
college daar alle inzet te blijven leveren. Vooral ook richting de provincie. Hier liggen er immers volop 
kansen om de Langeraarse Plassen beter recreatief toegankelijk te maken. Nieuwkoop is omgeven 
met mooie natuurgebieden. Extra natuurgebied voor recreatief gebruik is meer dan welkom en zeer 
waardevol voor onze gemeente. Helemaal als het vlakbij de kernen ligt, zoals Ruijgenborch II. 
Wandelen en vooral wandelen in de natuur staat op nr. 1 van sportieve activiteiten in Nederland. Ook 
op nr. 1 staat een natuurgebied bezoeken in je vrije tijd. Ruijgenborch II, zet Nieuwkoop toeristisch-
recreatief nog verder op de kaart. Daar zijn we niet alleen onze portefeuillehouders, maar ook ons 
Netwerk Ontdek Nieuwkoop veel dank verschuldigd. Zij hebben een mooie goed werkende website 
ontwikkeld, die Nieuwkoop beter vindbaar maakt. Wij willen de portefeuillehouder vragen of hij ons kan 
toezeggen om in de samenwerking met Ontdek Nieuwkoop, te blijven streven naar actuele, 
dynamische en lokale gegevens over onze fiets-, wandel- en vaarroutes op de website. Zodat je niet 
steeds van de Ontdek Nieuwkoop website naar sites van andere organisaties wordt gestuurd.  
Bijzonder vinden wij dat onze kern Woerdense Verlaat in 2022 â€“ ja, het duurt nog even -Â  hÃ©t 
centrum van onze gemeente wordt. Want dan bestaat de Oude Hollandse Waterlinie 350 jaar. 
Hiermee komt onze gemeente alweer toeristisch-recreatief in de belangstelling te staan. 

Dan kom ik bij Duurzaam Nieuwkoop, of een energieneutraal Nieuwkoop. Voor Samen Beter mag 
het niet zo zijn dat we onze inwoners hiermee op kosten jagen. De eerste stappen zijn gezet, en 
steeds meer wordt er zichtbaar.  
Het is goed dat we in deze begroting, in vier jaar tijd de reserve duurzaamheid kunnen vullen met â‚¬ 
2 miljoen. Dat kan gelukkig. Onze gemeente staat er financieel weer goed voor. Zo goed, dat ook 
onze inwoners daarvan kunnen profiteren met een lagere OZB. Samen Beter voegt daar graag nog 
een voorstel aan toe. Samen met D66 en VVD dienen wij hierbij een amendement in, om bij het 
berekenen van een kostendekkend tarief voor de afvalstoffenheffing, daar de rentecomponent niet 
meer in te betrekken. Door dat nu subiet al niet meer te doen, wordt de â‚¬ 18 hogere 
afvalstoffenheffing, met zoâ€™n â‚¬ 6 per aansluiting verlaagd. 

Graag complimenteert Samen Beter Nieuwkoop ten slotte het college en de organisatie, voor alle 
gezette stappen en de wijze waarop gewerkt is aan een financieel gezond Nieuwkoop. 

Betoog t.a.v. de Najaars Nota namens Sbn door Marco Slinger, 
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Samen Beter Nieuwkoop is trots op de Najaarsnota, 

Zo wordt er steeds meer vorm gegeven aan de wil om van buiten naar binnen te werken. Natuurlijk is 
dit voor de een te weinig en wil Â meer inspraak en betrokkenheid en voor de ander is dit teveel. 
Samen Beter vindt de balans belangrijk en is blij dat dit meer en meer vorm krijgt. Er wordt geluisterd 
en meningen worden meegenomen. Met name in het nieuwbouw project het land van koppen en de 
sporthal in ter aar. Het belang van het draagvlak en de uitleg van en naar de inwoners van 
Nieuwkoop, wordt steeds meer ingezien. Burgerparticipatie en van buiten naar binnen is een 
ingewikkeld en subjectief begrip, feitelijk zijn wij in de raad burgers die participeren en is het onze taak 
onze oren te luisteren te leggen en niet alleen maar onze visie en mening te verkondigen waardoor er 
weer meer participatie nodig is. 

Belangrijk punt voor Samen Beter is de woningbouw. Wij zien dan ook met genoegen dat er sociale 
huurwoningen zijn opgeleverd in Vivero maar nog belangrijker zijn de woningen die ons in het 
vooruitzicht zijn gesteld. Dit betekent dat de eerste stappen zijn gezet in de bouw van de 
broodnodige sociale woningen. 

Wat echter achter blijft zijn de senioren woningen, dit is voor ons een zorgpunt. Fijn dat Aar- en 
Amstel en het project Quatro in Langeraar zijn opgeleverd, maar zulke projecten moeten wat 
ons betreft in elke kern. De grond is er en als de gemeente hier een rol in zou kunnen spelen om het 
te realiseren dan juichen wij dit toe. 

Een veilige en gezonde woonomgeving is voor de inwoners een belangrijk issue en iedereen vindt 
hier wat van, wij zijn dan ook tevreden met de vele verbeteringen in de verkeersveiligheid. Maar ook 
de vuilverwerking wordt secuur aangepakt om dit toekomst bestendig neer te zetten en conform de 
milieu eisen zoals die nu voorliggen. Ook de kritische kijk naar het vliegverkeer. We willen allemaal op 
vakantie maar ook rust in de achtertuin en het is een hele opgaaf om daar de balans in te vinden, fijn 
dat daar aandacht voor is. 

De zorg die ons 4 jaar geleden in de schoot is geworpen met de 3 decentralisaties krijgen steeds 
meer vorm. De poppetjes komen langzaam aan op de juiste plaats te staan. De invulling gaat nog 
veel aandacht vragen en hier moet nog flink aan geschaafd worden. Zowel binnen de gemeente als in 
regio en dan doelen we op de diverse samenwerkingen met de gemeentes in de verschillende 
Â disciplines. Zoals vorige week nog op het gebied van veilig thuis waar ook weer stappen zijn 
gemaakt maar waar we er nog niet zijn. Veel aandacht zal in de toekomst uitgaan naar het 
stroomlijnen van de diverse zorgvragen. 

Financieel gezond is voor Samen Beter erg belangrijk en wij kunnen dan ook alleen maar tevreden 
kijken naar de balans zoals die er nu ligt. Financieel gezond zijn is mooi maar brengt ook 
verplichtingen met zich mee, wat ligt er Â nog op de planken en waar kunnen wij nog innovatief door 
ontwikkelen en zorgen voor een groenere en duurzamere gemeente. Met welke middelen kan de 
gemeente hierin stimuleren en initiatieven ondersteunen, zowel bij bedrijven en ook bij particulieren. 
Hoe kunnen we de zorgvragen in de zorg ondersteunen en knelpunten wegnemen. Hoe kunnen we 
voor de ouderen in de gemeente passende woningen bieden, bij voorkeur in de kern waar ze willen 
blijven. Ondernemers steunen in initiatieven zoals de Biz in nieuwkoop, maar ook de kleinere kernen: 
hoe houden we deze aantrekkelijk om te ondernemen.  Werkplekken dichtbij huis draagt ook bij aan 
een groenere gemeente. En geluk op de werkvloer en werkgelegenheid houdt de inwoners weg bij de 
sociale diensten. Kortom Samen Beter is Samen Trots, maar we hebben Samen nog veel te doen. 

 -- 
 
10-06-2017 De Vlinder Sporthal de Vlinder.  
 
Extra mening vormende raad 20-06-2017! Door Wethouder Guus Elkhuizen is een prachtig traject 
ingezet waar de inwoners van Ter Aar en omstreken volop betrokken worden bij de plannen rond de 
Vlinder en de dorpskern. Samen Beter Nieuwkoop pleit voor een open communicatie en na enkele 
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bijeenkomsten met inwoners en belanghebbenden komt er weer een up date van de ontwikkelingen in 
een nieuwsbrief huis aan huis. Ook zal er 20-06-2017 een extra meningsvormende raad volgen 
waarin belanghebbenden met de raad kunnen mee denken om een goede mening te vormen. Dit is de 
eerste keer in de gemeente dat dat in deze vorm met belanghebbende partijen gebeurd. Samen Beter 
is een groot voorstander van openheid en inspraak van de inwoners en juichen deze primeur alleen 
maar toe. Zodra de nieuwsbrief er is zal deze op onze site te zien zijn. -- 
 
13/11/2019 - Lobby Schiphol Onze wethouder Guus Elkhuizen zet zich al jaren in om - in 
samenwerking met omliggende gemeenten - de hinder en overlast in onze gemeente van het 
vliegverkeer te beperken.  
Onze wethouder Guus Elkhuizen zet zich al jaren in om - in samenwerking met omliggende 
gemeenten - de hinder en overlast in onze gemeente van het vliegverkeer te beperken. Samen Beter 
betwist hiermee niet de economisch belangrijke functie van Schiphol. Maar aan ongebreidelde groei 
van het vliegverkeer moet nu wel eens een keer een einde komen. De overlast in onze gemeente en 
regio is te groot geworden en mag zeker niet verder toenemen. Twee jaar geleden lanceerden enkele 
gemeenten waaronder Nieuwkoop al de campagne “Geef stilte een stem”. Recent spraken de 
wethouders van de Groene Hart gemeenten met de CEO van Schiphol. Op 13 november voerden de 
wethouders overleg met minister Nieuwenhuizen die onze regio bezocht.  
 
 -- 
 
01-10-2017 - Nieuwe omgevingswet: eenvoudiger en sneller!  
 
Rond 2021 zal er een nieuwe wet zijn: de omgevingswet. Deze wet moet o.a. bouwaanvragen voor 
inwoners en ondernemers eenvoudiger en sneller maken.  

De gemeenteraad van Nieuwkoop bereidt zich op die nieuwe wet voor met een klankbordgroep 
bestaande uit raadsleden. 

Inmiddels zijn in maart en oktober 2017 een plan van aanpak en een startnotitie met daarin een 
communicatieplan vastgesteld door de gemeenteraad. 
De fractie van Samen Beter pakt een sturende rol in de voorbereidingen op de omgevingswet. 

In 2016 heeft een voorstel van Samen Beter voor het zelfstandig (en dus niet samen met de 
buurgemeenten) opstellen van een nieuwe actuele omgevingsvisie brede steun gevonden. Die 
omgevingsvisie gaat de structuurvisie vervangen. 

In het voorjaar van 2017 zijn werkgroepen bestaande uit raadsleden/fractieassistenten en 
ondersteund door ambtenaren, met inwoners en stakeholders in gesprek geweest over thema's die 
belangrijk zijn voor de omgevingsvisie. De resultaten daarvan zijn april 2017 gepresenteerd. Onze 
fractieleden Lyna Kant, Lizet Keyzers, Leo Visser, Remco Hendriks en Wilma van der Meulen deden 
mee aan de werkgroepen. Zij hebben veel inwoners en partijen gesproken over onder meer vrije tijd, 
wonen & werken, mobiliteit en welzijn. De werkgroep-resultaten worden gebruikt voor het opstellen 
van de omgevingsvisie. 

Er zal de komende paar jaar nog veel meer samengewerkt gaan worden met o.a. onze inwoners, 
dorpsraden en maatschappelijke organisaties om te komen tot een omgevingsvisie voor Nieuwkoop. 

 -- 
 
15-03-2018 Duidelijk standpunt Samen Beter  
 
Samen Beter is geen voorstander van een XL supermarkt in Ter Aar bij de Intratuin! Maar is ook zeker 
niet bereid om de gemeente in een financieel benarde positie te brengen door dit tegen elke prijs 
tegen te houden.  



 
 

 
Archief nieuwsberichten SBN – p.91 

• Samen Beter wil eerst precies weten wat er gaat gebeuren, niet reageren vanuit angst, emotie 
en aannames maar reageren op basis van feiten. 

• Samen Beter wil eerst de gevolgen voor de ondernemers concreet hebben! 
• Samen Beter wil eerst weten wat de inwoners willen! 

Het besluit in de raad afgelopen donderdag kan desastruese gevolgen hebben voor de Gemeente 
Nieuwkoop. Deze gevolgen zullen door de inwoners gedragen moeten worden en daarom konden wij 
hier niet mee instemmen!  

Op 8 maart 2018 heeft Samen Beter Nieuwkoop – samen met D66 – tijdens de 
gemeenteraadsvergadering een motie ingediend over de winkelvoorzieningen. Insteek van de motie 
was dat wanneer er nieuwe winkellocaties ontstaan dit ten koste kan gaan van de huidige 
winkelcentra en voorzieningen in (andere) kernen. 

Daarom is het wenselijk om in de bestaande winkelcentra te investeren om deze aantrekkelijker te 
maken. In de motie verzochten wij om voor het gebied Ter Aar-Oost proactief een verkeersplan op te 
stellen om eventuele verkeersoverlast, die kan ontstaan na het bouwen van één of twee supermarkten 
op het terrein van de Intratuin in Ter Aar, zo veel mogelijk tot een minimum te beperken. Ook 
verzochten we om een integraal plan op te stellen voor het behoud van de kwaliteit van de bestaande 
winkelcentra in de gemeente Nieuwkoop, of, waar nodig, investeringen te doen om de bestaande 
winkelcentra op kwaliteit te houden.  
De motie is helaas niet aangenomen. Alleen SBN en D66 stemden voor. 

Later op de avond is er een besloten debat geweest. Een aantal partijen had het initiatief genomen om 
een voorbereidingsbesluit te nemen voor het gebied van en rondom de Intratuin. Zo’n besluit betekent 
dat gedurende een jaar geen ontwikkelingen op grond van het bestemmingsplan kunnen plaatsvinden. 
De gemeente heeft dan een jaar de tijd om met een nieuw bestemmingsplan te komen. SBN heeft om 
de volgende reden tegen dit voorstel gestemd: 

• SBN betreurt het dat er jaren geleden een bestemmingsplan is vastgesteld dat ook 
supermarktontwikkelingen achter de Intratuin mogelijk maakt. Dat bestemmingsplan is niet zonder 
grote financiële gevolgen (lees: enkele miljoenen aan planschade, eventuele grondaankoop) aan te 
passen en daar draait de gemeenschap (lees: de inwoners) uiteindelijk voor op. Er blijft dan immers 
minder geld over voor andere ontwikkelingen. Beloven dat er geen supermarkt komt kan SBN niet en 
zou ook oneerlijk zijn. 

• SBN heeft al eerder geschreven dat als het maatschappelijk ongewenst is, dat zij er alles aan zal 
doen om deze ontwikkeling tegen te gaan, maar zoals gezegd is SBN voorzichtig met het doen van 
beloftes. In de huis-aan-huis verspreidde omroeper van 28 februari communiceerden wij ons 
standpunt. 

 -- 
 
14-09-2017 Woningbouw voor inwoners Noorden.  
 
Het is eindelijk zover! Er komen 54 (betaalbare) woningen in Driekoppenland in Noorden.  

Er komen 54 (betaalbare) woningen in Driekoppenland in Noorden. Bestaande uit zelfbouw, sociale 
huurwoningen, vrije kavels en rijwoningen in verschillende prijsklassen. Zo komen er eindelijk weer 
verhuismogelijkheden voor (jonge) inwoners van Noorden. Veel inwoners kijken hier al geruime tijd 
naar uit. Een aantal jonge inwoners uit Noorden volgden de gemeenteraad van 14 september, waarin 
het bestemmingsplan voor de eerste bouwfasen van Driekoppenland werd vastgesteld. 
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Succesvol burgerinitiatief 

Dit is een enorm compliment voor het burgerinitiatief van Stichting Driekoppenland. SBN wethouder 
Guus Elkhuizen: “Al voor 2014 stonden inwoners klaar om een woningbouwplan op te stellen: de 
Stichting Driekoppenland werd opgericht. Het is ongelofelijk knap en bijzonder dat dit plan op deze 
wijze en in dit tempo tot stand is gekomen.” 

Bouwverkeer in veilige banen 

In overleg met omwonenden is een plan voor de routes van het bouwverkeer opgesteld. Er worden 
onder andere venstertijden, snelheidsbeperkingen, chicanes en verplaatsbare smiley’s ingezet voor 
verkeersveilige zandtransporten en bouwverkeer. 

Integrale visie dorpsplein Noorden 

Partij Natuurlijk Nieuwkoop deed een voorstel om een integrale visie voor heel Noorden op te stellen. 
Dit voorstel haalde de eindstreep niet en werd weer ingetrokken. Het kon niet op draagvlak rekenen bij 
de andere raadsfracties. Er is al een dorpsvisie van dorpsraad ‘De Koet’ en er werd al voor de zomer 
besloten tot een integrale visie voor het dorpsplein Noorden. Dus met dit voorstel zou er nog een visie 
bijkomen. De uitleg van wethouder Elkhuizen dat na overleg met dorpsraad ‘De Koet’ deze 
dorpspleinvisie een breed karakter krijgt, waarmee er 1 visie voor Noorden komt, gaf de doorslag. 

Duurzame woningen ‘van het gas af’ 

SBN-raadslid Lizet Keyzers deed het voorstel om niet alleen de particuliere woningen zonder 
gasaansluitingen te bouwen, maar juist ook de sociale huurwoningen waarvoor Woningstichting 
Nieuwkoop aan de lat staat. Dit voorstel werd breed omarmd. De nieuwe woningen zijn goed voor de 
voorzieningen in Noorden zoals de school, de sportclubs en de winkels en horeca. De bouw van de 54 
(betaalbare) woningen kan ons niet snel genoeg beginnen. 

 -- 
 
12-10-2017 Onderzoek naar trailer helling in nieuwkoop  
 
Samen Beter Nieuwkoop heeft samen met SGP-CU, CDA en NN voorgesteld mogelijkheden te 
onderzoeken voor een trailerhelling aan de Nieuwkoopse Plassen. Dit voorstel wordt uitgevoerd: 
volgend jaar meer nieuws hierover. Weet jij een mogelijke plek? Laat het ons weten! -- 
 
Samen Beter Nieuwkoop grootste partij in Nieuwkoop! Uitslag Gemeenteraadsverkiezingen 2014 
ongekend goed voor SBN! In Nieuwkoop is het de lokale partij Samen Beter Nieuwkoop die met de 
winst aan de haal is gegaan. De partij stijgt van vier naar zes zetels. ""Ik had wel verwacht dat we 
zouden winnen maar dit overtreft alles,"" aldus een dolgelukkige lijsttrekker Guus Elkhuizen.""Mijn 
partij en de huidige coalitie is beloond.""  

Foto: Martin Sharrot Fotografie. Tekst AD Groene Hart. 

Samen Beter Nieuwkoop dankt langs deze weg de inwoners van de gemeente Nieuwkoop voor hun 
stem, waarmee zij onze partij zo'n ongelooflijke steun hebben gegeven. Samen kunnen we meer! 

Voor Samen Beter Nieuwkoop zijn de volgende mensen in de Nieuwkoopse Gemeenteraad gekozen: 
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1. Guus Elkhuizen 848 
 

3. Leo Visser 520 
 

2. Janine Wahl 302 
 

8. Lyna Kant 186 
 

4. Remco Hendriks 162 
 

6. Lizet Keijzers 154 
 

        
        

Afhankelijk van de komende coalitie-onderhandelingen zal deze lijst nog kunnen gaan wijzigen. 
Samen Beter Nieuwkoop kan opnieuw een wethouderspost gaan invullen waardoor een raadszetel 
opnieuw bezet moet gaan worden. 

De volledige zetelverdeling na de verkiezingen van 19 maart 2014: 

 -- 
 
9-11-2017 Greenport Aalsmeer: geen Nieuw Amstel Oost op de kaarten  
 
Samen Beter Nieuwkoop heeft schriftelijke vragen aan het college gesteld over de plattegronden van 
de Greenport Aalsmeer.  

In de toekomstvisie van de gemeente Nieuwkoop en de Greenport zijn alleen de delen Nieuw Amstel 
Oost 1a en 1b opgenomen. Toch zijn op recent door de Greenport Aalsmeer gepresenteerde 
plattegronden ook Nieuw Amstel Oost 2 en Nieuw Amstel Oost 3 te zien. Ondanks de economisch 
betere tijden, is Samen Beter Nieuwkoop niet thuis voor verdere uitbreidingen dan Nieuw Amstel Oost 
1a en 1b voor onze lokale ondernemers. 
In de raadsvergadering over de begroting op 9 november heeft de verantwoordelijk wethouder 
aangegeven dat hier sprake is van een vergissing, en dat het college gaat verzoeken om 
aanpassingen. 

 -- 
 
11-05-2017 Nieuwe rotonde Westkanaalweg / Aardamseweg  
 
Voor een goede en veilige bereikbaarheid van Ter Aar en het Integraal Kindcentrum aan de 
Westkanaalweg, is een rotonde nodig op de aansluiting van de Westkanaalweg met de 
Aardamseweg.  

Voor de aanleg van de rotonde moeten gronden en panden worden aaangekocht. 
SBN heeft het college van Burgemeester en Wethouders gevraagd om in goed gesprek met 
betrokkenen tot passende financiële en andere afspraken te komen. Toen het raadsbesluit genomen 
werd, was er inmiddels overeenstemming tussen partijen en de gemeente. 
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 -- 
 
Ouders met kinderen op kandidatenlijst Samen Beter Nieuwkoop Samen Beter Nieuwkoop (SBN) 
heeft vijftig namen op zijn kandidatenlijst voor de gemeenteraadsverkiezingen op 21 maart staan. Dat 
is het maximale aantal dat is toegestaan. SBN heeft deze raadsperiode vijf raadsleden en een 
wethouder.  

Lees het hele artikel op ad.nl 

Foto: Marlies Wesels 
Artikel: Joep Derksen 

 -- 
 
Samen Beter Nieuwkoop gaat de komende jaren voor SAMEN NOG BETER!  
 
SAMEN BETER NIEUWKOOP trapt de verkiezingscampagne af door de eerste 15 kopstukken van 
haar lijst te presenteren. De volledige lijst zal volgende week bekend gemaakt worden. De 
kandidatenlijst van Samen Beter is, zoals verwacht mag worden van een volkspartij, een mooie 
dwarsdoorsnede van de Nieuwkoopse samenleving. Nagenoeg alle kernen zijn vertegenwoordigd en 
de leeftijden van de kandidaten liggen tussen de 17 en 72 jaar. Nieuwsgierig naar de lijst met 15 
kopstukken......  

Samen Beter Nieuwkoop gaat de komende jaren voor SAMEN NOG BETER! 

SAMEN BETER NIEUWKOOP trapt de verkiezingscampagne af door de eerste 15 kopstukken van 
haar lijst te presenteren. De volledige lijst zal volgende week bekend gemaakt worden. 

De nummers 1 t/m 15 zijn: 

1 Guus Elkhuizen - Woerdense Verlaat 
2 Lizet Keijzers - Zevenhoven 
3 Remco Hendriks - Nieuwkoop 
4 Marco Slinger - Nieuwveen 
5 Leo Visser - Nieuwkoop 
6 Ines de Ridder - Nieuwkoop 
7 Bianca Verhage - Nieuwkoop 
8 Mariëlle de Romijn - Ter Aar 
9 Wilfred Geerlof - Noorden 
10 Barbara Zornig - Ter Aar 
11 Robert van der Jagt - Langeraar 
12 Andor van Velzen - Langeraar 
13 Wilma van der Meulen - Nieuwkoop 
14 Ruud Zonderop - Ter Aar 
15 Peter Otto - Langeraar 

De kandidatenlijst van Samen Beter is, zoals verwacht mag worden van een volkspartij, een mooie 
dwarsdoorsnede van de Nieuwkoopse samenleving. Nagenoeg alle kernen zijn vertegenwoordigd en 
de leeftijden van de kandidaten liggen tussen de 17 en 72 jaar. 

Samen Beter is bijzonder blij dat Janine Wahl, voormalig fractievoorzitster, en Lyna Kant, onze 
vertegenwoordigster uit Ter Aar, als lijstduwers op de lijst willen staan om Samen Beter te 
ondersteunen bij de komende verkiezingen. Beiden hebben veel betekend voor de samenleving en 
hun sporen de afgelopen jaren verdiend. Daarnaast zal Kant toetreden tot het bestuur van Samen 
Beter. 
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Het motto van Samen Beter Nieuwkoop in de campagne zal zijn: SAMEN kunnen wij NOG BETER! 

Guus Elkhuizen. 
Lijsttrekker Samen Beter Nieuwkoop 

 -- 
 
11-05-2017 - Duurzame nieuwbouw Ashram & sloop gymzaal  
 
Nieuw Ashram wordt duurzaam en levert woning bouw op!  

Voor de nieuwbouw van het Ashram college is er besloten extra te investeren in duurzaamheid, zodat 
er een (bijna) energieneutraal schoolgebouw komt. In ruil daarvoor wordt de gymzaal gesloopt en 
kunnen daar nieuwe woningen komen. Het Ashram gaat gebruik maken van sporthal De Steupel 
zodat die beter gebruikt wordt. Een win-win-situatie zoals SBN die graag ziet. 

 -- 
 
01-02-2018 Samen Beter scherpt bouw voorwaarde IKC en sporthal aan. 
 
Samen Beter heeft goed geluisterd naar de omwonenden. Zij spraken in de meningsvormende raad 
hun zorgen uit over met name de bouwhoogte. Met de opgelegde aanpassing is het bestemmingsplan 
voor de Brede School en Sporthal in Ter Aar vastgesteld. Dankzij Samen Beter Nieuwkoop is 
vastgesteld dat de maximale bouwhoogte met 2 meter verlaagd word. Ook word er onderzoek gedaan 
of deze verder verlaagd kan worden door verdiept te bouwen. Klik op ‘lees verder’ voor het betoog van 
Lyna Kant.  

Voor ons ligt het raadsvoorstel over het bestemmingsplan Ter Aar Vernieuw Verbonden. 

 “Eindelijk”, horen we toekomstige gebruikers van het IKC en de sporthal zeggen! 

Maar beangstigend voor alle omwonenden, hoe komt het gebouw en de directe omgeving eruit te 
zien? En wat gaat het ons allemaal brengen? 

Samen beter wil heel graag een mooi IKC in Ter Aar. 

Er is een programma van eisen vastgesteld voor het IKC en de sporthal. 

Er is uitgerekend dat er in de toekomst meer leerlingen mogen worden begroet dan verwacht in eerste 
instantie. Dit alles leidt tot een enorme opgave. 

Eigenlijk maat XXL welke in maatje M moet worden gegoten. 

Hiermee komen meestal niet de meest kwalitatieve vormen naar buiten en daar maken wij ons zorgen 
om. 

Een reden om de hoogte in te gaan ... ?? Voor Samen Beter niet! 

Wij willen geen 15,5 meter hoogte! Dit vinden wij geen kwaliteit voor de omgeving en onze inwoners. 

Volgens Samen Beter kan er direct al 2 meter vanaf, want de interne vrije speelhoogte van de sporthal 
kan van 9 naar 7 meter! 

Samen Beter wil inpassing in de omgeving, kwaliteit voor iedereen. 
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Niet alleen voor de gebruikers, maar voor alle inwoners! 

Wij willen juist onderzoeken of we niet verder naar beneden kunnen. Is dit financieel haalbaar? Wat 
willen wij en andere partijen hierin betekenen? 

Kan de architect hier een juiste en creatieve invulling aan geven? 

Want natuurlijk willen ook wij geen ondergrondse les lokalen in betonnen bunkers. 

  

Samen Beter wil zeker niet de ontwikkelingen tegenhouden, daarvoor hebben vele partijen al te lang 
gewacht. 

Maar Samen Beter heeft ook de ongerustheid van de insprekers gehoord tijdens de MR, terecht, 
niemand wil een kolossaal gebouw en laten wij als raad nu een scherpe kanttekening maken. Laten 
we met elkaar optrekken en er zijn voor alle inwoners van Ter Aar. Laten we zorgen dat in deze 
allesbepalende uitvoerende fase wordt geparticipeerd in alle facetten. Wij willen deze enorme 
ontwikkeling waar voor alle betrokkenen al uren inzet in zit, tot een succes laten zijn. 

 Om dit te bereiken willen wij ons Amendement indienen samen met VVD en D66. De bouwhoogte 
alvast nu 2 meter lager. Onderzoek naar de diepte in en de kosten daarvan zodat we kunnen zien of 
het nóg lager kan. Pas daarna verder met een bouwbudget en de omgevingsvergunning. 

 -- 
 
Lintje voor Stef Leliveld  
 
Tijdens de laatste vergadering van de oude gemeenteraad, dinsdag 25 maart, werd afscheid 
genomen van zeven raadsleden. Onder hen was Stef Leliveld van Samen Beter Nieuwkoop.  

Omdat Leliveld meer dan twaalf jaar raadslid was, kreeg hij van burgemeester Frans Buijserd een 
Koninklijke Onderscheiding als Lid in de Orde van Oranje-Nassau opgespeld. 

""Ridder"" Stef geflankeerd door zijn dochters. 

(Foto: Iris Versteeg) 

 -- 
 
20-04-2017 - Onrust in Nieuwveen over bouwplan omgeving Conradpark  
 
Maart dit jaar ontstond er bij bewoners in de omgeving van het Conradpark in Nieuwveen onrust. Er 
werd bekend dat er een bouwplan was voor een aantal woningen op de plaats van het voormalige 
wijkgebouw. Voor een aantal bewoners is het bouwplan ingrijpend omdat het pal tegen hun tuinen aan 
ligt. Nog diezelfde week zijn onze raadsleden Lizet Keyzers en Marco Slinger bij de betreffende 
bewoners langs geweest. Zij hebben geluisterd en de bewoners de weg gewezen. De betrokken 
wethouder is door ons gevraagd spoedig met de bewoners in gesprek te gaan en ter plaatse te gaan 
kijken, hetgeen ook gebeurde.  

In de raad heeft onze fractie vragen gesteld. 
De procedure voor het plan was al in gang gezet. Het college heeft de gemeenteraad laten weten aan 
de hand van de zienswijzen van de bewoners zo zorgvuldig mogelijk naar de situatie te kijken 
alvorens definitief te besluiten. Samen Beter is nu, net als de meer dan 20 bewoners die een 



 
 

 
Archief nieuwsberichten SBN – p.97 

zienswijze indiende, in afwachting van het besluit. Begin juni ontvingen deze bewoners en de 
gemeenteraad een tussenbericht over de verdere stappen. Het college gaat in gesprek met de 
indiener van de bouwaanvraag. 

 -- 
 
29-08-2017 - Rust teruggekeerd rondom het Conradpark in Nieuwveen Bestemmingsplan maakt 
hoge eengezinswoningen naast bungalows mogelijk, SBN steekt hier samen met de inwoners 
en wethouder een stokje voor.  

Nadat in maart dit jaar onrust ontstond bij bewoners in de omgeving van het Conradpark in Nieuwveen 
over een voor hen erg ingrijpend bouwplan, is hier de rust inmiddels teruggekeerd. Het 
bestemmingsplan liet ruimte voor 10 meter hoge eengezinswoningen pal naast de tuinen van enkele 
lage bungalows. De gemeente is met de partij die de bouwplannen opstelde om de tafel gegaan. Het 
bouwplan is vervolgens ingetrokken. De gemeente heeft aan de eigenaar gevraagd om een nieuw 
plan goed af te stemmen met de bewoners in de buurt. 
Eerder stelde SBN het ingediende plan ter discussie, en hielp SBN de bewoners op weg om de goede 
stappen te zetten (zie bij 20 april 2017). 

 -- 
 
13-09-2017 – Aardamseweg feestelijk geopend  
 
Afgelopen zomermaanden is er hard gewerkt aan de herinrichting van de Aardamseweg afgelopen 
week is de weg weer in gebruik genomen.  

Aannemer Bunnik had ruim 4 maanden gewerkt aan de herinrichting. Al die tijd hebben de inwoners 
van Ter Aar telkens via andere routes door het dorp gereden. Op 13 september was de feestelijke 
opening door SBN wethouder Elkhuizen en de aannemer. Het plan voor de herinrichting van de 
Aardamseweg zit in het verkeersplan Ter Aar West, dat al in 2014 werd vastgesteld. Het is in nauwe 
samenwerking met bewonersgroepen opgesteld. Nog niet iedereen is tevreden over de herinrichting. 
De gemeente voert snelheidsmetingen uit en zet de komende tijd de puntjes op de i. 

 -- 
 
01-02-2018 Eindelijk een visie op het gebruik van recreatiewoningen. 
 
Samen Beter wil dat er permanent gewoond kan worden op de bungalow parken in Zevenhoven. 
Samen met de bewoners nam Samen Beter het initiatief en ligt er nu eindelijk een duidelijke visie.  

Het gebruik van de recreatiewoningen op de parken in Zevenhoven als woning, is al járen onderwerp 
geweest van gesprek en discussie. Er wordt nu gedoogd, een ingewikkeld en lastig te handhaven 
beleid. De inwoners van de parken hebben er wat Samen Beter betreft recht op, om er permanent te 
kunnen blijven wonen. 
Op 1 december stelde de gemeenteraad de beleidsvisie over het gebruik van de recreatiewoningen 
op de parken in Zevenhoven vast. 

Samen Beter nam hiervoor vorig jaar het initiatief, en is hier erg blij mee.  
Ons raadslid Lizet Keijzers zegt hierover in haar betoog: “De mogelijkheid om permanent te kunnen 
wonen op de parken moet wat Samen Beter betreft gewoon goed geregeld worden. Wij kunnen onze 
inwoners op de recreatieparken niet in de kou laten staan”. 
Er is nog veel uit te werken. Ook zijn er nog in te vullen voorwaarden  waarvoor overeenstemming met 
de provincie nodig is. Samen Beter vindt dat er veel tijd en energie gestoken moet worden in overleg 
met en lobby bij de provincie. Maar mocht de provincie uiteindelijk níet meegaan met deze 
beleidsvisie, dan moeten we tóch doorgaan met de uitwerking en het bestemmingsplan. 
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 -- 
 
Elkhuizen formeert nieuw college SBN-lijsttrekker Guus Elkhuizen gaat het nieuwe college 
formeren, zo is dinsdag 1 april afgesproken met alle raadsleden.  

Tijdens de bijeenkomst dinsdag werd ook het rapport van informateur Bauke de Haan besproken. Alle 
partijen herkennen zich hierin en vinden het logisch dat Elhuizen (van de grootste partij) gaat 
formeren.   
Dat SBN samenwerking zoekt met het CDA vindt iedereen wel logisch. Of daarna D66 of de VVD 
moet komen, leverde discussie op.   
 
Paul Platen (VVD) opende zelf het vuur en vroeg of D66 klare wijn kan schenken. 'U bent altijd een 
felle oppositiepartij geweest, hoe kunt u nu een draai maken en aansluiten bij SBN en CDA?' Marco 
Oehlenschläger antwoordde dat zijn partij nog niet is gedraaid. 'Wij willen eerst weten in hoeverre wij 
elkaar kunnen benaderen. We hebben nog steeds dezelfde standpunten, we moeten nu kijken hoe we 
elkaar tegemoet kunnen komen, want wij willen best constructief meedoen aan een college.'  
 
De VVD vindt dat Elkhuizen naar de verkiezingsuitslag moet kijken: 'De kiezer heeft de zittende 
coalitie beloond met meer zetels. De VVD was daar ook onderdeel van'.   
 
MPN/PN stelt zich terughoudend op, maar vroeg wel of ook niet-coalitiepartijen gehoord worden en of 
er tussenrapportages gedaan worden aan de raad.   
 
Elkhuizen was helder: 'Uiteraard wil ik iedereen horen en ik ga volgens de rapportage van de 
informateur eerst met D66 praten. Komen we er niet uit, is de VVD de volgende. Tussenrapportages 
aan de raad ga ik niet doen. Ik wil nu doorpakken.' 

 -- 
 
30-01-2017 Opknappen Vlinder of nieuwe Sporthal?  
 
SBN is blij met de ""samen doen"" aanpak van haar wethouder Guus Elkhuizen. Verenigingen, 
organisaties en de groep ""de Vlinder moet blijven"" van Marisca en Marielle, worden betrokken bij 
plannen voor een verbeterde Vlinder, een nieuwe Sporthal of andere varianten. Sporten, gezelligheid 
en ontmoeten samen in een plan. SBN bedankt Marisca en Marielle voor hun inzet. klik op 'lees meer' 
en lees het college persbericht:  

Lees hier het volledige College persbericht: klik op onderstaande link en kijk bij 

Onderzoek varianten sportvoorziening Ter Aar 

http://www.nieuwkoop.nl/home/nieuws_44105/item/onderzoek-varianten-sportvoorziening-ter-
aar_253075.htm 

 -- 
 
6-07-2017 - Géén tweede supermarkt in Nieuwveen Komt er in het voormalige Rabobank 
gebouw een supermarkt??  

Voor het voormalige gebouw van de Rabobank aan het Teylerspark wilde de nieuwe eigenaar een 
plan ontwikkelen om hier een supermarkt te kunnen beginnen. De eigenaar van de bestaande 
supermarkt in Nieuwveen is hier niet blij mee: zulke voorzieningen horen in het centrum en twee 
supermarkten in Nieuwveen is teveel van het goede. De gemeente werd dan ook verzocht om dit niet 
mogelijk te maken. 
SBN is van mening dat een tweede supermarkt in Nieuwveen niet nodig en wenselijk is. Wij hebben 
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het college van Burgemeester en Wethouders gevraagd om in te zetten op een ander plan zoals voor 
woningen bijvoorbeeld in combinatie met zorg. 

 -- 
 
15-12-2016 DNA van Nieuwkoop. 
 
De gemeenteraad heeft het raadsvoorstel ""DNA en visie kern Nieuwkoop"" vastgesteld.  

Het draait erom hoe je de toerist of recreant kunt verleiden om Nieuwkoop te bezoeken. Meer 
toeristen en recreanten heeft een positief effect op de bestedingen in de gemeente en is goed voor de 
werkgelegenheid. 
Naar aanleiding hiervan is een proces op gang gekomen met verschillende partijen uit het veld. Zij 
hebben gezocht naar het DNA van Nieuwkoop. 
Nieuwkoop is Holland in het klein. Het herbergt vele rijkdommen, zoals het typische Hollandse 
Landschap en de plassen, natuur en het dorpse karakter. Maar ook musea, zoals het 
Smederijenmuseum over de tijd dat Nieuwkoop vele smederijen rijk was. Verder heeft Nieuwkoop niet 
alleen een band met de Haagse school maar herbergt het ook veel kunstenaars. 
De werkgroep heeft een visie geformuleerd en, heel belangrijk, er zijn een aantal concrete ideeën 
benoemd. De gemeente wil deze graag faciliteren maar dan moet het plan ook door de inwoners 
gedragen worden. 
Een voorbeeld van ""van buiten naar binnen"" werken, ideeen vanuit de samenleving die door de 
gemeente omarmt worden. 
Dit ziet Samen Beter graag. Met elkaar een mooier Nieuwkoop maken en op de kaart zetten. 

 -- 
 
08-12-2017 Snel internet buitengebieden binnen handbereik  
 
Op 21 november tekende wethouder Guus Elkhuizen een convenant met de aanleggende partij.   

Snel internet in de buitengebieden komt zo steeds dichterbij! 

Ambassadeurs: 
Samen Beter Nieuwkoop steunt dit initiatief van harte. Naast Guus Elkhuizen is ook Saskia Poen 
ambassadeur van dit project. Samen met de andere ambassadeurs zijn zij zeer gemotiveerd om van 
dit project een succes te maken. 

Vervolgstap: afsluiten van abonnementen 

Op 8 januari start de volgende fase van de campagne. Deze duurt tot 9 april. In deze fase moet 
minimaal 50% van de inwoners van het buitengebied een abonnement afsluiten bij één van de vier 
partijen (Solcon, Mulifiber, Cbizz en WeServe). De mensen die vorig jaar al hebben ingeschreven voor 
glasvezel worden hier in december over geïnformeerd. 

Schrijf jij je ook in? 
Voor mensen die nog niet hebben ingeschreven is het nog steeds mogelijk om in te schrijven. Hoe 
meer en hoe sneller men zich inschrijft, hoe groter de kans op glasvezel in de buitengebieden! Voor 
meer informatie en inschrijven: https://nieuwkoop.snelinternetbuitengebied.nl 

 -- 
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Coalitieakkoord SBN, CDA en D66  
 
Op 23 april zijn Samen Beter Nieuwkoop, CDA en D66 tot een concept coalitieakkoord voor de 
gemeente Nieuwkoop gekomen. Naast nog wat 'punten op de i', worden ook de achterbannen van de 
drie partijen geraadpleegd.  

Formateur Guus Elkhuizen (SBN) is erg tevreden over het verloop van het proces. De werktitel van 
het akkoord luidt: “De kracht van de samenleving”. Deze titel drukt al uit dat er voor een nieuwe 
bestuurswijze wordt gekozen. 

 -- 
 
Samen Beter wenst u een gelukkig Nieuwjaar  
 
De Fractie van Samen Beter Nieuwkoop wenst u allen een enorm mooi 2018! -- 
 
15-12-2016 Onderzoek naar legalisatie wonen op de recreatieparken De gemeenteraad heeft een 
unaniem besluit genomen om een visie te maken over het gebruik van recreatiewoningen in onze 
gemeente.  

Tijdens het vaststellen van de woonvisie op 6 oktober is door Samen Beter een motie ingediend. Deze 
bepleitte om ook een visie en actueel beleid over het gebruik van de recreatiewoningen te maken en 
is eenstemmig aangenomen. 

Wij vinden dat de visie op de recreatiewoningen duidelijkheid moet gaan geven over de overwegend 
permanent bewoonde recreatieparken in Zevenhoven, en over de verspreid liggende 
recreatiewoningen in onze gemeente. De gedoogsituaties op de parken zijn niet duurzaam en 
toekomstvast. De persoonlijke gedoogbeschikkingen, die veel eigenaren op de parken hebben, zijn 
niet overdraagbaar. Bij (gedwongen) verkoop van een woning op het park is het dan ook lastig kopers 
te vinden. Dat betekent dat verhuur, maar ook leegstand en verloedering op de loer liggen. Dat is 
ongewenst. Bovendien en nog belangrijker: de vele op de parken wonende inwoners hebben er wat 
ons betreft recht op daar permanent te kunnen blijven wonen. 

Dat er een unaniem besluit over het opstellen van deze visie is genomen is bijzonder. De 
verschillende politieke partijen hebben in hun verkiezingsprogramma's uiteenlopende meningen over 
dit onderwerp. De coalitie- en oppositiepartijen zijn elkaar in de formuleringen van de startnotitie 
tegemoet gekomen. Samen Beter hoopt dat er straks ook over de visie een unaniem besluit wordt 
genomen, en dat de gemeente Nieuwkoop vervolgens ook draagvlak vindt bij de provincie Zuid-
Holland. 
  
 -- 
 
Coalitieakkoord en kandidaat wethouders gepresenteerd  

De coalitie van SBN, CDA en D66 heeft op donderdag 15 mei haar coalitieakkoord gepresenteerd, dat 
als uitgangspunt heeft: ‘De kracht van de samenleving’.  

Inwoners weten wat nodig en nuttig is. Zij weten wat ze zelf afkunnen en hoe de gemeente van 
betekenis kan zijn om te voorkomen dat mensen tussen wal en schip komen. 
Dat vraagt om een verfrissende bestuursvorm. Een lokale overheid die faciliteert en waardeert. De 
gemeente verbindt inwoners, ondernemers en kernen om elkaar te helpen. Dit gebeurt actief door met 
partners in de samenleving vraagstukken te benoemen en aan te pakken. 
Het gemeentebestuur gaat niet over de gemeenschap, maar staat er midden in en versterkt het 
contact tussen samenleving en bestuur. De gemeente staat open voor initiatieven en argumenten. Zo 
is er sprake van een andere overheid die  slim samenwerkt aan maatschappelijke hervormingen. Het 
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proces met betrokkenen  is belangrijker dan een dichtgetimmerd (project)plan. De kracht van de 
samenleving wordt volop benut! 

Speerpunten 

In het coalitieakkoord staan de hoofdpunten van beleid. Enkele punten lichten we er hieronder uit: 

Verenigingswerk 
De coalitie vindt verenigingen van cruciaal belang, omdat het mensen bij elkaar brengt en de 
onderlinge samenhang bevordert. Daarom wil de coalitie verenigingswerk in de brede zin optimaal 
ondersteunen. Of het nu gaat om sportverenigingen, cultuurgezelschappen, belangenverenigingen of 
kerkgenootschappen. De gemeente gaat een verenigingenloket instellen en zij zal (financiële) 
regelingen toesnijden op vrijwilligersorganisaties en verenigingen en de regellast beperken. De 
huidige sporthallen en zwembaden blijven behouden en worden multifunctioneel ingezet, maar onder 
de voorwaarden dat het efficiënter en doelmatiger wordt. Ook de bezettingsvoorwaarden moeten 
nader worden uitgewerkt. 

Sport en bewegen 
De coalitie wil benadrukken hoe belangrijk sport en beweging zijn voor een duurzame, gezonde en 
sociale samenleving. Sport en beweging leveren meer op dan alleen gezonde mensen. Wij 
onderschrijven dat sport- en beweegbeleid het middel is tot een gezonde en duurzame samenleving 
en wij zullen ons daar honderd procent voor inzetten. 

Verantwoordelijk voor eigen omgeving 
De coalitie onderzoekt of de onderlinge betrokkenheid in de kernen bevorderd wordt via budgetten per 
kern. Bewoners en/of dorpsraden worden in deze proef verantwoordelijk voor het behoud, de 
verbetering en de inrichting van het groen. Duurzame initiatieven worden aangemoedigd en 
ondersteund. 

Zorg voor de zorg 
De coalitie staat voor de grote uitdaging om de zorg voor mensen geleidelijk van instellingen naar 
meer zorg in de buurt te brengen. Van genezen naar voorkomen. Eigen regie waar het kan en ruimte 
voor ondersteuning waar het nodig is. Dit alles zonder dat onze inwoners, met name jongeren, 
ouderen en sociaal zwakkeren, de dupe worden van de rijksmaatregelen. 
Wij willen zorgen dat mensen voor zichzelf en voor elkaar kunnen zorgen. Dit doen wij door 
organisaties die zich hiermee bezig houden te versterken en te zorgen voor een optimale 
bereikbaarheid, ook als je een rollator hebt of niet kunt rijden. 

Starterswoningen 
De wens om onze jongeren binnen de gemeente te behouden staat bij de coalitie hoog in het vaandel. 
Daarom komt er een honderdtal zeer betaalbare woningen voor starters. Bovendien worden flexibele 
erfpachtconstructies, bijzondere financieringsvormen met gemeentegarantie, plankostenfonds, 
startersleningen en het woonfonds benut om het voor starters nog makkelijker te maken in de 
gemeente te blijven wonen. 

Werkgelegenheid 
De coalitie zet zich volop in voor de werkgelegenheid. Zij ondersteunt maatschappelijke initiatieven om 
werkzoekenden en zzp'ers aan werk te helpen. De gemeente blijft zelf werkervaringsplekken 
aanbieden. Belemmeringen in bestemmingsplannen voor het werken aan huis worden weggenomen. 
De coalitie vindt het belangrijk dat jongeren goed toegerust zijn op hun toekomst. Daarom 
ondersteunen wij alle initiatieven om vakonderwijs te versterken, zoals de Metaalvakschool en het 
Groen Onderwijs Centrum in Aalsmeer. Uiteindelijk moet er een betere verbinding komen tussen 
bedrijfsleven en (vak)onderwijs (metaal/tuinbouw/zorg). Het huidige middelbare onderwijs moet 
worden versterkt door nieuwe huisvesting. 
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Vervolg 

Het nieuwe college van burgemeester en wethouders werkt dit coalitieakkoord verder uit tot een 
collegeprogramma. In een collegeprogramma wordt uitgewerkt op welke wijze de doelstellingen van 
de coalitie bereikt worden. Alle verenigingen en maatschappelijke organisaties worden uitgenodigd om 
voor het schrijven van het collegeprogramma suggesties aan te leveren. Zij kunnen hun inbreng voor 
30 mei 2014 mailen naar info@nieuwkoop.nl onder vermelding van ‘input collegeprogramma’. De 
verwachting is dat het collegeprogramma voor de raadsvergadering op 17 juli 2014 geagendeerd kan 
worden. 

College van burgemeester en wethouders 

Op dinsdag 20 mei worden aan het eind van de raadsvergadering drie wethouders voorgedragen om 
benoemd te worden door de gemeenteraad: Guus Elkhuizen (SBN), Trudy Veninga (CDA) en 
Annette Pietersen (D66). 

Wethouders Guus Elkhuizen en Trudy Veninga waren ook wethouder in het vorige college. Annette 
Pietersen treedt voor het eerst aan als wethouder in Nieuwkoop. Zij heeft diverse functies vervuld 
binnen de zorgsector. Momenteel is zij werkzaam als programmasecretaris ‘Op één lijn’ bij ZonMw. 

Hieronder kunt u het coalitieakkoord van SBN, CDA en D66 downloaden. 

Coalitieakkoord De Kracht Van De Samenleving 

 -- 
 
29-06-2017 - Hockey- en tennisclubs trekken aan de bel  
 
Bij de behandeling van de financiële stukken zoals de voorjaarsnota, hebben de Nieuwkoopse 
tennisclubs en de hockeyclub ingesproken. Zij hebben de raad gevraagd om ook in deze sporten, die 
voor het merendeel financieel hun eigen zaakjes regelen, geld te gaan investeren. Zoals er ook veel is 
en wordt geïnvesteerd door de gemeente in de voetbalvelden. Bij alle fracties was er draagvlak om dit 
verder uit te zoeken, en te kijken naar samenwerkingsmogelijkheden zoals StiBuNi (Stichting 
Buitensport Nieuwkoop) voor de voetbal. SBN diende een voorstel in, met als bedoeling om 
onderzoek hiernaar eerder op te pakken. Dit voorstel is unaniem ondersteund. -- 
 
22-01-2014 Ruimte voor ondernemers: Schoterhoek II 22 Januari stelde de gemeenteraad het 
bestemmingsplan vast voor de duurzame uitbreiding van bedrijventerrein Schoterhoek II.  

22 Januari stelde de gemeenteraad het bestemmingsplan vast voor de duurzame uitbreiding van 
bedrijventerrein Schoterhoek II. Duurzaam mede omdat de energievoorziening zal komen uit Warmte 
Koude opslag.  
Een brede groenstrook met bomen zal het bedrijventerrein zoveel mogelijk aan het zicht onttrekken. 
Uit onderzoek blijkt dat er veel behoefte is bij lokale ondernemers om zich op Schoterhoek II te 
vestigen. Het terrein zal aansluiten aan Schoterhoek I. Hierdoor krijgen enkele bestaande bedrijven de 
kans om uit te breiden. 
Om het nieuwe terrein te bereiken wordt een rotonde aangelegd. Ook de toekomstige bewoners van 
de wijk Verwondering zullen van deze rotonde gebruik maken. De bestaande ontsluiting van 
Schoterhoek I blijft in gebruik.  
Samen Beter Nieuwkoop heeft aandacht gevraagd voor de mogelijkheid van een vrachtwagen 
parkeerplaats. Hiervoor is ruimte op Schoterhoek. 

 -- 
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17-07-2014 Koopzondagen In onze Ambities staat dat  
 
Samen Beter vindt dat de ondernemers zelf moeten kunnen besluiten of ze wel of niet open gaan op 
zondag. Dit is uitgewerkt in het college programma.  

In onze Ambities staat dat Samen Beter vindt dat de ondernemers zelf moeten kunnen besluiten of ze 
wel of niet open gaan op zondag. Dit is uitgewerkt in het collegeprogramma. Aan de ondernemers is 
gevraagd met een voorstel te komen hoeveel koopzondagen zij open willen. Dit heeft er toe geleid dat 
er een raadsbesluit is genomen met daarin een volledige vrijstelling voor de zondagen tussen 12.00 
en 19.00 uur. Voor de feestdagen geldt een ruimere regeling. Samen Beter vindt dat deze nieuwe 
koopzondagenregeling recht doet aan de uiteenlopende meningen. 

 -- 
 
11-12-2014 Brede school Ter Aar stapje dichterbij  
 
De grond van de rioolwaterzuivering in Ter Aar wordt aangekocht door de gemeente. Hierdoor komt 
de realisatie van de brede school op deze locatie een stapje dichterbij. Een mooi perspectief voor de 
scholen de Fontein, de Vosseschans en het Kompas.  

De grond van de rioolwaterzuivering in Ter Aar wordt aangekocht door de gemeente. Hierdoor komt 
de realisatie van de brede school op deze locatie een stapje dichterbij. Een mooi perspectief voor de 
scholen Fontein, Vosseschans en Kompas. 

 -- 
 
15-12-2016 Geld voor verkeersveilige Aardamseweg  
 
Op 15 december 2016 heeft de gemeenteraad besloten geld vrij te maken voor een verkeersveilige 
inrichting van de Aardamseweg in Ter Aar.  

Samen Beter wethouder Guus Elkhuizen presenteerde eerder dit jaar samen met betrokken inwoners 
(werkgroep verkeersveiligheid Ter Aar Zuid-West en werkgroep Aardamseweg) het plan voor de 
Aardamseweg op een inloopavond. Er waren veel enthousiaste reacties. Het plan is in nauwe 
samenwerking tussen de werkgroepen en de gemeente tot stand gekomen. Samen Beter is hier trots 
op. Weer een goed voorbeeld van ""van buiten naar binnen"" werken. 

De Aardamseweg wordt in 2017 veiliger ingericht. Het landbouwverkeer wordt omgeleid. Bewoners 
van de Westkanaalweg maken zich nog wel zorgen over de verkeersveiligheid op de omleidingsroute. 
Wethouder Elkhuizen gaat met hen, de genoemde werkgroepen en de provincie in overleg om na te 
gaan of er op de omleidingsroute nog (snelheidsremmende) maatregelen nodig en mogelijk zijn. 
  

 -- 
 
01-06-2015 Persbericht: Nieuw wandelpad door de Nieuwkoopse Plassen.  
 
Er komt een nieuw wandelpad voor onze inwoners door de Nieuwkoopse Plassen in de omgeving van 
het Meijepad. Gelijktijdig wordt het Meijepad opgeknapt.  

Samen Beter wethouder Guus Elkhuizen heeft zich er hard voor gemaakt bij de provincie om dit 
mogelijk te maken. Het nieuwe wandelpad wordt 1.40 meter breed en krijgt voor de veiligheid aan 
weerszijden leuningen. Het komt aan de luwe zijde, de Noordeinderplas, en heeft een prachtig uitzicht 
over het water. 
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Samen met de gerealiseerde botensteigers, strand, strandpaviljoen en wandelgebied in het Meijepark 
krijgt het hele gebied een flinke ‘boost’. Dit zet Nieuwkoop en de Nieuwkoopse Plassen verder op de 
kaart. 
Samen Beter wenst de inwoners veel wandel, fiets, zon en zwemplezier toe. 

 -- 
 
19-3-2015 - Motie bezuiniging raadzaal  
 
In de begroting van de gemeente is € 45.000,--gereserveerd voor het vervangen van de meubels in de 
raadzaal in het gemeentehuis in Nieuwveen. Samen Beter vindt dat dit geld beter aan andere zaken 
besteed kan worden. De tafels en stoelen kunnen wat ons betreft nog een aantal jaren mee. Daarom 
hebben wij een motie ingediend waarin we de raad opriepen om de investering niet te doen. Helaas 
staan wij alleen in deze mening. -- 
 
18-3-2015 Provinciale Staten Verkiezingen Frits in alle Staten! Op 18 maart zijn de Provinciale 
Verkiezingen. Samen Beter vind het belangrijk dat we een Nieuwkoopse vertegenwoordiger hebben in 
de Provinciale Staten. Provinciale Staten is belangrijk op het gebied van wonen, mobiliteit en wegen. 
Daarom steunt Samen Beter Frits Paymans, lijst 1 no. 12 -- 
 
25-5-2015 Verspreiding flyer Samen Beter wil de inwoners van onze gemeente niet alleen voor de 
verkiezingen laten weten wat ze wil. Ook tijdens de raadsperiode houden wij u graag op de hoogte 
van waar we mee bezig zijn. Bijgaand de flyer die wij in mei verspreid hebben. Er zijn veel positieve 
reacties op de flyer binnengekomen.  

 -- 
 
23-1-2015 Nieuwe voorzitter Samen Beter Nieuwkoop  

Afgelopen vrijdag, 23 januari 2015, tijdens de Algemene Leden Vergadering in 't Leeuwtje te 
Nieuwkoop is Stef Leliveld unaniem gekozen als nieuwe voorzitter.  

Stef Leliveld stond in de jaren '80 aan de basis van de partij die sinds 2010 Samen Beter Nieuwkoop 
heet. Voor de verkiezingen in 2014 heeft Stef aangegeven niet meer beschikbaar te zijn voor de 
fractie vanwege zijn drukke werkzaamheden. Wij zijn blij dat Stef via zijn voorzitterschap nauw 
betrokken blijft bij de partij. We willen Adrie van Lith, de scheidend voorzitter, bedanken voor zijn inzet 
van de afgelopen jaren. 

 -- 
 
14-10-2014 Parkeren Waterleliestraat  
 
Samen Beter is door bewoners uit de omgeving van de Waterleliestraat in Nieuwkoop benaderd over 
hun parkeerprobleem. De Waterleliestraat ligt in een oude wijk. Deze wijk is gebouwd in een tijd dat 
het autobezit nog niet zo hoog was. Dit verklaart het grote tekort aan parkeerplaatsen. Jarenlang is er 
gedoogd dat er half op de brede stoep werd geparkeerd. Helaas is hierop in de afgelopen tijd 
gehandhaafd en zijn er boetes uitgedeeld. Samen Beter heeft zich er hard voor gemaakt dat de 
bewoners legaal hun auto half op stoep mogen zetten. Er is een bord geplaatst en het is nu 
toegestaan om met twee wielen op de stoep te parkeren. Autobezitters wordt gevraagd om rekening 
met elkaar te houden. Bijvoorbeeld door er voor te zorgen dat mensen hun voortuin nog kunnen 
verlaten en mensen met een rolstoel (of een kinderwagen) er nog makkelijk door kunnen.  

Samen Beter is door bewoners uit de omgeving van de Waterleliestraat in Nieuwkoop benaderd over 
hun parkeerprobleem.  
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De Waterleliestraat ligt in een oude wijk. Deze wijk is gebouwd in een tijd dat het autobezit nog niet zo 
hoog was. Dit verklaart het grote tekort aan parkeerplaatsen. 
Jarenlang is er gedoogd dat er half op de brede stoep werd geparkeerd. Helaas is hierop in de 
afgelopen tijd gehandhaafd en zijn er boetes uitgedeeld.  
Samen Beter heeft zich er hard voor gemaakt dat de bewoners legaal hun auto half op stoep mogen 
zetten. 
Er is een bord geplaatst en het is nu toegestaan om met twee wielen op de stoep te parkeren.  
Autobezitters wordt gevraagd om rekening met elkaar te houden. Bijvoorbeeld door er voor te zorgen 
dat mensen hun voortuin nog kunnen verlatenen mensen met een rolstoel (of een kinderwagen) er 
nog makkelijk door kunnen. en mensen met een rolstoel (of een kinderwagen) er nog makkelijk door 
kunnen makkelijk door kunnen. 
 
 -- 
 
22-1-2015 Brief aan Provincie over Bungalowparken Zevenhoven  

22 Januari heeft de raad unaniem besloten om een brief te sturen aan Gedeputeerde Staten van de 
provincie Zuid-Holland. Hier is Samen Beter Nieuwkoop uiteraard erg blij mee. 

In het collegeprogramma staat dat er onderzoek gedaan moet worden naar de mogelijkheden om door 
wijziging van het bestemmingsplan Recreatieparken de mogelijkheid te bieden om de status van de 
woningen aan te passen. 

Met dit besluit wordt hier gehoor aan gegeven. In de brief wordt Gedeputeerde Staten gevraagd om 
een uitspraak te doen. 

 -- 
 
11-06-2015 Duurzaamheidsagenda  
 
In de gemeenteraad van 11 juni is de Duurzaamheidsagenda vastgesteld. De duurzaamheidsagenda 
2015-2018 is de nota van de gemeente Nieuwkoop, waarin inzicht wordt gegeven in de stand van 
zaken en toekomstige acties op het gebied van duurzaamheid. De agenda is bedoeld om 
bewustwording te creëren, partijen bij elkaar te brengen en elkaar te inspireren. De thema’s in de 
duurzaamheidsagenda zijn: energiebesparing en opwekking, mobiliteit, afval en duurzaam inkopen.  

Samen Beter vindt duurzaamheid belangrijk. Niet alleen denken aan nu maar ook aan later. 

Al veel initiatieven op dit gebied komen vanuit de samenleving. Dit kan best een steuntje in de rug 
gebruiken. 

Daarom hebben wij samen met andere partijen een amendement ingediend om voor de periode van 
een jaar een duurzaamheid aanjager aan te stellen. 

De gemeentelijke plannen worden voortaan getoetst op duurzaamheid. We vinden dat in de 
raadsvoorstellen hierover een paragraaf moet worden opgenomen. Ook hiervoor hebben we een 
motie ingediend. 

De gemeente moet een aantal nieuwe schoolgebouwen realiseren. Met een motie hebben wij 
aandacht gevraagd voor energie neutrale schoolgebouwen. 

Zowel het amendement als de moties zijn unaniem door de raad aangenomen. 
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 -- 
 
25-09-2014 Landelijk gebied  
 
Er wordt in 2015 een nieuw bestemmingsplan opgesteld voor het hele landelijke gebied van onze 
gemeente. Voor Samen Beter zijn daarbij drie onderwerpen van groot belang.  

Er wordt in 2015 een nieuw bestemmingsplan opgesteld voor het hele landelijke gebied van onze 
gemeente. Voor Samen Beter zijn daarbij drie onderwerpen van groot belang.  
 
1) Bedrijfsbeëindiging van agrarische bedrijven.  
Leegstand is vandaag de dag al een probleem en wordt naar verwachting nog groter. Hier zijn goede 
perspectieven voor nodig. Samen Beter heeft hiervoor een amendement ingediend dat unaniem is 
aangenomen. De strekking van het amendement is dat er gekeken moet worden naar de 
mogelijkheden voor verruiming van het bestemmingsplan in geval van bedrijfsbeëindiging.  
 
2) Glastuinbouwgebied Nieuw Amstel Oost (NAO).  
Dit gebied houdt een agrarische bestemming  in het nieuwe bestemmingsplan voor het landelijk 
gebied. Alleen aansluitend op de Molenkade is onder strikte voorwaarden glastuinbouw mogelijk.  
 
3) In gesprek met partijen.  
Samen Beter heeft hierover een motie ingediend. In aanvulling op de bestemmingsplanprocedure 
wordt in de aangenomen motie gevraagd in gesprek te gaan met partijen die belang hebben bij het 
bestemmingsplan landelijk gebied. In Nieuwkoop Nieuws van 17 november 2014 heeft een oproep 
gestaan. Gevraagd is om als inwoner/ondernemer van het landelijk gebied op tijd alle plannen en 
wensen/ideeën met de gemeente te bespreken. 

 -- 
 
19-3-2015 - Plan voor nieuwbouw en landgoed in Langeraar vastgesteld.  
 
Na een lang proces is donderdag 19 maart het bestemmingsplan voor Vivero, Langeraarseweg 12 en 
het Landgoed vastgesteld. Vivero komt voor een deel op het voormalige terrein van voetbalvereniging 
Altior. Samen Beter is blij dat er nu eindelijk weer gebouwd gaat worden in Langeraar.  

Na een lang proces is donderdag 19 maart het bestemmingsplan voor Vivero, Langeraarseweg 12 en 
het Landgoed vastgesteld. Vivero komt voor een deel op het voormalige terrein van voetbalvereniging 
Altior.  

Samen Beter is blij dat er nu eindelijk weer gebouwd gaat worden in Langeraar. 
Wethouder Guus Elkhuizen ontving complimenten voor het tempo en het doorlopen proces. Er is veel 
overleg gevoerd met onder meer de omwonenden.  
Samen Beter diende twee amendementen in om het bestemmingsplan nog beter te maken. Beiden 
zijn unaniem door de raad aangenomen. 
De één om ruimte te bieden voor de beeldbepalende perenboom in het gebied.  
De andere om de goothoogte van een bouwblok W5 te verlagen naar 6 meter. Dit op verzoek van 
bewoners van de bestaande bebouwing. 
Samen Beter had tijdens de hoorzittingen over dit bestemmingsplan al ingebracht om de goothoogte 
voor alle bouwvlakken, grenzend aan bestaande bebouwing, te verlagen naar 6 meter.  
Dit was doorgevoerd voor alle woonblokken ten zuiden van de ontsluitingsweg. Door ook de 
goothoogte van een blok W5 ten noorden van de ontsluitingsweg te verlagen is verder tegemoet 
gekomen aan de inwoners. 
Door de bedrijven aan de van Wassenaarstraat was in de zienswijzen voorgesteld om de de 
fiets/wandelroute niet tussen de bedrijven door te laten lopen. Dit is ook verwerkt in het plan. 
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 -- 
 
16-6-2015 Van buiten naar binnen werken: jong geleerd is oud gedaan.  
 
Samen Beter vindt het belangrijk dat inwoners betrokken worden bij de beslissingen van de 
gemeente. We kennen het voorbeeld van het 3Koppenland in Noorden. Voor het bouwen van een 
nieuwe woonwijk is een burgerinitiatief gemaakt.  

Maar er zijn ook andere voorbeelden. 

Wethouder Guus Elkhuizen betrekt onze jonge inwoners bij het inrichten van hun speelplaats. Op 
deze manier zijn er al een aantal speelplekken ingericht met toestellen uitgezocht door de jeugd. Zie 
hiervoor ook het bijgaand artikel uit Nieuwkoop Nieuws. 

 -- 
 
28-3-2015 - Jachthaven Meijepark  
 
Een aantal jaren geleden is camping de Roerdomp opgeheven. Veel inwoners van Nieuwkoop hadden 
hier een caravan zodat ze hun boot bij de Nieuwkoopse Plassen konden afmeren. Bij het verdwijnen 
van de camping is een alternatief toegezegd voor deze botenbezitters. Wethouder Guus Elkhuizen 
heeft zich er hard voor gemaakt om deze belofte na te komen. Het resultaat is Jachthaven Meijepark. 
Samen Beter vindt het fijn voor de botenbezitters dat zij weer een plek aan de Plassen kunnen huren 
om van hun hobby te genieten. -- 
 
18-4-2015 Voorweg in Noorden feestelijk geopend! Eindelijk is het zover. Bewoners van de Voorweg 
kunnen weer zonder problemen bij hun huis komen. En bewoners van de Noordse Dorpsweg zijn de 
overlast van het vele extra verkeer kwijt.  

Van september 2014 tot april 2015 is er door de Provincie Zuid-Holland en de gemeente hard gewerkt 
aan de Voorweg. In deze periode was de weg geheel afgesloten voor verkeer. Aanwonenden konden 
bij hun huis komen, maar moesten hiervoor regelmatig omrijden. Om sluipverkeer in deze periode te 
voorkomen was ook de Noordse Dorpsweg afgesloten voor doorgaand verkeer. Samen Beter vond 
het belangrijk dat niet alleen bewoners van Noorden en Noordse Dorp maar ook de bewoners van de 
Noordse Buurt en Woerdense Verlaat zonder al teveel omrijden in Noorden terecht konden voor onder 
meer hun boodschappen, wij hebben hiervoor speciale aandacht gevraagd. Wethouder Elkhuizen 
heeft in samenspraak met de dorpsraad gekeken hoe de Noordse Dorpsweg gebruikt kon worden in 
plaats van de weg geheel af te sluiten. Bewoners van genoemde kernen konden met een pasje via 
slagbomen op de Noordse Dorpsweg hun weg vervolgen. Al het overige verkeer werd omgeleid. 
Gelukkig voor alle aanwonenden zijn nagenoeg alle werkzaamheden nu achter de rug. De Voorweg is 
een mooie weg geworden waarbij rekening is gehouden met fietsers en snelheid remmende 
maatregelen. De weg is 18 april officieel in gebruik genomen. Met slootkunst en veel vlaggen is er 
door aanwonenden een extra feestelijk tintje aan gegeven. 

 -- 
 
3-2-2015 Ambassadeur verkeersveiligheid Wethouder Guus Elkhuizen is ambassadeur 
verkeersveiligheid geworden voor het voortgezet onderwijs in de regio Holland-Rijnland.  
 
Het is de bedoeling dat hij het programma TotallyTraffic aanprijst. Dit programma bereidt kinderen 
voor op een veilige deelname aan het verkeer.  
Wethouder Guus Elkhuizen is ambassadeur verkeersveiligheid geworden voor het voortgezet 
onderwijs in de regio Holland-Rijnland. Het is de bedoeling dat hij het programma TotallyTraffic 
aanprijst. Dit programma bereidt kinderen voor op een veilige deelname aan het verkeer. 
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Meer informatie vindt u door op onderstaande links te klikken.  

http://www.dichtbij.nl/bar/regionaal-nieuws/artikel/3886389/ambassadeurs-verkeersveiligheid-
verkeerseducatie-op-alle-scholen-voor-voortgezet-onderwijs.aspx 

http://www.totallytraffic.nl/school-thuisroutes 

 -- 
 
21-5 -2015 Gemeenteraad stemt in met visie voor de Greenport Aalsmeer  
 
Gemeente Nieuwkoop werkt met zes andere gemeenten, de drie provincies en de tuinbouwsector 
samen in de Greenport Aalsmeer.  

De Greenport heeft een ruimtelijke visie op de glastuinbouw opgesteld. Zo is helder waar wel en waar 
geen nieuwe glastuinbouw kan komen, en waar verouderde glastuinbouw zonder duurzame toekomst 
omgezet kan worden naar andere functies. De visie beschouwt de trends in de glastuinbouwsector en 
de in de toekomst benodigde aantallen hectaren glas. 

21 Mei stemde de gemeenteraad in met deze visie.Tegelijkertijd werd besloten om het 
collegeprogramma leidend te laten zijn bij alle lokale beslissingen over de glastuinbouw. Samen Beter 
heeft zich ervoor ingezet dat in het collegeprogramma is opgenomen dat er geen glastuinbouw komt 
in Nieuw Amstel Oost. Dit gebied houdt een agrarische bestemming. Alleen aansluitend op de 
Molenkade is onder strikte voorwaarden glastuinbouw mogelijk. Indien bedrijven zich hier 
willen  vestigen, kunnen zij een verzoek indienden. De gemeenteraad beslist uiteindelijk of het 
bestemmingsplan wordt aangepast.  
De visie van de Greenport sluit hier op aan. Ook de plannen van de provincie, die oorspronkelijk 
bestonden uit een groot concentratiegebied aan glastuinbouw in Nieuw Amstel Oost,worden nu aan 
de Nieuwkoopse visie aangepast. Samen Beter is blij met dit resultaat. 

 -- 
 
2-7-2015 Rotonde kruising Achttienkavels/N231  
 
Samen Beter heeft verkeersveiligheid hoog in het vaandel staan. Niet alleen voor fietsers en 
voetgangers maar ook voor de automobilisten. Om ongelukken en verkeersonveilige situaties te 
voorkomen hebben wij al tijdens de verkiezingen aangegeven dat we een rotonde willen bij de kruising 
Achttienkavels/N231.  

De gemeenteraad heeft op 2 juli besloten om extra geld hieraan te besteden. Ook de provincie draagt 
haar steentje bij. 

De rotonde zal fietsvriendelijk moeten worden ingericht. 

Ook zal er extra aandacht nodig zijn voor de fietsende scholieren op de Aarlanderveenseweg. 

Samen Beter zal er voor pleiten dat een deel van de Aarlanderveenseweg wordt afgesloten voor 
doorgaand verkeer. 

 -- 
 
09-07-2015 Raadsbesluiten over de Voorjaarsnota en de Jaarrekening  
 
Op 2 en op 9 juli heeft de gemeenteraad vergaderd over de financiële stukken. Over enkele jaren 
zullen er bezuinigingen nodig zijn voor een sluitende begroting. De Jaarrekening 2014 is echter 



 
 

 
Archief nieuwsberichten SBN – p.109 

afgesloten met een positief financieel resultaat. Het college heeft voorgesteld een deel van het geld te 
reserveren.  

Het college heeft voorgesteld om een deel van het geld dat over is te reserveren voor: 

- verbetering van de verkeersveiligheid van fietsroutes; 

- aanleg van een rotonde N231/Achttienkavels: hierAAN zal de provincie meebetalen; 

- reconstructie van de Aardamseweg in Ter Aar; 

- ondersteuning van burgerinitiatieven; 

- toerisme en recreatie; 

- bankjes; 

- een ruige speelplek bij de Heemtuin Nieuwkoop: ook IVN Nieuwkoop zoekt naar co-financiers. 

- de verplaatsing van de Kinderboerderij Nieuwkoop als gevolg van de kadeverbetering. Hier betalen 
ook andere partijen aan mee; 

- kosten voor het nieuw te bouwen Ashram college; 

- de noodzakelijke vervanging van twee bruggen in de Paradijsweg in Papenveer. 

De gemeenteraad heeft hiermee ingestemd. 

Samen Beter is blij met dit besluit. IN ons verkiezingsprogramma staan onderwerpen zoals 
verkeersveiligheid, leefbaarheid, toerisme en recreatie en de ondersteuning van initiatieven van 
burgers centraal. 

 -- 
 
16-10- 2014 Verordening Sociaal Domein Veranderingen in de zorg en bij andere hulpvragen.  

Op 1 januari 2015 worden de Jeugdwet, Wet Maatschappelijke Ondersteuning en de Participatiewet 
gewijzigd. Hiermee komen er veel taken naar de gemeente.  De komst van deze taken gaat gepaard 
met een bezuiniging. Het gevolg is dat er een groot beroep op de samenleving, en dus ook u, wordt 
gedaan. 
2015 wordt als eerste jaar waarin de nieuwe wetten worden uitgevoerd een spannend jaar voor de 
gemeente.  
De gemeenteraad wil dan ook graag de vinger goed aan de pols houden bij de uitvoering van deze 
wetten. Samen Beter heeft hierbij het voortouw genomen om een commissie in het leven te roepen die 
op het gebied van zorg met elkaar van gedachten wisselt.  Dit is de ‘sociaal domein 
agendacommissie’ geworden. Deze commissie bestaat uit vertegenwoordigers van alle raadsfracties 
en komt minstens 1 x per maand bijeen. De commissie bespreekt de actuele ontwikkelingen en of zij 
vindt dat er (extra) betrokkenheid van de gemeenteraad gewenst is. Ook houdt de commissie nauw 
contact met de verantwoordelijke wethouders. Op 16 oktober is de Verordening Sociaal Domein 
vastgesteld. Dit zijn de regels hoe de gemeente met verzoeken en aanvragen voor hulp en 
ondersteuning omgaat. 

 -- 
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16-10-2014 Bestemmingsplan en verkeersveiligheidsplan Ter Aar West  
 
Op 16 oktober 2014 is het bestemmingsplan Ter Aar West vastgesteld door de gemeenteraad. In deze 
nieuwe wijk worden zo’n 80 woningen gebouwd.  

Op 16 oktober 2014 is het bestemmingsplan Ter Aar West vastgesteld door de gemeenteraad. In deze 
nieuwe wijk worden zo’n 80 woningen gebouwd. Veel toekomstige bewoners zijn hier blij mee. Zij 
kunnen nu verder met hun toekomstplannen. 

In dezelfde raadsvergadering is ook het verkeersveiligheidsplan Ter Aar West vastgesteld. Samen 
Beter is blij met de maatregelen uit dit plan. Deze zorgen er voor dat, ondanks dat er meer verkeer 
bijkomt, het veilig blijft op straat voor fietsers, voetgangers, ouderen en kinderen.  Samen Beter heeft 
daarvoor enkele moties en een amendement ingediend welke allemaal zijn aangenomen: 

• De verkeersdruk op de Aardamseweg moet worden verminderd. Besloten is om de 
maatregelen uit het verkeersveiligheidsplan hierop te controleren. Dit uiterlijk na afronding van 
de bouw van Ter Aar Vernieuwd Verbonden. Zo nodig moeten er aanvullende maatregelen 
voor de Aardamseweg worden onderzocht.  

• De verkeersveiligheid van de fietsers mag door het bouwverkeer niet in gevaar komen. 
Gevraagd is om haalbare en betaalbare voorstellen die dit mogelijk maken. 

 -- 
 
27-1-2014 Schriftelijke vragen Samen Beter Nieuwkoop over Voorweg in Noorden  
 
Samen beter heeft schriftelijke vragen gesteld over de snelheidsbeperkende maatregelen welke 
genomen gaan worden als de Voorweg klaar is. Veel verontruste bewoners hebben ons hierover 
benaderd. Zij zijn bang dat straks de ""nieuwe"" Voorweg zal uitnodigen om met hoge snelheid te 
rijden. -- 
 
7-2-2015 Voorgenomen bomenkap Paradijsweg Papenveer Op 16 oktober is door de raad een motie 
verworpen. Deze ging over het niet kappen van de bomen langs de Paradijsweg. Ondanks deze motie 
is Samen Beter wethouder Guus Elkhuizen met de aanwonenden in gesprek gegaan. Er is 
gezamenlijk gezocht naar een oplossing. In het krantenartikel hieronder kunt u lezen dat dat gelukt is.  
 
 -- 
 
21-5-2015 Er kan eindelijk weer gebouwd worden in Noorden!  
 
Door drie inwoners is, met input van de meerdere inwoners, een plan gemaakt voor huizenbouw op 
het Land van Koppen.  

De gemeenteraad omarmt het plan van het burgerinitiatief met daarin wensen en ideeën van 
inwoners. Het Stedenbouwkundig plan is dan ook in de Besluitvormende raad unaniem aangenomen. 
Als vervolg hierop wordt een bestemmingsplan opgesteld. 
Als dit is vastgesteld komen er 54 huizen bij. 
De ontsluiting van de nieuwe wijk vindt plaats via de Gerberastraat. Deze straat zal opnieuw ingericht 
worden om de veiligheid te waarborgen. 
De nieuwe buurt krijgt een verbinding (achter de voetbalvereniging langs) voor fiets- 
voetverkeer met de Rooie Dijk. Zo hoeven fietsers richting Zevenhoven en Mijdrecht niet via de 
Prolkade te fietsen. Dit komt de verkeersveiligheid ten goede. 
Het plan beschikt over een groot centraal park. De initiatiefnemers zijn in overleg met inwoners op 
welke wijze zij dit wil invullen. Er moeten in ieder geval veel bomen, een speelplaats en eventueel 
volkstuinen komen. 
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 -- 
 
10-11-2014 Schriftelijke vragen over Koetshuis Nieuwkoop  
 
De afgelopen periode is er veel commotie in de kern Nieuwkoop ontstaan door het door de Woning 
Stichting Nieuwkoop geopperde gebruik van het Koetshuis als huisvesting van Statushouders, in de 
Meningsvormende Raad van 30 oktober 2014. Samen Beter heeft hier vragen over gesteld aan het 
college.  

Schriftelijke vragen over Koetshuis Nieuwkoop 
 
De afgelopen periode is er veel commotie in de kern Nieuwkoop ontstaan door het door de Woning 
Stichting Nieuwkoop geopperde gebruik van het Koetshuis als huisvesting van Statushouders, in de 
Meningsvormende Raad van 30 oktober 2014. 

Samen Beter heeft hier vragen over gesteld aan het college. 

1. Welke afspraken zijn er door de gemeente gemaakt met de woningcoöperaties? 

Antw: De gemeente krijgt van de rijksoverheid de taakstelling voor het huisvesten van statushouders. 
De gemeente moet, door middel van het maken van afspraken met de woningcoöperaties, zorgen 
voor voldoende aanbod om de statushouders te huisvesten. Elk jaar ontvangt de gemeente een 
overzicht van de taakstelling. De taakstelling wordt evenredig verdeeld over de gemeenten naar 
grootte. 

De provincie houdt toezicht over het halen van de taakstelling. Wanneer de gemeente deze niet haalt, 
kan de provincie optreden en woningen vorderen bij de coöperaties. De kosten die hieruit voortvloeien 
zijn voor de gemeente. 

2. Is het Koetshuis voor het college een reële optie om statushouders te huisvesten? 
Dit mede gezien de diversiteit aan achtergronden van statushouders. 

Antw: Of het Koetshuis een optie is voor het huisvesten van statushouders zou nader onderzocht 
moeten worden. Wij voorzien wel enkele haken en ogen: de woonruimte in het Koetshuis is geen 
zelfstandige woonruimte en er is dus geen huurtoeslag mogelijk. 

Daarnaast is het Koetshuis alleen geschikt voor het huisvesten van alleenstaanden. De gemeente 
heeft geen invloed op het aanbod van het COA. De laatste tijd krijgt de gemeente juist veel gezinnen 
toegewezen, of alleenstaanden waarvan duidelijk is dat hun gezin spoedig zal nareizen. Daarbij is ook 
nog van belang dat heel zorgvuldig wordt omgegaan met het toewijzen van de kamers. Zo kan 
bijvoorbeeld het gemengd wonen van vrouwen en mannen problemen opleveren evenals het 
huisvesten van diverse etnische groepen door elkaar. 

Naar mening van de gemeente is het noodzakelijk eerst een haalbaarheidsstudie uit te voeren. 

3. Zo ja, in welk stadium en hoe wil het college dit communiceren naar de inwoners? 

Antw: Er is op dit moment nog geen sprake van communicatie, omdat het geschikt maken van het 
Koetshuis voor kamerbewoning nog niet aan de orde is. 

4. Zo nee, wat zijn mogelijke andere opties voor huisvesting van de statushouders? 

Antw: Samen met de coöperaties stelt de gemeente voldoende woningen beschikbaar voor 
statushouders. 
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5. Wat zijn de consequenties als de gemeente niet kan voldoen aan de huisvesting opgave van het 
rijk? 

Antw: Wanneer de gemeente niet kan voldoen aan de huisvestingsopgave, dan krijgt de gemeente 
een aanmaning om in overleg te treden met de coöperaties om de inspanningen te vergroten. 
Wanneer de gemeente bij voortduring achter blijft in taakstelling, dan gaat de provincie over tot in de 
plaats treding. 

 -- 
 
9-7-2015 Verlichting OZB lasten sportverenigingen  
 
Samen Beter vindt het een slechte zaak dat onze sport verenigingen hoge aanslagen krijgen voor hun 
sportcomplexen. Vrijwilligers doen hun best hun club draaiende te houden en steken ook veel tijd in 
het onderhoud. Menig mooi clubgebouw is zelfs voor een groot deel door de vrijwilligers gebouwd. Wij 
vinden het onterecht dat landelijke richtlijnen en normen bepalen dat er alleen gekeken wordt naar de 
leeftijd van een clubgebouw. Samen Beter heeft tijdens de raad van 9 juli een ""Motie verlichting OZB-
lasten Sportverenigingen"" ingediend. Hierin wordt gevraagd om bij herziening van de subsidieregeling 
het mogelijk te maken dat een deel van het OZB-eigenarendeel onder de subsidieregeling gaat vallen. 
Daarnaast wordt het college gevraagd om te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn om ook andere 
categorieën verenigingen in deze regeling mee te nemen. De raad vond dit een sympathiek voorstel. 
Toch was er nog geen meerderheid voor te vinden voor de motie. Samen Beter heeft besloten om de 
motie aan te houden. Bij de beraadslagingen rond de subsidies in het najaar dienen we de motie 
nogmaals in. De tekst van de motie is bijgevoegd.  
 
 -- 
 
13-11-2014 Algemene Beschouwingen  
 
Bij de Algemene Beschouwingen, over de najaarsnota en de begroting, geven politieke partijen hun 
visie over de toekomst van Nieuwkoop weer. Samen Beter heeft tijdens deze beschouwingen de Motie 
Duurzaam Nieuwkoop ingediend. In deze motie wordt het college verzocht om alle daarvoor in 
aanmerking komende gebouwen te voorzien van zonnepanelen of andere duurzame oplossingen 
(daar waar rendabel). Naast duurzaamheid zijn andere kernpunten van onze algemene 
beschouwingen onder meer betaalbare woningen voor onze jongeren, ouderenhuisvesting en de 
decentralisaties van de taken op het gebied van werk, inkomen en zorg.  
Algemene Beschouwingen Samen Beter Nieuwkoop. 
  
Allereerst complimenten voor de duidelijk leesbare begroting. 
De toegevoegde Dashboards zijn informatief. 
Samen Beter heeft veel positieve reacties ontvangen van inwoners over de samenvatting in 
Nieuwkoop Nieuws. Zo is voor iedereen duidelijk hoe en waaraan geld wordt uitgegeven. 
  
De begroting is financieel sluitend. Dit verdient een compliment. 
Het is echter beslist niet het moment om tevreden achterover te leunen. We staan voor grote 
uitdagingen. 
De decentralisaties worden in 2015 werkelijkheid. 
De ontwikkeling van de sleutelprojecten komen in een beslissende fase. En de verandering in de 
financieringsmogelijkheden van gemeenten zullen merkbaar worden. 
Kortom er is werk aan de winkel! 
  
Deze onderwerpen leven ook in de samenleving. Zowel in positieve als in negatieve zin. Al deze pro's 
en contra's dragen bij tot het activeren van de kracht in de samenleving. 
Organisaties komen in beweging, inwoners vinden elkaar en professionals grijpen hun kans. 
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Dit is wat Samen Beter betreft hoe participatie er uit ziet: veranderingen komen vanuit de 
samenleving, stap voor stap, en moeten niet van bovenaf opgelegd worden. 
Kortom samen aan de slag! 
  
De Kracht van de Samenleving laat zich gelden. Vrijwilligers worden dichtbij huis gemobiliseerd. 
Samen Beter steunt het initiatief voor het beheer van openbaar groen met inzet van bewoners. 
En we zijn trots op inwoners die initiatieven opzetten zoals ""Heel7Hoven Helpt"" en ""Woerdense 
Verlaat Vervult Wensen"". Kortom Het werkt! 
  
Dit soort ontwikkelingen en enthousiasme motiveert Samen Beter om te blijven werken aan een beter 
Nieuwkoop. Wij willen niet onnodig veel tijd besteden aan het herschrijven van de structuurvisie. 
De uitvoering van het beleid toetsen we aan de huidige inzichten en wensen. 
Inwoners, ondernemers en instellingen zorgen voor inbreng en worden serieus genomen bij 
beslissingen. 
De ontwikkelingen bij de woningbouwcorporaties volgen wij aandachtig. Heroriëntatie van Aar & 
Amstel voor ouderenhuisvesting juichen wij toe. 
Wij vragen ons af of we met deze ontwikkeling moeten wachten tot de ontwikkeling van Dorpskern 4e 
fase Nieuwkoop. 
Wat Samen Beter betreft krijgt WSN de mogelijkheid om hier op korte termijn mee aan de slag te 
gaan. 
  
In de begroting is ruimte opgenomen voor een honderdtal zeer betaalbare starterswoningen. Wij 
wachten vol spanning de mogelijkheden hiervoor af. 
Zoals erfpachtconstructies en andere bijzondere financieringsvormen met gemeentegarantie. 
De grondverkopen en de woningbouw ontwikkelen zich ook in Nieuwkoop positief. Er zijn veel 
enthousiaste reacties maar nog niet voldoende resultaat. De diverse planningen uit de 
grondexploitaties worden nog niet gehaald. 
Samen Beter vraagt het college hier alert op te blijven. 
  
Op toeristisch gebied komt Nieuwkoop, ook door de nabijheid van Schiphol en de grote steden, 
steeds beter op de kaart te staan. 
Samen Beter onderstreept daarbij de noodzaak voor een éénduidig bewegwijzeringssysteem en van 
goede verbindingen over water. Dit alles in samenwerking met onze buurgemeenten. 
  
De leefbaarheid in onze gemeente is onder meer gediend met de bestaande natuur, goede 
verkeersveiligheid en beperking van geluidsoverlast.  

• De bestaande natuur neemt ook ecologisch een belangrijke plaats in. 50 Ha Ruygeborg geeft 
daaraan ruim voldoende invulling. De uitbreiding met nog eens 150 ha gaat Samen Beter een 
stap te ver. Wat ons betreft wordt Nieuwkoop geen moerasgebied met een muggenreservaat. 

• Voor de verkeersveiligheid blijven het weren van doorgaand vrachtverkeer en extra aandacht 
voor de kwetsbare verkeersdeelnemers onze speerpunten. 

• Een Groene Hart Cluster met onze buurgemeenten is goed om verdere toename van 
geluidsoverlast van Schiphol te voorkomen. 

Met de komst van de 3 Decentralisaties is de gemeente aan zet. 
Samen Beter ziet de toekomst positief tegemoet. 
Natuurlijk maken ook wij ons zorgen. Er zullen zaken zijn die niet in één keer goed gaan. Maar wat 
ons betreft krijgen organisaties, ambtenaren en college de ruimte en gelegenheid om met goede 
oplossingen te komen. 
  
De Participatie wet betekent ingrijpende veranderingen op het gebied van werk en inkomen en de 
SWA speelt hier op in. Het blijft een uitdaging voor de gemeente en het bedrijfsleven om de 
zwakkeren op de arbeidsmarkt aan het werk te krijgen en te houden. 
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Dat geldt ook voor het creëren van stage- en werkervarings-plekken. 
  
De bezettingsgraad en kostendekkendheid van sporthallen en zwembaden baart de raad zorgen. Dit 
bleek ook tijdens de afgelopen MR. 
Samen Beter wil organisaties betrekken bij idee-vorming over mogelijkheden om de bezettingsgraad 
te verhogen. 
Initiatieven in het kader van het ""Programma Sport en Bewegen in de Buurt"" kunnen hieraan 
bijdragen. 
Niet alleen om verbindingen te leggen tussen sport en bv. onderwijs en zorg. Maar ook om bv. 
overlast van jongeren aan te pakken. 
  
Op financieel gebied staat de gemeente voor grote uitdagingen. Er moet een oplossing gevonden 
worden voor het begrotingstekort na 2016. 
Samen Beter wil dat de raad en het college samen optrekken in deze opdracht. 
Een extra uitdaging hierbij vormt de verplichting tot schatkistbankieren. 
Er moet gezocht worden naar rendementsvolle herbeleggingen. 
Samen Beter heeft hierbij oog voor zowel financieel als maatschappelijk rendement. 
  
Het college heeft een verplichting op zich genomen in het kader van duurzaamheid. Er is ruime 
belangstelling voor de, door de gemeente gestimuleerde, aanschaf van zonnepanelen. Samen Beter 
vindt, gezien deze belangstelling, dat de gemeente niet achter kan en mag blijven. 
We gaan ervan uit dat het college in het kader van duurzaamheid met financieel en maatschappelijk 
aantrekkelijke voorstellen komt 
  
Samenvattend: Er is werk aan de winkel, we gaan samen aan de slag en het werkt: de kracht van de 
samenleving! 
 
 -- 
 
21-5-2015 Raadsvoorstel uitbreiding algemene begraafplaatsen. 
 
 In het raadsvoorstel stonden twee oplossingsrichtingen. Een beperkte uitbreiding van de algemene 
begraafplaats in Nieuwkoop of van de algemene begraafplaats in Ter Aar.  

Samen Beter vindt het van belang dat inwoners waar mogelijk in de kern waar zij wonen begraven 
kunnen worden. 

De begraafplaats in Ter Aar heeft nog voor zeker 40 jaar capaciteit heeft voor inwoners vanuit Ter Aar. 
Daarom vinden wij een uitbreiding van Nieuwkoop op zijn plaats. Zodat inwoners ook de komende 25 
jaar in Nieuwkoop begraven kunnen worden. 

Gelukkig deelde een meerderheid van de raad deze mening van Samen Beter. 

 -- 
 
5-2-2015 Extra avondopenstelling gemeentehuis.  
 
De dienstverlening van de gemeente verandert in de loop van 2015. Het plan hiervoor is op 5 februari 
door de raad vastgesteld. Eenvoudige zaken kunnen via internet afgehandeld worden, als dat niet 
volstaat via de telefoon en voor zaken waar persoonlijk contact gewenst is via een afspraak. Er komt 
een extra avondopenstelling. Om wachttijden te voorkomen wordt er voortaan meer gewerkt op 
afspraak. De website wordt eenvoudiger zodat veel zaken digitaal af te handelen zijn. Leo Visser, 
ietwat ""digibeet"" zoals hij zelf zegt, heeft namens Samen Beter aandacht gevraagd voor cursussen 
voor mensen die niet zo bedreven zijn met internet.  
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voor meer informatie over de openingstijden kijkt u op de gemeente website.  

klik hier voor de website van de gemeente Nieuwkoop. 

Klik hier als u digitaal een afspraak wilt maken met het Klanten Contact Centrum 

 -- 
 
9-7-2015 De circkel is rond, 2 kunstgrasvelden voor TAVV.  
 
Samen Beter wethouder Guus Elkuizen heeft zich de afgelopen jaren ingezet voor de realisatie van 
kunstgrasvelden bij de Nieuwkoopse voetbalverenigingen. Om het laatste traject te realiseren moest 
er nog een besluit worden genomen. 9 Juli nam de gemeenteraad het besluit om €1,2 miljoen te 
investeren in de realisatie van kunstgrasvelden bij de Ter Aarse Voetbal Vereniging TAVV door de 
Stichting Buitensport Nieuwkoop (StiBuNi).  

Stibuni ontvangt het bedrag van de gemeente. Net als bij hun andere projecten regelen zij zelf de 
aanbestedingsprocedures. 
Eventueel financieel nadeel moeten ze zelf compenseren. Financieel voordeel zetten ze in bij 
onderhoud en vervanging. 
De VVD fractie diende een motie in waarin zij verzocht om bij eventuele minderkosten het financiële 
voordeel te verdelen over de gemeente en StiBuNi.  
De discussie in de raad was stevig.  
Samen Beter raadslid Lyna Kant reageerde: ""De VVD verdient hiervoor eigenlijk een gele kaart, het is 
onsportief om nu de spelregels aan te passen"". 
Alleen VVD stemde voor de motie. De gemeenteraad nam het voorstel voor deze 2 kunstgrasvelden 
unaniem aan. 
Met dit besluit kan vanaf seizoen 2016/2017 eindelijk de lang gekoesterde wens van TAVV in 
vervulling gaan. 
Een vernieuwd complex met in totaal 3 voetbalvelden, waarvan 2 kunstgrasvelden. 
Hiermee is de circkel rond en kan het balletje weer lekker rollen. 

Samen met de komst van de brede school is dit een enorme impuls voor Ter Aar. 
Een extra verkeersontsluiting aan de kant van de Oostkanaalweg verbetert niet alleen de 
toegankelijkheid van TAVV maar ook de verkeersveiligheid voor de wijk. 

 -- 
 
17-9-2015 Uitbreiding begraafplaats Nieuwkoop  
 
Op donderdag 17 september heeft de raad unaniem besloten om de algemene begraafplaats in de 
Kern Nieuwkoop uit te breiden. Samen Beter heeft zich er voor ingezet dat de inwoners van de kern 
Nieuwkoop de komende 15-20 jaar in hun eigen kern begraven kunnen worden. Op de begraafplaats 
van Nieuwkoop en van Ter Aar komen urnentuinen.  

Samen Beter heeft met de VVD, SGP/CU en MPNPN  een motie ingediend waarin het college 
verzocht wordt om de parkeerplaats van de Ter Aarse algemene begraafplaats op te knappen. 
Daarnaast wordt het college verzocht te onderzoeken of de aula van deze begraafplaats 
overgedragen kan worden aan derden. Dat zou mogelijkheden kunnen bieden voor vergroting van de 
aula. 

 -- 
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17-9-2015 Programma Recreatie Groene Hart Zuid-Holland  
 
De gemeente heeft samen met andere Groene Hart gemeenten en de provincie een recreatieplan 
opgesteld. Voordelen van regionale samenwerking zijn krachtenbundeling, maar ook het vergroten 
van de mogelijkheden om projecten met cofinanciering te realiseren.  

De komende jaren komt er geld beschikbaar voor recreatievoorzieningen voor onze inwoners en 
bezoekers. 

In Nieuwkoop gaat het onder meer om een jachthaven bij Aarweide en een vaardoorsteek van de 
Nieuwkoopse Plas naar de Meije. Maar ook het kunnen aanvragen van vaarvergunningen via een 
app, kanoknooppunten en het beter toegankelijk maken van de Langeraarse Plassen. 

Dit is niet alleen fijn voor onze inwoners maar is ook een opsteker voor onze lokale economie. 

 -- 
 
19-3-2015 - Breedbandnetwerk NieuwkoopNet  
 
Samen Beter ziet graag dat onze hele gemeente voorzien wordt van een breedband netwerk. Daar is 
door het college een voorstel voor gedaan.  

Als 51% van de huishoudens aan een gemeentelijk breedbandnetwerk deelneemt kan het haalbaar 
zijn om de hele gemeente te voorzien van glasvezel. De kosten om inwoners hiervoor te interesseren 
worden geschat op € 100.000 tot 200.000. Daarnaast moet de gemeente ook garant blijven staan voor 
financiële tegenvallers als het project eenmaal gestart is. 

Samen Beter vindt niet dat de gemeente dit financiële risico moet lopen. 70 % van de Nieuwkoopse 
huishoudens heeft al een breedbandverbinding. Deze zullen niet direct enthousiast zijn om over te 
stappen. 

Bovendien vinden wij dat initiatieven vanuit de samenleving moeten komen. De gemeente kan hierin 
een ondersteunende rol vervullen. 

Wel zijn wij er voorstander van dat de gemeente in overleg gaat met bestaande en nieuwe 
aanbieders  en inzet op verbetering van de bestaande netwerken en het opheffen van knelpunten. 

 -- 
 
21-5-2015 Evaluatie dorpsraden  
 
De gemeente gaat samen met de dorpsraden hun samenwerking evalueren. De VVD vindt dat alle 
inwoners van de betreffende kernen bij deze evaluatie betrokken moeten worden. Hiertoe diende zij 
een initiatiefvoorstel in.  

Samen Beter is van mening dat dorpsraden heel goed in staat zijn om zelf hun werkwijze af te 
stemmen met de inwoners en heeft tegen gestemd. De gemeenteraad heeft het voorstel niet 
aangenomen. 

 -- 
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21-5-2015 Nieuwe lokatie Ashram Nieuwkoop  
 
Samen Beter vindt dat er haast gemaakt moet worden met nieuwbouw voor het Ashram College.  

Het College van B&W is hier voortvarend mee aan de slag gegaan. Samen met het Ashram zijn een 
aantal opties bekeken. Gekozen is voor nieuwbouw op de lokatie van het oude gemeentehuis in 
Nieuwkoop. Deze voorkeurslokatie wordt nu financieel uitgewerkt en in september aan de raad 
gepresenteerd. 

Door een aantal partijen is een motie ingediend om meer varianten financieel uit te werken. Hierdoor 
zou vertraging ontstaan en dat vindt Samen Beter niet wenselijk. 

In het aanlooptraject is samen opgetrokken met het Ashram en zij hebben aangegeven in het 
dorpscentrum te willen blijven. Dit heeft ook de voorkeur van Samen Beter. Hierdoor blijft een goede 
mix behouden van jong en oud in het centrum. 

Het bevordert de levendigheid in de kern Nieuwkoop.  En in het centrum van Nieuwkoop is het 
makkelijk aansluiten voor wat betreft de praktijkrichtingen die het Ashram aanbiedt. 

Het is voor het Ashram makkelijker om de verbinding te leggen met bijvoorbeeld de zorg, de 
Kaleidoscoop en de winkels. 

De fractie van Samen Beter kan niet wachten tot het september is en verdere stappen genomen 
kunnen worden. 

 -- 
 
13-11-2014 Huisvesting Ashram College Nieuwkoop  
 
Het Ashram College Nieuwkoop is hard toe aan nieuwe huisvesting. De verschillende scenario’s en de 
financiële gevolgen daarvan worden op een rij gezet.  

Het Ashram College Nieuwkoop is hard toe aan nieuwe huisvesting. De verschillende scenario’s en de 
financiële gevolgen daarvan worden op een rij gezet. Er zijn door de raad op 13 november financiële 
middelen beschikbaar gesteld voor dit onderzoek. 
Samen Beter Nieuwkoop heeft verzocht om goed te kijken naar de mogelijkheden voor 24/7 ofwel 
multifunctioneel gebruik van de nieuwbouw en waar de leerlingen vandaan komen. Dit is van belang 
voor de locatie van de nieuwbouw. Op verzoek van Samen Beter zal de raad ook tussentijds op de 
hoogte worden gehouden van de resultaten van het onderzoek. 

 -- 
 
23-2-2015 Compromis aantal vluchten Schiphol  
 
Na lang overleg met alle partijen is een compromis bereikt over het aantal vluchten van en naar 
Schiphol. Tot 2020 mag er tijdens piektijden extra gevlogen worden maar dan wel 10.000 vluchten 
minder dan Schiphol eigenlijk wil. Samen Beter wethouder Guus Elkhuizen is blij met dit 
onderhandelingsresultaat maar heeft toch namens Nieuwkoop, De Ronde Venen en Bodegraven-
Reeuwijk tegen gestemd. Hij betoogt dat het economisch belangrijke Schiphol uiteraard 
ontwikkelingsruimte nodig heeft. Maar dat Schiphol, als tegenprestatie voor wat dit doet met de 
leefbaarheid, moet investeren in de natuur in de regio. In het krantenartikel hieronder kunt u meer 
lezen.  
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 -- 
 
24-11-2014 Intensieve veehouderij Kruisweg – Kaag en Braassem  
 
Door de gemeente Kaag en Braassem is op de Kruisweg, dichtbij onze gemeentegrens, een 
intensieve varkenshouderij gepland.  

Door de gemeente Kaag en Braassem is op de Kruisweg, dichtbij onze gemeentegrens, een 
intensieve varkenshouderij gepland. De eventuele komst van dit bedrijf heeft veel onrust bij onze 
inwoners veroorzaakt, vooral in Langeraar en Ter Aar. De gemeenteraad van Nieuwkoop heeft zich 24 
september in een motie uitgesproken tegen de voorgenomen vestiging van dit bedrijf. De motie is 
mede door Samen Beter ingediend. 
Op 24 november hebben raadsleden van Samen Beter, CDA en D66 ingesproken bij de 
gemeenteraad van Kaag en Braassem. Dit om de zorgen van onze inwoners over te brengen en 
kracht bij te zetten. 


	Nieuwkoop krijgt nieuwe woonwijk: hier worden straks 230 huizen gebouwd
	Hoosbuien
	Huurwoningen
	Boot afgehouden
	Jaarverslag 2015
	Voorjaarsnota 2016
	Uitgangspuntennotitie 2017 - 2020 - MidTermReview.
	Onderzoek varianten sportvoorziening Ter Aar
	Speerpunten
	Vervolg
	College van burgemeester en wethouders


